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HARDENBERG – Vrijwilligers zoeken ze, veel vrijwilligers. De histori-
sche vereniging van Hardenberg telt nogal wat werkgroepen, die samen 
veel menskracht opslurpen. En omdat de huidige groep vrijwilligers niet 
meer tot de piepjongsten behoort, begint de tijd te dringen. Vandaar dat 
de vereniging vorige week niet alleen de traditionele Kiekdagen hield om 
de hulp in te roepen van de bevolking bij het benoemen van personen op 
oude(re) foto’s, maar ook liet zien wat de vereniging zoal doet.

Die werkgroepen hebben als thuisbasis de Oudheidkamer, gevestigd in 
het voormalige stadhuis aan de Voorstraat. Die naam dekt de lading niet 
meer, meende het bestuur, zodat er een nieuwe bedacht moest worden. 
Klepperman Gerrit Pullen onthulde dinsdag het bord bij de ingang met 
daarop de naam ’t Stadhuus, met als ondertitel Museum voor streekcultuur.
Binnen was onder meer te zien welke route de Kleppertoer 2011 gaat vol-

De jongere klepperman Gerrit Pullen had ’s morgens het bord onthuld met daarop de nieuwe naam ’t Stadhuus van de oudheidkamer in Hardenberg. 
De oudere klepperman Hendrik Jan Moeken hielp ’s middags bij het benoemen van personen op oude foto’s.

Historie voortaan te vinden in ‘t Stadhuus

gen. Van Hardenberg via Mariënberg naar Den Ham, door naar Hellendoorn, 
Holten en Rijssen en via Wierden en Vroomshoop terug naar Hardenberg. 
Er was ook een glimp te zien van de nieuwe tentoonstelling De sfeer van 
weleer, over licht en verwarming in de eerste helft van de vorige eeuw. 
Publiekstrekker was echter de diashow met beelden van Hardenberg en 
Heemse rond 1950 die werden vergeleken met de huidige toestand. De 
reacties waren voorspelbaar. “Jammer dat het oude allemaal is verdwenen” 
en “Zonde dat men zoveel heeft laten verdwijnen”, was veelvuldig te horen. 
Toch waren er ook bezoekers met meer realiteitszin: “Misschien zijn de 
bestuurders wat te ver doorgeslagen, maar het is maar goed dat een hoop 
oude rommel is opgeruimd. Als dat niet was gebeurd was Hardenberg 
nog steeds een klein dorp, zonder voorzieningen als scholen, ziekenhuis, 
theater, verzorgingstehuizen en winkels.”  De eerste groep was wel veel 
groter, maar dat past ook bij een bezoek aan ’t Stadhuus.

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg mag een woning 
aan de Jachthuisweg in Harden-
berg niet onderhands kopen. Dat 
heeft de rechtbank in Zwolle eind 
december bepaald. De zaak was 
aangespannen door de ING-bank, 
die geld tegoed heeft van de eige-
naren. Hun bedrijf Teleprojects 
uit Nieuwleusen is vier jaar gele-
den failliet verklaard.

De gemeente Hardenberg heeft 
belang bij aankoop van de woning, 
omdat die binnen het gebied ligt 
waar de gemeente het bedrijventer-
rein Heemser Poort wil realiseren. 
Op de woning is de Wet voorkeurs-
recht gemeenten van toepassing, 
zodat bij verkoop het pand eerst aan 
de gemeente te koop moet worden 
aangeboden, om speculanten buiten 
de deur te houden. De gemeente 
heeft in maart 2009 een bedrag van 

HARDENBERG – Zes eigenaren 
van vakantiehuizen op de recrea-
tieparken De Vlegge in Sibculo en 
Stoetenslagh in Rheezerveen moe-
ten hun woning verlaten. Tenmin-
ste, als ze de recreatiebungalow als 
permanente woon- en verblijfplaats 
willen gebruiken. De gemeente 
Hardenberg wil niet dat ze hun 
vakantiehuis permanent bewonen 
en de Raad van State heeft onlangs 
de gemeente in het gelijk gesteld. 
In maart 2010 had de rechtbank in 
Zwolle ook al in het voordeel van 
de gemeente beslist.

De bewoners wilden vrijstelling 
van het bestemmingsplan, omdat de 
gemeente vóór 2003 de bewoning 
gedoogde. Dat jaartal is belangrijk 
omdat minister Cramer van VROM 
twee jaar geleden heeft besloten 

Musiknacht – De Vechttaler Jungs 
uit Hardenberg zijn van de partij tij-
dens de 3e Musiknacht in de Duitse 
grensplaats Uelsen. De Rotaryclub 
Uelsen/Coevorden heeft opnieuw 
een wandelconcert georganiseerd, 
dit keer om geld binnen te halen 
voor de kinderkliniek in Münster. 
Vorig jaar bracht de muzikale wan-
deling langs klassiek, pop, tiroler 
muziek en jazz ongeveer 10.000 
euro op. Het geld voor de goede 
doelen komt van sponsors en wan-
delaars. Voor tien euro kunnen de 
optredens in kerken, kroegen en 
clubhuizen worden meegemaakt, 
ontvangt men twee drankjes en een 
toegangskaartje voor de dierentuin 
in Nordhorn. Elk optreden duurt 
20 tot 30 minuten. De aftrap is om 
19.30 uur in de middeleeuwse kerk 
in het centrum van Uelsen, waar 
ook de grote trekpleister van dit jaar 
optreedt, het Overijssels Byzantijns 
Mannenkoor dat als thuisbasis Al-
melo heeft.

Stationsstraat - Bewoners van de 
Stationsstraat en de Parkweg in 
Hardenberg en (andere) belangstel-
lenden kunnen woensdag 5 januari 
tussen 19.30 en 21.00 uur infor-
matie krijgen over de plannen die 
de gemeente heeft met hun straat. 
Dat gebeurt in het LOC aan de 
Sportlaan. Door de aanleg van de 
nieuwe weg tussen de Parkweg en 
de Gramsbergerweg zal er minder 
verkeer over het noordelijk deel 
van de Stationsstraat en het wes-
telijk deel van de Parkweg rijden, 
denkt de gemeente. Om die reden 
worden de straten anders ingericht. 
Het deel tussen de rotondes op de 
Parkweg wordt net zo ingericht als 
het wegdek van de Lage Doelen. De 
weg wordt versmald waardoor meer 
ruimte ontstaat voor groenvoorzie-
ningen. De Stationsstraat Noord 
wordt hoofdzakelijk ingericht als 
een fiets- en voetgangersvriende-
lijke straat en wordt daardoor meer 
betrokken bij het centrum van Har-
denberg. Van 17 januari tot half april 
is de Parkweg aan de beurt, daarna 
wordt tot 1 juni de Stationsstraat 
onder handen genomen. Tijdens de 
werkzaamheden zullen auto’s en 
vrachtwagens moeten omrijden. Het 
winkelgebied is wel bereikbaar voor 
fietsers en voetgangers.

Jacht - Sinds vorige week woens-
dag mag in Overijssel niet meer 
gejaagd worden op wilde eenden 
en sinds vrijdag ook niet meer op 
hazen, konijnen, fazanten en hout-
duiven. Dat hebben Gedeputeerde 
Staten besloten. De reden hiervoor 
is het gebrek aan voedsel door de 
winterse omstandigheden. Later dit 
jaar wordt bekeken of het verbod 
gehandhaafd moet blijven of niet.

Natuur – Boswachters van Staats-
bosbeheer en medewerkers van 
20 instellingen zoals IVN en Na-
tuurmonumenten hebben zondag 2 
januari op vele tientallen plekken 
in ons land hun stem laten horen 
tegen het kabinet Rutte. Zij menen 
dat het kabinetsbesluit om sterk te 
bezuinigen op natuur grote gevol-
gen zal hebben voor het landschap. 
In Overijssel gebeurde dat onder 
meer bij de Oldemeijer in Rheeze, 
landgoed Beerze, landgoed Eerde, 
het Wierdense Veld en het Dal 
van de Mosbeek. De boswach-
ters, natuurgidsen en vrijwilligers 
wensten de bezoekers een geluk-
kig Nieuwjaar, schonken een kop 
warme chocolademelk en gingen 
in gesprek over de toekomst van 
natuur en landschap.

Rechter verbiedt onderhandse 
verkoop woning Heemse

480.000 euro geboden voor de on-
roerende zaak, maar daaraan waren 
nogal wat voorwaarden verbonden. 
Tot een verkoop is het toen niet ge-
komen, zodat de gemeente in augus-
tus 2010  het bod heeft ingetrokken. 
ING heeft een taxatierapport laten 
maken door makelaar Boertjes uit 
Dedemsvaart, die de onderhandse 
verkoop taxeerde op 365.000 euro 
en gedwongen verkoop (de exe-
cutiewaarde) op 270.000 euro. 
Hierna heeft de gemeente een 
koopovereenkomst getekend voor 
een bedrag van 330.000 euro, bijna 
veertig mille minder dan de make-
laar had getaxeerd, maar dat was 
omdat de woning in zeer slechte 
staat verkeert.  De rechter twijfelde 
echter aan het taxatierapport, omdat 
de gemeente eerst 480.000 euro 
wilde betalen en een jaar later maar 
330.000 euro. Er moet volgens de 
rechter rekening worden gehouden 
met de plannen van de gemeente om 
er een bedrijventerrein te vestigen, 
waardoor de grond duurder is dan 
normaal. Een veiling zal naar ver-
wachting meer geld opbrengen dan 
de gemeente heeft geboden, zodat 
rechter M. Zomer bepaalde dat de 
onderhandse verkoop wordt afge-
wezen. Als veilingdag is voorlopig 
2 februari 2011 vastgesteld.

Bewoners recreatiewoningen vinden 
geen gehoor bij Raad van State

dat 31 oktober 2003 de peildatum 
moest zijn om vast te stellen of 
gemeenten wel of niet iets hadden 
gedaan tegen permanente bewoning 
van recreatiewoningen. Volgens 
de bewoners was dat niet gebeurd. 
De gemeente had wel vlak voor 31 
oktober bekend gemaakt wat de 
regels waren, maar er was nooit 
gecontroleerd op illegale bewo-
ning, aldus de bewoners. Volgens 
de Raad van State zaten ze mis met 
die bewering. Uit de processtukken 
bleek namelijk dat de gemeente 
al vanaf 2001 enkele tientallen 
bewoners een brief heeft gestuurd 
dat ze hun recreatiewoning illegaal 
bewoonden en dat er besluiten zijn 
genomen om dwangsommen op te 
leggen. Voor de Raad van State was 
dat voldoende om het hoger beroep 
ongegrond te verklaren.

HARDENBERG - De actrice en 
verhalenvertelster Gerda Haver-
tong, bekend van onder meer Se-
samstraat, is speciale gast tijdens 
de opening van een millenniumex-
positie in theater De Voorveghter.
Vrijdag 7 januari worden de 20 
mooiste tekeningen getoond die 
leerlingen van Hardenberger ba-

Gerda Havertong gast millenniumexpositie
sisscholen hebben gemaakt over 
de acht Millenniumdoelen (b.v. in 
2015 geen extreme honger meer, 
elk kind naar school en minder 
kindersterfte). De aanleiding voor 
deze tekenwedstrijd was het werk-
bezoek dat Prinses Máxima op 9 
november aan Hardenberg bracht. 
De hoofdprijs van de tekenwed-

strijd was een ontmoeting met de 
prinses. Voor de 20 winnaars en hun 
klasgenoten heeft de Hardenberger 
Stichting 2015 een educatieve 
middag georganiseerd met onder 
meer een film van Unicef over De 
5 slechtste smoezen om niet naar 
school te gaan en een bijdrage van 
Gerda Havertong.
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Vervuiling – Gedeputeerde Staten 
van Overijssel hebben een lijst 
vastgesteld van 44 plekken in de 
provincie met ernstige bodemver-
ontreiniging. Dat betekent dat bij 
het huidige gebruik zeer waar-
schijnlijk sprake is van onaanvaard-
bare risico’s voor de gezondheid. 
Op de lijst staan zes objecten in de 
gemeente Hardenberg, waaronder 
twee benzinestations in De Krim, 
een metaalwarenfabriek in Harden-
berg en een chemische wasserij in 
Dedemsvaart. Volgens gedeputeer-
de Theo Rietkerk wordt ervoor ge-
zorgd dat in 2015 alle locaties zijn 
aangepakt. Dat kan variëren van 
saneren tot beheersen. De eigenaren 
van de locaties zijn geïnformeerd. 
Met hen worden afspraken gemaakt 
over het vervolgtraject.

Verkeer – De VVD in de gemeente-
raad van Hardenberg twijfelt aan de 
woorden van B&W, dat het college 
niets wist van verkeersproblemen 
bij de professor Waterinkschool in 
Hardenberg. De liberalen hebben 
het probleem aangekaart tijdens 
de begrotingsvergadering op 9 
november 2010. Verantwoordelijk 
wethouder Jannes Janssen vertelde 
toen dat het probleem bij het college 
onbekend was, maar hij zegde toe 
dat er gesproken zou worden met de 
directie van de school. Bij monde 
van raadslid Lottie Verbraeken 
wil de VVD nu weten of er al een 
gesprek is geweest en zo ja, wat de 
uitkomst hiervan is. En de partij wil 
opnieuw weten of er bij het college 
inderdaad niets bekend was over de 
verkeersproblemen bij de school.

Eindelijk - Het heeft ruim twee 
jaar geduurd, maar Albert Wate-
rink uit Engeland (bij Ane) heeft 
eindelijk antwoord gekregen van 
de gemeente Hardenberg op zijn 
vraag of het bestemmingsplan voor 
zijn terrein veranderd kan worden. 
Waterink heeft zijn bedrijf aan de 
Kuilenweg in Bruchterveld ver-
kocht om de aanleg van bedrijven-
terrein Broeklanden-Zuid mogelijk 
maken. In Ane is hij bezig met het 
opbouwen van een opfokbedrijf 
voor jongvee en teelt van graan, 
maïs en gras. Nu is het de bedoeling 
op zijn nieuw bedrijfsperceel een 
grote bedrijfswoning te bouwen en 
een gebouw waarin ruimte is voor 
een open atelier, therapeutische 
dagactiviteiten en een voorziening 
voor bed & breakfast. B&W stem-
men in met het ontwerp voor een 
nieuw bestemmingsplan.

Koster – De protestantse kerk in 
Nederland afdeling Hardenberg/
Heemse is van plan de kosters-
woning aan de Scholtensdijk in 
Heemse te verkopen. De woning 
staat al enige tijd leeg en zal geen 
dienst meer doen als kosterswoning. 
De kerk wil de woning verkopen 
aan een particulier, zonder directe 
relatie met de kerk. Dat gaat echter 
niet zomaar, omdat op de woning 
de bestemming ‘maatschappelijke 
voorzieningen’ zit. De gemeente 
moet nu het bestemmingsplan 
wijzigen of toestaan dat van  de 
bestemming wordt afgeweken via 
een zogenoemde omgevingsver-
gunning. Dat laatste mag alleen als 
er niets aan de buitenkant van de 
woning veranderd. De gemeente 
laat daarom de keus aan de nieuwe 
eigenaar: als hij niets aan de bui-
tenkant wil verbouwen kan hij een 
omgevingsvergunning aanvragen. 
Wil hij dat wel dan moet hij een 
duurdere wijziging van het bestem-
mingsplan aanvragen.

ASFALT – Tijdens de onderhande-
ling voor een nieuwe gemeentere-
gering heeft de ChristenUnie vorig 
jaar voor elkaar gekregen dat er ex-
tra geld beschikbaar wordt gesteld 
voor reparatie van wegen, maar nu 
er dit jaar geen gemeenteraadsver-
kiezingen worden gehouden ligt de 
zaak wat ingewikkelder. In 2010 
is ongeveer 300.000 euro besteed 
aan reparatie van winterschade. Dit 
jaar zullen er opnieuw asfaltpleis-

HARDENBERG - Tijdens de 
nieuwjaarsbijeenkomst van de ge-
meente in theater De Voorveghter 
heeft burgemeester Bert Meulman 
dinsdag 4 januari zijn vertrek als 
eerste burger van Hardenberg aan-
gekondigd. Hij wordt in september 
65 jaar en stopt op de eerste van 
die maand. Meulman heeft dan 10 
jaar en acht maanden in en voor 
Hardenberg gewerkt. “Hoewel er 
nog zoveel moois te doen is in de 

OOTMARSUM - Eigenlijk waren ze het liefst nog drie dagen doorgegaan, 
de mensen van de stichting Litouwen uit Ootmarsum. Met zo’n veertig 
personen hadden ze enkele maanden gewerkt aan de opbouw van de kerst-
stallenexpositie, de meesten vier dagen in de week. En op Driekoningen, 
donderdag 6 januari, was het afgelopen. Vlak voor het weekeinde waarop 
waarschijnlijk nog vele honderden bezoekers verwelkomd hadden kunnen 
worden. Het was namelijk een expositie die erg in trek was: sinds eind 
november hebben meer dan 17.000 bezoekers de kassa gepasseerd. Een 
denkbeeldige kassa trouwens, want behalve op zondag hoefde er niet be-
taald te worden. Wel werd een vrijwillige gave gevraagd, en aan die oproep 
is volop gehoor gegeven. De bruto opbrengst van deze expositie van 240 
kerststallen in het voormalige klooster Maria ad Fontes in Ootmarsum is 
ruim 35.000 euro. Allemaal bestemd voor Litouwen, waar de stichting al 
20 jaar probeert de leefomstandigheden van de bevolking te verbeteren. Dit 
jaar worden met het geld drie winkeltjes geopend voor het armere deel van 
de bevolking, drie kinderopvanghuizen krijgen speeltoestellen en de stich-
ting gaat zich bezig houden met het trainen van vrijwilligers uit Litouwen.

De stichting Litouwen heeft al vaker een expositie van kerststallen gehou-
den, maar nog nooit zo groots. “We zaten vorig jaar in het oude verzor-
gingshuis Franciscus, maar dat is verkocht, dus we moesten een andere 

Jozef en Maria in tweehonderdvoud

plek hebben”, vertelt stichtingvoorzitter Johan Mulder. “Toen kwam een 
telefoontje van de gemeente, of we dit jaar weer een expositie wilden 
houden. Zij zouden ervoor zorgen dat we in het vroegere klooster terecht 
konden en ze zouden voor de publiciteit zorgen. Dat aanbod hebben we 
met beide handen aangenomen.”

Een deel van de kerststallen is eigen bezit – vooral de grotere exempla-
ren -  maar het merendeel is in bruikleen ontvangen, voornamelijk van 
een inwoner van Weurt bij Nijmegen. Ook zijn kerstgroepen op verzoek 
gemaakt, zoals de groep op de afbeelding. Een groepje vrouwen uit een 
Litouws dorp bij de Poolse grens heeft alle poppen van stof gemaakt. Eerst 
zonder herders, omdat de mensen in het vroegere Oostblok meer aandacht 
hebben voor de drie wijzen, maar op verzoek van de stichting Litouwen 
zijn de herders nageleverd.

Gezien de grote belangstelling, met bezoekers uit het hele land, zal de 
expositie volgend jaar ongetwijfeld worden herhaald. Met dan waarschijn-
lijk een catalogus erbij, waarin alle kerststallen staan afgebeeld en waarin 
informatie over de herkomst is te vinden. Duidelijk voor de bezoekers en 
goed voor de kas, want daar draait het bij de stichting om: geld inzamelen 
voor hulp aan Litouwen.

HARDENBERG – De VVD in Har-
denberg houdt donderdag 21 januari 
een thema-avond over kwetsbare 
kinderen, die extra zorg nodig heb-
ben. Als sprekers zijn uitgenodigd 
Henk Peeneman, directeur van de 
Professor Waterinkschool, maat-
schappelijk werkster Janny Seu-

LUTTEN - De Witte Schuur aan 
de Zwarte Dijk in Lutten moet van 
kleur verschieten. Die eis stelt de 
gemeente Hardenberg aan de heer 
Anbergen uit Schuinesloot, eige-
naar van het pand en de naastgele-
gen schuren. Hij wil òf de schuur 
hergebruiken om er gebruikte 
goederen te verkopen  en ernaast 
een bedrijfswoning bouwen òf op 
het terrein een woning bouwen en 
de witte schuur als bijgebouw ge-
bruiken. In beide gevallen worden 

Witte schuur mag niet meer wit zijn
de twee oude, bouwvallige schuren 
op het terrein afgebroken. Beide 
mogelijkheden krijgen groen licht 
van de gemeente, als hij maar de 
kleur van de schuur aanpast aan 
de omgeving, er moeten bomen en 
struiken komen die gebruikelijk zijn 
in het gebied en de woning mag niet 
te groot worden. De gemeente wil 
trouwens het liefst dat er geen de-
tailhandel meer plaatsvindt, omdat 
zoiets volgens B&W eigenlijk niet 
past in het buitengebied.

Thema-avond over kwetsbare kinderenHardenberg moet op zoek 
naar nieuwe burgemeester

gemeente Hardenberg, vind ik een 
periode van 10 jaar lang genoeg 
om in één en dezelfde gemeente 
burgemeester te zijn geweest. Als ik 
nog langer wacht met mijn vertrek, 
is de verleiding waarschijnlijk te 
groot mijn vertrek opnieuw uit te 
stellen en dat wil ik niet”, aldus 
Meulman, die in de toekomst onder 
meer jonge mensen wil begeleiden 
die de ambitie hebben bestuurder 
te worden.

APPARTEMENTEN – Woningstichting Beter Wonen gaat een nieuw 
appartementencomplex bouwen op de hoek van de Acaciastraat en de Gou-
denregenstraat in Gramsbergen. De woningen die eerst op die plek stonden 
zijn inmiddels gesloopt. Het gaat hierbij om 10 appartementen, die gehuurd 
worden door zorginstelling de Saxenburgh Groep. De zorginstelling wil de 
appartementen verhuren voor zelfstandige bewoning, met de mogelijkheid 
om aanvullende zorg te leveren aan de bewoners en omwonenden vanuit 
een zusterpost in het gebouw.

ters geplakt moeten worden, want 
op sommige plekken zitten gaten 
zo diep als het Dal van Hinnom. 
Verantwoordelijk CU-wethouder 
Jannes Janssen wil nu op een 
rijtje hebben of sommige wegen 
eerder dan verwacht een complete 
make-over moeten hebben, of dat 
eenvoudig herstelwerk voorlopig 
voldoende is. Pas daarna kan beke-
ken worden of er extra geld nodig 
is voor wegenonderhoud.

bring, onderwijswethouder Jannes 
Janssen en tenslotte VVD-statenlid 
Albert Smits, die uitleg geeft over 
de veranderingen in de Jeugdzorg. 
De bijeenkomst wordt gehouden 
in Zaal Mulder in Hardenberg-
Baalder, aanvang 20.00 uur. Iedere 
geïnteresseerde is welkom.
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Bouwproject Slagharen begint met snertmaaltijd

ANERVEEN - Op dit moment zijn 
er vier natuurbegraafplaatsen in 
Nederland: twee in Limburg, één 
in Noord-Brabant en één in Gel-
derland. In Anerveen moet de 5e 
komen, als het aan de Groninger Ab 
van Middelkoop ligt. Hij is eigenaar 
van 7 hectare grond aan de Aner 
Haarweg. Een gedeelte van die 
grond werd tot voor kort gebruikt 
voor acaciateelt, maar omdat die 

Enkele jaren geleden heeft de stich-
ting Hadassa hoeve het oude Erve 
Habers aan de Vaart in Ane gekocht. 
De kopers dachten dat in het voor-
jaar van 2010 met de verbouw van 
de locatie kon worden begonnen, 
maar dat blijkt een misrekening te 
zijn van een jaar, en misschien nog 

Gemeenteraad niet tevreden over plannen voor zorgboerderij in Ane
HARDENBERG - Soms maakt de gemeenteraad van Hardenberg 
het zichzelf wel erg moeilijk. Vorige week dinsdag werd tijdens de 
oriënterende raadsvergadering gesproken over de plannen van zorgon-
dernemer Menno Beute, die van het vroegere Erve Habers in Ane een 
zorgboerderij wil maken onder de naam Hadassa hoeve. Beute heeft 
in 2009 zijn baan als schooldirecteur van de gereformeerde basisschool 
De Fontein in Enschede opgezegd om bestuurder te worden van de 
stichting Hadassa hoeve. Deze hoeve moet een woon- en werkvoorzie-
ning worden voor vrouwen tussen de 16 en 23 jaar die onvoldoende 
vaardigheden hebben ontwikkeld om zelfstandig te kunnen leven. De 
raad ging wel erg diep door op details, terwijl er eigenlijk antwoord 
gegeven moest worden op de vraag of een zorgboerderij met recreatieve 
voorzieningen wel of niet past in een agrarische omgeving.

wel langer. Buurman Hulter, die 
een boerderij aan De Steeghe tegen-
over de Hadassa hoeve bezit, heeft 
bezwaren tegen de komst van de 
zorginstelling. Niet tegen het onder-
deel zorg, maar tegen het onderdeel 
recreatie. Op het erf van de Hadassa 
hoeve moet een minicamping ko-

men, een bed & breakfast voorzie-
ning en in de voormalige boerderij 
een vergaderruimte. Hulter denkt 
dat deze recreatieve voorzieningen 
problemen voor zijn bedrijf zullen 
opleveren, omdat zijn boerderij 
zorgt voor stank, stof en lawaai, 
zoals elke boerderij. Met recreatie 
in de buurt kan hij niet uitbreiden en 
zit zijn bedrijf op slot. De gemeente 
denkt daar anders over, maar de ge-
meenteraad weet het nog niet, om-
dat ook andere ondernemers in Ane 
niet blij zijn met de recreatiepoot. 
En dus werden er tijdens de oriënte-
rende raadsvergadering veel vragen 
gesteld over het verminderen van de 
recreatieve voorzieningen zoals bed 
& breakfast en een minicamping.

Ondanks ambtelijke hulp wist wet-
houder Douwe Prinsse de raad niet 
te overtuigen. Geen voldragen stuk, 

Duurzaam begraven in Anerveen
teelt niet meer rendabel was moest 
naar iets anders worden uitgeke-
ken. Middelkoop heeft nu aan de 
gemeente Hardenberg gevraagd 
of het in principe mogelijk is om 
2 hectare in gebruik te nemen als 
natuurbegraafplaats.

Op een natuurbegraafplaats worden 
mensen op een milieuvriendelijke 
manier begraven. Er zijn geen rijen 

graven, aangeharkte paadjes en 
grafstenen. Een natuurgraf wordt 
niet gemarkeerd door de traditionele 
grafsteen, maar door een boom, 
zwerfkei of een kunstwerk van na-
tuurlijke materialen. Meestal zijn de 
kosten voor een natuurbegraafplaats 
lager dan voor een gewone begraaf-
plaats, vanwege het ontbreken van 
een grafsteen en het plegen van on-
derhoud. Of het terrein in Anerveen 
hiervoor al helemaal geschikt is of 
dat de grond moet worden opge-
hoogd zal nog onderzocht moeten 

worden. B&W van Hardenberg 
gaan onder voorwaarden akkoord 
met het voorstel van Middelkoop. 
Zo moet hij in een beleidsplan dui-
delijk maken dat er behoefte is aan 
een natuurbegraafplaats en dat het 
financieel uitvoerbaar is. Daarnaast 
moet hij ervoor zorgen dat minsten 
15 parkeerplaatsen op zijn terrein 
worden aangelegd en hij moet zich 
vooral richten op het zuidelijke 
gedeelte van zijn terrein, omdat dit 
stuk wat betreft de afstand naar de 
omwonenden het meest geschikt is.

Jazz - De JazzClub Hardenberg 
heeft zondag 23 januari een optre-
den op het programma staan van 
de Riverboat Jazzband, een dixie-
landgezelschap uit Deventer. Het 
optreden vindt plaats van 16.00 tot 
18.00 uur in de foyer van theater De 
Voorveghter.

Geocaching - Er bestaat een hobby 
waarbij je met behulp van een ap-
paraatje, dat via satelliet je positie 
bepaalt, op zoek gaat naar een 
‘schat’. De naam van die hobby 
is geocaching. Iemand verstopt op 
een bijzondere plaats, meestal in de 
natuur, een waterdichte doos met 
daarin een logboek en verder een 
aantal leuke voorwerpen (om te 
ruilen) en soms ook een wegwerp-
camera. Hij of zij bepaalt de exacte 
coördinaten, publiceert die op een 
website en daarna kunnen andere 
hobbyisten proberen de plek te vin-
den. Afgelopen zaterdag, 15 januari, 
werd door de stichting Geocaching 
Nederland gevierd, dat het 10 jaar 
geleden was dat de eerste ‘schat’ 
in Nederland is geplaatst. En dat 
feestje vond plaats in Hardenberg. 
Tientallen liefhebbers waren naar 
restaurant De 4 seizoenen aan de 
Voorstraat gekomen om elkaar te 
ontmoeten en vooral om een dagje 
te cachen, zoals ze het zelf noemen. 
De ‘schat’ bestond dit keer uit een 
lunch in het veld.

Vogels – In natuurcentrum De 
Koppel wordt zaterdag 29 januari 
om 14.00 uur de film Wonderlijke 
vogels vertoond. Deze duurt 90 
minuten en gaat over de kunst van 
het vliegen en de eetgewoonten 
van vogels.

Schade – Vorige jaar is er in de 
gemeente Hardenberg voor een 
bedrag van 32.000 euro vernield tij-
dens de viering van Oud & Nieuw. 
Afgelopen viering stond de teller 
op 11.000 euro, gelijkelijk verdeeld 
over kosten voor nieuwe spullen 
en reparatiekosten. De schade be-
stond voornamelijk uit vernielde 
verkeersborden en lantaarnpalen. 
De gemeente heeft in totaal 55 
schadegevallen geteld.

Concert – De harmonie Crescendo 
uit Gramsbergen verzorgt woensdag 
19 januari een nieuwjaarsconcert 
van een uur in het plaatselijke 
dorpshuis. Het optreden begint om 
19.30 uur, de toegang is gratis.

Schermen - Het museum en info-
centrum  aan het Meiboomplein in 
Gramsbergen heeft dankzij giften 
van onder meer de Rabobank een 
computersysteem met vier aanraak-
schermen kunnen kopen. Bezoe-
kers kunnen nu zelf de informatie 
opzoeken die ze graag willen zien. 
afgelopen vrijdag was de symboli-
sche overhandiging van de gift aan 
de Historisch Culturele Kring.

Opvang - De bibliotheek in Ber-
gentheim verliest een kwart van 
haar oppervlakte. In de voormalige 
Prins Bernhardschool zijn tot nu 
toe de bieb en de peuterspeelzaal 
gevestigd. Nu de bibliotheek heeft 
aangegeven dat haar deel terug-
gebracht kan worden tot 216 m2 is 
er ruimte voor een andere huurder. 
De eigenaar van het gebouw, wo-
ningstichting Beter Wonen, heeft 
al een nieuwe huurder gevonden, 
namelijk de stichting Prokind uit 
Dedemsvaart. Deze instelling wil 
een kinder- en buitenschoolse op-
vang in het gebouw onderbrengen.

meende de raad. De eigen beleids-
regels worden met voeten getreden, 
de juridische gevolgen van het toe-
staan van een minicamping bij een 
zorgboerderij zijn onbekend en er 
wordt getwijfeld aan de financiële 
haalbaarheid van het plan.
Wil het college het voorstel kans 
van slagen geven dan is er nog 
flink wat werk aan de winkel. Nu 
is het nog zo dat een deel van de 
raad neigt naar het verminderen 
van recreatieve voorzieningen door 
de camping uit het plan te halen, 
waarna de Hadassa hoeve toch van 
start kan gaan. Een ander deel wil de 
principiële vraag beantwoord heb-
ben of de combinatie van zorg met 
recreatie wel past in een agrarische 
omgeving. Tijdens de raadsverga-
dering van eind januari of die van 
begin februari komt het voorstel 
opnieuw aan de orde.

SLAGHAREN – Woningstichting 
De Veste kan beginnen met de 
bouw van een nieuwe woonvorm in 
Slagharen voor ouderen en mensen 
met een verstandelijke beperking. 
De gemeente Hardenberg en enkele 
omwonenden in de wijk Moeshoek 
hebben overeenstemming bereikt 
over bezwaren die de buurt had 
tegen de bouw. Als de bouw over 
ruim een jaar klaar is zullen per-
manent 50 medewerkers van de 
zorginstelling Baalderborg Groep 

uit Hardenberg actief zijn in en om 
dit nieuwe gebouw.

Woensdag 12 januari werd ongeveer 
op de plek waar het gebouw komt te 
staan een startbijeenkomst gehou-
den, met snert voor bouwvakkers en 
buurtbewoners. Directeur Jan Sinke 
van De Veste vertelde dat de komst 
van het bijzonder gebouw voor een 
deel op het conto geschreven kan 
worden van Gerard Temmink, de 
oud-voorzitter van Plaatselijk Be-

lang Slagharen. “Hij zat ons steeds 
achter de broek, vertelde dat dit 
iets was wat Slagharen nodig had. 
Maar dat we kunnen starten is niet 
alleen mooi voor Slagharen, het is 
ook een goede zaak voor de bouw, 
de sector waar het op dit moment 
wat moeilijk gaat.”

De bouwstart in Slagharen is ook 
het begin van een forse groei van 
de Baalderborg Groep. De nieuw-
bouwactiviteiten dit jaar zijn goed 

voor ongeveer nieuwe 230 arbeids-
plaatsen, waardoor het totaal stijgt 
van 1200 naar 1430. Behalve in 
Slagharen komen er woonvoorzie-
ningen voor ouderen en mensen 
met een beperking in Bergentheim, 
Ommen en op de hoofdlocatie in 
Hardenberg. De instelling slaat haar 
vleugels verder uit naar Twente, met 
nieuwe woonvormen in Vrooms-
hoop en Den Ham, en Drenthe, waar 
met ouders wordt gesproken over 
een woonvoorziening in Emmen.

Directeur Jan Sinke van De Veste (r) trakteert buurtbewoners en bouwvakkers op snert met roggebrood.
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Voorzitter Jan Eggens, secretaris Bea van der Bout en coördinator logistiek Berend Stegeman (vrnl) geven uitleg aan de raad.

Vorige week donderdag waren 
tien raadsleden en één wethouder 
op bezoek bij de voedselbank, 
die dankzij Beter Wonen en Van 
Dijk Bouw gratis onderdak heeft 
gevonden in het vroegere notaris-
kantoor aan De Brink in Heemse. 
Dat was op verzoek van de raad, 
die geïnformeerd wilde worden 
over de groep inwoners die een 
beroep doet op de voedselbank. 
Voorzitter van de stichting Jan 

Voedselbank op zoek naar acties

HARDENBERG – Niet dat ze geld genoeg hebben, de mensen van 
de stichting Voedselbank Noordoost-Overijssel, want voor bepaalde 
projecten zoals onderhoud of vervanging van een koelbus om voed-
sel te vervoeren hebben ze wel centen nodig. Maar liever hebben ze 
producten. Acties van scholen, bedrijven of kerken zijn welkom. En 
als ze zelf op pad moeten doen ze dat ook, de 40 vrijwilligers. Begin 
maart wordt bij Super de Boer in Hardenberg een actie gehouden 
om bezoekers van de supermarkt artikelen te laten kopen voor de 
stichting. Hiermee kunnen de voorraden worden aangevuld voor 
de ongeveer 300 personen in de gemeenten Hardenberg en Ommen 
die van voedselpakketten worden voorzien.

Eggens, voormalig burgemeester 
van Gramsbergen, vertelde dat de 
Rijksoverheid aanvankelijk niet blij 
was met de voedselbanken, omdat 
die vond dat de uitkeringen hoog 
genoeg waren. “Dat is misschien 
wel zo”, vertelde Eggens, “maar er 
zijn toch mensen die in de financiële 
problemen komen. Soms door eigen 
schuld en soms doordat ze gewoon 
pech hebben. Bijna altijd is het 
een tijdelijke situatie en tijdens die 

relatief korte periode helpen wij 
met voedselpakketten. Niet zomaar, 
want iedereen die zich meldt wordt 
eerst gescreend, om te kijken of 
hulp echt nodig is.”

Minder overschotten
De groep die hulp nodig had be-
stond bij de start van de Voedsel-
bank Noordoost-Overijssel in 2007 
uit ongeveer 32 deelnemers. Nu 
krijgen zo’n 110 gezinnen iedere 
twee weken een voedselpakket. Het 
grootste deel van het voedsel komt 
uit Rotterdam, vanwaar het voor 
de noordelijke voedselbanken naar 
Meppel wordt gebracht. De stich-
ting Noordoost-Overijssel haalt 
het daar op met een eigen koelbus, 
brengt het naar Hardenberg waar 
het wordt verdeeld, aangevuld en 
naar de uitgiftepunten in Ommen, 
Dedemsvaart en Hardenberg wordt 
gebracht. Nu door de recessie het 
aanbod uit Rotterdam steeds minder 

wordt moeten de stichting zorgen 
voor aanvullende producten. Of er 
wordt op een verrassende manier 
hulp geboden. “We hebben wel eens 
een telefoontje van een bakker ge-
had, die zei dat er tientallen broden 
klaar stonden die een onbekende 
klant had betaald. En vorig jaar met 
kerst had iemand voor alle deelne-
mers een vleespakket gegeven”, 
vertelt Eggens. Komend weekeinde 
wordt het resultaat zichtbaar van 
de financiële hulp die de stichting 
heeft gekregen. Zaterdagmorgen is 
namelijk de officiële ingebruikname 
van de ‘nieuwe’ twee jaar oude 
koelbus. Hierna blijft nog een grote 
wens over: een groter uitgiftepunt in 
Dedemsvaart, want daar groeit het 
aantal deelnemers. Wie wil weten 
wat de stichting nog meer doet of 
wie benieuwd is naar de voorwaar-
den om in aanmerking te komen 
voor hulp kan terecht op de website 
www.voedselbank-hardenberg.nl.

Misschien kan het met een voor-
beeld: een gezin krijgt een salaris, 
vakantiegeld en een gift van opa 
en oma. Vanwege de economische 
crisis wordt het salaris een stukje 
lager. Dan kun je dat gat een poosje 
dichten met het vakantiegeld en 
de gift, maar je kunt ook besluiten 
toch op vakantie te gaan en ervoor 
te zorgen dat je elke maand wat 
minder geld uitgeeft. Dat laatste 
doet de gemeente. Dit jaar zijn 

al maatregelen genomen om drie 
miljoen te bezuinigen, in juni moet 
de raad over het andere deel van 
vier miljoen besluiten. Tussendoor 
krijgt de bevolking kans zich uit te 
spreken over de voorstellen.

De bezuiniging van 7 miljoen wordt 
op drie manieren bereikt. In de eer-
ste plaats gaat de gemeente in eigen 
vlees snijden. Dat betekent dat on-
geveer 35 volle banen verdwijnen. 

“Zonder gedwongen ontslagen”, 
haasten B&W te verklaren. Bij die 
35 zitten overigens niet alleen leden 
van het ‘grondpersoneel’, maar ook 
hoogvliegers zoals één van de drie 
directeuren. De inwoners zullen 
hier financieel niets van merken, 
maar ze zullen wel ervaren dat de 
dienstverlening een paar graden 
minder wordt.
De tweede manier om te bezuinigen 
is eigenlijk geen bezuiniging, maar 
is gewoon zorgen dat je meer geld 
binnenkrijgt. Dat betekent bijvoor-
beeld dat de toeristenbelasting en de 
hondenbelasting worden verhoogd, 
dat de grafrechten worden verhoogd 
van 60 naar 70 procent van de wer-
kelijke kosten, dat sportclubs meer 
moeten betalen voor de huur van 
sportvelden en dat overgebleven 
stukjes openbaar groen worden 
verkocht.
De derde manier om aan die 7 
miljoen te komen is minder geld 
uitgeven. Het schoolzwemmen 
wordt afgeschaft, bibliotheek en 
muziekschool krijgen minder sub-
sidie en het onderhoud aan bermen, 

verkeersborden, wegmarkeringen 
en dergelijke wordt teruggebracht 
tot net boven de veiligheidsgrens. 
Het hele pakket aan maatregelen is 
te lezen op de website www.harden-
berg.nl/bezuinigingen.

Er wordt trouwens niet alleen 
maar geld bezuinigd, er is ook een 
potje waar een beetje meer geld in 
wordt gestopt, namelijk het sociaal-
cultureel fonds. Kwetsbare gezin-
nen die teveel gaan lijden onder 
de bezuinigingen kunnen geholpen 
worden met een bijdrage uit dit 
fonds, waardoor bijvoorbeeld hun 
kinderen toch kunnen meedoen aan 
de samenleving. Wie wil meepraten 
over de voorstellen kan dinsdag 15 
februari van 19.00 tot 21.00 uur 
theater De Voorveghter in Harden-
berg bezoeken, waar B&W een 
toelichting op de bezuinigingen 
geven. Dat kan ook op woensdag 
23 februari van 19.00 tot 21.00 uur 
in gebouw ’t Centrum in Dedems-
vaart. De gemeenteraad bespreekt 
de plannen op 14 juni en neemt 21 
juni een definitief besluit.

Hardenberg wil zeven 
miljoen bezuinigen

HARDENBERG - Hoe maak je de inwoners van Hardenberg 
duidelijk, dat je de komende vier jaar 7 miljoen euro gaat bezui-
nigen, terwijl je ondertussen vele miljoenen uitgeeft aan een nieuw 
gemeentehuis met stadspark en parkeergarage. Dat is bijna een nog 
grotere opgave voor het gemeentebestuur dan het bezuinigen zelf. 
Uitleg geven over het verschil tussen investering en exploitatie zal 
niet veel helpen. Vertellen dat de keus voor een nieuw gemeentehuis 
is gemaakt in een tijd van voorspoed en dat de contracten al enkele 
jaren geleden zijn getekend zal ook niet veel indruk maken.

Foto – Goede fotografen zijn duur 
en zelf op pad gaan is ook niet 
alles. Daarom heeft Vechtdal-vvv 
iets anders bedacht om aan foto’s 
voor promotiemateriaal te komen. 
De toeristenclub heeft een wed-
strijd uitgeschreven met als titel 
“Wie schiet de mooiste foto in het 
Overijsselse Vechtdal?” De win-
naar krijgt een pakket met spullen 
zoals een hand- en theedoek, een 
kofferriem, een paraplu en een 
VVV-bon ter waarde van 15 euro. 
Voorwaarden voor deelname zijn de 
vinden op de website www.vechtdal 
overijssel.nl.
 
Onderscheiding – Slagharenaar 
Gerard Pieper heeft dinsdag in 
zijn woning aan de Staarmansweg 
een Koninklijke onderscheiding 
ontvangen uit handen van burge-
meester Bert Meulman. De 79-ja-
rige Pieper heeft zich jarenlang 
op tal van manieren ingezet voor 
zijn dorp Slagharen. Dat deed hij 
onder meer voor voetbalvereniging 
EMMS, de kerk, de Boeldag, de 
carnavalsvereniging, het comité 
Zomerfeesten en voor individuele 
dorpsbewoners die hulp nodig had-
den. Gerard Pieper is voor zijn inzet 
onderscheiden als Lid in de Orde 
van Oranje Nassau.

Boswachter – Jos Kloppenburg, 
boswachter van Staatsbosbeheer, 
is woensdag 2 februari aanwezig 
in natuurcentrum De Koppel in 
Hardenberg. Van 14.00 tot 16.00 uur 
beantwoordt hij vragen over bomen, 
bos, dieren, natuurontwikkeling en 
het werk van boswachters. Wie 2 
februari niet kan komen krijgt nog 
meer kansen, want Jos komt elke 
eerste woensdag van de maand op 
bezoek.

Boekverkoop – In de bibliotheek 
van Hardenberg worden van 1 t/m 
7 februari afgeschreven boeken ver-
kocht. Er zijn romans, jeugdboeken 
en tijdschriften te koop. Verder in-
formatieboeken voor volwassenen 
en jeugd. De boeken voor volwas-
senen kosten 50 cent per stuk, voor 
jeugdboeken moet 25 cent worden 
betaald. De laatste dag, maandag 7 
februari, gaan alle boeken weg voor 
10 cent per stuk.

Verhalen - Beroepsverhalenver-
teller Loek Boer vertelt zondag 
6 februari vanaf 15.00 uur twee 
verhalen in de Reestkerk in Oud 
Avereest. Het eerste is het waar 
gebeurde verhaal over de bankover-
val in Almelo in het voorjaar van 
1944, waarbij 46 miljoen aan werd 
buitgemaakt. Het tweede verhaal 
is fictief en gaat over een zigeu-
nerpianist, die na de oorlog bij een 
concert plotseling oog in oog staat 
met zijn kampbeul uit  het concen-
tratiekamp. Het muzikale deel van 
het programma wordt verzorgd door 
Bobby Rootveld (gitaar) en Sanna 
van Elst (blokfluiten).

Promotie – Om het dorp Grams-
bergen te promoten is vorige week 
de stichting  ProGram (Promotie 
Gramsbergen) opgericht. Het doel 
van de stichting is het organiseren 
en bevorderen van activiteiten die 
laten zien dat Gramsbergen aan de 
weg timmert. De eerste activiteit 
die uit ProGram is voortgekomen 
is het muziekfeest The Night of the 
Forest in het Gramsberger bosje, dat 
dit jaar op vrijdag 22 juli de tweede 
editie beleeft. De bevolking wordt 
opgeroepen mee te denken over 
andere evenementen.
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HARDENBERG/EMLICHHEIM – 
Volgend jaar moet het mogelijk 
zijn om met een boot vol toeristen 
te varen van Hardenberg naar 
de Duitse plaats Emlichheim en 
weer terug. Dat is de wens van 
burgemeester Daniela Kösters 
van Emlichheim. Of nog liever 
omgekeerd, want het zou aardig 
zijn als het toerisme in de Duitse 
gemeente een beetje een ‘push’ 
zou krijgen. Dat sluit volgens 
Kösters goed aan bij  de wedstrijd 
die de gemeente in 2008 heeft ge-
wonnen, namelijk die van “meest 
fietsvriendelijke gemeenschap 
van Duitsland”.

Om met een boot over de Vecht van 
Emlichheim naar Hardenberg te 
kunnen varen moet er nog wel wat 
gebeuren. In de eerste plaats moeten 
de deelnemers op één lijn komen. 

Vechttoerisme moet in 2012 op gang komen
Nou is dat niet het moeilijkste, want 
de gemeenten Hardenberg en Em-
lichheim werken met waterschap 
Velt en Vecht en het bestuur van de 
Grafschaft Bentheim tot tevreden-
heid samen. Ingewikkelder wordt 
het om toestemming te krijgen om 
de Vecht te mogen bevaren. Dat 
betreft vooral het Duitse deel van 
de rivier, waar andere regels gelden 
dan in Nederland. De Landkreis 
Bentheim wil niet teveel boten op 
de rivier vanuit het oogpunt van 
natuurbescherming. “Maar er zit 
vooruitgang in de besprekingen, het 
ziet ernaar uit dat elektrische boten 
met een snelheid van maximaal 9 
km per uur wel worden toegestaan”, 
zegt burgemeester Kösters. “Wat 
in Giethoorn kan zou hier ook mo-
gelijk moeten zijn, en misschien 
meer, zoals het gebruik van een 
solar schiff, een zonneboot die in 

de weekeinden heen en weer vaart.”
Een andere zaak waaraan gewerkt 
moet worden is de oude sluis bij De 
Haandrik. Waterschap Velt en Vecht 
gaat de sluis voor een bedrag van 
1,2 miljoen euro renoveren, zodat 
er geen fysieke obstakels meer 
zijn om het toerisme op de Vecht 
te verbeteren. Als alle problemen 
zijn opgelost moet de infrastructuur 
worden aangepakt. Bootsteigers 
in Emlichheim en Hardenberg en 
opstapplaatsen in bijvoorbeeld Laar 
en Gramsbergen. Dat is volgens 
Daniela Kösters de taak van de 
overheid: de voorwaarden schep-
pen en de infrastructuur aanleggen. 
“Maar het project zelf moet worden 
uitgevoerd door private partijen, 
zoals de VVV in Emlichheim of 
eigenaar Bert Veurink van Le Ba-
teau Napoleon, de Napoleonboot 
die vaart tussen Hardenberg en 

Gramsbergen.” De eerste tocht over 
de Duits/Nederlandse grens kan 
waarschijnlijk in het voorjaar van 
2012 plaatsvinden.

Burgemeester Daniela Kösters
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HARDENBERG - U vraagt en wij draaien, leek het vorige week in Har-
denberg. De CDA fractie had dinsdag vragen gesteld over gaten in de 
weg op de kruising bij het Röpcke-Zweers ziekenhuis en woensdag waren 
gemeentearbeiders al aan de gang met het ‘plakken van asfaltpleisters’. 

Noodmaatregelen om vorstschade te repareren

Maar volgens de beide reparateurs was de planning om de vorstschade die 
dag op die plek aan te pakken al eerder gemaakt. Dat op het moment dat de 
gaten werden gedicht CDA-fractievoorzitter Henk Meulink breed lachend 
passeerde moet toeval zijn geweest.

Orgel-CD - Jorrit Woudt, organist 
van de Kandelaarkerk in Heemse, 
presenteert zijn eerste solo-cd 
Espressivo via enkele concerten 
verspreid door het hele land. Op 
de cd speelt hij eigen koraalbe-
werkingen en improvisaties, maar 
ook werken van organisten zoals 
Harm Hoeve, Johan Bredewout en 
André van Vliet. Het eerste concert 
is 4 februari in de kerk in Heemse, 
aanvang 20.00 uur.

Kiezen - De politieke partijen 
die meedoen aan de provinciale 
Statenverkiezingen in Overijssel 
starten woensdag 2 februari geza-
menlijk hun campagnes. Tijdens 
een presentatie op de brug van het 
provinciehuis in Zwolle stellen de 
lijsttrekkers zichzelf voor en wordt 
het online kieskompas in gebruik 
genomen.

Gezocht - De organisatoren van  
Night of the Forest zoeken Grams-
berger culturele talenten van alle 
leeftijden voor deelname aan de 
tweede editie van dit muziek-, 
dans-, zang-, vertel- en toneelfes-
tijn. Zij hopen op meer deelname 
van individuele deelnemers of 
kleine groepen en van kunstuitin-
gen die er de eerste keer niet bij 
waren. Night of the Forest deel 2 
vindt plaats in het Gramsberger 
Bosje, op de avond van vrijdag 22 
juli. Aanmelden kan tot 12 februari 
bij Cor van Dalen (0524-562210).

Hulzebosch - Erik Hulzebosch uit 
Loozen keert de komende maanden 
voor even terug naar de wereld 
van de topsport. De oud-mara-
thonschaatser heeft in het nieuwe 
programma ‘Hier Hulzebosch’ 
van RTV Oost ontmoetingen met 
Overijsselse sporters. Hij krijgt 
slechts een adres en een naam en 
gaat vervolgens op pad. Op die 
manier ontmoet hij diverse sport-
mensen, die hij op zijn eigen wijze 
interviewt. Erik ondergaat tevens 
een spoedtraining in de sport in 
kwestie, waarna zijn kwaliteiten 
op de proef worden gesteld. In de 
eerste aflevering op woensdag 2 
februari levert hem dat meteen een 
flink pak slaag op.

Stroom - Raadslid Klaas Mulder 
van de ChristenUnie wil van B&W 
weten of de gemeente Hardenberg 
zich wel voldoende heeft ingezet 
om gratis oplaadplaatsen te krijgen 
voor elektrische auto’s. De stichting 
e-laad.nl, een initiatief van de ge-
zamenlijke netbeheerders, biedt één 
oplaadplaats per 10.000 inwoners 
aan. Voor Hardenberg betekent dat 
6 stuks. De oplaadpunten leveren 
100% groene stroom. Bij de meer 
dan 100 gemeenten die zich hebben 
aangemeld zit Hardenberg nog niet.

Ladies – De afgelopen jaren heeft 
Hardenberg vier keer een groot wie-
lerevenement binnen de gemeente-
grenzen gehad: 3 keer Olympia’s 
Tour en 1 keer de Holland Ladies 
Tour. Dat laatste evenement krijgt 
Hardenberg dit jaar weer aange-
boden, maar de gemeente heeft 
vriendelijk bedankt. Zonder steun 
van de stichting Hardenberg Pro-
motie en de Hardenberger wieler-
vereniging lukt de organisatie niet 
en beide clubs hebben aangegeven 
pas op de plaats te moeten maken. 
Liever probeert men in 2012 een 
grotere vis binnen te halen, zoals 
de Eneco Tour, als onderdeel van 
de festiviteiten rond Hardenberg 
650 jaar stadsrechten.

HARDENBERG – Petra Baarslag van Liberaal Hardenberg heeft onlangs 
vragen gesteld aan B&W over de gevolgen van de brand bij Chemie-Pack 
in Moerdijk. Volgens het raadslid was in Hardenberg onrust ontstaan omdat 
de gifwolk van Moerdijk naar het oosten was gedreven, richting Harden-
berg. Zij wilde onder meer weten of de gemeente had geïnformeerd of de 
gifwolk Hardenberg had aangedaan en of er metingen waren verricht. B&W 
geven nu als antwoord dat het RIVM heeft geconcludeerd dat de brand 
uitsluitend gevolgen kan hebben voor bewoners tot 10 kilometer van de 
brand.  Die conclusie is onder meer gebaseerd op uitgebreide luchtmetingen. 
Hardenberg ligt zo ver van Moerdijk verwijderd, dat de ongeruste leden 
van Liberaal Hardenberg weer rustig kunnen gaan slapen.

HARDENBERG – Waar de be-
volking al jaren om roept, na-
melijk een kleine overheid die 
efficiënt werkt, kan in Noordoost-
Overijssel op termijn werkelijk-
heid worden. Tenminste, als de 
politici in Ommen over hun eigen 
schaduw heen durven te stappen.

De ambtelijke apparaten van Har-
denberg en Ommen moeten samen-
gevoegd worden, zo is de bedoeling 
van de beide gemeentebesturen. 
Profiteren van elkaars kennis en 
kunde, zonder overlap en dubbele 
bezetting. Dat werkt sneller, beter 
en een stuk goedkoper, is de ach-
terliggende gedachte. In de raad van 

Samenvoegen ambtenaren 
Ommen en Hardenberg

Hardenberg werd vorige week dins-
dag de mededeling van B&W met 
niet meer dan een schouderophalen 
in ontvangst genomen. In Ommen 
kwam stoom uit de oren van de 
raadsleden. Ommen is uniek en 
zelfstandig, en dat moet vooral zo 
blijven, meende de LPO en ook de 
PvdA stond niet te juichen. De VVD 
in Ommen was meteen voorstander 
en CDA en CU waren vooral kwaad 
dat de plannen al in de pers waren 
gekomen voordat de raad ervan had 
vernomen.
De gemeenteraden van Harden-
berg en Ommen gaan de komende 
maand(en) de plannen van B&W 
bespreken.

Liberaal Hardenberg kan weer rustig slapen

HARDENBERG - Het project Fris over Drank van de gemeente Harden-
berg gaat over tot actie. Tot nu toe was het project bedoeld om de kennis 
te vergroten over de gevaren van veel alcoholgebruik. Dat lijkt gelukt, 
vandaar dat een volgende stap wordt gemaakt. Het jongerenwerk krijgt 
opdracht om de drankketen actiever op te zoeken en als het nodig is in 
te grijpen. Het voorgezet onderwijs krijgt de mogelijkheid personeel op 
te leiden dat op tijd alcoholproblemen kan signaleren en de kroegbazen 
krijgen de gemeente op bezoek als een klant terecht komt in de alcoholpoli 
van het ziekenhuis.

Meer actie tegen alcoholmisbruik onder jongeren
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HEEMSE – Rabobank Vaart- en 
Vechtstreek wil het hoofdkantoor 
verhuizen van het oude gemeente-
huis in Dedemsvaart naar een nieuw 
pand in de Pruttieshoek. Dat is het 
terrein op de hoek van de Haardijk 
en de N34 in Heemse, tegenover 
garage Mastebroek. Op die plek 
moet een opvallend kantoorge-
bouw komen van maximaal 25 
meter hoog. Het plan is inmiddels 
gepresenteerd aan omwonenden 
en volgens de gemeente overwe-
gend positief ontvangen. Om het 
kantoorgebouw te kunnen bouwen 
moeten nog wel een paar problemen 
worden opgelost. Twee bestaande 
woningen, aan de Hessenweg 
31 en de Esdwarsweg 1, moeten 
verdwijnen om het terrein goed te 

HARDENBERG - Met terugwerkende kracht zijn per 1 januari de parochies 
van onder meer Dalfsen, Dedemsvaart, Vilsteren, Ommen, Slagharen en 
Hardenberg samengevoegd. In totaal vormen 11 voormalige parochies de 
nieuwe parochie Emmanuel. Dat heeft de Utrechtse aartsbisschop Willem 
Eijk 28 januari per bisschoppelijk decreet beslist. De nieuwe zielenherder 
wordt pastoor Jan Beekman. Binnen de parochie zijn pastores werkzaam, 
waaronder de van oorsprong Aner priester Anton Wenker. Zij vormen het 
pastoraal team, zijn benoemd door de aartsbisschop en in dienst van de 
parochie. De Emmanuelparochie is officieel gevestigd in Ommen.

Kinderen - Stichting Prokind wil 
op een braakliggend stuk grond aan 
de Blanckvoortallee in Hardenberg-
Marslanden een kinderdagverblijf 
bouwen. De gemeente wil hieraan 
meewerken, maar dan moet wel 
het bestemmingsplan worden ge-
wijzigd. In het nieuwe kinderdag-
verblijf komen op de begane grond 
5 groepsruimten voor 68 kinderen 
met bijbehorende activiteitenruim-
ten, slaapkamers en sanitair. Op de 
eerste verdieping wordt ruimte ge-
maakt voor het personeel in de vorm 
van kantoor- en vergaderruimten. 
Het buitenterrein wordt ingericht 
als speelplaats en aan de voorkant 
komen 15 parkeerplaatsen.

Tweekappers – Het is moeilijk 
om patiowoningen aan de Van 
Tuellstraat in de Hardenberger 
wijk Marslanden te verkopen. Aan 
de zuidkant staan 7 stuks, maar de 
eigenaar van de gronden voelt er 
weinig voor om dit type woningen 
ook aan de noordkant te bouwen. 
Hij wil het liefst 10 tweekappers te 
bouwen op kavels van ongeveer 300 
m2. B&W gaan akkoord.

Explosief – Een inwoner van Enter 
wil aan de Eerste Bloksweg in De 
Krim een kalverbedrijf bouwen. 
Er is echter bij de politie aangifte 
gedaan door een 87-jarige inwoner 
van De Krim, die zegt dat er explo-
sieven uit de Tweede Wereldoorlog 
op het terrein aanwezig zijn. Het 
gaat om vliegtuigbommen van 
meer dan 100 pond per stuk. De 
gemeente laat de Leemansgroep 
uit Vriezenveen een terrein van 3 
hectare onderzoeken, op een diepte 
van 4 meter vanaf het maaiveld.

Bussen – Busvervoeder Connexxi-
on heeft beloofd dat ’s morgens 
extra bussen worden ingezet op lijn 
80 tussen Almelo en Hardenberg om 
met name scholieren uit Westerhaar, 
Sibculo, Kloosterhaar en Bergent-
heim op tijd naar de scholen in 
Hardenberg te brengen. Plaatselijk 
Belang Kloosterhaar had geklaagd 
dat overbezette bussen de haltes 
voorbijreden en dat geen extra 
bussen reden. Dat wordt nu anders 
geregeld. Connexxion belooft ook 
dat lijn 30 van Hardenberg richting 
het noorden zo nodig wacht op de 
bus uit het zuiden, om aansluitpro-
blemen te voorkomen.

Starters – De gemeente Harden-
berg zoekt partners voor het Star-
tersfonds. Sinds 2005 stoppen eerst 
gemeente en later ook het Rijk, de 
provincie en de woningstichtingen 
De Veste en Beter Wonen geld in 
een potje om starters op de woning-
markt een financieel steuntje in de 
rug te geven. De goedkope leningen 
zijn echter zo’n succes met in totaal 
165 deelnemers, dat de bodem van 
het fonds in zicht komt. Het Rijk 
doet niet meer mee en ook Beter 
Wonen maakt even pas op de plaats. 
Dat betekent dat òf nieuwe partners 
gezocht moeten worden òf dat het 
startersfonds wordt opgeheven.

Verlenging – Topklasser HHC heeft 
de contracten met Edwin Starke, 
Vincent Voshaar, Lennard Muderij, 
Roy Stroeve, Wesley Wakker en 
Renco van Eeken verlengd. Doel-
man  Sander Danes heeft een door-
lopend contract. Het contract met 
Gerben Tieltjes en Tom IJzerman 
wordt niet verlengd, terwijl doel-
man Marc Doornbos vertrekt naar 
SVZW Wierden. Thijs Houwing 
(Spakenburg) komt volgend seizoen 
de selectie van HHC versterken.

HARDENBERG - Burgemeester Bert Meulman heeft zaterdag tijdens het 
jaarfeest van de gemeentelijke vrijwillige brandweer in het Attractiepark 
Slagharen een Koninklijke Onderscheiding uitgereikt aan Gerrit Pullen. 
Pullen is al 32 jaar in dienst als vrijwilliger bij het korps Hardenberg, maar 
de meeste Hardenbergers zullen hem kennen als Sinterklaas en als Klep-
perman. Gerrit Pullen, tegenwoordig Officier van Dienst, is onderscheiden 
als Lid in de Orde van Oranje Nassau.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg is begonnen met de 
zoektocht naar een nieuwe bur-
gemeester, als opvolger van Bert 
Meulman die per 1 september ver-
trekt. De eerste stap is het opstellen 
van een profielschets waarin staat, 
aan welke eigenschappen een bur-
gemeesterskandidaat moet voldoen. 
Voordat de profielschets wordt op-
gesteld wil de gemeenteraad weten 
wat de inwoners van Hardenberg 
van de nieuwe burgemeester ver-

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg heeft volgens eigen 
zeggen de meest duurzame gemeen-
tewerf van Nederland gebouwd.

Deze ambitie is gehaald doordat 
zoveel mogelijk volgens het cradle-
to-cradle principe is gebouwd. Dat 
betekent dat alle materialen die 
bij de bouw zijn gebruikt na hun 
‘leven’ opnieuw gebruikt kunnen 
worden, in plaats van dat het afval 
wordt. Daarnaast zijn er veel (ex-

HARDENBERG – Het samenwerkingsverband van Hardenberger en 
Coevorder Aannemers Haco heeft donderdag 3 februari, aan het eind van 
de Open Dag, de prijzen uitgereikt voor de Hardenberg Skills. Dat zijn 
wedstrijden in de onderdelen timmeren en metselen voor vmbo-scholieren, 
die worden gehouden in het Haco-gebouw aan de Parkweg in Hardenberg.

Wedstrijden zoals in Hardenberg vinden in heel Nederland plaats, om deel-
nemers te selecteren voor de World Skills die dit jaar in Londen worden 

kunnen bereiken. Het pand aan de 
Hessenweg,  de voormalige klom-
penmakerij van Breukelman, is een 
gemeentelijk monument en wordt 
daarom verplaatst. De woning aan 
de Esdwarsweg wordt gesloopt, 
waarna een nieuwe woning wordt 
gebouwd tussen het Rabokantoor 
en de Hessenweg.

Omdat door de komst van het kan-
toor het verkeer zal toenemen wordt 
een detectielus in de Hessenweg 
gemaakt. Als voor het verkeer dat 
vanuit de Scholtensdijk de Haardijk 
op wil rijden het verkeerslicht op 
groen springt en er willen ook auto’s 
van de Hessenweg de Haardijk 
oprijden, dan wordt de ‘groentijd’ 
verlengd.

Lintje voor Sinterklaas en Klepperman Bankkantoor in Pruttieshoek

Elf parochies samengevoegd

Timmer- en metselwedstrijd 
voor aankomende bouwvakkers

Jorrit Veneman was de beste timmerman tijdens de ‘Hardenberg Skills 2011’. © Roel Gritter

gehouden. Jaarlijks strijden voor en tijdens de Open Dag leerlingen van 
het Vechtdal College in Hardenberg, de Nieuwe Veste in Coevorden en de 
Zeven Linden in Dedemsvaart - de enige scholen met technische opleidin-
gen in de regio – om de eer en de prijzen. Dit keer konden de scholieren 
meedoen met banktimmeren voor klas 4 en metselen voor klas 3. Bij beide 
onderdelen was de eerste plaats voor een leerling van het Vechtdal College 
in Hardenberg. Beste timmerman is Jorrit Veneman geworden en beste 
metselaar Mathijs van Riel.

Opening meest duurzame werf
tra) duurzame maatregelen in het 
ontwerp verwerkt, zoals het dak 
van sedum en zonnecellen om elek-
triciteit op te wekken en water mee 
te verwarmen. Ook wordt warmte-
koudeopslag toegepast. Dankzij al 
deze duurzame maatregelen wordt 
de werf CO2-neutraal.

De opening van deze werf staat ge-
pland op vrijdag 11 maart. De werf 
is op vrijdag 19 maart geopend voor 
het publiek van 10.00 tot 16.00 uur.

Op zoek naar een nieuwe burgemeester
wachten. Inwoners kunnen tot 12 
februari hun mening geven door  
en korte enquête in te vullen op 
www.gemeenteraadhardenberg.nl. 
De  gegevens worden, waar mo-
gelijk, verwerkt in de profielschets 
die door de  emeenteraad wordt 
opgesteld. 
In een buitengewone raadsverga-
dering  begin maart 2011 wordt de 
profielschets vastgesteld door de 
gemeenteraad en aangeboden aan 
de Commissaris van de Koningin.
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Burgemeester Herbert Koers van 
Uelsen was de initiatiefnemer van 
de bijeenkomst. De zeven Duitse 
burgemeesters hebben elk kwartaal 
overleg en kwamen steeds vaker tot 
de conclusie dat contact met Ne-
derlandse gemeenten wenselijk is. 
Koers heeft onlangs het voortouw 
genomen om een gezamenlijke 
bijeenkomst te beleggen, waarna 
de gemeente Hardenberg zich als 

Grens moet steeds meer vervagen

gastheer aanbood. “We hebben één 
op één wel vaker contact met Ne-
derlandse buurgemeenten”, vertelde 
burgemeester Daniela Kösters van 
Emlichheim. “Coevorden en Em-
lichheim bijvoorbeeld overleggen 
regelmatig over het bedrijventerrein 
Europark en met Hardenberg be-
spreken we het bevorderen van het 
toerisme over de Vecht, maar er zijn 
ook zaken die we in groter verband 

moeten regelen.”  Dat is onder meer 
het grensoverschrijdend toerisme, 
maar ook samenwerking op het 
gebied van rampenbestrijding. “En 
bijvoorbeeld zaken die te maken 
hebben met landbouw en natuur. In 
Nederland halen we boeren weg bij 
groene gebieden maar in Duitsland 
doen ze het net andersom. Het is 
dan verstandig het beleid op elkaar 
af te stemmen”, aldus burgemeester 
Stegers van Tubbergen.
Ook eenvoudiger zaken vragen 
volgens de burgemeesters om af-
stemming. Daniela Kösters: “In Ne-
derland rijden groepen wielrenners 
op de weg, maar in Duitsland mag 
dat niet waardoor automobilisten 
soms van die groepen schrikken. 
En dat zorgt af en toe voor ernstige 
ongevallen. Wij willen graag die 
wielerclubs uit de buurgemeenten 

bereiken om hen over de regels te 
informeren.”

Blijkbaar is deze eerste kennisma-
king in Hardenberg de bestuurders 
goed bevallen, want ze willen 
permanent overleg om de grens 
steeds meer te laten verdwijnen. 
De volgende keer is in september 
in Tubbergen, tijdens het festival 
Glasrijk Tubbergen. En daar moet 
dan bedacht worden hoe men verder 
gaat, welke projecten en thema’s 
aan de orde komen. De eerste resul-
taten zijn binnenkort zichtbaar: de 
websites van de gemeenten worden 
doorgelinkt om het grensoverschrij-
dend toerisme te bevorderen en 
de culturele agenda’s met evene-
menten die voor een groter gebied 
interessant zijn worden aan elkaar 
doorgegeven.

HARDENBERG – De burgemeesters aan de oostkant van de Duits-
Nederlandse grens weten sinds vorige week ook wat speeddaten is. 
De zeven bestuurders van de gemeenten uit de Grafschaft Bentheim 
die aan Nederland grenzen waren op bezoek in Hardenberg, om 
kennis te maken met de Nederlandse collega’s van Coevorden tot 
Losser. Het was overigens niet zomaar een gezelligheidsbijeenkomst, 
want na de kennismaking werd een agenda afgewerkt waarop zaken 
stonden als grensoverschrijdend toerisme, het afstemmen van regels 
en wetten en het verbeteren van verkeer en vervoer.

BERGENTHEIM – Vorige week hebben de basisscholen in Bergentheim 
volop aandacht besteed aan bewegen, gezonde voeding en gezonde keuzes. 
De Casper Diemerschool en de Koningsbergerschool deden mee aan het 
project Ik Lekker Fit!?

Combinatiefunctionaris Arjan Breukelman gaf woensdag 9 februari vanaf 
8.45 uur ochtendgymnastiek aan alle leerlingen van de Casper Diemer-
school. Vervolgens konden de leerlingen fietsen op een shakefiets. Dit is 

Apenkooi favoriet bij jonge Bergentheimers

een fiets die door te trappen stroom geeft aan een blender om een shake 
te maken. De leerlingen konden zo hun eigen gezonde shake bij elkaar 
fietsen. Woensdagmiddag werd eerst een klim- en klauterbaan neergezet in  
sporthal de Möllincksslag, waarna rond drie uur de zaal werd omgetoverd 
in een indoor voetbalveld en een apenkooiparcours. Naast deze sportieve 
activiteiten zijn vorige week op de scholen onder andere voedingslessen 
en danslessen gegeven. Later komen ook anders scholen aan de beurt. In 
totaal doen in Hardenberg 22 scholen mee aan het programma Ik lekker Fit!?

HARDENBERG – Het is opval-
lend hoe vaak de gemeenteraad 
van Hardenberg eerst tegensputtert 
als B&W met een voorstel komen 
en subiet overstag gaat als wordt 
toegezegd dat de raad tijdens een 
proces tussentijds op de hoogte 
wordt gehouden. Of wanneer wordt 
beloofd dat de raad over het uit-
eindelijke besluit mag meepraten. 
Vorige week tijdens de bespreking 
over ambtelijke fusie met Ommen 
was dat niet anders.

Op verzoek van de PvdA en Groen-
Links was de fusie onderwerp van 
gesprek, en aanvankelijk werden 
ongeveer twee handen vol vragen en 
bezwaren afgevuurd op het college, 
omdat de raadsleden nogal verrast 

Fusie gemeentepersoneel zorgt in 
Hardenberg niet voor vuurwerk

waren door het besluit van B&W 
een ambtelijke fusie te zoeken met 
Ommen.  Nadat met name gemeen-
tesecretaris Wouco Rebergen een 
gloedvol betoog had gehouden over 
nut en noodzaak van de ambtelijke 
fusie, stond bij wijze van spreken 
elk raadslid te applaudisseren voor 
het plan, vooral toen was toegezegd 
dat niets zonder de raad wordt be-
sloten. Alleen de ChristenUnie hield 
zich stil. “Er is ons een notitie be-
loofd waarin staat waarom de amb-
telijke fusie zinvol is en hoe de zaak 
wordt afgehandeld. Die wachten wij 

af voordat we inhoudelijk reage-
ren”, vertelde fractievoorzitter Wim 
Boersma. Ook Liberaal Hardenberg 
hield zich aanvankelijk stil, maar 
dat was meer omdat burgemeester 
Meulman niet had gezien dat Petra 
Baarslag het woord wilde voeren. 
Zij zag vooral financiële beren op 
de weg. “Komt er één raad, één 
gemeentehuis, uiteindelijk één ge-
meente? Anders is de fusie kosten-
verhogend”, beweerde Baarslag. De 
opmerking van B&W dat het hele 
proces in gang was gezet omdat de 
gemeenten Ommen en Hardenberg 

Onhandig - In een vlaag van 
amateuristische miscommunicatie 
zijn dinsdagavond twee politiek-
bestuurlijke evenementen tegelij-
kertijd gehouden, die voor de in-
woners van Hardenberg van belang 
waren. De vijf lokale partijen met 
een kandidaat voor de Provinciale 
Staten (CDA, GroenLinks, PvdA, 
ChristenUnie en VVD) hadden een 
bijeenkomst belegd in het LOC aan 
de Sportlaan. Een eindje verderop 
hield het college van B&W een 
informatiebijeenkomst over de 7 
miljoen euro die Hardenberg wil 
bezuinigen. Burgemeester Meul-
man en de wethouders Prinsse, 
Janssen en De Vent gaven tij-
dens de bijeenkomst in theater de 
Voorveghter een toelichting op de 
bezuinigingsvoorstellen waarna 
de inwoners konden reageren op 
de plannen.

Sloop – Café Brink in Sibculo 
wordt gesloopt. Ervoor in de plaats 
komen twee woningen. Tenminste, 
als de eigenaar de plannen ook echt 
gaat uitvoeren. Het horecapand 
staat te koop maar tot nu toe is geen 
koper gevonden. De eigenaar van 
het café aan de Kloosterdijk heeft 
de gemeente gevraagd  of de hore-
cabestemming veranderd mag wor-
den in een woonbestemming voor 
drie woningen. De gemeente is in 
principe voor sloop van het pand, 
omdat op die manier verpaupering 
wordt tegengegaan. Maar drie wo-
ningen vindt de gemeente teveel 
van het goede, vandaar dat er twee 
mogen komen, waarvan een in de 
plaats komt van de huidige woning.

Mooier wonen - Het project ‘op-
waarderen woonomgeving’ in 
Bruchterveld is zaterdag afgerond. 
Dat gebeurde door het planten van 
enkele bomen aan de Geert Arends-
weg. Vorig jaar is in verschillende 
kernen begonnen met het opwaar-
deren van de woonomgeving. Het 
gaat hierbij om het opknappen 
van verouderde woonstraten om 
verpaupering te voorkomen. De 
bewoners zijn bij het proces betrok-
ken om voldoenden draagvlak te 
creëren. Zo hebben zij in Bruchter-
veld gepleit voor het plasten van de-
zelfde soort bomen in voortuinen en 
openbaar groen, om de Arendsweg 
het karakter van een laan te geven. 

Foutje - Wat werd verwacht is 
vorige week dinsdag uitgekomen: 
de politieke partijen in Hardenberg 
hebben de plannen voor zorgboer-
derij Hadassahoeve in Ane goed-
gekeurd. Zonder een minicamping, 
want daar bestond teveel weerstand 
tegen. De VVD probeerde ook nog 
het onderdeel bed & breakfast uit 
de plannen te halen via een amen-
dement en hoofdelijke stemming, 
maar de enige medestander vonden 
de 3 VVD-ers in Petra Baarslag van 
Liberaal Hardenberg. Totdat het 
op stemmen aankwam, want toen 
stemde Baarslag tegen het amen-
dement waarin eigenlijk datgene 
stond waar zij om vroeg.

Orgel - Martin Mans geeft zaterdag 
19 februari een orgelconcert in 
de Kandelaarkerk in Hardenberg-
Heemse. Op het programma staan 
improvisaties en bewerkingen op 
klassiekers met het orgel als orkest. 
Mans brengt onder andere Amazing 
Grace met de doedelzakeffecten ten 
gehore. Het wordt een concert voor 
orgelliefhebbers, maar ook voor 
een ieder die het orgel eens op een 
andere manier wil beluisteren Het 
concert begint om 20.00 uur.

flink moeten bezuinigen was aan 
haar blijkbaar niet besteed.

Vragen waren er ook nog over de 
bereidheid van Ommen om wel echt 
met Hardenberg in zee te gaan. De 
Ommer raadsleden wilden dat hun 
college van B&W ook naar Dalfsen 
keek, hoewel Dalfsen zelf al een 
heel andere kant op had gekeken. 
Nadat Rebergen had verteld dat 
Ommen van plan was de eigen 
reorganisatie op te schorten en de 
tijd te besteden aan overleg met 
Hardenberg keerde het geloof bij de 
Hardenberger raadsleden terug. Te-
vredenheid was er over het besluit 
van de Ondernemingsraden van 
Ommen en Hardenberg om te plei-
ten voor snelheid in het fusieproces.
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De gemeente Hardenberg moet 
in een paar jaar tijd 7 miljoen 
euro bezuinigen, waarbij niemand 
wordt ontzien. Alleen voor de al-
lerzwaksten is een vangnet inge-
bouwd, maar alle anderen zullen 
iets merken van de bezuinigingen, 
de verhoogde tarieven en de ver-
minderde dienstverlening. Om de 
redenen voor de bezuinigingen uit 
te leggen en vooral om uit te leg-
gen waarom bepaalde keuzes zijn 
gemaakt zoeken B&W de burgers 
op. Dinsdag 15 februari was dat in 
theater De Voorveghter in Harden-
berg, woensdag 23 februari wordt 
dat in ’t Centrum in Dedemsvaart.
In De Voorveghter vertelde eerst 
burgemeester Bert Meulman over 
de achtergrond van de bezuinigin-
gen, de rol van de Rijksoverheid 

Weinig weerstand tegen bezuinigingen

HARDENBERG - “Zeg NEE tegen de bezuinigingen die 
kwetsbare groepen in de samenleving treffen. Kom naar 
de Voorveghter en laat dat ook zien.” Deze oproep hadden 
de beroepskrachten van samenlevingsopbouw De Stuw ge-
stuurd aan de vrijwilligers van deze stichting. Niet zonder 
succes, gelet op het grote aantal dat vorige week dinsdag 
aanwezig was in het theater. Dat ze van De Stuw waren was 
duidelijk te zien, want bij de ingang van De Voorveghter 
werden tientallen petjes uitgedeeld. Jammer alleen dat 
het beloofde spandoek niet zichtbaar was. Naast de milde 
protestactie van De Stuw was er weinig weerstand tegen 
de bezuinigingen.

en de reden waarom Hardenberg 
zo voortvarend te werk gaat. “We 
krijgen gewoon minder geld van 
het Rijk en dus kunnen we ook 
minder uitgeven. Hoe eerder de 
bezuinigingen achter de rug zijn hoe 
beter het is, want dan kun je weer 
vooruit kijken”, zei Meulman. Van 
die 7 miljoen euro wordt 5 miljoen 
door de gemeente zelf opgehoest. Er 
verdwijnen banen bij de gemeente 
en bepaalde taken worden niet of 
minder snel of minder vaak uitge-
voerd. De resterende twee miljoen 
moet bijvoorbeeld komen uit het 
verhogen van belastingen zoals de 
hondenbelasting, de grafrechten en 
de toeristenbelasting, uit het verho-
gen van tarieven voor het gebruik 
van sportvelden, uit het verlagen 
van subsidies en uit het afschaffen 

van voorzieningen zoals het school-
zwemmen.
“Dat betekent bijvoorbeeld voor 
een voetbalvereniging als HHC dat 
per jaar 4.000 euro meer betaald 
moet worden voor het gebruik van 
de velden. Met zo’n 1600 leden 
houdt dat in een verhoging van 2,5 
euro per lid per jaar. Een beetje 
oneerbiedig gezegd: dan kun je 
een goede zak patat per jaar minder 
kopen”, rekende wethouder Douwe 
Prinsse de aanwezigen voor. HHC-
voorzitter Louis Breukelman wilde 
van Prinsse weten of de gemeente 
nog wel gaat investeren in zaken 
als nieuwe kleedkamers voor zijn 
club. “We hebben 20, volgende 
NOC*NSF-normen moeten dat 
22 zijn en eigenlijk zouden we 32 
moeten hebben omdat steeds meer 
meisjes gaan voetballen.” Hierover 
was Prinsse heel duidelijk: “Er is 
geen geld om in kleedkamers te 
investeren. Soms moet je met iets 
minder genoegen nemen. Er moet 
dan gekeken worden of er met 
eenvoudige, goedkope middelen 
een tijdelijke oplossing kan worden 
gevonden.”

De meeste aandacht van de aanwe-
zigen ging uit naar wethouder René 
de Vent, want hij moest uitleggen 
waarom zoveel wordt bezuinigd op 
het budget van De Stuw (285.000 

euro) en De Muzerie (230.000 
euro). “Die bezuinigingen zorgen 
ervoor dat ons werk  voor kwetsbare 
groepen in de samenleving voor een 
deel verdwijnt”, lieten de mensen 
van De Stuw weten. Volgens De 
Vent hoeft dat niet zo te zijn, maar 
hij had moeite om dat duidelijk te 
maken. Er was volop begrip voor 
de bezorgde medewerkers (“de 
bezuinigingen zijn niet een soort 
beoordeling, er is namelijk veel 
waardering voor jullie werk”)  en 
volgens de wethouder moest niet 
alleen gekeken worden naar be-
dreigingen maar ook naar kansen, 
alleen kwam dat laatste niet uit de 
verf, omdat er geen aansprekende 
voorbeelden werden gebruikt. En 
die hadden de bezoekers nou graag 
willen horen. Verhalen over samen-
werking zoeken op het gebied van 
zorg of re-integratie, wat minder 
recreatieve cursussen geven en 
werk zoeken in buurgemeenten zijn 
wel waar, maar voor de doorsnee 
vrijwilliger niet interessant.

Zorg was er bij de aanwezigen ook 
over de verhoging van de marktgel-
den, omdat de markt niet meer zo 
goed loopt en het beknibbelen op 
het bibliotheekwerk, maar in het 
algemeen kan gesteld worden dat 
begrip voor de bezuinigingen en de 
maatregelen overheerste.

De Stuw-medewerkers waren te herkennen aan een pet met logo.

Campers – Nog dit zomerseizoen 
kunnen campers een plekje zoeken 
in het vernieuwde Kruserbrinkpark 
in Hardenberg. Tenminste, als er 
geen bezwaren worden ingediend 
tegen het bestemmingsplan waarin 
de aanleg van de camperplaatsen 
wordt geregeld. Anders wordt het 
een paar weken later, want de plek-
ken komen er toch. B&W hebben 
een voorstel ingediend, de raad is 
akkoord gegaan en de bezwaren 
van enkele buurtbewoners tegen het 
ontwerpbestemmingsplan (de plek-
ken trekken onguur volk aan, het 
worden hangplekken, de recreanten 
kieperen hun chemisch toilet leeg in 
de vijvers) zijn afgewezen.

Ziekenhuis – De gemeente Har-
denberg wil borg staan voor een 
lening van 15 miljoen door de 
Saxenburgh Groep in Hardenberg. 
Dat bedrag is een deel van het geld 
dat nodig is voor vernieuwing van 
het Röpcke-Zweers ziekenhuis. 
Het voorstel van B&W is 5 okto-
ber van het vorige jaar ook al eens 
aangeboden aan de gemeenteraad, 
maar de raadsleden vroegen toen 
om meer gegevens en een beter on-
derbouwd voorstel. Volgens B&W 
ligt dat er nu. De vragen van de raad 
over bijvoorbeeld deelname van 
andere gemeenten, de waarde van 
de gebouwen, de toekomst van de 
zorg in Hardenberg en de financiële 
risico’s voor de gemeente zijn in 
het nieuwe voorstel beantwoord. 
Tijdens de raad van 15 maart wordt 
een oordeel geveld.

Huldiging – Gramsberger Gary 
Hekman is 2 februari Nederlands 
kampioen geworden tijdens het 
Open Nederlands Kampioenschap 
op de Oostenrijkse Weissensee over 
100 km. Voor de 22-jarige mara-
thonschaatser betekende dit de eer-
ste grote zege in zijn schaatsloop-
baan. Maandag 28 februari wordt 
hij gehuldigd in café Bolte in 
Gramsbergen. De bijeenkomst be-
gint om 20.00 uur. 

Contract – Topklasser HHC uit 
Hardenberg heeft na Thijs Houwing 
(Spakenburg) opnieuw een speler 
gecontracteerd. De 25-jarige mid-
denvelder Hielke Penterman uit 
Tubbergen komt over van HSC’21 
uit Haaksbergen. Penterman is fy-
siotherapeut bij revalidatiecentrum 
Het Roessingh in Enschede. Het is 
de bedoeling, dat hij in de medi-
sche staf voor de jeugd van HHC 
Hardenberg wordt opgenomen. De 
club uit Hardenberg heeft vorige 
week ook de contracten verlengd 
van Patrick Jurgens, Tim Siekman, 
Frank Schijff en Lars Offringa. Het 
wachten is nog op de bevestiging 
van de komst van René Wessels van 
Eerste Divisionist Veendam. Deze 
25-jarige speler uit Kloosterhaar is 
momenteel spitsentrainer van HHC. 
Vorig jaar werd al beweerd dat hij 
HHC-er zou worden. Die geruchten 
steken nu weer de kop op. Naar 
verluidt kan hij voor 4 jaar tekenen.

Voorlezen - De 34 voorleeskam-
pioenen van de basisscholen in de 
gemeente Hardenberg hebben in 
februari op drie plekken gestreden 
voor een plek in de regioronde die 
23 maart in Ommen wordt gehou-
den. Winnaars werden Nathalie 
Hutten van CBS De Vlinder in Har-
denberg, Chantal Berkel van OBS 
De Eiber in Dedemsvaart en Kirsten 
Bakhuis van CNBS Windesheim 
in Sibculo. In Ommen treffen de 
Hardenbergers de kampioenen van 
Ommen, Dalfsen en Twenterand.

HARDENBERG – Kopers van 
een gemeentelijke bouwkavel in 
Hardenberg hoeven voortaan nog 
maar 6 maanden in hun nieuw on-
derkomen te wonen en niet meer 5 
jaar, zoals tot nu toe het geval was. 

In 2002 heeft de gemeenteraad 
vastgelegd dat wie een bouwkavel 
van de gemeente kocht minstens 
5 jaar in de woning moest blijven 
wonen. Deze voorwaarde moest 
voorkomen dat mensen een nieuw-
bouwwoning met allerlei subsidies 
en premies in handen kregen en die 

HARDENBERG – Meer dan dui-
zend scholieren uit de regio zul-
len dinsdag 8 maart tussen 18.30 
en 21.30 uur een bezoek brengen 
aan de Opleidingenmanifestatie 
die de gezamenlijke vo-scholen 
in Noordoost-Overijssel hebben 
georganiseerd. Dat gebeurt in het 
gebouw van het Vechtdal College 
in Hardenberg. Deze manifestatie 
is een vervolg op de Beroepenma-
nifestatie die in november heeft 
plaatsgevonden. Toen konden leer-
lingen en ouders kennismaken 
met mensen die over hun beroep 
kwamen vertellen, dit keer komen 

Woonplicht verandert
woning daarna snel weer met winst 
zouden doorverkopen. Doordat de 
woningmarkt is veranderd kan die 
voorwaarde verdwijnen, menen 
B&W. Er is namelijk nauwelijks 
nog sprake van winst bij door-
verkoop, terwijl de behoefte aan 
doorstroming groter is geworden. 
Onder meer vanwege echtscheidin-
gen krijgt de gemeente steeds vaker 
de vraag of afgeweken kan worden 
van de woonplicht. B&W laten de 
woonplicht niet helemaal verval-
len, om directe doorverkoop van 
woningen of kavels te voorkomen.

Zoeken naar goede opleidingen
de opleidingen aan de beurt die 
de mbo-scholen, hbo-scholen en 
universiteiten verzorgen.
Gelijktijdig met de voorlichting 
in de lokalen wordt een ‘studie-
markt’ gehouden in de aula van het 
schoolgebouw aan de Burgemeester 
Schuitestraat, waar kraampjes met 
informatie over vervolgopleidingen 
staan. De manifestatie is georga-
niseerd door de decanen van het 
Vechtdal College in Hardenberg, 
Dedemsvaart en Ommen, het Gre-
ijdanus in Hardenberg, De Nieuwe 
Veste in Hardenberg en de Zeven 
Linden in Dedemsvaart.
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Opzienbarende zaken hebben zij 
niet aangedragen. Ook zonder hun 
inbreng kan aan commissaris van 
de Koningin in Overijssel Ank 
Bijleveld worden duidelijk gemaakt 
dat de nieuweling moet kunnen ver-
binden, dat hij of zij over een groot 
netwerk moet beschikken en dat het 
wel aardig zou zijn als hij ervaring 
heeft binnen de overheid en het 
bedrijfsleven. Ook moet de nieuwe 
burgemeester om kunnen gaan met 
de grote verscheidenheid in kernen 
en dorpen, toegankelijk zijn en goed 
kunnen luisteren en uiteraard moet 
de nieuwe burgemeester een goede 
ambassadeur van Hardenberg zijn. 
Oftewel: het gebruikelijke schaap 
met vijf poten wordt gevraagd.

In de buitengewone, openbare 
raadsvergadering van 8 maart wordt 

LAAR - Steeds minder leerlingen 
kiezen voor Duits in hun vak-
kenpakket. En door het groeiende 
gebrek aan kennis loopt het Neder-
landse bedrijfsleven jaarlijks acht 
miljard aan inkomsten mis, heeft het 
Duitsland Instituut in Amsterdam 
vorige maand berekend. Aan de 
andere kant gaan Duitsers steeds 
meer op de Nederlandse toer. Een 
school in het Duitse Laar is zelfs op 
bezoek geweest bij collega-school 
De Ambelt in Hardenberg om pe-
pernoten te leren bakken.

In de grensstreek kunnen leer-
lingen van de Grundschule (ba-
sisschool) met een Nederlandse 
achtergrond sinds december 2006 
vier uur per week les krijgen in 
de Nederlandse taal en cultuur. 
De lessen worden verzorgd door 

Dat het niet zo goed gaat met dit 
toeristisch product lijkt in tegen-
spraak met de hallelujaverhalen die 
de toeristische bureaus de afgelopen 
weken hebben laten horen, over 

HARDENBERG - Een sportief en leuk dagje in de voorjaarsvakantie moest 
het worden. En dat werd het voor enkele tientallen jongeren ook. Zij waren 
uitgedaagd om woensdag 23 februari in sporthal De Beek in Hardenberg-
Baalderveld deel te nemen aan de Sport & Fun dag van de Rabobank en 

Nieuwe kampwinkel wordt te duur
RHEEZE - De tijdelijke kampwinkel op camping De Zandstuve in 
Rheeze hoeft voorlopig niet te worden afgebroken. De eigenaar had 
een tijdelijke vergunning tot 2012, waarna een nieuwe winkel gebouwd 
moest worden die – in tegenstelling tot de huidige – wèl voldoet aan 
de brandveiligheidseisen en aan de eisen die aan de afmetingen van 
het gebouw worden gesteld. Vanwege de economische recessie kan 
aan die eis niet worden voldaan, zegt de eigenaar. De gemeente denkt 
er net zo over.

de groei van het aantal bezoekers 
aan het Vechtdal. “Maar”, vertelde 
wethouder Douwe Prinsse, “meer 
bezoekers wil niet automatisch 
zeggen meer inkomsten. Dat hangt 

af van hoeveel ze uitgeven en in 
welke periode de gasten komen: het 
dure hoogseizoen of het goedkopere 
voor- en naseizoen.” 

Ondanks dat het niet zo fantastisch 
gaat met de toeristische sector wil 
de gemeente wel de toeristenbelas-
ting verhogen. “Want we lopen uit 
de pas met de andere gemeenten in 
het Vechtdal. Ommen en Dalfsen 
vragen meer van hun gasten. En ja, 
we moeten keuzes maken om onze 
bezuinigingsdoelen te halen. Deze 

keus zal niet iedereen bevallen, 
maar wij vinden wel dat hij gemaakt 
moet worden”, meent Prinsse.

Overigens voorziet de eigenaar van 
de kampwinkel blijkbaar nog een 
lange periode van weinig inkom-
sten, want hij vroeg de gemeente 
om de huidige toestand nog tien jaar 
te gedogen. Dat gaat de gemeente 
echter te ver. Vijf jaar verlengen 
kan, maar dan moet wel de brand-
veiligheid worden verbeterd, vindt 
het college van B&W.

Sport en plezier in de vakantie
voetbalvereniging HHC. De jongeren konden voetballen met spelers van 
HHC-1, ze konden leren rolstoelbasketballen, er was een tumblingbaan, 
streetdance en in de middagpauze een demonstratie Free Running, het 
nemen van hindernissen op een zo vloeiend en snel mogelijke manier.

Een doelpoging wagen zonder uit de rolstoel te komen was voor de meeste nieuwlingen niet zo makkelijk.

Meer Duitsers kiezen 
voor Nederlandse taal

de stichting Nederlandse Taal en 
Cultuur Niedersachsen (NTC-N). 
Op dit moment maken ongeveer 
115 kinderen hiervan gebruik, op 
scholen in Bad Bentheim, Emlich-
heim, Uelsen, Laar, Rhede en sinds 
kort ook Walchum. Dit alles gebeurt 
volgens de regels van de stichting 
NOB (Nederlands onderwijs in 
het buitenland), dat wil zeggen 
dat Nederlandse leerkrachten les 
geven, dat Cito-toetsen worden 
afgenomen, dat er toezicht is van 
de schoolinspectie en dat gewerkt 
wordt met een leerlingvolgsysteem. 
De kosten worden betaald door de 
Nederlandse Staat en de ouders.

Daarnaast is enkele maanden gele-
den in Laar, vlak over de grens bij 
Gramsbergen, een proef begonnen 
waarbij alle kinderen van de Grund-

schule één uur per week Nederland-
se les wordt aangeboden. Hieraan 
doen 80 van de 104 leerlingen deel. 
Het startkapitaal voor dit project is 
betaald door de Nederlandse Taal-
unie. Volgens coördinatrice Brenda 
Bednarski worden de lessen op een 
speelse manier gegeven, niet alleen 
door Nederlanders maar ook door 
Nederlands sprekende Duitse leer-
krachten. “Dat speelse blijkt onder 
meer uit de manier waarop typisch 
Nederlandse zaken aan de orde ko-
men. Dus bijvoorbeeld niet alleen 
vertellen over Sint en Piet, maar ook 
pepernoten bakken bij De Ambelt 
in Hardenberg.”  De Nederlandse 
Taalunie is al op bezoek geweest 
om te kijken of het geld goed wordt 
besteed. Bednarski: “De heer Hell-
muth van Berlo van de NTU heeft 
in de Grundschule Laar een les 
gevolgd en hij was zo tevreden over 
het resultaat, dat ook andere scholen 
in de regio een bijdrage kunnen 
aanvragen bij de NTU.”

de profielschets vastgesteld door de 
gemeenteraad. Daarbij is commis-
saris Bijleveld aanwezig. Tijdens 
de vergadering wordt een vertrou-
wenscommissie samengesteld, die 
gesprekken voert met de door de 
commissaris geselecteerde kandi-
daten en uiteindelijk een aanbeve-
ling van twee personen doet aan 
de gemeenteraad. In een besloten 
vergadering besluit de gemeente-
raad welke kandidaat op de eerste 
plaats komt te staan en dus wordt 
aanbevolen voor benoeming. Deze 
aanbeveling wordt in een openbare 
raadsvergadering vastgesteld en 
aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken gestuurd. De ministerraad 
neemt een besluit over de aanbeve-
ling van de kandidaat, waarna bij 
Koninklijk Besluit de kandidaat 
wordt benoemd. 

Inwoners willen schaap met vijf poten
HARDENBERG - Wie de opvolger van burgemeester Bert Meulman 
moet worden mochten de inwoners van Hardenberg niet aangeven. Wèl 
hadden ze de kans aan te geven, wat van de nieuwe burgemeester mag 
worden verwacht. Ruim 200 inwoners hebben dat gedaan.

Doen – Op dit moment hebben 24 
maatschappelijke organisaties een 
klus aangemeld voor NL Doet. 
Vrijdag 18 en zaterdag 19 maart 
gaan ambtenaren, raadsleden, en 
vrijwilligers van opbouwwerk De 
Stuw klussen uitvoeren. Voor het 
eerst doen ook profitorganisaties 
mee als Dion en Vechtsteden Nota-
rissen. Opvallend is dat geen enkele 
klus uit het zuiden van de gemeente 
Hardenberg is aangemeld. Volgens 
De Stuw hebben de organisaties 
doorgegeven dat ze hun klussen met 
eigen vrijwilligers kunnen klaren.

N48 - Van 2 t/m 28 mei wordt de 
N48 tussen Ommen (N36)en Hoog-
eveen (A28) verbreed en heringe-
richt.  De eerste drie weken is de 
weg helemaal afgesloten voor het 
verkeer, daarna alleen het gedeelte 
tussen Balkbrug en Hoogeveen.

Schooljudo - De groepen 3 en 4 van 
basisscholen De Fontein Lutten, 
De Wegwijzer Schuinesloot, De 
Bron De Krim en De Klimop De 
Krim zijn deze week begonnen met 
schooljudo. Zes weken lang worden 
onder schooltijd in de sportzaal van 
de school geprobeerd de sociale 
en motorische vaardigheden van 
de kinderen te verbeteren en de 
kinderen structureel in beweging 
te krijgen. De scholieren krijgen 
judopakken te leen.

Zoeken - Sportvereniging Grams-
bergen viert in mei en juni met 
allerlei activiteiten dat er 40 jaar 
lang door vrouwen in clubverband 
tegen een bal wordt getrapt. Eén van 
die activiteiten is een tentoonstel-
ling.  Wie foto’s, krantenknipsels 
of bewegende beelden tijdelijk wil 
afstaan voor de expositie wordt 
verzocht contact op te nemen met 
Anny Hallink, 0524-561919.

Lente - Natuurcentrum De Koppel 
in Hardenberg houdt woensdag 
9 maart een kindermiddag. Het 
thema is Lente. Kinderen van 6 
t/m 10 jaar zijn van 14.00 tot 16.00 
uur welkom. Ze maken die middag 
onder meer een mobile met lente-
afbeeldingen.

Vervuiling – GroenLinks wil van 
B&W meer informatie over de ver-
vuiling op het terrein Bruins bij het 
NS-station in Hardenberg. De partij 
wil ook weten of beter Wonen (en 
dus de huurders) de kosten van het 
opruimen van de vervuilde grond 
moet betalen.
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Op basis van wat de gemeente jaar-
lijks aan de Muzerie betaalt kunnen 
maximaal 145 jongeren tot 18 jaar 
les krijgen. De gemeente geeft de 
subsidie omdat vooral in de kleinere 
kernen de harmonie- en fanfarever-
enigingen een belangrijk sociaal 
element in de samenleving vormen. 
Alleen is het bedrag niet toereikend, 
omdat er een even grote groep op 
de wachtlijst staat. Nu de Muzerie 
heeft aangegeven dat de kosten per 
lesplaats worden verhoogd wordt 
de wachtlijst nog langer, omdat 
voor het subsidiebedrag voortaan 
nog maar 125 leerlingen les kunnen 
krijgen. De gemeente is namelijk 
niet van plan het subsidiebedrag 
te verhogen. Ook het deel dat de 
ouders betalen moet volgens de 

De eigenaar van het bedrijf aan de 
Verlengde elfde wijk in Dedems-
vaart heeft van de gemeente toe-
stemming nodig om zijn bouwblok 

Plannen voor mega-kuikenfarm in Hardenberg

uit te breiden tot 4 hectare, want 
volgens het huidige bestemmings-
plan mag dat niet. Er moet ook toe-
stemming komen voor een tweede 

bedrijfswoning en een nieuwe 
loods. De kippenfarm, één van de 
grootste van Nederland, moet op 
termijn een inkomen opleveren voor 
drie gezinnen, namelijk dat van de 
huidige eigenaar en de gezinnen van 
zijn twee kinderen.

De raad heeft eerder aangegeven 
dat in het buitengebied van de 
gemeente geen nieuwe intensieve 
veehouderijbedrijven mogen ko-
men. Over uitbreidingsplannen 
van bestaande bedrijven is niets 

nieuws afgesproken. Dat betekent 
dat bestaande bedrijven in een agra-
risch ontwikkelingsgebied de kans 
mogen krijgen om op de huidige 
locatie door te groeien, als dat al-
lemaal kan binnen de milieuregels 
en als het bedrijf ingepast wordt in 
het landschap.

B&W van Hardenberg hebben be-
sloten mee te werken aan de MER-
procedure om te kijken, welke 
effecten de komst van het bedrijf 
op het milieu heeft.

DEDEMSVAART – De PvdA in Overijssel heeft zich vorige maand 
nogal druk gemaakt over de komst van een nieuwe kippenstal in de 
gemeente Dalfsen. Het gaat om een stal van 175.000 kippen in de buurt 
van Nieuwleusen, die volgens de partij niet hoort in het Vechtland-
schap. Desnoods moet de provincie de aanvraag blokkeren, vindt de 
PvdA. Als de provinciale politici lezen wat een agrariër in de gemeente 
Hardenberg van plan is moeten ze helemaal op tilt komen te staan, 
want daarbij gaat het om het uitbreiden van een bedrijf van 8 naar 
14 stallen  en van 180.000 naar 558.000 vleeskuikens.

Muziekverenigingen 
doen het goedkoper

Muzerie omhoog, namelijk van 
269 euro in 2009 naar 380 euro in 
2011. Als dat gebeurt verliezen de 
muziekverenigingen leden, hebben 
ze aan de gemeente kenbaar ge-
maakt. “En ook de gemeente vindt 
dat de Muzerie zo langzamerhand  
wel een erg dure instelling wordt”, 
vertelde woensdag wethouder Jan-
nes Janssen.

Vorig jaar juni is een eerste gesprek 
geweest tussen gemeente en mu-
ziekverenigingen om de problemen 
te bespreken. Vervolgens is onder-
zocht of er een oplossing voor die 
problemen is. Men denkt die nu ge-
vonden te hebben door de 103.000 
euro aan een nieuwe stichting over 
te maken, die met dat subsidiegeld 
en dezelfde ouderbijdrage als nu aan 
300 leerlingen les kan geven. Voor 
de Muzerie een zwaar gelag, omdat 
misschien medewerkers ontslagen 
moeten worden en minder ruimte 
gehuurd kan worden in het LOC 
aan de Sportlaan in Hardenberg. 
Bovendien krijgt de Muzerie ook 
nog eens te maken met 230.000 euro 
minder subsidie voor het andere 
muziekonderwijs. Over dit laatste 
moet de gemeenteraad in juni nog 
een besluit nemen. De nieuwe opzet 
voor het harmonie- en fanfareon-
derwijs moet in augustus 2012 van 
start gaan.

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg hevelt een bedrag 
van 103.000 euro over van mu-
ziekschool De Muzerie naar de 
samenwerkende gemeentelijke 
harmonie- en fanfareverenigin-
gen. Met het geld kunnen meer 
leerlingen muziekles krijgen, 
hoeven de tarieven die de ou-
ders betalen voor de muziekles 
niet omhoog en wordt dezelfde 
kwaliteit geleverd, beweren de 
muziekverenigingen. Hoe ze dat 
gaan doen is nog niet bekend.

Flat – Bij de plek waar het fietspad 
vanuit Hardenberg-centrum de wijk 
Marslanden bereikt staat aan de 
linkerkant de flat Schoutenhof (te-
genwoordig appartementencomplex 
genoemd). Woningstichting Beter 
Wonnen gaat aan de rechterkant 
een tweelinggebouw neerzetten, dat 
de naam Schoutenhof II krijgt. Het 
complex bevat 22 appartementen 
voor senioren zonder hulp of zorg 
en 4 units voor in totaal 28 demen-
terende ouderen. Het bouwplan 
past niet helemaal in het bestem-
mingsplan, maar B&W willen graag 
aan de komst van de woningen 
meewerken.

Stimuleren – Aannemers mogen 
voortaan woningen bouwen op ka-
vels die te lang in de verkoop zijn. 
Sommige inwoners van Hardenberg 
willen liever geen bouwkavel kopen 
en daar zelf een woning op zetten, 
maar kopen liever een kant en klaar 
product. De gemeente Hardenberg 
richt zich bij de kavelreservering 
voor aannemers in eerste instantie 
op de woningbouwplannen in De 
Krim en Slagharen. Hier heeft de 
gemeente nog veel kavels te koop.

Ton – Het project Transfercentrum 
Maasland in Hardenberg krijgt een 
ton startsubsidie van de gemeente 
Hardenberg. Bedrijven krijgen de 
mogelijkheid personeel waarvoor 
ze geen werk meer hebben in een 
pool te plaatsen, waarna die werk-
nemers getraind worden om ze 
daarna te detacheren bij bedrijven 
met vacatures. Het project heeft als 
doel 100 personen van werk naar 
werk te helpen.

Minicamping – Recreatieboer-
derij Grenszicht in Radewijk mag 
de bestaande minicamping niet 
uitbreiden van 25 naar 30 plaatsen. 
Het verzoek past niet binnen de 
bestaande regels. Er mag wel een 
multifunctioneel gebouw komen ter 
ondersteuning van de minicamping 
en de 7 kamers voor logeeropvang 
voor de zorg. Het agrarisch bedrijf 
heeft namelijk als nevenfunctie een 
minicamping en het biedt in week-
einden en tijdens vakanties opvang 
voor kinderen met ADHD, autisme 
of een verstandelijke beperking.

Keien – De bewoners van het 
gehucht Keiendorp tussen Lutten 
en Slagharen zijn niet blij met de 
passiviteit van de gemeente. Zij wil-
len dat de Knappersveldweg wordt 
verplaatst, omdat het Attractiepark 
Slagharen door een uitbreiding veel 
gebruik maakt van de weg. Deze 
weg is de enige ontsluitingsweg 
voor de bewoners. Op hun verzoek 
heeft de gemeente een onafhan-
kelijk bureau een verkeerstelling 
laten houden. Het resultaat van dit 
onderzoek was, dat er geen pro-
bleem is bij de Knappersveldweg. 
De bewoners denken daar anders 
over en willen dat gemeente en 
Attractiepark om de tafel gaan zit-
ten om de aanleg van een andere 
ontsluitingsweg te bespreken.

Werf – RTL-weervrouw Helga 
van Leur opent vrijdag 11 maart 
de nieuwe gemeentewerf van de 
gemeente Hardenberg. Dat doet ze 
samen met wethouder Jannes Jans-
sen en gedeputeerde Theo Rietkerk.  
De nieuwe werf op bedrijventerrein 
De Haardijk is één van de meest 
duurzame gebouwen van Neder-
land. Zaterdag 19 maart opent de 
werf de poorten voor het publiek. 
Tussen 10.00 en 16.00 uur kan ie-
dereen het bijzondere gebouw van 
binnen en buiten bekijken.

HARDENBERG – Waar sommige 
gemeenten hun best doen om als 
eerste de uitslag van de verkiezin-
gen te kunnen melden lijkt het erop, 
alsof de gemeente Hardenberg het 
omgekeerde nastreeft. Van de 25 
gemeenten in Overijssel was alleen 
Deventer - ruim anderhalf keer zo-
veel kiezers als Hardenberg – nog 
iets later. Gemeenten als Almelo, 
Hengelo, Enschede en Zwolle, die 
veel meer kiezers telden, konden 
veel eerder de cijfers leveren dan 
Hardenberg. Wat dat betreft is er 

HARDENBERG – Het is nog niet 
helemaal een hamerstuk, maar 
het moet al gek lopen als de ge-
meenteraad volgende week niet 
beslist, dat Hardenberg borg gaat 
staan voor nieuwbouw van het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis van de 
Saxenburgh Groep. Het ziekenhuis 
heeft tachtig miljoen euro nodig 
voor nieuwbouw. De gemeente is 
gevraagd voor een deel daarvan – 
15 miljoen – borg te staan. Dat is 
niet zonder risico, maar volgens 
B&W en een raadsmeerderheid is 
dat een aanvaardbaar risico. Het 
CU-raadslid Stelpstra verwoordde 
vorige week tijdens de oriënterende 
raadsvergadering de gevoelens van 
de raad het best: “Zorg voor een zo 

Hardenberg wil borg 
staan voor ziekenhuis

klein mogelijk risico en een zo kort 
mogelijke termijn.” Burgemeester 
Bert Meulman kon hem geruststel-
len, want volgens hem was daar 
alles op gericht.
B&W kunnen nog wel een motie 
van het CDA tegemoet zien, waarin 
wordt gevraagd te kijken of de 
gemeente een lid van de Raad van 
Toezicht mag benoemen, een des-
kundige van buiten die namens de 
gemeente het reilen en zeilen van 
de Saxenburgh Groep in de gaten 
houdt. De vraag van GroenLinks 
raadslid Kees Slingerland, of het 
college verlaging van de salarissen 
van de directie van de Saxenburgh 
Groep wil bespreken, kon op een 
vriendelijke knikje rekenen.

Hardenberg weer laat weinig gedaan met de kritiek na de 
gemeenteraadsverkiezingen van 
2010, toen Hardenberg ook pas heel 
laat de uitslag bekend kon maken. 

Vergeleken met 2007 ging het CDA 
in Hardenberg van 40,49 naar 28,70 
procent, de ChristenUnie van 20,12 
naar 15,97 procent, de PvdA van 
14,68 naar 14,05 procent, de VVD 
van 10,05 naar 14,25 procent, de 
SP van 7,93 naar 6,57 procent en de 
PVV van 0 naar 8,89 procent. Winst 
was er ook voor GroenLinks en 
D66. De opkomst steeg van 52,45 
naar 58,82 procent.

VASSE - De bomen op de 
hoek van de Denekamperweg 
en de Booyinkweg in het dorp 
Vasse bij Tubbergen moeten 
elk jaar weer een stukje hoger 
opgesnoeid worden, want elk 
jaar worden de carnavalswa-
gens grote, breder en langer. 
Maar het houdt een keer op, 
want anders moeten de bomen 
verdwijnen. Zaterdag zat 
de hoogste wagen dan ook 
even vast tussen de takken. 
De chauffeur van de wagen 
moest kiezen: doorrijden met 
de kans dat de carnavalskop 
en toevalligerwijs zijn eigen 
boom beschadigd zouden 
worden of teruggaan en een 
deel van de optocht niet rij-
den. Uiteraard werd de eerste 
optie gekozen, zodat de hon-
derden toeschouwers niets 
hoefden te missen van de wa-
gens van de carnavalsvereni-
gingen De Spekscheeters en 
DKW uit Vasse, hun collega’s 
uit Mander en Langeveen en 
de school, buurten en straten 
die in groepsverband aan de 
optocht meededen.

Volop carnaval in de regio
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© Roel GritterDe Stella Aviation Academy, een van de grootste luchtvaartscholen in Europa, gaf geen voorlichting in de leslokalen maar was 
wel vertegenwoordig op de opleidingenmarkt.

Samenwerking levert winst op
HARDENBERG - Twee keer per jaar staan alle wegen en parkeerplaatsen 
rond het Vechtdal College in Hardenberg bomvol: dat gebeurt tijdens de 
Beroepenmanifestatie in november en de Opleidingenmanifestatie in maart. 
De samenwerkende decanen van scholen in Hardenberg, Dedemsvaart 
en Ommen hadden afgelopen dinsdag enkele tientallen voorlichters op 
bezoek, die in de lokalen aan leerlingen en hun ouders informatie gaven 
over opleidingen aan mbo’s, hbo’s en universiteiten. Daarnaast waren 
vertegenwoordigers van politie, landmacht, luchtmacht en marechaussee 

aanwezig. Voorgaande jaren was dat een vanzelfsprekendheid, maar nu iets 
bijzonders omdat met name de defensieonderdelen sterk moeten bezuinigen 
en de voorlichters nog maar amper op pad mogen om nieuw personeel te 
werven. Hardenberg is een uitzondering, vertelde de landmachtvoorlichter, 
omdat hier zes scholen samenwerken.
Tussen de voorlichtingrondes door konden de leerlingen een informatie-
markt in de aula van de school bezoeken, waar de vervolgopleidingen 
stands hadden ingericht om informatie te kunnen geven.

De 5e verdieping in het nieuwe ge-
meentehuis zou volgens de plannen 
gebruikt worden voor het archief, 
maar vorige week liet het gemeen-
tebestuur weten dat deze ruimte 
aangepast moet worden, omdat het 
archief in een andere ruimte wordt 
ondergebracht. Er is geen groot 
archief meer nodige omdat veel 
informatie tegenwoordig digitaal 
opgeslagen kan worden. Daarnaast 
wordt archiefmateriaal niet meer 
zo lang bewaard als vroeger. De 
verwachting is dat archieven in de 

Bouwplan gemeentehuis moet worden aangepast
HARDENBERG - De gemeente Hardenberg brengt zichzelf 
aardig in de publicitaire problemen met de berichtgeving over 
het nieuwe gemeentehuis. Opnieuw in de problemen, want en-
kele maanden geleden is niet erg slim gecommuniceerd bij de 
ingebruikname van Ipads door raadsleden. Dit keer gaat het 
over een wijziging van het bouwplan.

huidige vorm over vijf tot tien jaar 
niet meer bestaan. De gemeente 
Hardenberg wil hierop inspelen 
door bij anderen archiefruimte te 
huren.

Met het verdwijnen van de archief-
bewaarplaats op de vijfde verdie-
ping in het nieuwe gemeentehuis 
komt extra kantoorruimte vrij. Het 
gaat in totaal om zo’n 32 werk-
plekken, voor zo’n 40 personen. 
Mogelijke gebruikers van de ruimte 
kunnen partners zijn die door de 

gemeente worden gesubsidieerd, 
medewerkers van de gemeente die 
nu extern gehuisvest zijn of bij-
voorbeeld ambtenaren uit Ommen 
na de ambtelijke fusie. De komende 
twee jaar wordt gekeken naar een 
concrete invulling van de ruimte.

Dit hele verhaal valt bij een deel 
van de bevolking in slechte aarde. 
Overal wordt bezuinigd, maar de 
gemeente vraagt aan de gemeente-
raad extra geld, is het bezwaar. Het 
aanpassen van het ontwerp kost na-
melijk extra geld. Om hoeveel geld 
het gaat is men vergeten te noemen 
in het persbericht, maar inmiddels 
is duidelijk dat het gaat om een be-
drag van zeven ton. “Uit onderzoek 
blijkt dat deze kosten binnen 8 jaar 
zijn terugverdiend”, beweert de 
gemeente. De jaren daarna wordt er 

dus verdiend. Er zou dus gesproken 
kunnen worden van “Aanpassing 
gemeentehuis levert geld op” in 
plaats van “Bouw van gemeente-
huis kost zeven ton extra”, maar zo 
wordt dat door de Hardenbergers 
niet ervaren, getuige de reactie op 
internetpagina’s. Eén van de rede-
nen is dat de gemeente niet aangeeft 
waarom niet voor de meest voor de 
hand liggende oplossing is gekozen, 
namelijk het niet bouwen van de 
5e verdieping. Het is mogelijk dat 
de leden van de gemeenteraad die 
uitleg nog vragen, want zij praten 
15 maar over het voorstel tijdens 
de oriënterende ronde. Dinsdag 29 
maart neemt de gemeenteraad over 
het voorstel een besluit.

Dijkgraaf - Wim Wolthuis uit 
Dedemsvaart stopt eind dit jaar 
als dijkgraaf van waterschap Velt 
en Vecht. Volgens het waterschap 
heeft hij veel tot stand gebracht op 
het gebied van veiligheid en ge-
nieten van water. Wolthuis was 36 
jaar werkzaam bij het waterschap, 
waarvan 24 jaar als dijkgraaf.

Molengoot - Het gebied rond de 
monding van de Molengoot in 
Hardenberg, tussen Twenteweg, 
Euroaweg en Stuwdijk, wordt an-
ders ingericht. Water krijgt volop 
de ruimte en de waterkwaliteit 
wordt vergroot. Daarnaast krijgt 
het gebied een recreatiefunctie. Er 
komen een vis- en kanopassage en 
er is ruimte voor  wandelen, fietsen 
en buitenactiviteiten. De provincie 
Overijssel betaalt 1 miljoen voor 
een sluis en anderhalf miljoen aan 
subsidie voor gemeente en water-
schap. Het waterschap betaalt 1 mil-
joen euro voor het realiseren van de 
waterdoelen en de gemeente neemt 
een half miljoen euro voor haar 
rekening voor de aanleg van een 
kanopassage, wandel- en fietspaden 
en kunst. Vanaf 17 maart liggen de 
plannen ter inzage.

Leerplicht – Tijdens de Dag van 
de Leerplicht, donderdag 17 maart, 
bezoekt onderwijswethouder Jan-
nes Janssen Rebound. Dat is een 
onderwijsplek op bedrijventerrein 
De Haardijk voor leerlingen van 
scholen in de regio, die op hun ei-
gen school buiten de boot dreigen 
te vallen. Janssen zal de leerlingen 
verrassen met een praatje over het 
belang van diploma’s en informatie 
over de aanpak van spijbelen.

Houtstook – In natuurcentrum 
De Koppel in Hardenberg wordt 
woensdag 23 maart van 19.30 tot 
20.30 uur een informatieavond 
gehouden over de voordelen van 
houtgestookte cv-ketel, namelijk 
besparing en duurzaamheid. Spre-
ker is meester-schoorsteenveger 
Henk Wetering uit Ommen.

Skeeleren - Het skeelerseizoen in 
de gemeente Hardenberg begint 
donderdag 17 maart. Op de nieuwe 
baan in Gramsbergen volgen leer-
lingen van basisscholen een aantal 
weken een skeelercursus. In de 
maanden maart en april krijgen 
20 deelnemers aan het programma 
Kies je Sport les van instructeurs 
van een skeelerschool uit Hoog-
eveen, vooral over veilig leren 
skaten. De cursus wordt 4 juni 
afgesloten met deelname aan de 
Sallandse Grenstocht.

Trainer – Rob Kaptein, trainer van 
voetbalvereniging Hardenberg’85, 
stopt aan het eind van dit seizoen 
bij de derdeklasser. De club had nog 
wel met hem willen doorgaan, maar 
Kaptein zelf vindt het na drieënhalf 
seizoen voldoende.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg is van plan de toeristen-
belasting te verhogen van 55 naar 
75 cent per persoon, tot ongenoegen 
van de toeristische bedrijven binnen 
de gemeentegrenzen. B&W hebben 
het geld nodig om het gemeentelijk 
huishoudboekje sluitend te krijgen.

Directeur Henric Bemboom van 
Attractiepark Slagharen was niet 
alleen onaangenaam getroffen, ze 
was zelfs verbijsterd door de plan-
nen, zo schrijft ze aan B&W. De 
toeristische bedrijven hebben veel 
moeite hun hoofd boven water te 

HARDENBERG - De toeschou-
wers op de staantribune bij HHC 
hadden zaterdag medelijden met 
de tv-ploeg van RTV Oost: hoe kon 
van zo’n draak van een wedstrijd 

Verzet tegen hogere toeristenbelasting
houden en deze verhoging kan 
voor sommige de doodsteek bete-
kenen, omdat consumenten naar 
goedkopere plekken vertrekken. 
Die goedkopere plekken vinden 
ze overigens niet in het Vechtdal, 
want Hardenberg loopt achter bij de 
gemeenten Dalfsen en Ommen wat 
de hoogte van de toeristenbelasting 
betreft en wil die achterstand weg-
werken. Volgens Bemboom geen 
steekhoudend argument, omdat 
de toeristenbelasting eigenlijk zou 
moeten verdwijnen. Steeds meer 
gemeenten erkennen dat en schaf-
fen de belasting dan ook af, beweert 

Bemboom. Ze begrijpt wel dat dit 
laatste voor Hardenberg nu nog een 
stap te ver is, maar verhoging is in 
deze crisistijd in haar ogen onmo-
gelijk. Naast Bemboom hebben ook 
anderen van zich laten horen, in een 
poging de gemeenteraad een andere 
keus te laten maken dan B&W heb-
ben gedaan.

Tien HHC-ers houden Capelle op 0-0
nog een fatsoenlijke samenvatting 
worden gemaakt. De Hardenbergers 
speelden vanaf de 30e minuut met 
tien man, nadat Lars Offringa na een 
lichte overtreding met rood van het 
veld werd gestuurd, waarschijnlijk 
omdat de getroffene schreeuwde 
alsof hij werd gekeeld. Met tien man 
spelen, slecht voetballen en toch 
nog de tegenstander grote delen 
van de wedstrijd onder druk zetten 
maakt wel duidelijk, hoe pover de 
tegenstander voetbalde. Capelle, op 
een onwaarschijnlijke 5e plek op de 
ranglijst, liet helemaal niks zien. 
De ploeg bestaat uit lengte en spie-

ren, meer niet. De chauvinistische 
HHC-ers meenden dat hun ploeg 
twee punten te weinig kreeg en dat 
met name scheidsrechter Van Wijk 
daarvoor verantwoordelijk was, 
omdat hij ten onrechte Offringa had 
weggestuurd, trainer Verdonkschot 
naar de tribune had verwezen en 
overtredingen van Capelle niet met 
gele of rode kaarten bestrafte, maar 
de objectieve toeschouwers hadden 
iets heel anders gezien, namelijk 
een slechte wedstrijd met weinig 
kansen voor beide ploegen, die het 
niet waard was om zaterdagavond 
op tv in de herhaling te bekijken. 
De uitslag van 0-0 lag dan ook in 
de lijn der verwachting.

redactie@sallander.nl
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Het opleidingencentrum huurt nu 
nog ruimte in het Vechtdal College 
aan de Burgemeester Schuitestraat 
voor een groep installatieleerlingen. 
Zij krijgen de opleiding betaald, 
werken en leren tegelijk en hebben 
na afloop van hun studie een baan-
garantie. Die groep moet groeien, 
maar ook worden uitgebreid met 

Voorjaarsoffensief gemeente om RTC te helpen

metaalwerkers en jongeren die wil-
len werken in transport en logistiek.
“De technische sector zit te sprin-
gen om jongeren, terwijl het aanbod 
steeds minder wordt. Er zijn minder 
jongeren dan voorheen en de jon-
geren die er zijn kiezen vaker voor 
een theoretische dan een praktische 
opleiding. Door ze aantrekkelijke 

voorwaarden te bieden hopen we 
de jongeren voor de regio te behou-
den”, vertelt wethouder Janssen.

RTC-gebouw
Na de zomervakantie verhuis de 
groep naar het gebouw van de 
HACO aan de Parkweg in Har-
denberg, waar nu timmerlieden, 
metselaars en tegelzetters worden 
opgeleid. Op den duur moet er 
een nieuw gebouw komen op de 
sportboulevard tegenover het Röp-
cke-Zweers ziekenhuis. “Maar een 
RTC-opleiding en een RTC-gebouw 
zijn twee dingen. Eerst moeten er 
meer leerlingen komen. Dat kun-
nen vmbo-leerlingen zijn die een 
vervolgstudie kiezen, of jongeren 
in de kaartenbak van het UWV of 
iets ouderen die zich willen laten 
omscholen. Daarna staat een nieuw 
gebouw op de wensenlijst. Dat moet 
echter door het bedrijfsleven en het 
Alfa-college worden opgepakt.” 
Janssen noemt het knap dat in deze 
slechte economische tijd zoiets als 
een RTC van de grond komt. “Het is 
er nog niet, maar met onze starthulp 
gaat het zeker lukken.”

HARDENBERG – De groei in het leerlingenaantal van het 
Regionaal Techniek Centrum (RTC) in Hardenberg moet aan-
gejaagd worden door de gemeente. De lokale overheid zorgt 
voor een paar centen, aldus wethouder Jannes Janssen, om wat 
extra reclame te maken en er wordt personele hulp geboden om 
meer leerlingen warm te maken voor een RTC. Hoeveel geld en 
wie namens de gemeente de publicitaire hulp gaat bieden kon 
Janssen nog niet zeggen.

Niet alleen twee weken geleden, 
zelfs tot twee uur voor de raadsver-
gadering van dinsdag 15 maart was 
iedereen positief gestemd. Op dat 
tijdstip werd echter een e-mail van 
de provincie Overijssel ontvangen, 
waarin stond dat Hardenberg voor-

Provincie zit bouw ziekenhuis dwars

zichtig moest zijn. De gemeente 
moet een potje hebben met geld 
om tegenvallers op te vangen. En 
als de gemeente borg staat voor 
het ziekenhuis moet dat potje extra 
worden gevuld, vindt de provincie. 
Dat vindt de gemeente niet, omdat 

de waarde van alle gebouwen van 
de Saxenburg Groep groot genoeg 
is om alle leningen terug te kun-
nen betalen. Portefeuillehouder 
burgemeester Bert Meulman. was 
zeer ontstemd over de e-mail, zei 
hij. “En erger.” In feite was hij 
laaiend over het onfatsoenlijke 
tijdstip waarop het ambtelijk be-
richt – overigens wel ondertekend 
door commissaris Ank Bijleveld 
– was verstuurd. Pogingen om op-
heldering te krijgen mislukten. Pas 
tijdens de raadsvergadering kreeg 
Meulman de Commissaris van de 
Koningin telefonisch te pakken. 
Haar opmerking dat ze ook was ge-
schrokken en dat de brief niet in die 
vorm gestuurd had moeten worden 
(aldus Meulman) kwam voor de 
raad te laat. Alle partijen hadden 
al besloten dat het onderwerp van 

de agenda gehaald moest worden, 
omdat ze eerst willen weten wat 
de provincie nou precies van de 
gemeente eist. Volgens Meulman 
een verkeerd signaal, omdat het nu 
lijkt alsof Hardenberg de financiële 
zaakjes niet op orde heeft, terwijl 
dat wel het geval is. Dat een amb-
tenaar op het provinciehuis bezig is 
paniek te zaaien viel hem rauw op 
het dak, “maar als de raad besluit 
tot verdaging dan is dat haar goed 
recht, daar zal ik verder niks van 
zeggen”, reageerde Meulman op 
de woorden van de fractievoorzit-
ters. De vele vertegenwoordigers 
van de Saxenburgh Groep, aan het 
begin van de raadsvergadering nog 
blij gestemd, moesten vervolgens 
teleurgesteld afdruipen. Waar-
schijnlijk mogen ze over een week 
weer aanschuiven.

HARDENBERG – Er bestaan nog wonderen in de politiek. Ook 
negatieve. Twee weken geleden, na de oriënterende raadsverga-
dering in Hardenberg, ging iedereen ervan uit dat het bestuur 
van de Saxenburgh Groep 15 miljoen euro kon lenen voor de 
bouw van een nieuw Röpcke-Zweers ziekenhuis dankzij een 
borgstelling van de gemeente Hardenberg. Het bestuur heeft 
zo’n 80 miljoen nodig, maar voor een deel moet Hardenberg borg 
staan anders kan het bestuur niet alles lenen. Er zouden nog een 
paar politieke moties worden afgehandeld, bijvoorbeeld dat de 
gemeente iemand mag leveren voor de Raad van Toezicht en dat 
de medisch specialisten ook op een of andere manier financieel 
betrokken worden bij de nieuwbouw, maar dat zou een positief 
besluit niet in de weg staan.

HARDENBERG - Bij HHC moe-
ten de mensen van de pr-afdeling 
zich vorige week even miscom-
municatiemedewerkers hebben 
gevoeld. Hadden ze net vol trots 
aangekondigd dat een langjarige 
overeenkomst was gesloten met 
profvoetballer René Wessels van 
Veendam, was in het Dagblad 
van het Noorden een interview te 
lezen waarin Wessels zei dat de 
voetbalclub uit Hardenberg veel 
te voorbarig was. Eerst verder pra-
ten met Veendam, dan eventueel 
met een andere club uit de Eerste 
Divisie, vervolgens waren enkele 
Duitse regionale clubs aan de beurt 
en helemaal aan het eind kwam 
HHC. Opdracht van de voorzitter, 
zegt de pr-afdeling op de vraag hoe 
het kan dat onjuiste informatie naar 
buiten is gebracht. Blijkbaar waren 
ze daarna zo van slag dat de komst 
van (reserve)keeper Raymond 
Beukeveld van zondaghoofdklas-
ser W.K.E. uit Emmen niet werd 
gemeld. De 26-jarige Dalenaar, 
werkzaam in Hardenberg, moet 
de strijd aangaan met de huidige 
keeper Sander Danes.

HHC roert zich op 
‘transfermarkt’

Bestrating 1 - De bouw van de 
appartementencomplexen aan de 
zuidkant van de Bramerstraat in 
Hardenberg is zo ver gevorderd, 
dat de omgeving woonrijp ge-
maakt kan worden door bestrating 
en beplanting aan te leggen. Als 
onderdeel van de werkzaamheden 
wordt de Marktstraat voorzien van 
nieuwe bestrating tussen 21 maart 
en 4 april.

Bestrating 2 - Vorig jaar zijn de 
Schoolstraat en een gedeelte van 
de Sportstraat in Kloosterhaar op-
geknapt en voorzien van nieuwe 
bestrating. De werkzaamheden zijn 
afgerond, maar de betonklinkers 
blijken nu al beschadigd te zijn. 
De oorzaak hiervan is een fout in 
het productieproces. De bestrating 
wordt begin mei vervangen. De 
werkzaamheden zijn naar verwach-
ting nog voor de zomervakantie 
afgerond.

Nog niet – De politieke partijen 
in Ommen willen nog niet praten 
over ambtelijke samenwerking 
met Hardenberg. Zij hebben B&W 
laten weten dat dit onderwerp niet 
in maart maar in april besproken 
moet worden. De fracties zeggen 
dat ze meer tijd nodig hebben om 
hun achterban te raadplegen.

Fout -  HHC is zaterdag in een oude 
fout vervallen. Een positieve fout, 
overigens. Tegen lager geklasseerde 
tegenstanders willen de voetballers 
uit Hardenberg het nog wel eens 
laten afweten, maar als hoger in-
geschatte teams op het programma 
staan komt het beste in de ploeg 
naar boven. In Spakenburg werd 
kampioenskandidaat IJsselmeervo-
gels met 1-2 verslagen na een 1-0 
ruststand. Die ruststand bleef lang 
op het scorebord staan, maar vanaf 
de 80e minuut kantelde de wedstrijd 
dankzij twee doelpunten van HHC-
spits Roy Stroeve.

Freaks - De Jazzclub Hardenberg 
sluit  zondag 27 maart het jazzsei-
zoen af met een optreden van de 
dixielandband The Jazzfreaks. Het 
repertoire bestaat voor het grootste 
deel uit bekende klassieke jazzstan-
daards uit de periode 1920-1940. 
Het optreden vindt plaats van 16.00 
tot 18.00 uur in de foyer van theater 
De Voorveghter.

Knikkeren – Op de Markt in 
Hardenberg wordt 20 april een 
voorronde gehouden van het NK 
knikkeren. Hieraan kunnen kinde-
ren van 6 tot 12 jaar meedoen. De 
landelijke finale wordt zaterdag 4 
juni gehouden op een nog onbe-
kende plek. Inschrijven kan via de 
website nkknikkeren.nl. 

Voedsel - In natuurcentrum De 
Koppel in Hardenberg wordt zater-
dag 26 maart van 14.00 tot 15.45 
uur de film ‘Zes miljard mensen 
om te voeden’ vertoond. In deze 
film neemt Yann Arthus-Bertrand 
de kijkers mee op een wereldwijde 
reis langs boeren, die zich verzetten 
tegen de neerwaartse spiraal van de 
puur op productie gerichte moderne 
landbouw. Er zijn luchtopnamen 
van eindeloze akkers in Frankrijk, 
van de pracht van de Provence, van 
bananenplantages in het Caribische 
gebied. Maar ook van Indonesië 
en India. De filmmaker laat zien 
hoe onmetelijk rijk onze planeet 
is. Verder komen mensen aan het 
woord, die oplossingen bieden om 
de landbouw en veeteelt echt duur-
zaam te maken.

HARDENBERG - Op de Jan Wei-
tkamplaan is zondagochtend een 
25-jarige man uit Kloosterhaar 
aangehouden voor poging tot zware 
mishandeling. Hij reed in zijn auto 
toen er plotseling drie fietsers voor 
hem overstaken, waarvoor hij flink 
voor remmen. Hierna ontstond er 

Man rijdt in op groepje fietsers
een woordenwisseling tussen de 
betrokken partijen. De automobilist 
raakte hierbij zo oververhit, dat hij 
met zijn auto op het groepje fietsers 
inreed en de fiets van een 21-jarige 
Hardenberger raakte. De Kloos-
terhaarder werd door de politie 
ingesloten.

© Roel Gritter
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Oud-onderwijzer Dik Zemmelink van de voormalige Sjaloomschool in Heemse (r) laat zijn stapel Mak-boeken signeren door  de schrijver.

HARDENBERG - Geschreven por-
tretten, het thema van de Boeken-
week 2011, kan slaan op personen, 
maar ook op landen. Bijvoorbeeld 
op het Europese zelfbeeld, ver-
telde schrijver Geert Mak. Hij was 
uitgenodigd om in de aula van het 
LOC aan de Sportlaan in Harden-
berg een lezing te houden over 
het Boekenweekthema. Zo’n 120 
personen waren op het evenement 
afgekomen, aangetrokken door de 

Geert Mak portretteert Europa
naam van de schrijver van bekende 
boeken als Hoe God verdween uit 
Jorwerd, De eeuw van mijn vader 
en In Europa. Over die boeken 
werd – tot teleurstelling van een 
deel van de bezoekers - met geen 
woord gesproken. Mak gaf zijn 
ruim een half uur durende visie op 
de naderende ondergang van het 
oude werelddeel Europa. Zonder 
een reveil, een geestelijk ontwaken, 
is het einde volgens Mak in zicht. 

“De Europese eenheid moeten we 
in ons hoofd hebben, het moet niet 
in de instituties zitten of in de ma-
nagementlaag. Lukt het niet om een 
echte eenheid te worden dan worden 
we op alle fronten, zowel politiek, 
economisch als sociaal, voorbijge-
lopen door China, India, misschien 
Brazilië maar ook door Amerika, 
want daar groeit de bevolking door 
nieuwe immigranten nog steeds en 
ontstaat vernieuwing, dynamiek en 

groei. Europa heeft dat ook nodig 
om niet als een gemakzuchtig oudje 
weg te kwijnen.” Na zijn lezing was 
er tijdens de pauze ruimte voor het 
signeren van boeken, waar volop 
gebruik van werd gemaakt. Het 
derde en laatste onderdeel van de 
Boekenweekavond bestond uit het 
interviewen van Geert Mak door 
Nynke de Jong, freelance tekst-
schrijver voor onder meer Viva, 
Talpa en De Leeuwarder Courant.

Dat gevoel klopte niet helemaal, 
want in plaats van drie wethouders 
was er nu ééntje (Jannes Janssen), 
maar er was wel weer een pro-
jectleider present. Daarnaast had 
het PB-bestuur gedeputeerde Job 
Klaasen weten te verlokken naar de 
kantine van camping De Klimberg 
aan de Ommerweg te komen. De 
boodschap was echter hetzelfde als 
verleden jaar: het is nog niet bekend 
hoe het nu verder gaat. Er zijn het 
afgelopen jaar onderzoeken gedaan 
en plannen gemaakt, maar het be-
langrijkste ontbreekt nog, namelijk 
voldoende geld.

De provincie Overijssel heeft zich 
flink beet laten nemen bij de over-
dracht van de weg, is de mening van 
velen, omdat de vorige eigenaar, 
de Rijksoverheid, te weinig geld 
heeft meegegeven om de ‘allermi-
nimaalste’ aanpassingen aan de weg 
te kunnen betalen. De N34 moet 
namelijk een stroomweg worden, 
waar 100 km per uur de maximum-

Herhaling van zetten rond N34

snelheid is. Dat betekent onder 
meer dat de veiligheid vergroot 
moet worden door de gelijkvloerse 
kruisingen te verwijderen en dat 
maatregelen genomen moeten wor-
den om het verkeerslawaai binnen 
de perken te houden. “Maar”, ver-
telde PB-voorzitter Teun Wolbink, 
“het verwijderen van kruisingen 
betekent voor het stuk langs de 
Ommerweg dat er wel wat voor in 
de plaats moet komen: een kruising 
met op- en afritten bij de Larixweg, 
een tunnel voor langzaam verkeer 
bij de Willemsdijk en een tunnel 
voor fietsers, voetgangers en ruiters 
bij de Lentersdijk, om het staatsbos 
en recreatieplas De Oldemeijer 
te kunnen bezoeken.” Voor al die 
plannen is veel geld nodig, besefte 
Job Klaasen, “en dat geld hebben 
we nog niet. Er moeten aanvullende 
budgetten komen om de plannen 
uit te kunnen voeren.” Volgens de 
gedeputeerde is de N34 onderwerp 
van de coalitieonderhandelingen. 
Als de nieuwe provincieregering 

bekend is, naar verwachting over 
een maand, moet ook duidelijk zijn 
of er extra geld wordt vrijgemaakt 
voor de N34.

De teleurgestelde buurtbewoners 
hadden meer verwacht van de 
bijeenkomst. “We willen tekenin-
gen zien en plannen voor geluids-
schermen of stil asfalt, ideeën hoe 
het sluipverkeer op de parallelweg 
wordt tegengegaan, dat soort din-
gen. Wat nu is gezegd hebben we 
vorig jaar ook al gehoord”, beweer-
de een boos PB-lid. “U zult toch nog 
even geduld moeten hebben, maar 
ik beloof u dat we met een team 
van deskundigen bij u terugkomen 
als bekend is wat de nieuwe coali-
tie heeft besloten, om alle tekst en 
uitleg te geven”, reageerde Klaasen. 
De meesterlijke zet van voorzitter 
Teun Wolbink om alle bezoekers 
een drankje en een gehaktbal uit 
de verenigingskas aan te bieden 
bracht de gemoederen weer wat tot 
bedaren. De gift was natuurlijk een 
sigaar uit eigen doos, omdat even 
daarvoor de contributie met 100 
procent was verhoogd van 5 naar 
10 euro per jaar, maar daar stoorde 
de buurt zich niet aan. De toekomst 
van de N34 was te belangrijk om 
zich over zo’n kleinigheid druk te 
maken.

RHEEZERVEEN – Een jaar geleden spraken de leden van Plaatselijk 
Belang Rheezerveen en Heemserveen hun ongerustheid uit over de 
mogelijke toename van verkeerslawaai, door de opwaardering van de 
N34 tussen de Witte Paal en de Drentse grens. Drie wethouders van 
Hardenberg en de projectleider van de Provincie Overijssel waren toen 
aanwezig om te luisteren en toelichting op de plannen te geven. Som-
mige leden kregen vorige week het idee dat ze een déjà vu meemaakten.

Oud-Luttenaar Gerrit van Faassen, 
actief binnen de veteranengroep 
in Hardenberg, Hans Nieboer van 
de gemeente Hardenberg en broer 
Ginus Kerssies hebben de zaak 
aangezwengeld. Zij vonden dat de 
naam Jan Kerssies een plek op de 
steen moest krijgen. De beroepsmi-
litair Kerssies is op 19 april 1954, 
op 24-jarige leeftijd, door een on-
geval om het leven gekomen tijdens 
de VN-missie in Korea. Hij ligt 
begraven op het ereveld Pusan in 
het zuiden van Korea. Destijds heeft 
de familie Kerssies geen actie on-
dernomen om de naam van Jan ge-
plaatst te krijgen op de gedenkplaat 
bij de carillontoren in Hardenberg. 
Dat is nu anders geworden, onder 
meer doordat de vorige minister van 
Defensie Eimert van Middelkoop in 
2010 een oorkonde en een kunst-

werk aan de nabestaanden van  Jan 
Kerssies in Soesterberg heeft uitge-
reikt. De naam kan niet meer op de 
gedenkplaat in Hardenberg worden 
aangebracht, omdat die sinds vorig 
jaar onderdeel is geworden van het 
nieuwe herdenkingsmonument van 
Kees Verkade. In Lutten is er nog 
wel een plek. De familie Kerssies 
woonde destijds op het adres R56 
in De Krim, maar kerkte altijd in 
Lutten in de hervormde kerk. De 
kerkvoogdij is inmiddels akkoord 
met het plan om de naam op de 
steen aan te brengen en ook Plaatse-
lijk Belang staat achter het idee. De 
hernieuwde onthulling van de ge-
denksteen is op dinsdag 19 april om 
14.00 uur, in aanwezigheid van de 
familie Kerssies en Koreaveteraan 
Kees Kortlever. In het gebouw De 
Rank bij de hervormde kerk wordt 
een kleine expositie gehouden over 
het leven van Jan Kerssies en de 
militaire missie in Korea.

Jan Kerssies krijgt 
naam op gedenksteen
LUTTEN – De gedenksteen voor de gevallenen van de Tweede 
Wereldoorlog bij de hervormde kerk in Lutten krijgt er een 
naam bij. Op de steen uit 1946 staat nu nog de namen van Wil-
lem Sebel, Albert Jan Kerkdijk, Hans Erik Gouwe en Lucas 
Smit. Volgende maand komt er een vijfde bij, namelijk die van 
Koreavrijwilliger Jan Kerssies.

SDG - Muziekvereniging Soli Deo 
Gloria uit Ane geeft zaterdag 2 april 
vanaf 20.00 uur een gratis uitvoe-
ring in zaal De Anerhof. Hieraan 
nemen deel het opleidingsorkest, de 
malletband en de fanfare. Verder zal 
zangeres Dianne Meesters samen 
met de malletband en de fanfare 
enkele popnummers vertolken.

Expositie - In het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg expose-
ren tot 11 juni Gerrit Bruulsema 
(schilderijen), Geesje Reins (schil-
derijen), Bea Mol (beelden), Ditta 
Rieks (schilderijen) en leden van 
de personeelsvereniging van het 
ziekenhuis (foto’s). Daarnaast is er 
een expositie van schilderijen van 
leerlingen van de Boslustschool uit 
Ommen, waarop dieren, personen 
en huizen kleurrijk en fantasievol 
worden uitgebeeld. De tentoonge-
stelde werken zijn te bezichtigen 
tijdens de bezoekuren en openings-
tijden van de poliklinieken.

Opening - De Historische Vereni-
ging Hardenberg opent zaterdag 2 
april om 10.00 uur het museumsei-
zoen met de expositie De sfeer van 
weleer. Dit is een wisseltentoonstel-
ling met open vuur, fornuizen, ka-
chels, petroleum en carbidlantaarns. 
Museum ’t Stadhuus is geopend op 
dinsdag t/m zaterdag van 13.30 tot 
16.30 uur. De entree is gratis.

Veiliger - Het oorlogsmonument 
op de rotonde Europaweg/Bruch-
terweg wordt voorzien van een 
constructieve beveiliging, om ver-
nieling of diefstal van de bronzen 
beelden tegen te gaan. Hierbij 
worden in het monument robuuste 
RVS frames aangebracht, die ervoor 
zorgen dat het los slijpen van het 
monument of afzagen van delen 
vrijwel onmogelijk is. Bovendien 
zorgen de frames ervoor dat het 
monument in de betonnen sokkel 
wordt verankerd. Om dit mogelijk 
te maken is het monument tijdelijk 
verwijderd en naar een bronsgieterij 
overgebracht. Het monument wordt 
voor 4 mei teruggeplaatst.
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B&W hadden op voordracht van 
een ambtelijke commissie bedacht 
dat het archief wel uit huis geplaatst 
kon worden. De digitalisering zou 
er volgens het college voor zorgen, 
dat er op de 5e verdieping ruimte 

HARDENBERG – De ambtenaren 
van de gemeenten Hardenberg en 
Ommen moeten vanaf 1 juli 2012 
één organisatie vormen. Dat is het 
plan van beide colleges van B&W. 
Dalfsen was ook uitgenodigd om 
bij de besprekingen aanwezig te 
zijn, maar algemeen directeur 
Herman Zwart van de gemeente 
Dalfsen mocht van zijn college niet 
aanschuiven. Dat kan wat Harden-
berg en Ommen betreft in een later 
stadium alsnog. De twee gemeenten  
willen ambtelijk samenwerken om 
de kwaliteit van het werk te verbe-
teren en de efficiency te verhogen. 
Het is (nog) niet de bedoeling één 
gemeente te vormen. Beide gemeen-
ten blijven zelfstandig met een eigen 
gemeenteraad, een eigen college, 
een eigen burgemeester, een herken-
bare eigen dienstverlening en eigen 
beleid waarvoor beide gemeenten 

Derde spoor – Gedeputeerde Job 
Klaasen van de provincie Overijssel 
heeft tussen neus en lippen door aan 
wethouder Jannes Janssen van de 
gemeente Hardenberg verteld, dat 
er geen geld is om een derde perron 
aan te leggen bij het NS-station. Dat 
perron zou handig zijn als de lijn 
Almelo-Mariënberg wordt doorge-
trokken naar Hardenberg. Ondanks 
dat er geen perron bijkomt gaat de 
gemeente er nog wel van uit dat 
Hardenberg eindpunt wordt voor 
de lijn uit Twente.

Straatnaamfantasie – De ge-
meente Hardenberg moet als een 
haas een naam bedenken voor de 
nieuwe straat op het voormalige 
Gammaterrein in het centrum van 
Hardenberg. Er komen op die plek, 
naast begraafplaats Nijenstede, wo-
ningen en bedrijfsruimtes. De naam 
van de straat wordt Hof van Pepijn, 
met op het straatnaambordje de 
tekst “Naar Pepijn, opperhofmees-
ter van het rijk der Franken, die in 
het midden van de 8e eeuw de eerste 
kapel liet bouwen op Nijenstede”. 
Voor dat laatste is overigens geen 
enkel bewijs voor, maar het verhaal 
is ontsproten aan de fantasie van 
dominee Johan Picardt, die in de 
17e eeuw in een boek over de ka-
pel schreef. Deze Drent heeft ook 
de naam hunebed bedacht, omdat 
volgens hem huynen (reuzen) de 
steenhopen hebben gemaakt.

Paasvuur – Voor het Paasvuur in 
Kloosterhaar, dat Tweede Paasdag 
om 20.15 uur in brand wordt ge-
stoken, kunnen dorpelingen schoon 
hout inleveren, dat wil zeggen 
geen geverfd hout of stobben. Dat 
kan de komende zaterdagen tussen 
9.00 en 12.00 uur, tegen een kleine 
vergoeding. Het terrein voor het 
Paasvuur ligt aan de Crullsweg, 
achter café Het Olde Jagershuus. 
Voorafgaand aan het ontsteken van 
het vuur wordt een lampionoptocht 
gehouden, die om 20.00 uur start bij 
Het Olde Jagershuus.

Tegels - De Walk of Fame in 
Hardenberg-centrum, langs de 
boorden van de Vecht, krijgt er 
vrijdag 15 april drie tegels bij. Om 
17.00 uur worden tegels onthuld 
voor schaatser Erik Hulzebosch uit 
Loozen, korfballer Casper Boom 
uit Hardenberg en turnster Sanne 
Wevers uit Oldenzaal.

Pasfoto – Na vragen van de PvdA 
in de gemeenteraad van Hardenberg 
is besloten dat de groep officieel 
erkende pasfotografen die pasfoto’s 
mogen maken in het gemeentehuis, 
wordt uitgebreid. De gemeente 
had 26 fotografen uitgenodigd die 
ingeschreven staan bij de Kamer 
van Koophandel, om als extra 
service aan de bevolking enkele 
maanden pasfoto’s te maken in het 
gemeentehuis in Hardenberg. Van 
die 26 hebben 5 fotografen positief 
gereageerd, maar nu blijkt dat ook 
fotografen willen meedoen die het 
maken van pasfoto’s als nevenacti-
viteit uitoefenen. Zij kunnen zich 
tot 9 april melden bij de gemeente.

Quiz – In natuurcentrum De Koppel 
in Hardenberg houdt vossenliefheb-
ber Albert Hidding op 15 april een 
vosquiz. Er worden 20 vragen over 
de vos gesteld en de antwoorden 
worden vervolgens uitgebreid 
behandeld met ondersteuning van 
video, geluid en foto’s. De bij-
eenkomst begint om 20.00 uur en 
eindigt rond 22.00 uur.

HARDENBERG - In de boven-
grond van de woningen aan de 
Marslaan in Hardenberg is geen 
vervuiling aangetroffen, maar wel 
in het grondwater. Dat blijkt uit 
onderzoek van woningstichting 
Beter Wonen.

Het onderzoek is uitgevoerd om-
dat verdachte materialen waren 
aangetroffen na de afbraak van de 
Clara Feyoena huishoudschool. De 
buurt en de woningstichting wilden 
daarna weten of ook vervuiling zat 

Alleen oppositie steunt B&W

Archief blijft in Hardenberg
HARDENBERG – Wethouder Douwe Prinsse wordt door de ge-
meenteraad niet op zijn blauwe ogen geloofd. Prinsse had 700.000 
euro nodig om het archief uit het nieuwe gemeentehuis te halen en de 
vrijgekomen ruimte geschikt te maken voor 32 werkplekken. De ene 
partij (ChristenUnie) wilde best met hem meegaan, als hij maar kon 
aantonen hoe die zeven ton terugverdiend kon worden. En dat was 
hem volgens de CU niet gelukt. De andere partij (PvdA) meende dat 
niet was aangetoond dat de plekken nodig waren en wilde het geld 
liever besteden aan mensen die het echt nodig hadden. Tel daarbij 
de opmerking van het CDA, dat een slecht beeld naar buiten wordt 
gebracht als geld wordt uitgegeven terwijl daar nog geen dekking voor 
gevonden is, en het mag duidelijk zijn dat het raadsvoorstel door de 
drie regeringspartijen van tafel werd geveegd. Ook OpKoers, Liberaal 
Hardenberg en GroenLinks stemden tegen. De enige partij waar het 
college steun van kreeg was oppositiepartij VVD.

vrij zou komen. Op die verdieping 
zouden dan extra werkplekken 
worden gemaakt. Bijvoorbeeld voor 
de politie, of De Stuw, of nog weer 
anderen, vertelde Prinsse, maar hij 
kon geen concrete afspraak laten 

zien. “Toch ben ik ervan overtuigd 
dat we binnen enkele jaren de zaak 
vol hebben zitten en dat het geld 
weer is terugverdiend”, beweerde 
de wethouder. Op de VVD na was 
er geen partij die dat geloofde. Bo-
vendien waren de raadsleden onder 
de indruk van de maatschappelijke 
weerstand tegen het verplaatsen van 
het archief naar bijvoorbeeld een 
plaats als Kampen. Veel historische 
verenigingen maar ook individu-
ele personen hadden de raad met 
protestbrieven bestookt. In een 
poging de zaak te redden stuurden 
B&W maandag nog een ambtelijke 
notitie waarin alle voordelen van 
uithuisplaatsing werden toegelicht, 
maar aan het belangrijkste bezwaar 
werd opvallend genoeg geen woord 
besteed, namelijk dat mensen die in 
het historisch archief willen zoeken 

naar materiaal voor studie, artikelen 
of boeken niet meer aan hun trekken 
kunnen komen. Omdat Prinsse op 
veel financiële vragen het antwoord 
schuldig moest blijven werd met 
een grote raadsmeerderheid het plan 
van B&W afgeschoten, zodat de 
bouw van het gemeentehuis volgens 
de oorspronkelijke plannen wordt 
afgewerkt en er geen 700.000 euro 
extra op tafel hoeft te komen.

“Hopelijk is de foto van opoe 
Tjobbe nog tot in lengte van dagen 
in Hardenberg te zien”, sprak Hans 
Botter van OpKoers als wens uit. 
Alleen is die niet in Hardenberg te 
vinden maar in Drenthe, als roman-
figuur uit het boek Bartje van Anne 
de Vries. De strekking van Botter’s 
opmerking werd echter door ieder-
een wel begrepen.

Louis Bruins, redactielid van Rondom den Herdenbergh, was een van degenen die brieven hebben geschreven naar de raadsleden om te pleiten voor 
behoud van het archief in Hardenberg.

Grondwater niet schoon
in de grond van de naastgelegen 
woningen. Voorafgaand aan het bo-
demonderzoek is de oude Vechtloop 
in kaart gebracht. Op luchtfoto’s 
van de jaren ‘30 en ‘40 blijkt dat 
de Vecht ter hoogte van de Kruser-
brink, Marslaan en Sportlaan liep. 
Tijdens de demping van de oude 
Vecht is er veel puin, slib, ijzerma-
terialen, potten en flessen gedumpt. 
Dit materiaal heeft waarschijnlijk 
voor vervuiling van het grondwa-
ter gezorgd. De resultaten van het 
onderzoek zijn besproken met de 
gemeente Hardenberg, de provincie 
Overijssel en de GGD. Er hoeven 
niet meteen saneringsmaatregelen 
worden getroffen, maar er komt wel 
een vervolgonderzoek. De situatie 
bij de Sportlaan wordt onderzocht 
en er wordt nog nagegaan hoe groot 
de omvang van de grondwaterver-
ontreiniging is. De resultaten van 
dit vervolgonderzoek worden in de 
loop van dit jaar verwacht.

Ambtenaren Hardenberg 
en Ommen in 2012 samen

volledig zelf verantwoordelijk 
zijn. De geïntegreerde ambtelijke 
organisatie werkt dus voor twee 
gemeenten en twee gemeentebestu-
ren. Beide gemeentehuizen blijven 
in stand, om de afstand tussen de 
burger en bestuurders zo klein mo-
gelijk te houden. De gemeenteraad 
van Hardenberg neemt dinsdag 26 
april een besluit over het voorstel 
van B&W, Ommen volgt twee 
dagen later.

HARDENBERG – HHC moet min-
stens een jaar wachten om eindelijk 
eens te winnen van Flevo Boys uit 
Emmeloord. Of er nu uit of thuis 
gespeeld wordt, of het verdiend is 
of niet, vaak weet de polderploeg 
minstens één punt aan de strijd over 
te houden. Dat was zaterdag in Em-

meloord ook het geval. HHC kwam 
na 6 minuten op voorsprong door 
Lars Offringa, keek na 70 minuten 
tegen een 2-1 achterstand aan en 
wist uiteindelijk een punt te redden 
door een doelpunt van Roy Stroeve, 
terwijl de winst voor het grijpen lag. 
HHC staat nog steeds op de 5e plek, 
maar als het punten blijft weggeven  
zal dat niet lang meer duren.

Weer geen winst
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Badhuisplein wordt tijdelijk Sesamstraat

Gebak eten is voor wethouder René de Vent een probleem met Elmo in zijn nek.

De Nederlandse Sesamstraat is dit 
jaar 35 jaar oud. Dat die bijzondere 
verjaardag in Hardenberg wordt ge-
vierd komt onder meer door theater-
directeur Jan Kroese. Hij moest in-
vulling geven aan de plannen van de 
gemeenteraad om een zomertheater 
te realiseren. De zomermaanden 
zijn voor het theater ‘komkommer-
tijd’. De gemeente wil in deze peri-
ode graag een verbinding tussen het 
theater en de toeristische bedrijven 

HARDENBERG – Ze waren met 
velen naar de informatieavonden 
in Hardenberg en Dedemsvaart 
gekomen, droegen petjes, hadden 
spandoeken gemaakt en vertelden 
bewogen over hun vrijwilligers-
werk. Voor het college van B&W 
waren de verhalen en reactie van 
de vrijwilligers van De Stuw niet 
voldoende om de gemeentelijke 
bezuinigingsplannen te veranderen.

B&W van Hardenberg hebben een 
pakket aan maatregelen voorgesteld 
om een bedrag van 7 miljoen euro 
te bezuinigen. Het eerste voorstel 
om deze bezuinigingen in te vullen 
is in januari vastgesteld. Vervolgens 
is het voorgelegd aan inwoners, on-
dernemers, verenigingen en instel-
lingen met het verzoek te reageren. 
Hierbij is nadrukkelijk de vraag ge-
steld om met alternatieve voorstel-
len te komen. Ongeveer 275 mensen 
hebben de informatiebijeenkomsten 
over de bezuinigingen in febru-
ari bezocht. Daarnaast heeft de ge-
meente 65 reacties ontvangen via de 

HARDENBERG – Ze doen het in 
principe nooit, de raadsleden van 
Hardenberg. Moties van andere ge-
meenten worden niet ondersteund. 
En helemaal niet als het niet op Har-
denberg zelf betrekking heeft. Toch 
zou er voor de motie van Coevorden 
wel eens een uitzondering gemaakt 
kunnen worden.

De Tweede Kamer heeft in decem-
ber 2010 aandacht gevraagd voor 
regionale projecten die te maken 
hebben met transport. Eén van die 
projecten gaat over het geschikt 
maken voor personenvervoer van 
de spoorlijn van Coevorden via 
Emlichheim, Nordhorn en Bent-
heim naar Rheine. De gemeente 
Coevorden denkt dat deze lijn een 
meerwaarde zal hebben voor de 
grensregio. In 2001 is een grens-
overschrijdende verbinding ge-
maakt tussen Enschede en Gronau, 
in 2010 tussen Oldenzaal en Bad 
Bentheim en na 2020 zou de al 
bestaande lijn tussen Coevorden en 

HARDENBERG – Bert en Ernie, Tommie, Pino en Elmo komen 
naar Hardenberg. En dat niet alleen, ze blijven er ook een maandje 
logeren. Het Badhuisplein bij theater De Voorveghter verandert van 
23 juli t/m 21 augustus in Sesamstraat. Iedereen kan er doorheen 
wandelen en alle bekende karakters van televisie tegenkomen. In 
het theater zelf wordt een tentoonstelling opgezet. Bezoekers kun-
nen hier van alles te weten komen over Sesamstraat en ze krijgen 
ook een kijkje achter de schermen. Behalve dat er veel te zien is, is 
er ook veel te doen. Kinderen kunnen dansen met Pino, tellen met 
Graaf Tel en jurkjes uitkiezen voor Ieniemienie

in Hardenberg. Via zijn contacten 
met producer Mark van Ierssel van 
Sesamstraat is het Kroese gelukt de 
kinderproductie naar Hardenberg te 
halen voor 12 verjaardagsvoorstel-
lingen, waarschijnlijk twee keer per 
dag op woensdag en donderdag, 
verspreid over een periode van 
drie weken. Het theater is volgens 
de eerste plannen zeven dagen per 
week open. “We hebben gezocht 
naar een voorstelling die bij Har-

denberg past”, vertelt Kroese. “In 
de educatieve amusementsproductie 
die Sesamstraat is, is altijd veel 
aandacht en zorg voor anderen. 
Dat hoort bij Hardenberg.” Het 
maandje Sesamstraat moet niet 
beperkt blijven tot voorstellingen 
en exposities, vinden de organi-
satoren. Basisscholen zouden op 
creatieve wijze verjaardagskaarten 
voor de jarige straat kunnen maken 
en bedrijfsleven, middenstand en 
recreatieondernemers kunnen op 
het thema inspelen.

Het mooiste van Sesamstraat
De voorstellingen van Sesamstraat 
zijn niet alleen bestemd voor de 
huidige jongeren, ook de jongeren 
van vroeger komen aan hun trek-
ken. “Er komt een vreemd meisje 
in Sesamstraat. Ze heet Doedoe 
en komt uit een ver land. Ze heeft 
de hele wereld al gezien, behalve 

Sesamstraat. Bert, Ernie, Tommie, 
Elmo en Pino willen dat Doedoe 
nooit meer weggaat en dat ze in 
Sesamstraat komt wonen. Daarom 
laten ze haar de allermooiste dingen 
van Sesamstraat zien. En die mooi-
ste dingen zullen voor velen erg 
herkenbaar zijn”, denkt producer 
Mark van Ierssel.

Bij de behandeling van de begro-
ting 2011 heeft de gemeenteraad 
besloten 50.000 euro uit het krediet 
wandelnetwerk in te zetten voor het 
proefproject ‘Zomertheater”. Hier-
mee kunnen theaterproducties naar 
Hardenberg worden gehaald. Door 
kaartverkoop kan het bedrag wor-
den terugverdiend waarna het weer 
gebruikt kan worden voor recreatie 
en toerisme. Als de proef lukt blijft 
het niet bij een eenmalige activiteit, 
beloofde recreatiewethouder René 
de Vent.

Bezuinigingsplannen onveranderd
website of per brief. Uit de reacties 
blijkt dat inwoners, ondernemers, 
verenigingen en instellingen begrip 
hebben voor het feit dat er bezui-
nigd moet worden, maar dat niet 
iedereen zich kan vinden in de door 
het college gemaakte keuzes. Veel 
reacties richten zich op het ontzien 
van de allerzwaksten. Het college 
zegt deze lijn te ondersteunen en wil 
daarom proberen deze groep zoveel 
mogelijk te ontzien. De voorstellen 
die burgers en instellingen hebben 
gedaan zijn voor B&W echter geen 
reden de plannen te veranderen.

Nu het voorstel klaar is gaat de ge-
meenteraad zich erover buigen. Dat 
gebeurt eerst tijdens de oriënterende 
raad van 31 mei, waarna 14 juni een 
definitief besluit wordt genomen. 
Daarvoor nog, op 17 mei, geeft 
de gemeenteraad gelegenheid aan 
bewoners en instanties om te reage-
ren op de bezuinigingsvoorstellen. 
Insprekers krijgen dan maximaal 5 
minuten om hun mening te geven 
over de plannen.

Steun gevraagd 
voor spoorlijn

Rheine aan de beurt kunnen komen. 
Voor Zuidoost-Drenthe biedt de 
spoorlijn kansen om de economie 
en de recreatie te versterken, denken 
de Coevordenaren. Maar niet alleen 
voor het Drentse deel van de grens-
streek, ook de Overijsselse kant zou 
er van kunnen profiteren. In Duits-
land is langzamerhand voldoende 
politieke steun voor de plannen 
ontstaan. En dan kan Nederland 
eigenlijk niet achter blijven, meent 
Coevorden. De Drenten hopen dat 
anderen, waaronder Hardenberg, 
waar mogelijk de plannen onder-
steunen.

Veiling – Blijkbaar ziet de buiten-
wacht weinig kunstzinnigs in de 
ArtCrew. De patiënten van Baal-
derborg, die in de Kunstsuper aan 
het Wilhelminaplein in Hardenberg 
wekelijks bezig zijn met creatieve 
bezigheidstherapie, zouden vrijdag 
hun werk veilen. De helft van de 
opbrengst zou geschonken worden 
aan een goed doel in Libanon. 
Het evenement is op het laatste 
moment afgeblazen, omdat maar 
vier belangstellenden waren komen 
opdagen.

Perron – Het CDA wil weten 
waarom er geen derde perron in 
Hardenberg komt. Vorige week was 
in deze krant te lezen dat gedepu-
teerde Job Klaasen tussen neus en 
lippen door aan wethouder Jannes 
Janssen had verteld, dat er geen geld 
was voor de uitbreiding. Enkele we-
ken geleden was nog in een rapport 
over het doortrekken van de lijn van 
Almelo naar Mariënberg te lezen, 
dat een derde perron noodzakelijk 
was. Het CDA wil nu weten of het 
doortrekken van die lijn doorgaat, 
of dat de aansluitproblemen te groot 
worden.

Boeken – De bibliotheek in Ber-
gentheim ondergaat een kleine 
interne verbouwing. Om ruimte 
te maken zijn veel boeken afge-
schreven. Zij worden van 11 t/m 22 
april voor een zacht prijsje te koop 
aangeboden.

Vacature - Hardenberg moet wel 
een aantrekkelijke gemeente zijn, 
schreef vorige week een commu-
nicatieadviseur uit Haaksbergen, 
want er zijn maar liefst 13 perso-
nen die gereageerd hebben op de 
burgemeestersvacature van het 
Vechtstadje. Als hij wat verder 
had gekeken dan zijn neus lang is 
had hij ontdekt, dat wel erg weinig 
mensen de opvolger van Bert Meul-
man willen worden. De cijfers van 
de afgelopen jaren bewijzen het: 
Dalfsen 39 sollicitanten, Almelo 30, 
Wierden 20, Zwartewaterland 20 en 
Steenwijkerland 21. Gedeputeerde 
Theo Rietkerk werd hardnekkig 
genoemd als sollicitant, maar hij 
heeft vorige week officieel ontkend. 
Onder de sollicitanten is 1 vrouw. 
De leeftijd van de kandidaten vari-
eert van 33 tot 62 jaar.

Fraude - De gemeente Hardenberg 
en de Sociale Recherche van Zwolle 
hebben in 2010 ruim 90.000 euro 
aan uitkeringsfraude opgespoord. 
Afgelopen jaar is van 13 personen 
de uitkering beëindigd. Dit bespaart 
de gemeente Hardenberg bijna 
72.000 euro op jaarbasis.

Vrouwenvoetbal - Omdat de da-
mesafdeling van Sportvereniging 
Gramsbergen 40 jaar bestaat, speelt 
het eerste vrouwenteam een jubi-
leumwedstrijd tegen de vrouwen 
van eredivisieclub Heerenveen. Het 
duel wordt donderdagavond 2 juni 
gespeeld op sportpark ’t Hoge Holt.

Frits – In het gemeentehuis van 
Hardenberg wordt vrijdag 15 april 
om 16.00 uur voor de 11e keer de 
Frits de Zwerverprijs uitgereikt. Als 
gastspreker is oud-burgemeester 
Herman Smit van de gemeente 
Hardenberg uitgenodigd. Smit, de 
initiatiefnemer van deze schrijf-
wedstrijd voor jongeren, houdt een 
toespraak met de titel De grote oor-
log in kinderogen. Het programma 
wordt muzikaal opgeluisterd door 
een saxofoonduo bestaande uit 
Hendrie Middag uit Hardenberg en 
René Linde uit Dedemsvaart.

HARDENBERG – Topklasser HHC 
heeft opnieuw van de hekkensluiter 
verloren. Zaterdag was Hoek uit 
Zeeuws-Vlaanderen te sterk voor 
de Hardenbergers. HHC kwam nog 
wel op een 0-1 voorsprong door 
Roy Stroeve. Daarna beleefden de 
Hardenberger supporters, die er een 
rit van in totaal 8 uur voor over had-
den om hun ploeg te zien, weinig 
plezier meer aan de wedstrijd. Hoek 
won met 2-1.

HHC is de weg kwijt



Kortweg

Woensdag 20 april 2011

redactie@sallander.nl

© Roel Gritter

De raad heeft 7 september 2010 
voor de zoveelste keer besloten niet 
mee te werken aan het permanent 
bewonen van de vakantiewoningen. 
Elke keer proberen de bewoners 
het weer en elke keer wordt hun 
verzoek afgewezen, omdat er in de 
tussentijd niets is veranderd. Na het 

HARDENBERG - De ondernemers 
van Hardenberg-centrum hebben 
de gemeente een aardig bedrag 
bespaard. Het gemeentebestuur zou 
in 2010 en 2011 telkens een ton in 
een fonds storten van de handels-
vereniging Stad-Hardenberg, om 
promotieactiviteiten te bedenken en 
uit te voeren, of om de leefbaarheid 
en veiligheid in het winkelgebied 
te verbeteren. Daartoe moesten de 
ondernemers wel een BIZ instellen, 
een Bedrijven Investerings Zone, 
die alle ondernemers binnen een 
bepaald gebied dwingt om extra 
belasting te betalen. Dat extra 
belastinggeld zou helemaal ten 
goede komen aan de ondernemers 
en de gemeente zou twee keer een 
schenking doen.

In Dedemsvaart waren voldoende 
voorstanders te vinden, maar bij 
de stemming in Hardenberg onder 

Kleine partijen maken van Moscou een klucht

besluit van de raad in 2010 hebben 
de bewoners een bezwaarschrift 
ingediend. De Commissie Bezwaar-
schriften heeft de zaak onderzocht 
en geadviseerd het bezwaarschrift 
ongegrond te verklaren. Vorige 
week dinsdag zou de raad dat advies 
als hamerstuk behandelen, omdat 

anders de raad haar eigen besluit 
zou afkeuren. Dat liep echter een 
beetje anders, omdat de bewoners 
van het recreatiepark van hun de-
mocratisch recht gebruik maakten 
en opnieuw een pleidooi hielden 
om permanente bewoning wel toe 
te staan. Het verhaal zorgde er 
voor dat de drie kleintjes OpKoers, 
GroenLinks en Liberaal Harden-
berg het onderwerp op de agenda 
wilden plaatsen. Toen dat gebeurd 
was werd er vreemd genoeg niet 
meer gesproken over het advies van 
de Commissie Bezwaarschriften, 

BERGENTHEIM – Het dossier ‘Recreatiepark Moscou’ bij Ber-
gentheim is zo langzamerhand een gebed zonder einde. Vorige week 
werd door de gemeenteraad weer uitentreuren gesproken over het 
permanent bewonen van de vakantiehuizen. En omdat de drie kleinste 
partijen in de raad dat willen, volgt dinsdag 26 april een herhaling. 
Tijdverspilling, omdat nu al duidelijk is wat de uitkomst wordt.

maar werd geprobeerd het besluit 
om permanente bewoning tegen te 
gaan voorlopig op te schorten, in 
afwachting van nieuwe landelijke 
regels. Pas toen PvdA-raadslid Jaap 
Perlot duidelijk maakte dat de 
kleine partijen niet over het agen-
dapunt spraken, maar hun eigen 
stokpaardje bereden, werden ze 
teruggefloten. Veel indruk heeft 
dat nog niet gemaakt, want de drie 
partijen willen dat het voorstel van 
B&W geen hamerstuk wordt maar 
dinsdag 26 april bij de bespreek-
stukken wordt geplaatst.

Winkeliers tegen extra belasting
de ondernemers werd niet aan de 
voorwaarden voldaan. De BIZ gaat 
in Hardenberg dus niet door en om 
die reden hoeft de gemeente ook 
geen geld te storten in het fonds. 
Toch schuilt er nog een addertje 
onder het gras. “Er is in Hardenberg 
dus net niet voldoende draagvlak 
voor de invoering van de BIZ. Een 
herstemming wordt overwogen”, 
laat de gemeente weten. Als dat 
laatste een serieuze mogelijkheid is 
kan men dus net zo vaak een stem-
ming houden tot de tegenstanders 
het zat zijn of een keer vergeten te 
stemmen, waarna de BIZ alsnog 
wordt ingevoerd. Of de gemeente-
raad achter deze constructie staat is 
niet bekend, maar raadslid Botter 
van OpKoers vond de zaak ernstig 
genoeg om er vorige week tijdens 
de oriënterende raad vragen over te 
stellen. Meer duidelijkheid kon hij 
echter op dat moment niet krijgen.

HARDENBERG – Het is het grootste hardloopevenement van Salland, 
zegt de organisatie. En misschien zo langzamerhand ook het grootste 
sportevenement van de gemeente Hardenberg. De Hardenberg City Run 
telde vrijdag ongeveer 2100 deelnemers en komt met dat aantal in de buurt 
van de nummer 1 tot nu toe, de Hardenberger Avondvierdaagse. En wat 
het aantal vrijwilligers betreft dat bij de organisatie is betrokken, is het 
helemaal de topper van de regio.

De organisatie verwachtte recordweer op vrijdag: de temperatuur van 
16 graden en vrijwel geen wind moesten voor snelle tijden zorgen. Die 
verwachting kwam uit. Zowel bij de dames als de heren werd op de 5 km 
een parcoursrecord gelopen. Hoewel de jeugd flink vertegenwoordigd 

Vaarregels – Waterschap Velt en 
Vecht gaat vaarregels stellen voor 
de Vecht tussen de Duitse grens en 
Ommen. De regels die deze zomer 
ingaan moeten zorgen voor veilig-
heid, de recreatie moet een kans 
krijgen en de natuur wordt erdoor 
beschermd. Gemotoriseerd varen 
op de Vecht is alleen overdag toe-
gestaan tussen 1 mei en 1 oktober. 
De maximum vaarsnelheid blijft 
9 kilometer per uur. Ook gaat het 
waterschap eisen stellen aan de 
afmetingen van schepen. Verder 
wordt het verboden om gebruik te 
maken van jetski’s. Langs de Vecht 
zijn op verschillende plekken mo-
gelijkheden om aan te meren. Het 
wordt verboden om anders dan op 
deze plekken aan te meren of het 
anker uit te gooien. De komende 
jaren worden extra aanlegplekken 
aangelegd.

Struiken – Bewoners van de 
Grachtstraat in Sibculo hebben za-
terdag struiken in hun straat geplant, 
als afsluiting van het project van de 
gemeente Hardenberg om deze ou-
dere buurt op te knappen. Daarvoor 
is de hele straat al vernieuwd. De 
drempel is verwijderd en vervangen 
door een plateau op de kruising met 
de Plashofstraat, er zijn parkeer-
plaatsen aan gelegd, extra kolken 
geplaatst om wateroverlast te be-
perken en de speelvoorzieningen 
zijn opgeknapt. 

Skeelerles – Als onderdeel van de 
Nationale Sportweek stellen de ijs- 
en skeelerverenigingen Hou streek 
uit Hardenberg en Ons Genoegen 
uit Gramsbergen jong en oud in 
de gelegenheid, gratis kennis te 
maken met skeeleren. Dat gebeurt 
donderdag 21 april van 18.00 tot 
19.00 uur op de skeelerbaan in 
Gramsbergen. Tijdens de skeeler-
instuif zijn deskundige trainers aan-
wezig om de deelnemers de eerste 
beginselen van het skeeleren bij te 
brengen, zoals veiligheid (remmen) 
en behendigheid. Ook wordt er 
aandacht geschonken aan houding 
en techniek. Skeelers, helmen en 
beschermmateriaal is aanwezig. 
Als de asfaltbaan te nat is gaat het 
evenement niet door.

Stilte – In zorgcentrum Clara 
Feyoena Heem in Hardenberg-
Heemse is dinsdag 19 april een 
stilteruimte geopend. De ruimte is 
bedoeld voor iedereen die behoefte 
heeft aan stilte, rust, inspiratie, 
gebed of meditatie. Volgens de 
Saxenburgh Groep, waar het Clara 
Feyoena Heem onderdeel van is, 
was al langere tijd behoefte aan 
zo’n plek.

Weerman – Ton ten Hove, be-
kend als weerman van RTV Oost, 
is donderdag 28 april te gast bij 
natuurcentrum De Koppel in Har-
denberg. Tussen 20.00 en 21.45 uur  
vertelt hij over allerlei zaken, van 
klimaatverandering tot weeralarm. 
Maar hij geeft ook een inkijkje in 
het beroep van weerman, die dage-
lijks met een cameraman op locatie 
is in de provincie. De toegangsprijs 
bedraagt 4 euro.

Fusie - De ambtelijke fusie tussen 
Hardenberg en Ommen zorgt niet 
alleen voor een betere overheid, 
zeggen B&W van Hardenberg, 
maar levert ook geldelijk gewin op. 
Binnen twee jaar zo’n twee miljoen 
euro en op termijn zelfs drie mil-
joen, volgens gemeentesecretaris 
Wouco Rebergen. Het geld is al in-
geboekt bij de bezuinigingsoperatie.

City Run is Hardenberg op z’n best

was en daarom veel ouders langs het parcours stonden ging de meeste be-
langstelling van de Hardenbergers toch uit naar de businessrun. Personeel 
van onder meer supermarkten, accountantskantoren, installatiebedrijven, 
scholen en zorginstelling startten in groepsverband. Na enkele honderden 
meters was van dat verband overigens weinig meer over, want het verschil 
tussen de getrainde en ongetrainde medewerkers werd al snel duidelijk. 
Dat was helemaal goed zichtbaar bij de finish. Sommigen kwamen nog 
redelijk fris en zelfs lachend naar hun supporters over de streep, terwijl 
anderen minuten later nog steeds op apegapen lagen. Wat voor iedereen 
gelijk was, was de herinneringsmedaille en het voldane gevoel een echte 
prestatie geleverd te hebben.

HARDENBERG – Misschien vond 
scheidsrechter Bax uit Zwijndrecht 
het zaterdag wel vervelend dat er 
naast hem nog 22 spelers op het 
hoofdveld van sportpark De Bo-
shoek stonden. De wedstrijd van 
HHC tegen FC Lisse leek alleen 
maar bedoeld te zijn om Bax in 
de schijnwerpers te plaatsen. Niet 
dat de man partijdig was, hij was 
pietluttig, legde om de haverklap 
het spel stil, zag dingen die niemand 
anders zag, gaf teveel kaarten en te 
weinig strafschoppen. Bax was za-
terdag gewoon een slechte scheids-
rechter. Dat verklaart overigens niet 
dat veel HHC-supporters ontevre-
den reageerden. Volgens hen leek 
het soms wel een potje zomeravond-
voetbal, met van HHC-kant slecht 
spel en weinig passie. Als iedereen 
de inzet van Berry Hoogeveen had 
getoond, was Lisse waarschijnlijk 
niet een helft lang de bovenliggende 

HHC en Lisse delen de punten
partij geweest, die volop mocht 
combineren. HHC kon daar alleen 
stug verdedigen en opportunistisch 
de bal naar voren rammen tegenover 
stellen. De ploeg uit Lisse kwam na 
een kwartier op een 0-1 voorsprong 
door een strafschop en dat was ook 
wat de ploeg had verdiend.

In de tweede helft was een ander 
HHC te zien. Geen elftal trouwens, 
want Frank Schijff was na een 
dubieuze tweede gele kaart naar 
de kleedkamers verwezen. De tien 
Hardenbergers konden nu wel Lisse 
onder druk zetten. De beloning 
kwam een kwartier voor tijd, toen 
Berry Hoogeveen een vrije trap van 
Mitchell Kappenberg achter de kee-
per van Lisse kopte. Door de uitslag 
van 1-1 heeft HHC zich veilig ge-
speeld, zodat volgend jaar opnieuw 
wedstrijden in de Topklasse op De 
Boshoek zijn te zien.
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HARDENBERG – De gemeente Hardenberg heeft dit jaar de Frits de Zwer-
verprijs financieel geholpen. De elfde editie van deze schrijfwedstrijd voor 
jongeren zat in geldnood, omdat de pot langzamerhand leeg was. Het geld 
voor het fonds was afkomstig van burgemeester Smit van Hardenberg, die 
het fonds bij zijn afscheid in 1999 samen met de IJsselacademie heeft inge-
steld. Omdat de huidige gemeente veel waarde hecht aan de schrijfwedstrijd, 

HARDENBERG – Het gaat niet 
goed met het Regionaal Techniek 
Centrum (RTC) in Hardenberg. 
De economische recessie zit tegen, 
leerlingen stromen voortijdig uit, 
de net gestarte opleiding instal-
latietechniek zag een terugloop 
van leerlingen en had daarnaast 
problemen met het vinden van 
voldoende leer/werkplaatsen en 
voor de poot transport & logistiek 
is geen investeringsgeld te vinden. 
Desondanks zijn de ambities hoog 
opgeschroefd en is er van de RTC-
kant grenzeloos vertrouwen in de 
toekomst. Dit schooljaar tellen de 
afdelingen bouw-, installatie-, me-
taal-, transport- en procestechniek 
162 leerlingen. Komend jaar moet 
een groei van 43 procent worden 
gehaald. Over 4 jaar telt het RTC 
volgens de zelf bedachte prognoses 
zelfs 350 leerlingen.

GRAMSBERGEN – Het Multi-
functioneel Centrum in Gramsber-
gen (MFC), dat op de plek moet ko-
men van het verouderde dorpshuis, 
krijgt extra geld van de gemeente 
Hardenberg. Het was de bedoe-
ling dat er subsidie zou komen uit 
Brussel, uit de Europese Leader-pot 
voor plattelandsontwikkeling, maar 
die pot is leeg. Hardenberg heeft 

Verharding – De bewoners van 
de straten Erve Nijsinck en Erve 
Ruitminck in de Hardenberger wijk 
Marslanden zijn het zat. Zij wonen 
al drie jaar aan een onverharde weg, 
die ervoor zorgt dat zand de huizen 
inwaait en dat fietsen problematisch 
is door de vele gaten in de weg. 
Contact met grondeigenaar Mars-
landen B.V. heeft geen oplossing 
opgeleverd. Die zegt namelijk dat 
de straatverharding pas wordt aan-
gelegd als alle kavels zijn bebouwd. 
Gezien de economische situatie kan 
dat nog wel een paar jaar duren, 
denken de bewoners, zodat ze ten 
einde raad de gemeenteraad heb-
ben aangeschreven. B&W stellen 
de raad voor niet te reageren en het 
verzoek om steun slechts voor ken-
nisgeving aan te nemen.

Bezwaar – Soms helpt het om als 
burger andere ideeën in te brengen 
over bouwplannen in het centrum 
van Hardenberg. Op de plek van 
de vroegere Gamma, bij het oude 
kerkhof aan de Stationsstraat in 
Hardenberg, komt de Hof van 
Pepijn. Dit bouwplan omvat wonin-
gen, commerciële ruimtes, zorgap-
partementen en een scooterberging 
voor leerlingen van het Alfa-college 
en de Groene Welle. Bewoners van 
het tegenoverliggende complex 
De Bisschopshof hebben bezwaar 
aangetekend, omdat hun uitzicht 
wordt verminderd en ze vinden de 
in- en uitrit van de scooterberging 
niet geweldig. Aan beide bezwaren 
wordt tegemoet gekomen. Door 
het appartementencomplex iets te 
draaien wordt het uitzicht verbeterd 
en door de ingang van de scooter-
berging naar achteren te verplaatsen 
wordt de overlast voor de bewoners 
van De Bisschopshof geringer.

Evers – Edwin Evers, program-
mamaker van het radiostation 538, 
mag eindelijk zijn Huize Nijen-
stede gaan bewonen. Hij wil het 
monumentale, ruim 150 jaar oude 
pand opknappen en uitbreiden om 
er te gaan wonen. Daartoe moet 
wel het bestemmingsplan worden 
gewijzigd, omdat de bestemming 
verandert van museum in woning. 
Inspraak over het bestemmingsplan 
is niet nodig, vinden B&W, omdat 
de impact van het plan gering is. 
Omdat Huize Nijenstede een ge-
meentelijk monument is moest de 
monumentencommissie zich over 
de verbouwplannen buigen. Deze 
club heeft onlangs groen licht gege-
ven zodat Evers nu aan de slag kan. 
Wel moet hij beloven dat de tuin er 
straks pico bello bijligt, want dat 
is een beeldbepalend evenement, 
hebben ambtenaren bedacht. B&W 
vinden dat ook.

Burgernet – CDA-raadslid Piet 
Cees van der Wel wil van B&W 
weten, of de gemeente Hardenberg 
gaat meedoen met het Burgernet. 
Dit is een samenwerkingsverband 
van gemeente, burgers en politie 
om de veiligheid in de woon- en 
werk-omgeving te bevorderen. 
Hierbij wordt gebruik gemaakt van 
een telefonisch netwerk waar inwo-
ners en medewerkers van bedrijven 
uit de gemeente aan deelnemen. 
Inmiddels doen 120 gemeenten 
mee. B&W hebben het raadslid 
geantwoord dat in de politieregio 
IJsselland, waartoe Hardenberg 
behoort, een proef loopt in Raalte. 
Binnenkort beraden de gemeenten 
in IJsselland zich over deelname. 
De kosten bedragen 20 cent per in-
woner. Het college van Hardenberg 
neemt vóór de behandeling van de 
begroting 2012 een besluit.

LUTTEN – Op de gedenksteen bij de hervormde kerk in Lutten hebben de 
vier namen van Luttenaren die omgekomen zijn in de Tweede Wereldoorlog 
gezelschap gekregen. Sinds dinsdag 19 april prijkt daarop ook de naam van 
Jan Kerssies. Afkomstig uit De Krim, maar kerkelijk verbonden met Lutten. 
En geen slachtoffer van de Tweede Wereldoorlog, maar door een ongeval 

HARDENBERG – Aan de Moo-
nenlaan in de Hardenberger wijk 
Marslanden wordt een miljoen euro 
geïnvesteerd in drie energieneutrale 
woningen. De gemeente gaat samen 
met enkele partners een dubbele 
woning en een vrijstaande woning 
bouwen. B&W willen voor een half 
miljoen euro de vrijstaande woning 
bouwen, om die vervolgens drie 
jaar in te zetten als modelwoning. 
Daarna moet het huis weer worden 
verkocht. De partners van de ge-
meente bouwen de dubbele woning.

De nul-ergie woningen kunnen ge-
zien worden als batterijen, die wor-
den opgeladen door zon, wind en 
water. Deze energie zorgt voor ver-
warming en het gebruik van elek-
trische apparaten. Als particulieren 
zo’n woning willen aanschaffen zijn 
ze ongeveer 50.000 euro extra kwijt 
boven het normale aankoopbedrag. 

Frits de Zwerver krijgt hulp uit Hardenberg
wordt Hardenberg betrokken bij het overleg om te kijken of de wedstrijd 
ook de komende jaren kan doorgaan. Alle elf edities leverden winnaars op 
van gereformeerd vrijgemaakte of reformatorische huize van scholen uit 
Zwolle en Kampen. Deelnemers uit Hardenberg waren op de vingers van 
één hand te tellen. Vorige week zijn in het gemeentehuis van Hardenberg 
de prijzen uitgereikt aan scholieren uit Grafhorst en Genemuiden.

Naam van Jan Kerssies op gedenksteen Lutten
omgekomen tijdens de oorlog die begin jaren ’50 woedde tussen Noord- en 
Zuid-Korea. Na een bijeenkomst in de kerk werd de steen onthuld door broer 
Ginus Kerssies, burgemeester Bert Meulman en Betsie Hegen-Kerssies, 
oomzegger van Jan Kerssies. De Koreaganger overleed 19 april 1954 op 
24-jarige leeftijd. Hij ligt begraven op het ereveld in Pusan, Zuid Korea.

© Roel Gritter

Gemeente probeert RTC te redden
B&W van Hardenberg laten zich 
helemaal meeslepen door de op-
timistische geluiden en willen 
het RTC met 100.000 euro extra 
steunen, nadat twee jaar geleden al 
twee ton was gegeven. Alles zal be-
ter worden, heeft het RTC-bestuur 
beloofd, en er zullen op den duur 
geen tekorten meer ontstaan. Maar 
de plannen om op de sportboulevard 
tegenover het Röpcke Zweers zie-
kenhuis een nieuw gebouw neer te 
zetten zijn even in de ijskast gezet. 
Geen prioriteit, zeggen B&W, en 
ook even geen geld.
Het college van B&W is wel wat 
voorbarig met de mededeling dat 
de gemeente een ton betaalt om 
de doorstart van het RTC mogelijk 
te maken. De gemeenteraad moet 
namelijk nog instemmen met het 
voorstel. Dat besluit kan pas 24 mei 
worden genomen.

Hardenberg springt in Leader-gat
nog wel wat geld in kas. Leader 
wil namelijk alleen subsidiëren als 
de lokale overheid meebetaalt. De 
gemeente had hiervoor geld gere-
serveerd. Nu geen beroep gedaan 
kan worden op Leader houdt de 
gemeente geld over. Een deel van 
dit bedrag gaat naar Gramsbergen, 
omdat de bouw van het MFC hoog 
op de prioriteitenlijst staat.

Woningen zonder gas-
en elektriciteitsrekening

Eén van de partners is een bank die 
de extra hypotheeklasten aanbiedt 
tegen nul procent rente. Het bedrag 
dat de bewoners kwijt zijn aan de 
extra aflossing wordt goedgemaakt 
door de lagere energielasten. In 
principe kost het de bewoner niets 
extra’s, maar woont hij wel in een 
bijzondere, milieuvriendelijke 
woning.
De gemeente Hardenberg haalt het 
geld voor de vrijstaande woning uit 
de Monumentenregeling. Er wordt 
van die regeling bijna geen gebruik 
gemaakt, zodat er wel even wat geld 
uit ‘geleend’ kan worden, vinden 
B&W. Als de vrijstaande energie-
neutrale woning na drie jaar wordt 
verkocht wordt het geld weer in de 
pot gestopt. Met de bouw wil men 
nog vóór de bouwvak beginnen, in 
het voorjaar van 2012 moeten de 
eerste bezoekers de modelwoning 
kunnen bezichtigen.

HARDENBERG – Sonja Rasenberg uit Balkbrug, sinds 2010 raadslid voor 
GroenLinks in Hardenberg, stapt op. Haar gezin met jonge kinderen, haar 
studie en werk vragen zoveel tijd dat er weinig overblijft om het raadswerk 
goed te doen. Bovendien is haar betrokkenheid met het oosten en zuiden 
van de gemeente te gering, zegt ze. Haar opvolger wordt de 27-jarige Marco 
Laarman uit Hardenberg, student Rechten aan Universiteit van Groningen. 
In de raadsvergadering van 10 mei wordt hij beëdigd.

GroenLinks-raadslid stapt op
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HARDENBERG – Het aantal jonge 
mantelzorgers in de gemeente Har-
denberg groeit zo sterk, dat ze niet 
allemaal ondersteuning kunnen 
krijgen van zorginstelling Carinova. 

Om de wachtlijst weg te werken 
geeft de gemeente Hardenberg 
25.000 euro extra subsidie aan Ca-
rinova. Er was rekening gehouden 
met 84 mantelzorgers tot 18 jaar, 
maar op dit moment zijn het er 108 
en de verwachting van Carinova 
is, dat er nog eens 40 bijkomen. 
Volgens Carinova wordt de forse 
stijging veroorzaakt doordat vorig 
jaar op de scholen veel aandacht is 
besteed aan deze groep.

Wist u dat de molenstenen van de 
voormalige molen aan de Haarweg 
in Brucht tegenwoordig dienst doen 
in de beroemde watermolen van 
Frans in Vasse? Dat de bewoners 

Lintjes – Zes Hardenbergers heb-
ben vrijdag een Koninklijke onder-
scheiding ontvangen. De meesten 
hebben het lintje gekregen omdat 
ze op een of andere manier in het 
kerkelijk vrijwilligerswerk actief 
zijn geweest. Daarnaast blijkt de 
thuis- of ziekenhuiszorg een goede 
basis te zijn voor een onderschei-
ding. Tot Lid in de Orde van Oranje 
Nassau zijn benoemd Roelie Brink, 
Ina Kruiter, Gerrit Jan Potgieter, 
Arend Kerssies en Henk Pit. Einte 
Faber, voormalig voorzitter van het 
CDA in Hardenberg, werd benoemd 
tot Ridder.

Warmte – Uit onderzoek is ge-
bleken dat de bedrijven op het 
Wavinterrein in Hardenberg zoveel 
warmte over hebben, dat ze ook nog 
de aan te leggen sportboulevard en 
het gezondheidspark aan de Jan 
Weitkamplaan van warmte kunnen 
voorzien. B&W willen nu laten 
uitzoeken of het aanleggen van 
zo’n warmtenet ook technisch en 
financieel haalbaar is.

Oorzaak – De ChristenUnie in 
Hardenberg wil van de leden we-
ten wat er is misgegaan tijdens de 
campagne voor de verkiezingen van 
provinciale staten. De verkiezingen 
voor de Hardenberger gemeen-
teraad in 2010 verliepen nog zo 
goed, maar in maart van dit jaar 
zakte de partij van 5 naar 3 zetels 
in de provincie Overijssel. Dat was 
trouwens geen bezwaar om met de 
andere grote verliezer, het CDA, 
samen in de provincieregering te 
stappen, maar het verontrust de 
CU-bestuurders wel. Daarom heb-
ben ze voor woensdag 11 mei een 
bijeenkomst belegd in het LOC in 
Hardenberg, waar ze van de leden 
willen horen wat er aan schort. Tij-
dens de bijeenkomst zullen ook de 
lokale politici aan het woord komen 
om te vertellen over het eerste jaar 
van de raadsperiode 2010-2014.

Woningen - De gemeente Harden-
berg geeft in fase 2 van het woning-
bouwplan De Meerstal in Klooster-
haar kavels uit voor 4 vrijstaande en 
10 dubbele woningen. De kavels 
zijn bestemd voor woningbouw in 
de vrije sector. Belangstellenden 
kunnen zich tot 19 mei inschrijven 
voor een kavel. Woensdag 25 mei 
om 19.00 uur wordt er in het dorps-
huis geloot.

Visie en ambitie – Donderdag 9 
juni wordt een inspirerende dag 
voor vrouwelijke ondernemers, 
voorspelt de gemeente Hardenberg. 
Ondernemende dames die binnen 
de gemeentegrenzen wonen krijgen 
vanaf 14.00 uur in theater De Voor-
veghter gelegenheid hun kennis te 
vergroten, hun product of dienst 
te presenteren én te netwerken. ’s 
Middags worden drie workshops 
aangeboden: kansdenken, time-
management en durf te vragen. ’s 
Avonds kunnen de onderneemsters 
hun product of dienst presenteren 
tijdens een ondernemersmarkt in 
en rond het theater.
 
Katten - Gediplomeerd kattenge-
dragsdeskundige Jasmien Jansen 
geeft dinsdag 10 mei in natuurcen-
trum De Koppel een lezing over kat-
tengedrag. De bijeenkomst begint 
om 20.00 uur en duurt ongeveer 
twee uur. Aan de hand van voor-
beelden uit de praktijk en vragen 
uit het publiek, zal zij uitleggen hoe 
je probleemgedrag kunt voorkomen 
en kunt veranderen.

HARDENBERG – De ambtena-
ren van de gemeenten Harden-
berg kunnen zich voorzichtig 
opmaken voor een fusie met 
Ommen. Vorige week hebben 
zowel de raad van Hardenberg 
als die van Ommen besloten dat 
het proces gestart kan worden om 
de ambtelijke organisaties ineen 
te schuiven. Ten minste, als er 
iets valt te verdienen voor beide 
gemeenten, want dat wilde met 
name Hardenberg even zwart 
op wit vastgelegd zien. Op het 
definitieve startschot moeten de 
ambtenaren tot hun spijt nog even 
wachten. Zij hadden sneller zaken 
willen doen.

De politieke verhalen zullen uit-
eindelijk niet meer blijken te zijn 
dan praatjes voor de bühne, is de 
verwachting. Er komt de komende 
jaren zoveel op de gemeenten af, 
dat zelfs Hardenberg te klein zal 
zijn om alles zelf te kunnen doen. 
Er moet efficiënter worden gewerkt, 
de kwaliteit moet verbeterd worden 
en dat moet allemaal voor minder 
centen, is de bedoeling. Maar dat 
laatste moeten B&W wat beter uit-
werken. In een amendement wilden 
CDA, PvdA en OpKoers tijdens de 

REGIO – Zondag 22 mei tussen 
12.00 en 17.00 uur wordt in Oot-
marsum een groots bezinningseve-
nement gehouden met de naam 
Tussen Hemel en Aarde. Het stadje 
staat deze dag in het teken van 
openluchttheater, waarbij religie, 
mythen, sagen en volksgebruiken 
tot leven komen. Het geheel heeft 
een uitgebreid randprogramma. Er 
worden activiteiten gehouden waar-
bij religieuze instellingen, kunste-
naars, musici en verhalenvertellers 
uit Twente een plek hebben, van 
Syrisch-Orthodox tot protestants en 
van katholiek tot joods.

De bezinningsdag is onderdeel van 
het project Langs Heilige Huisjes 
van het Twents Bureau voor Toe-
risme. Het doel van dit project is 
het religieuze toerisme naar Twente 
en de bewustwording van het reli-
gieuze erfgoed te stimuleren. De 
officiële aftrap van het project was 
13 april met de presentatie van het 
boek Hellehonden van Jan Terlouw 
en zijn dochter Sanne. Na de bezin-
ningsdag in Ootmarsum worden 
in juni fiets- en wandelroutes met 
arrangementen gepresenteerd, die 
de gebruikers langs de vele Twentse 
religieuze plekken brengen. Bij het 
project hoort de website www. 
langsheiligehuisjes.nl.

Kleppertoer naar Hollands Schwarzwald
HARDENBERG – Het lijkt niet zo moeilijk: even kijken waar de laatste 
tochten naar toe zijn gegaan, een nieuwe route uitzoeken van ongeveer 
100 kilometer lang, de route verdelen onder een aantal mensen die 
wat wetenswaardigheden opzoeken et voilà, je hebt een nieuwe Klep-
pertoer. Maar dan moet je er wel zo’n acht maanden voor uittrekken 
en beschikken over een ervaren en enthousiast team dat kwaliteit kan 
leveren. De historische vereniging van Hardenberg heeft zo’n team, en 
dus zal de editie 2011 van de Kleppertoer langs de grens van Salland en 
Twente ongetwijfeld net als voorgaande jaren veel deelnemers trekken.

van het huis De Goede Vrouw in 
Beerze tegelijkertijd werkten als 
bakker, veerman en kastelein? Of 
dat de naastgelegen camping De 
Roos de enig camping in Nederland 

is met een natuurvoedingswinkel? 
Wie met de Kleppertoer 2011 mee-
gaat krijgt het allemaal te horen. 
Ook dat in de ijsfabriek van bakker 
Gerrit van der Valk uit Hellendoorn 
(Mexicaantje, oranje hoed, caraco-
ijs: geweldig goed) tegenwoordig 
het beroemde Ola-ijs wordt ge-
maakt. In vier uur tijd passeert een 
keur aan wetenswaardigheden de 
revue, over een hele rits dorpen 
tussen beginpunt Hardenberg en 
het verste punt Rijssen. De busreis 
telt twee stops. De eerste is bij het 
Canadese kerkhof in Holten (waar 

trouwens ook één Belg ligt begra-
ven), de tweede bij restaurant ’t 
Witte Hoes in Rijssen, vlak voordat 
de bus het Hollands Schwarzwald 
inrijdt. Wie wil weten wat dit bos-
gebied en de Eerste Wereldoorlog 
met elkaar te maken hebben krijgt 
iedere dinsdag en woensdag vanaf 
17.00 uur een kans om een tocht 
mee te maken. Kaarten zijn elke 
ochtend te koop in het museum 
aan de Voorstraat. Start- en eind-
punt is het Vechtdal College aan 
de Burgemeester Schuitestraat in 
Hardenberg.

Eén van de beide tussenstops van de Kleppertoer is bij de Canadese begraagplaats in Holten.

Raad laat ambtenaren 
nog even bungelen

raadsvergadering van 26 april dat 
wordt uitgezocht, hoeveel geld er 
wordt bespaard. “De gemeentese-
cretaris heeft wel een paar getallen 
genoemd, maar het staat nergens be-
schreven. Dat moet wel gebeuren”, 
meende PvdA-raadslid Rein Jonk-
hans. Ook CDA-fractievoorzitter 
Henk Meulink wilde weten wat het 
Hardenberg oplevert. “Dat moet 
veel zijn, anders wegen de nadelen 
niet op tegen de voordelen.” In 
een amendement werd gesproken 
van een substantieel bedrag. Geen 
halve ton en ook geen ton, maar het 
precieze bedrag wist Meulink niet 
te noemen. Een miljoen euro leek 
hem wel substantieel. De CU vond 
het financiële gewin niet alleen 
maatgevend. Fractievoorzitter Wim 
Boersma daagde zijn coalitiepart-
ners uit te reageren op de vraag, of 
er wel met Ommen samengewerkt 
moet worden als er weinig geld kan 
worden verdiend. CDA’er Meulink 
en PvdA’er De Vos antwoordden 
met een volmondig ‘nee’, terwijl de 
CU even volmondig ‘ja’ antwoord-
de. Het college volgde hierin de CU. 
“Het verbeteren van de kwaliteit is 
voor ons net zo belangrijk”, vertelde 
burgemeester Meulman. “Maar 
weet wel dat het onze natuurlijke 

neiging is zoveel mogelijk aan de 
samenwerking te verdienen. dat 
willen wij, dat wil Ommen, want 
hoe meer je daaraan verdient, hoe 
minder andere bezuinigingsope-
raties je hoeft uit te voeren.”  Hij 
beloofde nadat het amendement met 
21-9 was aangenomen met Ommen 
aan de slag te gaan om een epistel 
op te stellen, waarin komt te staan 
wat er verdiend kan worden door 
de ambtelijke fusie. Later dit jaar 
kan de gemeenteraad dan aangeven 
of dat voldoende is of niet, om met 
de fusiebesprekingen door te gaan.

Extra geld voor 
jonge mantelzorgers

Twente wil 
religieus toerisme
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“GHB-gebruikers zijn niet stoer”

GHB is van oorsprong een narco-
semiddel, dat erg populair is onder 
jonge feestvierders omdat het een 
soort geluksgevoel geeft zonder een 
alcoholkater. Tenminste, als het in 
de juiste dosering wordt genuttigd. 
En dat is nogal moeilijk, want de 
grens tussen een aangename dose-

Burgemeester Visser:

NOORD-TWENTE - “Ouders moeten begrijpen dat de GHB die 
hun kinderen gebruiken geen onschuldige drug is. En jongeren 
moeten niet denken dat je stoer bent wanneer je GHB gebruikt. 
Om die omslag te krijgen moet de regering GHB van de lijst met 
softdrugs halen en op de lijst met harddrugs plaatsen.” Burge-
meester Cornelis Visser van Twenterand is heel duidelijk over 
het gebruik van dit middel in zijn gemeente. Het levert schade op 
voor de gebruiker, zorgt voor verkeersslachtoffers en is regelmatig 
de oorzaak van huiselijk geweld. Zijn woorden worden bevestigd 
door politiechef Isabelle Mensink, hoofdofficier van justitie Monte 
van Capelle en het Twentse Kamerlid Sabine Uitslag. Vorige week 
woensdag waren ze present in het gemeentehuis in Vriezenveen om 
nog eens een duidelijk signaal af te geven dat het ministerie van 
Volksgezondheid moet ingrijpen.

ring en een dosering waarbij je in 
coma kan raken is klein. Volgens 
politiechef Mensink is dat regel-
matig te merken in Twenterand. 
De eerste Twentse doden zijn al 
gevallen. “Bij een gemiddeld zo-
merfeest, waar we preventief fouil-
leren, hebben we binnen de kortste 

keren een bak vol flesjes staan. Er 
zijn honderden gebruikers in Twen-
terand, en van die groep is zo’n 60 
tot 80 echt verslaafd.” Overigens 
is het niet alleen een probleem 
van Twenterand. In de gemeenten 
Tubbergen, Hardenberg en verder 
naar het noorden kent men dezelfde 
moeilijkheden. 

Dat juist nu extra aandacht aan het 
probleem wordt besteed komt door 
het Haagse drugsdebat dat eraan zit 
te komen. Het CDA heeft minister 
Schippers van Volksgezondheid 
gevraagd GHB op de lijst met hard-
drugs te plaatsen. Vóór 1 juli wordt 
het antwoord verwacht, maar wat 
extra druk is niet verkeerd. “Omdat 
het probleem in het westen minder 
groot is dan in het oosten en noor-
den”, vertelt Sabine Uitslag, “en 
dan is het automatisch minder in 
beeld bij ambtenaren en Kamerle-

den.” Politiechef Isabelle Mensink 
hoopt dat de minister positief op 
het verzoek van het CDA reageert, 
“want dan hebben politie en justitie 
meer mogelijkheden om op te tre-
den. Bovendien begrijpen ouders 
dan beter dat het geen onschuldig 
middeltje is. Nu lukt het onze 
jeugdagent niet om ouders duidelijk 
te maken dat de drug gevaarlijk is. 
Als het officieel een harddrug is zal 
dat makkelijker zijn.”

Volgens burgemeester Visser zal 
de gemeente in elk geval actie 
ondernemen, los van het besluit 
dat de minister neemt. Voorlich-
ting op scholen staat bovenaan het 
programma, de ouders worden bij 
het proces betrokken en de zorg-
structuur wordt bewust gemaakt 
van het probleem. Daarnaast zullen 
producenten, dealers en gebruikers 
aangepakt worden.

Burgemeester Cornelis Visser, politiechef Isabelle Mensink en Kamerlid Sabine Uitslag (vlnr).

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg moet in 2014 structu-
reel 7 miljoen euro bezuinigd heb-
ben. Die bezuiniging is nodig om 
het gemeentelijk huishoudboekje 
kloppend te houden. Daarnaast 
moet bezuinigd worden omdat de 
gemeente de komende jaren minder 
geld krijgt uit de kas van het Rijk. 
B&W hebben bezuinigingsvoorstel-
len gedaan die in februari van com-
mentaar voorzien konden worden 
door de burgers. Met name vrijwil-
ligers van De Stuw en bestuurders 
van De Muzerie hebben toen flink 
van zich laten horen, omdat zij veel 
subsidiegeld kwijtraken. B&W 
waren echter niet erg onder de in-
druk van de argumenten om niet te 
bezuinigen of het geld bij anderen 
te halen, zodat de voorstellen vrij-
wel ongewijzigd naar de raad zijn 
gestuurd. De gemeenteraad heeft 
besloten hetzelfde pad nog eens 

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg heeft vorig jaar 3,5 
miljoen euro overgehouden. De 
oorzaken hiervan zijn extra di-
vidend van Cogas, extra geld uit 
het gemeentefonds maar vooral 
de bezuinigingsmaatregelen die 
Hardenberg heeft getroffen, zo 
laat de gemeente weten.

Dat laatste was nodig omdat 2009 
een tekort had laten zien en de 
gemeente net als alle andere ge-
meenten door de economische 
crisis in zwaar financieel weer was 
beland. Overigens moet een deel 
van het geld, ongeveer 1,5 miljoen, 
meteen weer gebruikt worden om 
de verliezen te dekken die het 
grondbedrijf heeft veroorzaakt. Er 
worden namelijk minder woning- 
en bedrijfskavels verkocht, terwijl 
de rentelasten wel blijven bestaan. 
Dat de gemeente volgens eigen 
zeggen goed op weg is de bezuini-

HUISHOUDBOEKjE VAN 
HARDENBERG Op ORDE

gingsdoelstellingen te halen komt 
onder meer doordat op de budgetten 
voor de verschillende gemeentelijke 
diensten is gekort en door het niet 
of versoberd uitvoeren van allerlei 
projecten. De twee miljoen euro die 
resteren willen B&W in het potje 
van de algemene reserve stoppen, 
zodat Hardenberg ‘wat meer vlees 
op de botten heeft’. In die reserve-
pot zit dan straks 10,5 miljoen euro.
Gelijktijdig met de jaarrekening 
en het jaarverslag hebben B&W 
de eerste bestuursrapportage van 
2011 vastgesteld. Hieruit blijkt dat 
de bezuinigingsmaatregelen die 
voor 2011 gepland staan, vrijwel al-
lemaal al gerealiseerd zijn. Het gaat 
om een bedrag van ruim 1,6 miljoen 
euro, waarvan het grootste deel 
wordt bespaard op de ambtelijke 
organisatie. Dit bedrag is onderdeel 
van de bezuiniging van 7 miljoen 
euro die de gemeente Hardenberg 
in 2014 gerealiseerd moet hebben.

Gemeenteraad wil 
werk B&W overdoen

weer te bewandelen. Nu niet in 
theater De Voorveghter zoals B&W 
hebben gedaan, maar in de raadzaal. 
Alle inwoners van Hardenberg die 
zich voor 12 mei hebben aangemeld 
mogen 17 mei tijdens een openbare 
hoorzitting reageren op de voorstel-
len. Insprekers krijgen vanaf 19.00 
uur maximaal 5 minuten tijd om 
hun mening te geven. Dinsdag 14 
juni neemt de raad een besluit over 
de voorstellen van B&W.

Rally - In de aanloop naar de jaar-
lijkse Vechtdalrally op 18 juni houdt 
de stichting Rallysport Het Vechtdal 
zaterdag 14 mei van 13.30 tot 16.30 
uur een promotie- en demonstra-
tiemiddag voor de rallysport. Dat 
gebeurt bij Zeus Metaal aan de 
Energieweg in Hardenberg. Het 
voornaamste doel van deze middag 
is het werven van nieuwe officials 
voor de rallysport. Daarnaast wil de 
organisatie de autosportliefhebbers 
eens een rallyevenement van dicht-
bij laten meebeleven. Speciaal voor 
deze middag zijn er enkele korte 
klassementsproeven uitgezet.

Fair – Op de Markt in Hardenberg 
en bij natuurcentrum De Koppel 
wordt zaterdag 21 mei tussen 11.00 
en 16.00 uur de 2e editie gehouden 
van de Bewust & Duurzaam Wonen 
Fair. Op de Markt is een paar keer 
de theatervoorstelling over Alfred 
en het klimaat te zien. Geïnteres-
seerden kunnen informatie krijgen 
over energiebesparing in en om de 
woning. Verder kunnen ze streek-
gebonden en biologische producten 
proeven. Kinderen kunnen zich 
uitleven op het springkussen en bij 
De Koppel kan geknutseld worden. 
De entree is gratis. Tussen de haven 
en De Koppel vaart tot 14.30 uur de 
Bateau Napoleon om bezoekers gra-
tis naar de twee locaties te brengen.

Dwangsom – Een bewoner van 
de Hoogenweg heeft zeker 10 il-
legale bouwwerken op zijn grond 
geplaatst. De gemeente heeft een 
dwangsom van maximaal 32.000 
euro opgelegd als ze niet op tijd 
zijn verwijderd. Acht bouwwerken 
moeten binnen vier weken zijn ver-
dwenen, voor de andere twee heeft 
hij vier weken extra tijd.

Namen – Voor het bestemmings-
plan Garstlanden-3 in Gramsbergen 
moeten nog enkele straatnamen 
worden vastgesteld. Op advies van 
Stadsbelang Gramsbergen worden 
dat Het Spijk, De Geurne, Het 
Broekbos en Het Diepen Goor.

Voedselbank – Het is de stichting 
Voedselbank Noordoost-Overijssel 
na contact met de gemeente duide-
lijk geworden, dat ze net als elke 
andere huurder in de gemeente Har-
denberg rioolheffing en OZB moet 
betalen. Over 2010 en 2011 samen 
is dat een bedrag van bijna 1250 
euro, waarmee in de begroting geen 
rekening was gehouden. “Onlangs 
bent u als raad bij ons op bezoek 
geweest en u hebt toen veel waar-
dering voor ons werk getoond”, 
zo probeert de penningmeester de 
gemeenteraadsleden te paaien. Zijn 
bestuur hoopt namelijk dat de raad 
elk jaar zoveel subsidie geeft, dat 
de beide heffingen daarmee betaald 
kunnen worden.

Straatvoetbal – Woensdag 18 mei 
wordt op sportpark Baalderveld in 
Hardenberg van 13.30 tot 17.00 uur 
een voorronde gehouden van het 
KNVB Staatvoetbaltoernooi. Een 
week eerder wordt een voorronde in 
Dedemsvaart gespeeld. Hardenberg 
is één van de 44 gemeenten waar dit 
toernooi plaatsvindt. De beste teams 
van de voorrondes zullen woensdag 
25 mei de gemeentelijke finale 
spelen op de Markt in Hardenberg. 
Daarna volgen regiowedstrijden in 
Arnhem en de landelijke finale in 
Amsterdam. De gemeente Harden-
berg grijpt het evenement aan om 
het project Fris over Drank onder 
de aandacht te brengen en ouders 
van informatie te voorzien over de 
negatieve gevolgen van alcohol-
gebruik voor de ontwikkeling van 
jongeren.

Weer thuisverlies HHC
HARDENBERG - Topklasser HHC 
heeft ook in de laatste thuiswed-
strijd van het seizoen teleurgesteld. 
Zaterdag was Barendrecht met 1-3 
te sterk. Van de 15 thuiswedstrijden 
hebben de Hardenbergers er slechts 
4 gewonnen.
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HARDENBERG – Het Regionaal 
Techniek Centrum (RTC) kan bin-
nenkort een bedrag van 100.000 
euro op de bankrekening verwach-
ten, afkomstig van de gemeente 
Hardenberg. Alle politieke partijen 
hebben vorige week dinsdag tijdens 
de oriënterende raadsvergadering 
vragen gesteld over zaken als de 
leerling-prognoses (onwaarschijn-
lijk hoog), de verantwoording over 
het gebruik van de subsidie (er zijn 
geen prestatieafspraken gemaakt) 
en de kosten voor de projectleiding 
(nogal veel). Ook vroegen ze zich af 
of er komend jaar niet weer de hand 
wordt opgehouden bij de gemeente. 
Toch zeiden ze allemaal dat ze het 
project steunen om technische op-

HARDENBERG – De gemeente-
raad van Hardenberg heeft vorige 
week dinsdag tijdens de raadsver-
gadering enkele ogenblikken stil-
gestaan bij het overlijden van oud-
Hardenberger Gerrit Kuipers. Hij 
is 30 april in de leeftijd van 92 jaar 
overleden in zijn woonplaats Mep-
pel. De heer Kuipers was het laatst 
in functie als chef van de afdeling 
Culturele zaken en Voorlichting 
van de voormalige gemeente Har-
denberg. Bij veel mensen was deze 
geboren Drent bekend van zijn werk 
voor het Drents erfgoed. Hiervoor 
heeft hij in 1978 de Zilveren Anjer 
ontvangen uit handen van Prins 

HARDENBERG – De Christen-
Unie hoopt dat B&W de bewoners 
van de Sportlaan in Hardenberg 
duidelijk kan maken, dat de 
kastanjeboom in deze straat 
gerooid wordt omdat hij ziek is 
en niet omdat er een inrit wordt 
gemaakt. Buurtbewoners hadden 
deze link wel gelegd.

De ChristenUnie had schriftelijke 
vragen ingediend bij het college, 
die vorige week dinsdag tijdens de 
raadsvergadering werden beant-
woord. Volgens wethouder Jannes 
Janssen hadden ambtenaren op-
dracht de boom te fatsoeneren en 
van gevaarlijke takken te ontdoen, 
omdat er een inrit in de buurt wordt 
aangelegd. Uit onderzoek is toen 
gebleken dat de boom ziek is en be-
ter opgeruimd kan worden. “Maar 
om niet de indruk te wekken dat 
we een boom opofferen voor een 
inrit hebben we een onafhankelijke 
expert ingeschakeld. Die is tot de 
zelfde conclusie gekomen: de boom 
is ernstig ziek en moet gerooid 
worden omdat nu al het gevaar van 
vallende takken bestaat. Onze be-
doeling was de boom te behouden, 
maar dat lukt helaas niet”, vertelde 
Janssen.

Het kasteel is al bijna tachtig jaar 
een internationale school. Op het 
terrein naast het kasteel worden 
binnenkort de bijna ‘eeuwenoude’ 
noodlokalen vervangen door mo-
derne exemplaren. Het opruimen 
van de houten barakken is aan-
gegrepen om archeologen van 
onderzoeksbureau De Steekproef 
onderzoek te laten doen op de plek 
waar de nieuwe lokalen moeten 
komen. Tijdens de laatste dag 
van de opgravingen, vorige week 
woensdag, was het publiek welkom.
De bezoekers zagen onder meer de 
opgegraven grachtenstelsels. Vier 
brede, diepe grachten waren gedeel-
telijk bloot gelegd. Grachten zonder 
water, maar door de afwisseling van 
hoog en laag voor aanvallers moei-
lijk begaanbaar. Er waren op de plek 
waar de archeologen aan het werk 
waren geweest ook delen te zien van 
oude tuinen. De bouwer van het hui-
dige kasteel, Johan Warner van Pal-
landt, liet de grachten dichtgooien, 
bracht een halve meter grond aan en 
liet daarop moestuinen aanleggen. 

HARDENBERG – De gemeente-
raad van Hardenberg heeft vorige 
week tijdens de oriënterende raads-
vergadering hier en daar nog wel 
een beetje tegengesputterd, maar 
waarschijnlijk gaat een meerder-
heid volgende week akkoord met 
deelname van de gemeente aan een 
project om een dubbele en een vrij-
staande energieneutrale woning te 
bouwen. Hardenberg stapt voor een 
half miljoen euro in een project om 
te laten zien, hoe je energiezuinig 
kunt bouwen. De vrijstaande wo-
ning in de wijk Marslanden gaat de 
gemeente een jaar of drie gebruiken 
als modelwoning, waarna hij wordt 

Raad herdenkt Gerrit Kuipers Weinig weerstand tegen eco-huis
Bernhard. Zo heeft hij het boek 
Bartje van Anne de Vries in het 
Drents vertaald, hij schreef verha-
len, gedichten, toneelstukken en hij 
was een van de oprichters van het 
dialecttijdschrift Oeze Volk. Voor 
zijn werk voor dit tijdschrift kreeg 
hij in 2008 de Roel Reijntjesprijs. 

Gerrit Kuipers was ook betrokken 
bij het culturele erfgoed van Har-
denberg. Hij was bestuurslid van 
de Oudheidkamer, medeoprichter 
van de historische vereniging en 
de eerste hoofdredacteur van het 
historisch tijdschrift Rondom den 
Herdenbergh.

verkocht. De verwachting is dat 
Hardenberg er op z’n hoogst een 
ton bij inschiet, “maar voor dat geld 
hebben we enkele jaren een prachtig 
pr-project. In andere gevallen kost 
de promotie van iets nieuws vaak 
veel meer”, vertelde wethouder 
Douwe Prinsse.

De meeste partijen waren tevreden 
met deze voortrekkersrol van de 
gemeente, om ondernemers te hel-
pen zich te oriënteren op nieuwe 
ontwikkelingen. Alleen de VVD 
was volmondig tegen. De gemeente 
moet niet op de stoel van onderne-
mers zitten, meenden de liberalen.

Middeleeuwse vondsten bij kasteel Eerde

De archeologische opgravingen zijn verricht door medewerkers van De Steekproef uit het Groningse Zuidhorn.

Dat was begin 18e eeuw, want het 
huidige kasteel was in 1715 klaar 
om bewoond te worden. Voor die 
tijd heeft er een primitievere vorm 
gestaan, die voor het eerst werd 
vermeld in 1227. Voorafgaand aan 
de Slag bij Ane in juli van dat jaar 
verzamelde de strijdmacht van de 
bisschop van Utrecht zich bij het 
kasteel om ten strijde te trekken 
tegen de Drenthen.

Rond 1350 kwam het kasteel in han-
den van Evert van Essen, die 30 jaar 
lang als roofridder de omgeving ter-
roriseerde. Uit die tijd stammen en-
kele vondsten die de archeologen de 
afgelopen weken hebben gedaan. In 
de uitgegraven grachten kwam on-
der meer aardewerk tevoorschijn uit 
het Duitse Siegburg, dat door zijn 
hardheid vrijwel waterdicht was. 
Ook uit die tijd stamt een bekapte 
houten spie, die waarschijnlijk 
onderdeel van een brug is geweest. 
Vanwege de kwetsbaarheid wordt 
de spie onder water bewaard. Uit 
later tijd stamt de vondst van een 

kruik waarin mineraalwater heeft 
gezeten. Deze begin 19e eeuwse 
voorloper van het flesje Spa was 
afkomstig uit het Duitse plaatsje 
Selters, in het hertogdom Nassau.
Alle opgegraven spullen worden 
onderzocht en beschreven in het 
provinciaal archeologisch depot 

OMMEN – Soms heeft iemand die in regionale archeologie is geïn-
teresseerd een gelukje. Het komt bijna nooit voor dat in Noordoost-
Overijssel opgravingen worden gedaan. En als dat wel gebeurt is die 
plek vrijwel nooit toegankelijk voor het publiek. Vorige week woensdag 
was dat anders bij kasteel Eerde, tussen Ommen en Den Ham. 

in Deventer. De kans is groot dat 
daarna een deel wordt uitgeleend 
aan de historische vereniging van 
Ommen, zodat ook degenen die 11 
mei de archeologische open dag 
hebben gemist kunnen zien wat 
uit de bodem van kasteel Eerde is 
gehaald.

leidingen in Hardenberg te krijgen, 
zodat de maakbedrijven ook in de 
toekomst voldoende personeel zul-
len hebben. De gemeente heeft twee 
jaar geleden twee ton in het project 
gestopt. “Helaas was dat door de 
economische crisis niet voldoende 
om de eindstreep te halen, vandaar 
dat er opnieuw om een bijdrage is 
gevraagd”, zei verantwoordelijk 
wethouder Jannes Janssen. Onder 
meer de PvdA was bang – bij monde 
van Wim Kloekhorst – dat het mis-
schien uiteindelijk niet goed komt 
met het RTC, maar de verwachting 
is dat de raad nog één keer de por-
temonnee trekt om het nog jonge 
project niet een zachte dood te laten 
sterven.

College enthousiaster over 
RTC dan gemeenteraad

Kastanje is volgens 
gemeente ècht ziek

Veteranen - De 4e Hardenberger 
Veteranendag wordt 28 mei ge-
houden in theater De Voorveghter. 
Om 14.00 uur wordt de vlaggenpa-
rade gehouden met een herdenking. 
Daarna volgen enkele toespraken 
in de theaterzaal waarna er tijd en 
ruimte is voor ontmoeting.

Grenstocht - Schaats- en skee-
lervereniging Hou Streek houdt 
zaterdag 4 juni voor de 13e keer 
een grensoverschrijdende recrea-
tieve skeelertocht onder de naam 
Sallandse Grenstocht. De tocht 
voert onder meer langs Hardenberg, 
Gramsbergen en de Duitse plaatsen 
Laar en Wielen. De start en finish 
zijn bij recreatiecentrum ’t Hooge 
Holt in Gramsbergen.

Huid - Zaterdag 21 mei doen de 
dermatologen van het Röpcke-
Zweers ziekenhuis in Hardenberg 
mee aan de landelijke Bescherm Je 
Huid Dag. Dermatoloog Saskia van 
der Linden geeft van 12.00 tot 13.00 
uur voorlichting over hoe je je huid 
kunt beschermen en controleren. 

Bouw - Zaterdag 28 mei tussen 
10.00 en 16.00 uur mogen belang-
stellenden een kijkje nemen in het 
nieuwe gemeentehuis van Har-
denberg, dat volop in aanbouw is. 
Aannemer VolkerWessels verzorgt 
tijdens de Dag van de Bouw de ge-
hele dag rondleidingen. Daarnaast 
wordt er een film getoond over 
het bouwproces van het nieuwe 
gemeentehuis en is er informatie 
beschikbaar over de planning.

Rommelmarkt – De Professor 
Waterinkschool in Hardenberg 
houdt zaterdag 28 mei voor de 
achttiende keer een rommelmarkt. 
Belangstellenden zijn van10.00 tot 
13.00 uur welkom op het school-
plein en het grote grasveld van de 
school. Voorafgaand aan deze dag 
wordt koopwaar ingezameld. Wie  
bruikbare spullen ter beschikking 
wilt stellen kan op de school aan 
de Gramsbergerweg terecht van 
maandag 23 mei t/m donderdag 26 
mei van 9.00 tot 12.00, van 13.00 
tot 17.00 en van 19.00 tot 21.00 uur. 
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Een enkeling liet blijken dat hij 
het afgelopen half jaar geen krant 
in handen had gehad, laat staan 
gelezen. Zijn organisatie moet bijna 
285.000 euro bezuinigen, “maar 
dat moest toch makkelijk binnen 
de gemeentebegroting gevonden 
kunnen worden.” Daarbij vergat 
hij dat van de 7 miljoen die in 2014 
bezuinigd moet zijn de gemeente 
zelf 5 miljoen voor haar rekening 
neemt, door bijvoorbeeld met min-
der mensen te gaan werken. De 
andere bijdragen klonken niet veel 
anders dan eind februari, toen B&W 
de burgers hadden uitgenodigd mee 
te denken over de bezuinigingsplan-

KLOOSTERHAAR - De kalkzandsteenfabriek van Calduran in Klooster-
haar, beter bekend als Anker, bestaat 50 jaar. De fabriek viert dit met de 
bevolking door zaterdag 28 mei het fabrieksterrein tussen Balderhaar en 
Kloosterhaar van 10.00 tot 13.00 uur open te stellen voor publiek. Omwo-
nenden en geïnteresseerden kunnen na de koffie met gebak op hun gemak 
bekijken hoe kalkzandsteen wordt geproduceerd. Met het personeel wordt 
het feestweekend vrijdagmiddag gestart en na de Open Dag afgesloten met 
een familiefeest.

650 jaar – De historische vereni-
ging Hardenberg heeft samen met 
de Stad Hardenberg Promotie sub-
sidie gevraagd aan de gemeente, om 
volgend jaar het 650-jarig bestaan 
van Hardenberg-stad te vieren. 
B&W hebben echter besloten om – 
volgens de regels – die subsidie niet 
te geven. In 2009 is afgesproken 
dat dorpen en kernen alleen bij een 
eeuwfeest in aanmerking komt voor 
subsidie. Hardenberg kan dus pas 
in 2062 rekenen op een financiële 
bijdrage van de gemeente. 

Beek - De werkzaamheden aan het 
gebied rond de monding van de 
Oude Radewijkerbeek in Harden-
berg zijn donderdag 19 mei officieel 
van start gegaan. Bestuurslid Jan 
Bosman van waterschap Velt en 
Vecht heeft samen met wethouder 
Jannes Janssen de starthandeling 
verricht, door met een kruiwagen 
vol zand de oude monding in de 
rivier de Vecht te dempen. Het 
gebied wordt zodanig ingericht dat 
het bij extreme regenval het teveel 
aan water kan opvangen.

Varkens – Een agrariër aan de Har-
denbergerweg in Bergentheim wil 
zijn gemengd bedrijf ombouwen. 
Het melkvee mag blijven maar de 
vleesvarkens gaan de deur uit. Voor 
de leegkomende varkensstallen is 
een nieuwe bestemming gezocht. 
Om een beetje in de sfeer te blijven 
is de gemeente Hardenberg ge-
vraagd of er een kinderdagverblijf 
in gevestigd mag worden. B&W 
vinden het prima dat het bestem-
mingsplan wordt gewijzigd om dit 
mogelijk te maken.

Akkoord – De gemeente Harden-
berg is niet ontevreden over het 
bestuursakkoord tussen het Rijk en 
de Vereniging van Nederlandse Ge-
meenten (VNG). Zo’n 10 procent 
van de 18 miljard bezuinigingen 
van de Rijksoverheid komt op het 
bordje van de gemeenten terecht. 
Voor Hardenberg wordt dit op 4 
miljoen per jaar geschat, waar het 
gemeentebestuur al rekening mee 
had gehouden. Wel is er ongerust-
heid over de gevolgen van het 
overhevelen van taken. De kans 
bestaat dat de gemeente de sociale 
werkplaatsen moeten betalen, maar 
hiervoor slechts een minimale 
vergoeding krijgen. Over dit punt 
en andere onbillijkheden moet de 
VNG opnieuw onderhandelen, 
vinden B&W, want zoals het nu lijkt 
gaan de bezuinigingen bijvoorbeeld 
ten koste van langdurig zieken en 
werkloze jongeren.

Kraamsuite - Met het uitbrengen 
van een toast met een traditioneel 
glaasje kandeel zijn de vier mo-
derne kraamsuites in het Röpcke-
Zweers ziekenhuis in Hardenberg 
woensdag 18 mei officieel geopend. 
Bevallen in een kraamsuite betekent 
bevallen in het ziekenhuis, met de 
gemoedelijke sfeer van thuis en de 
veiligheid van professionele zorg 
binnen handbereik. Tijdens de fees-
telijke is ook de bouw aangekon-
digd vaan een Geboortecentrum op 
het voorterrein van het ziekenhuis.

Vleermuis – In natuurcentrum De 
Koppel in Hardenberg staat vrij-
dag 27 mei de vleermuis centraal. 
Vleermuisdeskundige Theo Douma 
vertelt over de levenswijze van het 
dier en laat daarbij veel filmbeel-
den zien. Na de pauze vertrekt het 
gezelschap om 21.30 naar buiten 
om vleermuizen te detecteren. De 
excursie duurt ongeveer een uur. 
De kosten bedragen 3 euro.

MARIËNBERG - Bij de gemeente 
Hardenberg is een aanvraag inge-
diend door twee personen om het 
landgoed Uilenkamp-Schalmmaat 
in Diffelen verder te mogen ont-
wikkelen. Dit landgoed heeft een 
oppervlakte van ruim 16 hectare 
en wordt grotendeels ingericht als 
natuurgebied. Het betreft een per-
ceel in het landelijk gebied tussen 
de noordelijke Vechtoever en de 
Rheezerweg. Een deel van het ter-

HARDENBERG – Topklasser HHC uit Hardenberg  heeft zich versterkt 
met Kevin Heuvelink van Oranje Nassau uit Groningen. Of het echt een 
versterking is moet nog blijken, want de 24-jarige technisch begaafde mid-
denvelder was de laatste maanden geen basisspeler meer bij de Groningse 
hoofdklasser. HHC is nog in gesprek met twee verdedigers, waaronder 
Kevin Mooibroek. Deze voormalige speler van FC Emmen, Meppen en 
WKE zat dit jaar voor zijn werk op Costa Rica. Bij de andere verdediger 
zou het gaan om een speler van DETO uit Vriezenveen.

HARDENBERG – Verpleegsters die zingen, doktoren die dansen en de 
fysiotherapeut die een bekwame cabaretier blijkt te zijn. Werkers in de zorg 
bezitten onvermoede talenten en dat laten ze donderdag 26 mei vanaf 19.30 
uur zien in theater Voorveghter tijdens de show Zorg Got Talent
Het optreden van de zorgwerkers duurt een halve avond. Na de pauze volgt 
een optreden van het muziektheatergezelschap Coronas. Een interactief 
optreden, want de zes muzikanten spelen op verzoek en dagen het publiek 
uit om muzikale wensen kenbaar te maken. Dit evenement wordt georga-
niseerd door Zorgplatform Hardenberg, waaraan acht Hardenberger zor-
ginstellingen zijn verbonden. Dit platform heeft een ziekenhuis in Monkole 
(Congo) geadopteerd. De opbrengst van Zorg Got Talent is bestemd voor 
het ziekenhuis in Monkole en wordt verdubbeld door de Wilde Ganzen.

Halve eeuw kalkzandsteen Nieuwe spelers voor HHC

Bezuinigen moet, maar graag bij de buren

HARDENBERG – Volgens de hondenbezitter gaat de gemeente Har-
denberg bezuinigen over de ruggen van de hondenbezitters. Nee, zeggen 
de recreatieondernemers, dat gebeurt over de ruggen van de toeristen. 
Klopt niet, vinden de welzijnswerkers, het gaat namelijk ten koste van 
het welzijnswerk. En zo spraken meer dan twintig vertegenwoordi-
gers van clubs, verenigingen, stichtingen, koepelorganisaties en zelfs 
enkele particulieren, die gebruik maakten van het inspreekrecht dat 
de gemeenteraad hen had geboden, om de bezuinigingen van 7 miljoen 
euro van commentaar te voorzien.

nen. Iedereen probeerde voor zijn 
of haar groep, branche of instelling 
de bezuiniging van tafel te krijgen. 
Nieuw dit keer was de massale 
opkomst van de recreatie- en toe-
rismebranche. Zij krijgen straks 
minder hulp van de gemeente omdat 
het aantal ambtenaren dat zich met 
toerisme en recreatie bezig houdt 
daalt van 2 volledige banen naar 
een halve baan. Verder liepen de 
recreatieondernemers te hoop tegen 
de aangekondigde verhoging van 
de toeristenbelasting. In drie jaar 
tijd wordt die belasting verhoogd 
van 55 naar 75 cent  per persoon 
per overnachting. Wethouder René 

de Vent had tijdens een van de 
bijeenkomsten waar de bezuini-
gingsvoorstellen werden besproken 
gezegd, dat de verhoging door een 
gezin opgevangen kan worden door 
een ijsje minder te eten. Volgens 
Henk Schoemaker van het Plat-
form Recreatie en Toerisme klopt 
dat beeld niet. “Een gezin van 4 
personen dat twee weken in de ge-
meente Hardenberg overnacht moet 
42 euro betalen, tegenover 30 euro 
nu. Dat is meer dan een ijsje. De 
toeristische branche heeft het al zo 
moeilijk, straks is een vakantie voor 
veel mensen niet meer te betalen 
en wordt het voor de recreatieon-
dernemers extra zwaar. De toeris-
tenbelasting is geen doelbelasting 
en hoeft niet voor 100 procent in 
de toeristische sector te worden 
geïnvesteerd, maar het wordt zo 
langzamerhand wel een melkkoe”, 
meende Schoemaker.

Jan van Veen van camping Stoeten-
slagh was er niet blij mee dat het 

aantal ambtenaren sterk afneemt 
en dat toerisme gaat vallen onder 
cultuur in plaats van onder econo-
mie. “Cultuur is leuke dingen doen 
en geld uitgeven. Toerisme is geld 
binnen brengen. Het stuit mij tegen 
de borst dat recreatie en toerisme zo 
worden behandeld, terwijl Harden-
berg altijd heeft gezegd dat toerisme 
een speerpunt is en belangrijk voor 
de economie.”
Als cultuur alleen maar betekent 
‘geld uitgeven’ moet het Van Veen 
deugd doen, dat de gemeente ook 
flink wil bezuinigen op muziek-
school De Muzerie (ongeveer 
230.000 euro) en de bibliotheek, 
twee culturele instellingen die veel 
geld kosten. Beide instellingen 
hadden eind februari wel van zich 
laten horen, maar waren dit keer af-
wezig. Waarschijnlijk omdat ze wel 
begrijpen dat er geen alternatieven 
zijn voor de bezuinigingen en dat 
de gemeenteraad dinsdag 14 juni de 
voorstellen van B&W zonder grote 
aanpassingen zal accepteren.

Alle raadsleden en bezoekers van de raadsvergadering kregen een ijsje van het Platform Toerisme en Recreatie, om duidelijk te maken dat verhoging 
van de toeristenbelasting meer kost dan een ijsje.

Nieuw landgoed bij de Vecht
rein is al ingericht als natuurgebied. 
Ongeveer 90 procent van het gebied 
wordt openbaar toegankelijk. De 
eigenaars zijn nu van plan om voor 
eigen rekening nog eens 4,5 hectare 
in te richten als natuur. In ruil hier-
voor willen ze een landgoed met 
een maximale oppervlakte van 400 
m2 en een beheerderwoning van 
maximaal 150 m2. B&W hebben 
aangegeven dat ze de plannenma-
kers steunen.

Zingende zusters helpen Monkole



Kortweg

Woensdag 1 juni 2011

redactie@sallander.nl

© Roel Gritter

Het tijdstip waarop de gemeente 
aan het bouwproject van enkele 
ondernemers wil meedoen, vindt 
de CU niet gunstig. In tijden van 
bezuiniging zoveel geld uitgeven 
aan een niet-noodzakelijk project 
zou wel eens een verkeerd signaal 
naar de bevolking kunnen zijn, 
meende de partij bij monde van 
raadslid Sake Stelpstra. Dat vonden 
OpKoers, Liberaal Hardenberg 
en de VVD ook. “Het plan is ge-
doemd te mislukken en dat heeft 
een negatieve uitstraling voor de 

CU verdeeld over aankoop duurzame modelwoning

gemeente. De gemeente kan maxi-
maal een ton verliezen en dan is het 
een duur project”, vertelde Hans 
Botter. De VVD vond deelname 
aan het project geen taak van de 
gemeente. Fractievoorzitter Albert 
Schipper: “Bovendien haal je het 
geld voor de modelwoning tijdelijk 
uit het monumentenfonds, omdat 
op dit moment niemand geld uit dit 
subsidiepotje nodig heeft. Dan kun 
je wel zeggen dat je het even leent 
en na enkele jaren weer teruggeeft 
als je de woning weer verkoopt, 

maar we hebben ooit afgesproken 
dat geld dat niet gebruikt wordt te-
rugvloeit in de kas van de algemene 
middelen.”

Het CDA, de PvdA en GroenLinks 
waren van meet af aan voorstander 
van gemeentelijke deelname. Bur-
gers kunnen de nieuwste technieken 
om energie te besparen met eigen 
ogen zien, de gemeente fungeert als 
vliegwiel waarna het bedrijfsleven 
de fakkel overneemt en er kan in 
de praktijk onderzocht worden hoe 
lang het duurt voor een burger zijn 
investering in duurzaam bouwen 
heeft terugverdiend, waren een 
paar van de argumenten om mee 
te doen. Dat er bij de verkoop van 
de woning op zijn hoogst een ton 
verlies geleden kan worden, zoals 
verantwoordelijk wethouder Dou-
we Prinsse beweerde, is volgens 
de voorstanders niet zo erg, want 
voor dat geld heb je wel even drie 

jaar lang flink wat promotie voor 
Hardenberg gemaakt.

In feite waren de stemmen van 
CDA, PvdA en GroenLinks al vol-
doende om het voorstel van B&W 
aan te nemen, maar met de steun 
van de ChristenUnie was de meer-
derheid flink groter. De worsteling 
van de CU was merkbaar toen de 
partij schorsing van 5 minuten 
vroeg, maar meer dan het dubbele 
nodig had om een besluit te nemen. 
Wethouder Prinsse had geen nieuwe 
argumenten ingebracht om voor te 
stemmen, maar aan de andere kant 
wilde de partij ook geen smetje op 
het duurzaamheidsblazoen hebben. 
Uiteindelijk koos de partij voor 
steun aan het collegevoorstel. Tot 
geluk van de CU werd door de te-
genstanders niet gevraagd om hoof-
delijke stemming, want dan zou de 
verdeeldheid nog meer zichtbaar 
zijn geweest.

HARDENBERG – De ChristenUnie in Hardenberg is de kampioen van 
de duurzaamheid en dus zou je denken dat deze partij gemeentelijke 
deelname in een energieneutraal woningproject zou toejuichen. Maar 
de partij worstelt ook met de volgens sommigen ‘ietwat megalomane 
neiging’ van B&W om van alles naar Hardenberg te halen en overal 
aan mee te willen doen. Dat de gemeente voor een half miljoen euro 
eigenaar wordt van een duurzame modelwoning in de woonwijk Mars-
landen werd dinsdag 24 mei tijdens de raadsvergadering dan ook niet 
zonder slag of stoot aanvaard.

De familie Uit het Broek aan de 
Verlengde Elfde Wijk in Dedems-
vaart wil het bestaande vleeskui-
kenbedrijf uitbreiden van 180.000 
naar 560.000 dieren, voor henzelf 
en de gezinnen van hun twee kin-
deren. Om deze plannen te kunnen 
verwezenlijken moeten er drie 
procedures worden doorlopen: een 
MER-procedure (Milieu Effect 
Rapportage), een bestemmings-
planprocedure en een procedure 
voor een omgevingsvergunning (de 
voormalige milieuvergunning en 
bouwvergunning). De eerste proce-
dure moet uitgevoerd worden, of de 
gemeente dit nou leuk vindt op niet. 
Toch vertelden enkele raadsleden 

Twijfel over komst mega-kuikenboerderij

alvast, waaronder Rein Jonkhans 
van de PvdA en Klaas Mulder van 
de ChristenUnie, welke bezwaren 
ze tegen de plannen hadden. B&W 
gaan voorbij aan oude afspraken 
over de grootte van een bedrijf, het 
dierenwelzijn komt in de knel en er 
is grote kans op ziektes die ook ge-
vaarlijk voor mensen kunnen zijn, 
waren een paar van de bezwaren.

Maar elke keer als er twee zinnen 
waren uitgesproken viel CDA-
raadslid Dirk van der Valk zijn 
collega-raadsleden in de rede. Alle 
opmerkingen waren voorbarig, 
want de kuikenboer had het wette-
lijk recht een  MER aan te vragen. 

Pas daarna is de raad weer aan zet, 
beweerde hij.
Ook de VVD gaf alvast een stem-
verklaring af. Niet tegen het initia-
tief van Uit het Broek, maar vóór. 
“We zijn blij met ondernemers die 
dit durven”, vertelde Lottie Ver-
braeken. Petra Baarslag (LibHar) 
was niet tegen de plannen, maar 
zag het bedrijf het liefst verhuizen 
naar een industrieterrein. Wethou-
der Douwe Prinsse was over die 
suggestie duidelijk: “Dat kan niet, 
want dan zouden we een aanvraag 
krijgen voor een miljoen kuikens, 
want industriegrond is veel duurder 
dan agrarische grond. En je hebt vo-
lume nodig om grote investeringen 
te kunnen doen.” Overigens kwam 
hij zowel de bezwaarden als Van 
der Valk tegemoet. “We kunnen de 
MER-aanvraag niet tegenhouden. 
Maar weet dat uw zorg onze zorg 
is en uw vragen zijn onze vragen. 
Wij weten ook niet of de plannen 

uiteindelijk wel mogen doorgaan. 
Geef ondertussen als raad aan wat 
je allemaal in de MER onderzocht 
wilt hebben, dan praten we daarna 
verder.”

Dat advies was niet wat Gerrit 
Schipper, de voorzitter van Plaat-
selijk Belang Dedemsvaart, graag 
had willen horen. Voorafgaand aan 
de besprekingen had hij aangege-
ven dat het beter was de landelijke 
discussie over megastallen af te 
wachten, die staatssecretaris Bleker 
in gang heeft gezet. “In oktober gaat 
het kabinet een standpunt bepalen. 
Stop hiermee, tot de staatssecreta-
ris heeft gesproken, denk aan de 
volksgezondheid”, zo besloot hij 
zijn inspreekbeurt. Dat laatste zal 
de gemeente zeker doen, kon uit 
de woorden van zowel raad als 
wethouder worden opgemaakt, 
maar met de hele procedure stoppen 
is volgens Prinsse een brug te ver.

HARDENBERG – Soms moet het ene raadslid het andere iets gun-
nen. Bijvoorbeeld dat over de hoofden van de raadsleden via pers en 
publieke tribune tot de burgers wordt gesproken. Vorige week dinsdag 
was zo’n moment, toen gesproken werd over de bouw van een mega-
kuikenbedrijf in Dedemsvaart, maar dat werd niet goed opgepakt.

STRAATVOETBAL - De Markt in Hardenberg was woensdag 25 mei het strijdtoneel van de deelnemers aan het KNVB Straatvoetbal-
topernooi. Van de twintig teams die aan deze gemeentelijke finale meededen werden de jongens van CBS De Morgenster en de Bergent-
heimse meisjes kampioen in de E-poule. Zij nemen 18 juni deel aan de volgende ronde in Arnhem. Ook de winnaars van de D-poule, 
HHC Girlz en HHC Streefighters, zijn daarbij aanwezig. Inzet van de wedstrijden in Arnhem is een plek in de finale, die 2 juli gespeeld 
wordt op de Dam in Amsterdam.

Rommelmark – Bij de Sionskerk 
aan de Oudeweg in Mariënberg 
wordt zaterdag 4 juni van 9.00 tot 
12.30 uur een rommelmarkt ge-
houden. Dat gebeurt in en rond een 
grote tent naast de kerk. Men kan er 
terecht voor tweedehands spullen, 
gereedschap, verf, bloemstukken, 
speelgoed en leesvoer. Er is zoveel 
warm en koud voedsel aanwezig dat 
de bezoekers voor een maaltijd niet 
naar huis hoeven te gaan.

Scheids – De organisatie van het 
Vrouwenvoetbaltoernooi Grams-
bergen heeft topscheidsrechter Bas 
Nijhuis gestrikt, om tijdens het toer-
nooi een paar wedstrijden te fluiten 
op sportpark ’t Hoge Holt. Hij leidt 
zaterdag 4 juni enkele groepswed-
strijden en de twee finales.

Single – Joy Woelders uit Harden-
berg heeft samen met zijn collega 
zanger/schrijver Jan-Anne van der 
Wel een liedje geschreven over zijn 
woonplaats. Het lied wordt de derde 
single voor Woelders. “Het liedje zit 
de hele dag in je kop, als je het ook 
maar één keer hebt gehoord”, vindt 
Joy. Het eventuele bewijs is onder 
meer te vinden op de site www.
joywoelders.nl.

Prokkel - Het Fonds Verstandelijk 
Gehandicapten houdt donderdag 9 
juni de Nationale Prokkelstagedag. 
Een Prokkel is een prikkelende 
ontmoeting tussen iemand met 
en iemand zonder verstandelijke 
beperking In het hele land wordt 
die dag aandacht geschonken aan 
werkplekken voor mensen met 
een verstandelijke beperking. De 
Baalderborg Groep in Hardenberg 
en omgeving is een van de deelne-
mende instellingen. Vanaf 18.00 uur 
houden de jobcoaches van de Baal-
derborg Groep een bijeenkomst op 
landhoeve Zwieseborg in Loozen 
voor werkgevers die een jobcoach-
plek aanbieden en voor cliënten die 
via een jobcoach werken.

Afgesloten - Van 30 mei tot en met 
25 juli is het fiets- en wandelpad op 
de Vechtdijk in Hardenberg vanaf 
de Prinses Amaliabrug tot aan het 
Sportpark Kruserbrink afgeslo-
ten. Er wordt dan gewerkt aan de 
aanleg van een wandelpromenade. 
Fietsers en wandelaars moeten de 
komende weken gebruik maken 
van de Marslaan en Parkweg als 
alternatieve route.

Ontslag – De onderwijsorganisatie 
IJsselgroep, met vestigingen in on-
der meer Gramsbergen, Zwolle en 
Steenwijk heeft collectief ontslag 
aangevraagd voor een kleine veertig 
medewerkers van de educatieve 
dienstverlening. Bij deze schoolad-
vies- en begeleidingsdienst werkten 
218 mensen.

Koloniepad – In België heb je de 
kolonie Wortel Merksplas, in Schot-
land New Lanark en in Nederland 
Ommerschans, Frederiksoord en 
Veenhuizen. Allemaal 19e-eeuwse-
projecten om de armoede te bestrij-
den en de ontspoorde medemens 
weer op het rechte pad te krijgen. 
De gemeenten waar deze kolonies 
onder vallen hebben Europese sub-
sidie aangevraagd om de kolonies 
via een wandelpad met elkaar te 
verbinden, het zogenoemde kolo-
nie- of pauperpad. Het pad krijgt 
vooral een educatieve en cultuur-
historische insteek, met gebruik van 
moderne media en elektronische 
hulpmiddelen als gps en applicaties 
voor iphone en ipad.
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Aan het onderzoek werkten 81 Ne-
derlandse ziekenhuizen mee. Het 
werd uitgevoerd in opdracht van 
zes medische en wetenschappelijke 
instanties, waaronder de Univer-
siteit Twente en het Nederlands 
Instituut voor Alcoholbeleid. Het 
aantal tieners in Nederland dat een 
alcoholvergiftiging oploopt neemt 
jaarlijks toe. Vorig jaar belandden 
684 tieners  in het ziekenhuis, 
tegen 500 in 2009 en 337 het jaar 
daarvoor. Meisjes doen wat alco-
holconsumptie betreft niet onder 
voor jongens.

Er staat op het terrein een model-
woning, die wel wat lijkt op een 
kasteel. Nu nog eentje, maar straks 
moeten dat er tientallen worden. 
Behalve vakantiewoningen wil Van 
der Most op het terrein ook een 

Nachtzwaluw houdt komst vakantiepark tegen

golfbaan realiseren. Alleen duurt 
het de bevolking wel wat lang. 
De plannen zijn al oud, maar echt 
grote stappen zijn nog niet gezet, 
zo was wat lichte kritiek te horen 
tijdens het barbecuefeest. Volgens 

ITTERBECK – De Nederlandse investeerder Hennie van der Most, 
zoals de Grafschafter Nachrichten hem noemt, is vast van plan een 
vakantiepark te ontwikkelen op het terrein van een voormalig Bundes-
wehrdepot, een opslagplaats van legermateriaal. Dat depot is gevestigd 
in het Duitse dorp Itterbeck, net over de grens met Hardenberg. Van 
der Most heeft zijn woorden onlangs nog eens weer bevestigd tijdens 
een barbecuefeest van de CDU op het legerterrein.

Van der Most wil hij liever vandaag 
dan morgen met de verdere bouw 
beginnen, maar wordt hij dwars-
gezeten door een Ziegenmelker, in 
het Nederlands een nachtzwaluw. Er 
leven diverse paartjes op het terrein 
van het vroegere depot, dat in de 
jaren 60 is aangelegd als reactie op 
de Cubacrisis. Er wordt nu gepro-
beerd op een deel van de Itterbecker 
heide een aantrekkelijke plek voor 
de nachtzwaluw te creëren, zodat 
hij uit het vakantiepark vertrekt. 
Burgemeester Herbert Koers van 
de Samtgemeinde Uelsen, waar It-

terbeck onder valt, hoopt dat er snel 
knopen doorgehakt worden, aldus 
de GN, want de komst van het park 
zal arbeidsplaatsen voor de lokale 
bevolking opleveren. Tijdens de 
hoogtijdagen van het Bundeswehr-
depot werkten er 300 man. Hoeveel 
personen straks op het vakantiepark 
een baan kunnen krijgen is niet be-
kend, maar de gemeente verwacht 
dat het er veel zullen worden. Het 
wachten is echter nog op de brood-
nodige vergunningen, iets wat Van 
der Most wel vaker heeft gehinderd 
in zijn plannen.

Het vakantiepark in Itterbeck wacht op stappen van de overheid en zakenman Hennie van der Most.

Steeds meer zeer jonge comazuipers
HARDENBERG - CDA-raadslid Piet Cees van der Wel wil van het college van B&W weten, of jonge-
ren in Hardenberg meer alcohol drinken dan voorheen. Aanleiding is het onderzoek dat vorige week is 
verschenen over alcoholvergiftiging in Nederland.

De Hardenberger kinderarts Aline 
Verhagen verteld bij RTV Oost dat 
vorig jaar 7 of 8 jongeren bij de 
kinderpoli zijn binnengebracht. Dit 
jaar zijn dat er tot nu toe 4. Het is 
volgens haar het beste om de ver-
koop aan jongeren zo veel mogelijk 
tegen te gaan. Ook anderen, zoals 
burgemeester Stegers van Tub-
bergen, vinden dat er nu iets moet 
gebeuren. “Van drugs schrikt men 
in Twente en de Achterhoek wel, 
maar bij alcohol is vaak de reactie: 
ach, dat hebben wij vroeger zelf ook 
gedaan. Ouders willen nog steeds 

Classic TT – Op het stratencircuit 
in Anerveen komen zaterdag 18 juni 
voor de 8e keer de motoren en rij-
ders van weleer aan de start voor de 
50cc, 125cc, 250cc, 350cc, 500cc, 
zijspanklasse en oldtimerklasse. 
Eén van de deelnemers is tweevou-
dig wereldkampioen zijspan Rolf 
Steinhausen op zijn Busch-König. 
Vrijdag worden vanaf 18.30 uur 
in het centrum van Gramsbergen 
de machines gekeurd. De races 
beginnen zaterdag om 12.30 uur. 
De toegang is zoals elk jaar gratis.

Geurprobleem - De plannen om 
aan de Venneweg in Collendoorn 
een groepsaccommodatie voor 
50 personen en een kleinschalig 
kampeerterrein voor maximaal 
25 plaatsen te bouwen gaan niet 
door. Er zit een agrarisch bedrijf 
op korte afstand van het beoogde 
recreatieterrein en dat bedrijf zou in 
de problemen met de milieuwetten 
komen als de plannen doorgaan.

Digitaal – RTV Hardenberg wil de 
kosten die de lokale omroep heeft 
gemaakt om ervoor te zorgen dat 
mensen met een digitale televisie 
haar kabelkrant kunnen ontvangen, 
declareren bij de gemeente. Vorig 
jaar heeft de omroep al een bijdrage 
van B&W gekregen om gebruik te 
maken van een glasvezelverbinding 
en die weg wil het bestuur nog 
een keer bewandelen. B&W zien 
daartoe echter geen reden, zodat 
de omroep zelf een oplossing moet 
zoeken voor de 3500 euro kosten.

Geen dieren – Een inwoner van 
Radewijk wil een dierenbegraaf-
plaats aanleggen op een stuk grond 
aan de Nieuwe Burgerkampweg 
in Hardenberg, maar B&W zien 
dat niet zitten. Het gebied waar de 
begraafplaats zou moeten komen 
– tussen de Jan Weitkamplaan en 
industrieterrein de Nieuwe Haven 
- wordt op den duur gebruikt als 
woon-/werklocatie en daar past 
het plan van de Radewijker niet 
goed bij. Als hij ergens anders een 
goede plek heeft willen B&W wel 
meewerken, want het college heeft 
geen bezwaar tegen een dierenbe-
graafplaats.

Poller – Nu de parkeerplaats van 
café Den Herdenbergher in Harden-
berg-centrum een nieuwe inrit krijgt 
via de Sportlaan, kan het voetgan-
gersgebied worden uitgebreid. De 
paal om het verkeer tegen te houden 
wordt daarom een stukje verplaatst 
richting de Primerawinkel.

Burgemeester - Marriët Mitten-
dorff (1952) uit Coevorden wordt 
vanaf 14 juni tijdelijk burgemeester 
van Ommen. Zij is onder meer 8 
jaar wethouder van Eindhoven ge-
weest. De burgemeestersvacature in 
Ommen is op 23 mei ontstaan door 
de benoeming van burgemeester 
Gerrit Jan Kok tot gedeputeerde 
van Overijssel.

Ribs & Blues – In Raalte worden 
Eerste en Tweede Pinksterdag (12 
en 13 juni) tussen de veertig- en 
vijftigduizend bezoekers verwacht 
voor de 15e editie van Ribs & 
Blues. Op het festivalterrein de 
Domineeskamp treden tijdens 
Nederlands grootste gratis festival 
voor blues, bluesrock en Americana 
sterren op als blueslegende John 
Mayall en de Nederlandse band De 
Dijk. In totaal zijn op twee podia 
21 bands te bewonderen. Beide 
dagen beginnen de optredens om 
13.00 uur.

REGIO - Het Statenlid Jeanet Nij-
hof van de PVV heeft vorige week 
haar collega-Statenleden gevraagd, 
om de N340 op de agenda te zetten 
voor de commissievergadering van 
1 juli. Zij wil namelijk weten of er 
politiek draagvlak is om opnieuw te 
discussiëren over de plannen die de 
provincie heeft met deze weg van 
Zwolle naar Ommen.

Volgens de PVV is vorig jaar een 
verkeerde keus gemaakt om de 
N340 op te waarderen. De kosten 

HARDENBERG - Zorgverzekeraar 
CZ sluit vanaf 2012 met tien zieken-
huizen geen contracten meer af voor 
een blaasverwijderingsoperatie. 
Deze ziekenhuizen blijven volgens 
CZ achter bij de normen die de 
zorgverzekeraar hanteert. Eén van 
de ziekenhuizen op de lijst is het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis (RZZ) 
in Hardenberg. Het bestuur van de 
Saxenburgh Groep, waartoe het 
RZZ behoort, stoort zich aan de be-
richtgeving van CZ. Het RZZ heeft 
dit jaar namelijk zelf al besloten 
geen operatie meer uit te voeren. 

“Patiënten met blaasproblematiek 
kunnen als vanouds terecht in Har-
denberg. Voor diagnose en nabe-
handeling staan deskundige artsen 
en verpleegkundigen voor hen 
klaar. Maar als de blaas operatief 
verwijderd moet worden verwijzen 
we door naar een ander ziekenhuis. 
Deze ingreep wordt te weinig uitge-
voerd in Hardenberg om voldoende 
kwaliteit te kunnen garanderen. Dit 
is overigens geen nieuwe ontwikke-
ling, maar een gebruikelijke gang 
van zaken die - ook voor andere 
ingrepen - overal in het land wordt 
toegepast. We hebben geen besluit 
van een zorgverzekeraar nodig om 
te doen wat we moeten doen”, rea-
geert de Saxenburgh Groep.

niet begrijpen dat hun kinderen door 
het vele alcoholgebruik minder slim 
worden dan anderen, omdat hun 
hersenen niet tot optimale groei 
komen. Je moet ervoor zorgen dat 
op minder plekken alcohol wordt 
verkocht en dat er meer toezicht is. 
En willen de ouders niet luisteren, 
dan moet eventueel de leeftijd voor 
alcoholverkoop maar naar 18 jaar.” 

Het antwoord op de vraag wat 
Hardenberg (nog meer) gaat doen 
om jongeren bij alcohol vandaan te 
houden is nog niet bekend.

Geen nieuwe discussie over N340
worden veel hoger dan eerst was 
gedacht en de plannen kunnen niet 
voorkomen dat de N340 later alsnog 
dichtslibt, meent Nijhof. De andere 
partijen hebben echter laten weten 
niets te voelen voor een nieuwe 
discussie. Het plan van vorig jaar 
wordt nu uitgewerkt, maar er kan 
altijd nog gekozen worden voor 
een eenvoudiger en dus goedkopere 
oplossing of zelfs voor het aanleg-
gen van een geheel nieuwe weg. Pas 
als het plan is uitgewerkt zullen de 
Statenleden een besluit nemen.

Röpcke-Zweers 
kwaad op CZ

GRAMSBERGEN - De wisselbe-
kers van het zestiende vrouwen-
voetbaltoernooi komen te staan 
in prijzenkasten in Amsterdam en 
Londen. Op sportpark ’t Hooge 
Holt in Gramsbergen werd het A-
toernooi zaterdag gewonnen door 
Wartburgia. In het B-toernooi voor 
3e, 4e en 5e klassers ging de zege 
naar Leyton FC  Ladies uit Londen. 
Aan het tweedaagse toernooi in 
Gramsbergen werd deelgenomen 
door 40 ploegen uit zes landen.

Voetbalbekers voor 
Amsterdam en Londen
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Onder de vlag van Ervaar het OV 
is vorige week de campagne ‘Dag 
Strippenkaart’ van start gegaan. 
Reizigers worden met een groot-
schalige campagne geïnformeerd 
over het afscheid van de strip-
penkaart, de mogelijkheden om 
de laatste strippen op te maken en 
informatie over de ov-chipkaart.
Centraal in de campagne staat de 
kaartkiezer. Hiermee kan de reiziger 
zien welke kaartsoort er vanaf 30 

Strippenkaart over twee weken verdwenen

juni 2011 het best bij hem of haar 
past. In de folder, die onder andere 
in de bussen verkrijgbaar is en huis 
aan huis wordt verspreid in Gel-
derland, Overijssel en Flevoland, 
staat een beknopte kaartkiezer. De 
uitgebreide, digitale versie is te 
vinden op www.ervaarhetov.nl. Op 
de website van Ervaar het OV staan 
ook originele reistips waarmee de 
laatste strippen op de strippenkaart 
kunnen worden opgemaakt. De 

strippenkaart kan hier ook beschik-
baar worden gesteld voor een goed 
doel, te weten de Cliniclowns.
Zaterdag 18 en zaterdag 25 juni 
zijn serviceteams aanwezig in de 
grote steden en dorpen in Flevo-
land, Gelderland en Overijssel. 
Mensen worden door de service-
teams aangesproken, ze krijgen 
een folder mee en kunnen op maat 
geïnformeerd worden over het 
verdwijnen van de strippenkaart 
en geholpen worden bij de keuze 
van een nieuw vervoerbewijs. In 
de provincie Overijssel wordt door 
Syntus Overijssel de komende twee 
weken ook serviceteams ingezet op 
de stations van Hardenberg, Zwolle, 

Deventer, Raalte en in het centrum 
van Dedemsvaart. Connexxion en 
Syntus Overijssel zetten samen op 
30 juni, de dag dat niet meer met de 
strippenkaart gereisd kan worden, 
extra personeel in om reizigers te 
informeren.

Overigens heeft de ANWB in 
een brief aan de Tweede Kamer 
gevraagd om de strippenkaart in 
de oostelijke provincies voorlopig 
te behouden, omdat er nog veel 
problemen zijn met deze kaart. De 
ANWB wil ook dat de minister het 
mogelijk maakt om de waarde van 
ongebruikte strippen over te heve-
len naar de ov-chipkaart.

REGIO - De strippenkaart verdwijnt op 30 juni als vervoerbewijs in 
Oost-Nederland. De provincies Overijssel, Gelderland en Flevoland, 
de regio Twente en de vervoerbedrijven Arriva, Breng, Connexxion, 
Syntus en NS starten een gezamenlijke campagne om de strippenkaart 
uit te zwaaien.

Vertrek – Tot verbazing en eigen-
lijk wel tot ergernis van topklasser 
HHC verhuist voetballer Dennis 
Krohne waarschijnlijk niet van 
Harkemase Boys naar de club uit 
Hardenberg. Twee maanden ge-
leden werd bekend gemaakt dat 
HHC de 22-jarige aanvaller had 
gestrikt en dat Krohne zou verhui-
zen naar Hardenberg. Dat laatste is 
wel gebeurd, maar dat eerste niet. 
Vrijdag maakte Dennis bekend dat 
hij een 1-jarig contract zal tekenen 
bij eerstedivisieclub AGOVV uit 
Appeldoorn. HHC geeft de strijd 
om Krohne echter niet zomaar op. 
Vrijdag 17 juni volgt een gesprek 
tussen de technische commissie 
van HHC en Krohne. Als Dennis 
Krohne niet naar Hardenberg komt, 
zal de technische commissie op 
zoek gaan naar een vervanger.

Te vroeg – Als politieke partij in 
Hardenberg kun je soms te snel 
zijn met vragen stellen aan B&W. 
Vorige week vroeg GroenLinks of 
het college niet beter kon stoppen 
met het verlenen van een vergun-
ning voor een biogasinstallatie in 
Oud-Bergentheim. “Dergelijke in-
stallaties worden thans door Duitse 
experts in verband gebracht met de 
uitbraak van de EHEC-bacterie”, 
schreef raadslid Marco Laarman. 
Volgens hem zou het beter zijn te 
wachten op aanvullend wetenschap-
pelijk onderzoek. Inmiddels is dui-
delijk geworden dat de Duitsers niet 
zulke experts zijn als was gedacht 
en dat de besmettingsbron iets heel 
anders was, namelijk taugé. Het 
antwoord van B&W kan dan ook 
heel kort zijn: “Nee”.

Inloop - Donderdag 16 juni vindt 
een inloopbijeenkomst plaats over 
de herinrichting van de Jan Wei-
tkamplaan in Hardenberg. Als 
onderdeel van het Masterplan Sta-
tionsomgeving Hardenberg wordt 
de Jan Weitkamplaan opnieuw 
ingericht, tussen de Kellerlaan en de 
spoorwegovergang. De werkzaam-
heden hiervoor beginnen maandag 
20 juni. De inloopbijeenkomst 
wordt van 19.30 tot 21.00 uur ge-
houden in Circus Hardenberg aan 
de Zwingel in Baalderveld.

Tuin - De nieuwe tuin van vakan-
tiebungalow Den Blijen Hemert 
van de Saxenburgh Groep wordt 
vrijdag 17 juni officieel geopend. 
De bungalow staat in Rheeze en 
is volledig aangepast en geschikt 
voor mensen met een beperking. 
Er is plaats voor 6 personen die 
zorg nodig hebben en 6 begeleiders. 
De vorige tuin was veel bezoekers 
een doorn in het oog, omdat hij 
niet rolstoelvriendelijk was en dus 
ongeschikt voor de doelgroep die 
gebruik maakt van de bungalow. 
De tuin heeft nu een complete 
metamorfose ondergaan en is vol-
ledig aangepast: grote paden voor 
wandelen en voor rolstoelgebruik, 
veel bloemen en planten en diverse 
bankjes als rustplaats. De feestelijke 
opening van de nieuwe tuin vindt 
plaats om 14.30 uur. Daarna is er 
open huis voor belangstellenden 
van 15.00 tot 18.00 uur.

Historie - De vereniging De Om-
merschans houdt zondag 19 Juni 
een rondwandeling door de Om-
merschans bij Balkbrug. Een gids 
vertelt over de geschiedenis van 
dit gebied, die begon in 1624 toen 
er een verdedigingswerk werd 
gebouwd. Het vertrek is om 14.30 
vanaf Hoeve nr 4, Balkerweg 72 te 
Ommerschans.

Dat er minder mensen dan verwacht 
een bezoek aan de bioscoop bren-
gen komt volgens de gemeente en 
de exploitant doordat er maar drie 
zalen beschikbaar zijn en doordat 
mensen minder vaak naar de bio-
scoop gaan. Dat laatste is een lan-
delijk beeld, waarbij aangetekend 
kan worden dat de megabioscopen 
er minder last van hebben. Door de 
verminderde belangstelling kampt 
de exploitant al enige tijd met huur-
achterstand. Hij heeft de gemeente 
dan ook gevraagd om aanpassing 
van de huur. B&W hebben zich 
bereid verklaard de jaarlijkse huur 
te verlagen van 115.000 naar 60.000 
euro, voor de jaren 2011 en 2012. 
Daar staat tegenover dat Witteveen 
de naam van zijn zaak verandert 
in bioscoop Hardenberg en dat hij 
meer aandacht gaat besteden aan pr 
en marketing. Verder is afgesproken 
dat zaal 3 wordt heringericht als 
bioscoopzaal en dat in voorkomen-

Steun voor bioscoop

de gevallen in de zomermaanden 
ook de grote zaal van het theater kan 
worden gebruikt. Verder wil de on-
dernemer investeren in de aankoop 
van digitale projectoren, waardoor 
3-D films gedraaid kunnen worden. 
Met al deze maatregelen en een 
aanpassing van de huur moet het 
bedrijf winst kunnen maken, is de 
verwachting.

Of de plannen van B&W ook 
doorgaan is nog niet zeker. De ge-
meenteraad heeft zich twee weken 
geleden nogal kritisch uitgelaten 
over de verlaging van de huur. Bio-
scoopondernemer Vos van Luxor 
Theater Hoogeveen spreekt in een 
brief aan B&W zelfs van “subsidi-
eren van een bioscoop in Harden-
berg”. De huurovereenkomst met 
de huidige exploitant loopt eind 
2012 af. Vos heeft aangegeven dat 
hij interesse heeft in het exploiteren 
van de bioscoop in Hardenberg.

HARDENBERG – De bioscoopvoorziening in theater De Voorveghter 
Hardenberg trekt niet zoveel bezoekers als bij de start in 2008 was 
verwacht. Met exploitant Witteveen zijn door de gemeente Hardenberg 
in het verleden huurafspraken gemaakt op basis van geraamde bezoe-
kersaantallen die zouden oplopen tot 90.000 per jaar. In werkelijkheid 
komen er jaarlijks ruim 50.000.

RHEEZE – De plannen voor een 
nieuw hotel bij restaurant De Rhee-
zerbelten in Rheeze krijgen vastere 
vormen. In 2004 heeft de eigenaar 
van het stuk grond aan de Grote 
Beltenweg 1 toestemming gekregen 
van de gemeente Hardenberg om 
zijn hotel van 12 kamers uit te brei-
den naar 40 kamers, een zwembad 
en een sauna. Tot nu toe is van die 
plannen niets gerealiseerd. In juli 
2009 en maart 2011 zijn nieuwe 
verzoeken bij de gemeente binnen-
gekomen. Nu is het de bedoeling 
het hotel in gedeelten uit te brei-
den. Eerst 40 nieuwe hotelkamers, 

Hotel met 80 kamers in Rheeze
een nieuwe centrale receptie, een 
ontvangst- en ontmoetingsruimte, 
daarna wellness-voorzieningen 
zoals een sauna en tenslotte nog 40 
extra hotelkamers.

Het beoogde stuk grond heeft nu 
nog een agrarische bestemming, 
maar B&W zijn in principe bereid 
aan een wijziging van het bestem-
mingsplan mee te werken. De ei-
genaar moet zorgen voor een goed 
beplantingsplan, hij moet aantonen 
dat de bouw van 80 hotelkamers 
haalbaar is en hij moet zijn eigen 
parkeerplaatsen aanleggen.

BIERTAPPEN – Vrijdag 17 juni staat de jaarlijkse biertapwedstrijd op 
het programma bij The Old Inn. Uitbater Bert Bos zal voor de 14e keer 
de beker uitreiken voor de beste biertapper m/v van Hardenberg. Deze 
wedstrijd, vorig jaar gewonnen door Ireen Witteveen, is vrij toegankelijk 
voor iedereen. Er wordt getapt in de klassen Amateurs en Profs. Om 19.30 
uur zal een Voortapper het hele protocol een keer voordoen, waarna elke 
deelnemer in een proefronde één glas bier mag tappen om even te kunnen 
wennen aan de tap en de hoge druk waar mee getapt wordt.

FAIR - De groen-leerlingen van AOC de Groene Welle en het Vechtdal 
College in Hardenberg hebben samen met medewerkers van Baalderborg 
een fair georganiseerd die zaterdag 18 juni wordt gehouden bij de Zwie-
seborg in Loozen. Van 10.00 tot 15.00 uur kan men er kijken, kopen, eten, 
drinken, luisteren, rijden, varen, springen, zingen en fietsen. Meer info op 
de activiteitenagenda van de site www.zwieseborg.nl.

Voor de bussen naar Almelo (lijn 80) en Slagharen (lijn 30) moet binnenkort een ov-chipkaart worden gebruikt.
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HARDENBERG – Het was vorige 
week tijdens de Bezuinigingsraad 
van de gemeente Hardenberg een 
beetje Geen woorden maar daden 
tegenover Eerst denken, dan doen. 
Het CDA wilde doorpakken, zorgen 
dat de 7 miljoen euro die de ge-
meente moet bezuinigen ook wordt 
gehaald. Wel met enkele wijzigin-
gen, zoals minder schade voor het 
bibliotheekwerk, wat betaald zou 
moeten worden door minder geld 
uit te geven aan kunst. De Chris-
tenUnie had een andere insteek: 
ook wel de 7 miljoen bezuinigen, 
maar wel even laten kijken naar 

HARDENBERG – De meer dan 
een kwart miljoen euro die de 
gemeente Hardenberg van de 
provincie Overijssel krijgt om-
dat er binnen de ‘stadsgrenzen’ 
woningen worden gebouwd, ver-
dwijnt als sneeuw voor de zoon.

Het geld krijgt Hardenberg voor het 
bouwen van woningen aan de Mars-
laan, op de plek waar eind jaren ’50 
de huishoudschool Clara Feyoena is 
gebouwd. Omdat die grond echter 
vervuild was met stookolie, slibre-
sten en asbest heeft de gemeente 
zoveel opruimkosten betaald, dat 
het geld van de provincie hieraan is 
opgegaan. De sanering van de grond 
levert ook nog een nadeel op voor 
het Alfa-college, een van de opvol-
gers van de Clara Feyoenaschool. 
Het Alfa-college had 25.000 euro 

LOOZEN - Tegen alle voorspellingen in hebben de organisatoren van de 
Groenfair bij zorgboerderij De Zwieseborg in Loozen het zaterdag droog 
gehouden. Maar doordat mensen van verre het zekere voor het onzekere 
hadden genomen en doordat er zaterdag zo’n vijf grotere evenementen 
in Hardenberg en omgeving werden gehouden, was er nog plaats genoeg 
voor wat extra bezoekers. De fair was een samenwerkingsverband van de 
Zwieseborg en de groenleerlingen van het Vechtdal College, die de kneepjes 

Groenfair had wat meer publiek verdiend

van het vak leren bij AOC De Groene Welle. Zij bemanden onder meer 
kraampjes met planten en kaas, stonden achter een stand van Unicef en 
schminkten de jongste bezoekers. Tot vermaak van veel cliënten van De 
Zwieseborg werd enkele keren opgetreden door shantykoor De Pierewaai-
ers uit Slagharen, dat opeens vijf dirigenten extra telde. De Hardenberger 
afdeling van de Nederlandse Bijenhoudervereniging was aanwezig met een 
echt bijenvolk, een honingslinger en een ruime voorraad voorjaarshoning.

Sloop school kost extra geld

Bezuinigingsvoorstellen zonder grote 
wijzigingen door de raad overgenomen

de gevolgen en in overleg met de 
‘benadeelden’ eventueel kijken naar 
andere oplossingen. De PvdA had 
weer een andere insteek. Natuurlijk, 
7 miljoen bezuinigen, maar wel 
voorkomen dat door een stapeling 
van bezuinigingen bepaalde groe-
pen extra ‘gepakt’ worden.

Uiteindelijk vonden de partijen 
elkaar ergens halverwege: nu al-
vast een deel van de bezuinigingen 
realiseren en daarna kijken of er 
andere accenten gelegd moeten 
worden. Een ander tempo, een ander 
ritme, maar wel met hetzelfde doel: 

7 miljoen bezuinigen. Dus moet 
elke instelling die minder subsidie 
krijgt (bijvoorbeeld welzijnswerk 
de Stuw, de bibliotheek of muziek-
school de Muzerie) of die meer 
moet betalen (de toeristische bran-
che, sportclubs) aan de slag om de 
eigen begroting sluitend te krijgen. 
Mocht een partij in de raad later 
alsnog alternatieven aandragen, bij 
de begrotingsraad bijvoorbeeld, dan 
zal elke partij ervoor zorgen dat er 
dekking voor is. Dus niet wat de 
PvdA ‘per ongeluk’ voorstelde: 
geen verhoging van de honden-
belasting en B&W zoeken maar 

uit hoe ze aan het geld komen. De 
partij begreep zelf ook dat dit niet 
consistent was en trok het amen-
dement om de hondenbezitters te 
sparen weer in.
Zoals zoveel amendementen en 
moties die avond weer terug in de 
la gingen. B&W namen eigenlijk 
automatisch enkele ideeën over 
om de scherpe randjes van de be-
zuinigingsvoorstellen af te halen. 
Hardenberg kent dan ook meer een 
bestuurlijke raad dan een politieke 
raad. Niet, dat er niet gediscussieerd 
werd - de vergadering duurde niet 
voor niets van vier uur ’s middags 
tot ’s avonds na tienen - maar het 
doel van al die beraadslagingen was 
het beste resultaat voor Hardenberg 
bereiken en niet elkaar vliegen af te 
vangen. Voor de neutrale toeschou-
wer misschien een tikkeltje saai, 
maar voor B&W wel zo makkelijk.

Reclame – Er komen minder re-
clameborden langs de wegen in de 
gemeente Hardenberg. Het 5 jaar 
oude contract met Hoffman om 
poster op A0-formaat op te hangen 
wordt wel verlengd, maar het aantal 
borden wordt teruggebracht van 
150 naar 120. De reden hiervoor 
is dat de vraag naar deze vorm van 
reclame afneemt. De prijs bedraagt 
normaal gesproken 2,95 euro per 
bord per dag. Theater De Voor-
veghter, kermissen en circussen 
krijgen per bord een euro korting. 
De gemeente heeft bedongen dat 
ideële en sociaal-culturele evene-
menten van plaatselijke clubwerk, 
buurt- en jongerenverenigingen en 
muziek- en toneelverenigingen ook 
korting krijgen. De vergoeding die 
de gemeente krijgt daalt door het 
mindere gebruik van 38.000 naar 
30.000 euro per jaar.

Sterilisatie - Het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg begint 
volgende maand met Essure, voor 
dit ziekenhuis een nieuwe techniek 
voor sterilisatie van de vrouw. De 
10 minuten durende ingreep is bij-
zonder vrouwvriendelijk, beweert 
het ziekenhuis, omdat de sterilisatie 
poliklinisch plaatsvindt, zonder 
algehele narcose. Laparoscopie, 
een andere permanente sterilisatie-
methode onder algehele narcose, 
blijft ook mogelijk in Hardenberg.

Parkeren – De parkeertarieven 
van het ziekenhuis in Hardenberg 
zijn met ingang van juni veranderd. 
Meestal betekent zo’n mededeling 
dat het parkeren duurder is gewor-
den, maar dit keer hoeft er zowaar 
minder betaald te worden. Dit is 
gedaan naar aanleiding van klachten 
die het ziekenhuis hierover ontving 
van patiënten en bezoekers. De be-
langrijkste wijziging is dat voortaan 
niet 1 uur maar 2 uur voor een euro 
geparkeerd mag worden. De eerste 
20 minuten parkeren blijven gratis.

Voertuigshow - Het terrein achter 
café Veenlust in Bergentheim is 
zaterdag 25 juni de plek, waar 
de 17e Auto-Motor-Trekkershow 
wordt gehouden. Er hebben zich 
120 bezitters van oude trekkers 
aangemeld. Om 12.15 uur gaan 
zo’n 90 trekkers op pad voor de 
toertocht door Mariënberg en Oud-
Bergentheim. De jongere bezoeker 
komt ook volledig aan zijn trekken. 
Vanaf 13.30 uur start een tocht met 
vrachtwagens, trekkers, motor met 
zijspan en trikes, waarin ze mee 
kunnen rijden. Op het podium bij 
het grote terras treedt vanaf 15.00 
uur de Rock band Allright op, die 
nummers speelt van onder meer 
Anouk,  Metallica en Foo Fighters.

Jongerenloket - Het UWV, het 
voormalig Arbeidsbureau, ver-
dwijnt uit Hardenberg, maar voor 
jonge werklozen komt er iets bij, 
namelijk een Jongerenloket. Het 
Jongerenloket is bedoeld voor jon-
geren tot 27 jaar. Jongeren die geen 
baan hebben, kunnen bij het Jonge-
renloket terecht voor begeleiding 
naar werk en jongeren die voortijdig 
gestopt zijn met school krijgen hulp 
bij het vinden van een opleiding 
of leerwerkplek. Ook kunnen ze 
informatie krijgen over een inko-
mensvoorziening, vacatures, een 
beroeps- of schoolkeuzeonderzoek, 
schuldsanering en jeugdhulpverle-
ning. De feestelijke opening van het 
Jongerenloket is woensdag 22 juni 
op het Werkplein Hardenberg, in het 
LOC aan de Parkweg.

gereserveerd voor het opruimen 
van de tanks die olie hebben gelekt, 
maar de kosten bedragen in werke-
lijkheid 45.000 euro.

Een extra onkostenpost betreft het 
protest van een buurtbewoner tegen 
de sloop van de school. Voor het 
slopen was een plan gemaakt zodat 
bomen, struiken en dieren zoveel 
mogelijk ontzien zouden worden. 
Toch was er een buurtbewoner 
die dit niet ver genoeg vond gaan 
en het Ministerie van Landbouw 
had gevraagd om in te grijpen. 
Dit heeft een forse extra inzet van 
ambtenaren en externe adviseurs 
gevraagd en dus voor extra kosten 
gezorgd, zegt de gemeente. Op het 
terrein wordt volgens de plannen in 
2012 begonnen met de bouw van 53 
woningen.

HARDENBERG – Voetbalvereni-
ging HHC uit Hardenberg heeft 
voor het eerst in het bestaan van 
de club een vertrouwenspersoon 
aangesteld in de persoon van Jo-
landa van Tholen. Zij kan inge-
schakeld worden bij het signaleren 
van ongewenst gedrag, waaronder 
pesten, seksuele intimidatie, roddel, 
discriminatie en bedreiging. Zij zal 
een luisterend oor bieden, advise-
ren over vervolgacties, eventueel 
bemiddelen of iemand bijstaan bij 
een aangifte. “Voor veel mensen 
is het een grote stap om naar het 
bestuur te stappen. Mijn aanstelling 
maakt dat er een drempel wegge-
nomen wordt”, denkt Jolanda. Zij 
heeft opleidingen gevolg voor het 
beroep van psychiatrisch verpleeg-
kundige en docent Omgangskunde. 
In die laatste hoedanigheid is ze 

werkzaam in het MBO. Jolanda: 
“Omgangskunde houdt in dat je je 
specialiseert in communicatie en 
sociale vaardigheden, maar ook in 
het coachen van mensen. Het leuke 
van deze functie is dat ik met mijn 
kennis en ervaring kan bijdragen 
aan de verdere professionalisering 
van een prettige vereniging. Natuur-
lijk kan ik niet zeggen hoe vaak ik 
al ben benaderd, maar wel dat men 
mij inmiddels weet te vinden.”

HHC heeft vertrouwenspersoon

HARDENBERG – De openbare 
scholengemeenschap De Nieuwe 
Veste aan de Piet Heinstraat heeft 
vorige week de eerste lichting havo-
gediplomeerden afgeleverd. Van 
de 5 leerlingen die examen hebben 
gedaan zijn er 4 geslaagd.

Eerste havo-diploma’s
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HARDENBERG - Ongeveer 35 
belangstellende Hardenbergers zijn 
donderdag getuige geweest van een 
historisch moment: voor het eerst 
sinds de dagen van olim wordt geen 
lid van een christelijke partij voor-
gedragen als burgemeester van Har-
denberg. De nieuwe burgemeester, 
de geboortige Drent Peter Snijders, 
is lid van de VVD. De reden voor 
deze ‘politieke aardverschuiving’ 
komt onder meer doordat het stem-
menaantal van het CDA jaar na jaar 
afkalft. “Maar wij zijn vooral voor 
kwaliteit gegaan. De beste in onze 
ogen hebben we voorgedragen”, 
reageert CDA-fractievoorzitter 
Henk Meulink.

HARDENBERG - De gemeen-
teraad van Hardenberg mag zich 
opnieuw buigen over een voorstel 
van B&W om financieel garant te 
staan voor de nieuwbouw van het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis in Har-
denberg. Twee maanden geleden 
werd een voorstel van het college 
nog van tafel gehaald, omdat de 
provincie Overijssel vraagtekens 
zette bij de financiële draagkracht 
van Hardenberg. Toen ging het om 
een bedrag van 15 miljoen, dit keer 
‘slechts’ om 1 miljoen euro.

Dat het nu met veel minder geld kan 
heeft verschillende oorzaken: de 
nieuwbouw wordt goedkoper uit-
gevoerd en de Saxenburgh Groep, 
waar het ziekenhuis onder valt, 
heeft andere financiële partners 
gevonden. Toch is de garantstelling 
van Hardenberg belangrijk, meent 
het ziekenhuisbestuur, omdat dit 
andere partijen vertrouwen geeft. 
De start van de bouw staat ge-
pland in 2012, waarna in 2014 de 
werkzaamheden afgerond moeten 
zijn. Het voorstel van B&W wordt 
dinsdag 5 juli door de gemeenteraad 
behandeld.

HARDENBERG – Het herin-
richten van de parkeerplaats bij 
sportpark de Boshoek in Heemse 
is te duur voor de gemeente 
Hardenberg. En dus zorgt voet-
balvereniging HHC er zelf maar 
voor. Dankzij een slimme deal met 
kunstgrasleverancier Ten Cate 
kan de club doen wat de gemeente 
niet kan.

De gemeente Hardenberg heeft twee 
jaar geleden in de investeringsplan-

HEEMSE – Er verdwijnen twee huizen om de bouw van een nieuw 
Rabo-kantoor in Hardenberg mogelijk te maken. Het regiokantoor 
verhuist van het voormalige gemeentehuis in Dedemsvaart naar een 
nieuw kantoorgebouw van maximaal 25 meter hoog in de Pruttieshoek, 
het terrein in de oksel van de N34 en de N343. Het ene huis, aan de 
Esdwarsweg 1, wordt gesloopt en vervangen door een nieuwe woning 
tussen de Hessenweg en het Rabo-kantoor. Het andere huis, aan de 
Hessenweg 31, wordt verplaatst en herbouwd in dezelfde stijl.

Een handvol tegenstanders van de plannen heeft zich de afgelopen weken 
schriftelijk geroerd. Vooral het verplaatsen van de woning Hessenweg 31, 
de voormalige schoenmakerij van Breukelman, is hen een doorn in het oog. 
De woning is gebouwd in 1863. Het is een gemeentelijk monument dat 
eigendom is van bouwbedrijf Zweers in Ane. Volgens de bezwaarmakers 

Hardenberg krijgt VVD-er als burgemeester
Nadat de vertrouwenscommissie 
eerst in alle beslotenheid aan de 
gemeenteraad verslag had gedaan, 
kon Meulink tijdens een buitenge-
wone raadsvergadering als voorzit-
ter van de commissie om even over 
acht uur bekend maken, wie wordt 
voorgedragen en waarom de raad 
tot die keus is gekomen. “Het is 
een fijne persoonlijkheid, die zijn 
rol als verbinder goed weet in te 
vullen, hij legt gemakkelijk contact, 
is toegankelijk, een bruggenbouwer, 
een teamspeler, ambitieus, met oog 
voor collegiale verhoudingen”, 
zo prees Meulink de nieuwe man 
bijkans de hemel in. Of Snijders 
dat allemaal in Hardenberg laat 

zien moet nog worden afgewacht, 
maar hij heeft het volgens Meulink 
wel getoond in zijn huidige functie 
als burgemeester van de Drentse 
gemeente De Wolden en daarvoor 
als kabinetschef bij de provincie 
Overijssel en als wethouder van 
Coevorden.

Blije gezichten
Henk Meulink stond overigens niet 
alleen in zijn  loftuitingen, want 
hij constateerde terecht dat er 29 
blije gezichten aan de raadstafels 
zaten.  Geen 31, want Hans Bot-
ter van OpKoers was afwezig en 
Petra Baarslag van Liberaal Har-
denberg zat nog te mokken over 

haar gedwongen afwezigheid. Zij 
had geen zitting mogen nemen in 
de vertrouwenscommissie, omdat 
haar aanwezigheid risicovol werd 
geacht: zij mocht eens informatie 
lekken. Na de raadsvergadering gaf 
zij een persverklaring uit waarin zij 
de gang van zaken betreurde, maar 
de keus van de raad respecteerde. 
Zij zal de nieuwe burgemeester 
positief tegemoet treden, schreef 
Baarslag.

Wanneer de benoeming van Peter 
Snijders ingaat is nog niet bekend. 
De huidige burgemeester Bert 
Meulman neemt op 31 augustus 
afscheid.

verliest de woning zijn unieke historische karakter door de verhuizing, de 
historische aanblik van heemse dreigt verloren te gaan en alleen op de hui-
dige plek met de reusachtige bomen blijft het historisch verband bewaard.

De gemeente en de eigenaar zijn het met die visie niet eens. De eigenaar 
wil graag dat zijn woning wordt verplaatst, zodat er een leefbaarder woon-
klimaat ontstaat. De gevel van de woning staat op zo’n 3 meter afstand 
van de drukke en brede N343. Als er nu opnieuw gebouwd zou worden, 
zou er geen woning op die plek mogen komen vanwege lawaai en stank. 
De gemeente wil de verplaatsing toestaan, als de bomen aan de voor- en 
zijkant maar zoveel mogelijk gehandhaafd blijven. Een bijkomend voordeel 
van de verplaatsing is dat het fietspad langs de N343 verdwijnt en verder 
van de weg nieuw wordt aangelegd. B&W zullen de raad voorstellen het 
bestemmingsplan te wijzigen zoals oorspronkelijk de bedoeling was.

Schoenmakerswoning maakt plaats voor Rabo-kantoor

De schoenmakerswoning ligt straks niet meer verscholen tussen het groen.

Nieuw kunstgrasveld en nieuwe parkeerplaats op De Boshoek
nen een bedrag van 200.000 euro 
laten opnemen voor de broodnodige 
herinrichting en herbestrating van 
de parkeerplaats van sportpark De 
Boshoek. Uiteindelijk bleek dat 
veel te weinig, want de goedkoopste 
uitvoering kostte 379.000 euro. Bij 
het coalitieoverleg voor de huidige 
gemeenteregering is bepaald, dat 
voorlopig geen financiële middelen 
beschikbaar worden gesteld voor 
het opknappen van De Boshoek. 
Het HHC-bestuur is niet bij de 

pakken gaan neerzitten en heeft on-
derzocht of er toch iets mogelijk is.

Kunstgras
Goed kunnen netwerken is belang-
rijk, hebben de Hardenbergers maar 
weer eens aangetoond, want door de 
goede connecties met kunstgrasle-
verancier Ten Cate krijgt HHC de 
mogelijkheid een nieuwe generatie 
kunstgras uit te proberen. “Exclu-
sief”, heeft het bedrijf laten weten, 
wat betekent dat alleen HHC die 

kans krijgt geboden. Het trainings-
veld bij de ingang, dat meestal vier 
weken na de start van het nieuwe 
seizoen de aanblik gaf van een om-
geploegde akker, wordt veranderd 
in een wedstrijd-/trainingsveld. Het 
geld dat de gemeente op onderhoud 
bespaart, zo’n 70.000 euro, kan 
HHC gebruiken om samen met de 
oorspronkelijke twee ton en bijdra-
gen van sponsors in eigen beheer de 
parkeerplaats en de fietsenstalling 
onder handen te nemen.

Herkansing 
borgstelling 
ziekenhuis

Zonne-energie – In natuurcentrum 
De Koppel in Hardenberg vindt 30 
juni van 19.30 tot 20.45 uur een 
informatieavond plaats over zonne-
energie en het gebruik van zonne-
panelen en zonnecollectoren in de 
eigen woning. Spreker deze avond 
is Henk Meulink van Rozenloui 
Eco Energie.

Barbecue - Beter Wonen Vechtdal 
gaat elk jaar verschillende wijken in 
voor een informeel contact met haar 
huurders. Om dit te onderstrepen 
wordt de bijeenkomst gehouden 
in de vorm van een buurtbarbecue. 
Dinsdag 21 juni was de wijk de 
Kruserbrink in Hardenberg aan 
de beurt. Met een record opkomst 
van 105 huurders was het volgens 
de woningcorporatie een zeer 
geslaagde avond. In september en 
oktober van dit jaar worden er nog 
twee buurtbarbecues georganiseerd. 
Dan zijn de wijken Norden/Haze-
bosch en Spaanskamp/Oeleveer 
aan de beurt. 

Covers - De hardrock coverband 
Fatal Conspiracy uit Tubbergen en 
Hardenberg is onlangs in het Ukien 
in Kampen winnaar geworden van 
de regionale voorronde van Clash 
of the Coverbands, de grootste 
bandcompetitie van Nederland. De 
groep mag nu deelnemen aan de 
halve finale van de Regio Oost, 29 
oktober in de Metropool in Hen-
gelo. De landelijke finale van dit 
evenement is in zaal 013 in Tilburg.

Hennep – De politie IJsselland 
heeft vrijdag 24 juni in een schuur 
aan de Steenmaat in Gramsbergen 
een ontmantelde  hennepkwekerij 
ontdekt. Er werden resten van 
hennepplanten en ander afval van 
een hennepkwekerij aangetroffen. 
Een 34-jarige man uit Emmen en 
een 23-jarige vrouw uit Nieuw-
Amsterdam zijn aangehouden.
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Een half jaar geleden kreeg het 
kerkbestuur bericht dat er ‘iets’ met 
de klokken aan de hand moest zijn, 
want de papklok deed het niet en 
wanneer de klokken wel luidden, 
gaf de klepel problemen zodat het 
geluid te hard was. Goede raad was 
duur, en de oplossing voor het pro-
bleem nog duurder. Gelukkig voor 
het kerkbestuur bood Co Renkema 
als vrijwilliger zijn diensten aan. 
Hij had als oud-chef van de techni-

Klokken klinken mooier dan ooit
HARDENBERG - Het is de laatste tijd stil in Hardenberg om 9 uur 
’s avonds. Of misschien moet je zeggen: nog stiller dan anders. De 
oorzaak? De papklok is niet meer te horen. De klok van de Stepha-
nuskerk, de voormalige hervormde kerk aan de Voorstraat, houdt 
zich al een poosje gedeisd. Het gevolg is niet dat de Hardenbergers nu 
verhongeren, want er wordt ’s avonds al lang geen pap meer gegeten 
door de boerenbevolking, ter afsluiting van de werkdag. Maar bij een 
deel van de Hardenbergers zorgt het wel voor een gevoel dat er iets 
mist. Dat gevoel blijft nog tot ongeveer zondag 10 juli bestaan, want 
dan is de reparatiebeurt afgerond en klinken de middeleeuwse klok-
ken mooier dan ooit.

sche dienst van Wavin-Repox nog 
wel connecties, zodat hij stroom-
schema’s kon krijgen voor de oude 
computer die de klokken in gang 
zette. Maar het echte probleem 
was daarmee nog niet verholpen. 
Om de zaak up to date te krijgen 
moesten nieuwe motoren worden 
aangeschaft en nieuwe klepels 
worden aangebracht. Hiervoor 
werd de firma Koninklijke Eijsbouts 
ingeschakeld, de klokkengieterij en 

uurwerkfabriek uit het Brabantse 
Asten. Voor deze firma was de 
klus in Hardenberg op zich niet 
groot of moeilijk, maar doordat in 
de oude klokkentoren aan slecht 
bereikbare klokken gewerkt moest 
worden, was het een lastig karwei. 
Renkema heeft toen met een groep 
vrijwilligers een lading balken naar 
boven gesjouwd om in de toren een 
werkplateau voor de klokkenma-
kers te creëren.

Computer
Dat vrijwilligerswerk heeft de kerk, 
als dank van de firma Eijsbouts, een 
nieuwe computer opgeleverd. Door 
thuis een luidschema in te voeren en 
die vervolgens via een usb-stick in 
de nieuwe klokcomputer in te laden 
wordt een hoop werk geautoma-
tiseerd en kan er preciezer geluid 
worden. De kleine klok om 12.00 
uur, om de bevolking van oudsher 

Co Renkema aan het werk bij de grootste van de twee klokken. Deze stamt uit 1538 en is gemaakt door Geert van Wou jr. en Jan ter Stege. De bovenliggende 
kleinere klok stamt uit 1506 en is gemaakt door Geert van Wou sr. Ooit was er een derde klok, maar die is ruim anderhalve eeuw geleden verkocht aan 
de hervormde gemeente van Amsterdam, omdat Hardenberg geld nodig had voor een nieuwe kerk.

naar de warme maaltijd thuis te 
sturen (de noenklok) en om 21.00 
uur, om de dag af te sluiten met een 
bord pap (papklok). De grote klok 
wordt voor begrafenissen gebruikt 
en beide tegelijk om zondag op te 
roepen voor de PKN-kerkdiensten. 
Tegenwoordig niet alleen voor 
de (hervormde) Stephanuskerk 
maar ook voor de (gereformeerde) 
Höftekerk, die geen klokken bezit. 
Vrijdag 8 juli komen de mensen 
van Eijsbouts de nieuwe gietijze-
ren klepels in de klok hangen en 
wordt er een poosje proefgedraaid. 
De zondag erna worden dan de 
kerkgangers met een nieuw, fris 
geluid opgeroepen de kerkdienst te 
bezoeken. Voor het kerkbestuur is 
de onverwachte opknapbeurt wel 
een kleine financiële tegenvaller, 
maar door de inspanningen van de 
vrijwilligers blijven de kosten nog 
enigszins binnen de perken.

Vilsterborg – Eerst was het een 
boerderij, de woonplek aan de Vil-
sterborg 1 in Holtheme, toen werd 
het wegbestemd omdat het ‘bijna 
krot’ slechts als varkensschuur werd 
gebruikt en twee jaar geleden wilde 
de gemeenteraad er weer een woon-
bestemming aan toekennen omdat 
de toenmalige eigenaar er wilde 
wonen. Dat laatste is niet doorgaan, 
maar nu is opnieuw om een woon-
bestemming gevraagd. Bouwbedrijf 
Zweers wil als eigenaar de voor-
malige boerderij renoveren en het 
erf weer flink opknappen. Volgens 
de gemeente is de bouwval een 
cultuurhistorisch waardevol object 
en zorgt Zweers ervoor dat verdere 
verpaupering wordt voorkomen.

Extra winkelruimte – De eige-
naar van het pand Oosteinde 17 in 
Hardenberg, de vroegere schilders-
winkel van Frijling, wil het pand 
aan de achterkant uitbreiden. In dit 
nieuwe gedeelte, twee bouwlagen 
die samen goed zijn voor 160 m2 
vloeroppervlakte, wordt beneden 
een winkel gevestigd. De boven-
verdieping gaat dienst doen als 
bedrijfs- en kantoorruimte. Omdat 
deels buiten het bebouwingsvlak 
wordt gebouwd moet het bestem-
mingsplan worden gewijzigd.

HHC-ers – Het gesprek dat het 
bestuur van voetbalvereniging HHC 
heeft gevoerd met Dennis Krohne 
van Harkemase Boys heeft geen 
positief resultaat voor de Harden-
bergers opgeleverd. Krohne zou 
verkassen naar HHC, maar besloot 
op het laatste moment over te stap-
pen naar AGOVV, de eerste divi-
sieclub uit Apeldoorn. Het HHC-
bestuur ging hier niet voetstoots 
mee akkoord en regelde een gesprek 
met de 22-jarige aanvaller. Krohne 
blijft echter bij zijn besluit om te 
voetballen voor AGOVV. In plaats 
van de aanvaller heeft HHC nu een 
verdediger aangetrokken. Het is de 
28-jarige Kevin Mooibroek, ooit 
spelend voor FC Emmen, Meppen 
en WKE, maar het afgelopen jaar 
voor zijn werk actief in Costa Rica.

Voorzitter – Liberaal Hardenberg 
heeft weer een stap gezet in het 
proces om een normale politieke 
partij te worden. Raadslid Petra 
Baarslag was zowel voorzitter van 
het bestuur als van de schaduw-
fractie. Die eerste functie heeft ze 
neergelegd. Op de ledenvergadering 
van de partij is apotheker Harry 
Kooiker tot nieuwe voorzitter be-
noemd. Volgens een persverklaring 
van Liberaal Hardenberg gaat deze 
partij aan de slag om een krachtig 
politiek protest te laten horen te-
gen het negeren van de zwijgende 
meerderheid. “Er wordt te weinig 
geluisterd naar wat mensen willen 
voor hun woonomgeving en daar 
wil Liberaal Hardenberg wat aan 
doen”, schrijft de partij. Die intentie 
wordt echter nog niet door iedereen 
goed begrepen. Bij de verkiezingen 
in 2010 werd door Liberaal Harden-
berg op 5 zetels gerekend, maar de 
partij kreeg er slechts 1.

Orgels - De jaarlijkse serie donder-
dagavondconcerten in Hardenberg 
wordt donderdag 7 juli geopend 
met een wandelconcert door oud-
Hardenberger Roelof Hamberg. Hij 
begint om 20.00 uur in de Höftekerk 
met een werk van J.S. Bach. De 
afsluiting is in de Stephanuskerk 
met een fantasie over Psalm 94 van 
Reubke. De toegang is gratis, maar 
bij de uitgang kan een vrijwillige 
bijdrage worden geven.

HARDENBERG – Het gemeen-
tearchief van Hardenberg heeft 
begin dit jaar enkele oorkonden 
(charters) uit de tweede helft van de 
17e eeuw gekregen van de familie 
Meilink uit de voormalige gemeente 
Gramsbergen. De oorkonden bevat-
ten afspraken over de overdacht  
van bezittingen van het oude erve 
Willink in Ane en het Kleintjes in 
Anevelde. Onderdeel van de schen-
king was dat het archief zou zorgen 
voor restauratie en conservering. 
Dat is inmiddels gebeurd, zodat de 
documenten een plek hebben ge-
vonden in het depot van het archief, 
waar ze onder goede condities wat 
temperatuur en luchtvochtigheid 
betreft worden bewaard.

Behalve deze bijzondere charters 
heeft de familie Meilink ook en-
kele minder oude documenten aan 
het gemeentearchief toevertrouwd. 
Deze documenten worden niet als 
charters aangemerkt, omdat ze niet 
op perkament geschreven zijn.

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg hoeft niet langer bang 
te zijn dat het een rol moet spelen 
in de komende discussie over 
uitbreiding van kernenergie in Ne-
derland. B&W willen de aandelen 
die het bezit in de Kerncentrale 
Borssele verkopen. Hardenberg had 
die aandelen, zoals vele tientallen 
gemeenten in ons land, omdat het 
mede-eigenaar was van stroomleve-
rancier Essent. Dat bedrijf is vorig 

Hardenberg bemoeit zich 
niet met kernenergie

jaar verkocht aan het Rheinisch-
Westfälisches Elektrizitätswerk 
(RWE) uit Duitsland, maar over 
Borssele moest nog een politiek 
besluit worden genomen: niet ie-
dereen wilde een kerncentrale aan 
het buitenland verkopen. Ook een 
economisch probleem moest nog 
worden opgelost. Het Zeeuwse 
bedrijf Delta, voor de helft mede-
eigenaar van Borssele, heeft zich 
verzet tegen de overdracht aan 
RWE. Er wordt nu aan een schik-
king gewerkt, waardoor langdurig 
juridisch getouwtrek voorkomen 
kan worden. Als dat lukt doet Har-
denberg de aandelen van de hand 
voor een bedrag van 500.000 euro. 
Dat is niet genoeg om het jaarlijks 
dividend van 34.000 euro te com-
penseren, maar omdat uit een ander 
geldpotje van Essent nog middelen 
vrijkomen, is er voldoende geld om 
quitte te spelen.

Gemeentearchief krijgt 
bijzondere oorkonden

HARDENBERG - Wat is de ge-
meente van plan met het Lokaal 
Opleidingen Centrum (LOC) in 
Hardenberg? Die vraag moeten 
bestuurders en ambtenaren eerst be-
antwoorden voordat gezocht wordt 
naar partijen om de vrijkomende 
ruimtes op te vullen. “Maar winkels 
worden het niet”, vertelde wethou-
der René de Vent vorige week.

Het LOC biedt sinds 2007 onderdak 
aan onder meer twee scholen, de 
bibliotheek, kunst- en cultuurinstel-
ling De Muzerie, uitzendbureaus 
en UWV Werkbedrijf (voorheen 
arbeidsbureau). Komend jaar wordt 
met de samenstelling van de huur-
ders en de grootte van de verhuurde 
ruimtes geschoven. Het UWV sluit 
de deuren en verkast naar Zwolle, 
de bibliotheek moet bezuinigen en 
denkt erover de tweede verdieping 
af te stoten en De Muzerie heeft 
minder werk in Hardenberg en 
wil daarom flexibeler gaan huren.

Zoektocht naar 
nieuwe huurders

Voordat naar nieuwe huurders 
wordt gezocht wil de gemeente 
kijken naar de soort huurders die 
in de vrijgekomen ruimtes kunnen 
komen. “Willen we bijvoorbeeld het 
onderwijsdeel vergroten, of het cul-
tuurdeel of juist het werkdeel? Als 
we daar uit zijn gaan we op zoek. 
En ik ben niet pessimistisch over 
de kansen op een goed resultaat”, 
meent De Vent.
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HARDENBERG - Als alles loopt 
zoals wordt verwacht, dan heeft 
burgemeester Bert Meulman 
dinsdag 5 juli voor het laatst de 
voorzittershamer gehanteerd 
van de Hardenberger gemeen-
teraad. Het officiële afscheid 
is 31 augustus, maar de raad 
stond toch alvast even stil bij 
het naderende vertrek. Namens 
de raadsleden bedankte CDA-
fractievoorzitter Henk Meu-
link de burgemeester, die per 1 
september met pensioen gaat. 
 
Meulink wees op de grote beteke-
nis van Meulman voor het slagen 
van de gemeentelijke herindeling, 

Laatste raadsvergadering burgemeester Meulman
het samengaan van de gemeenten 
Avereest, Gramsbergen en Har-
denberg, een proces dat meer dan 
tien jaar geleden is gestart. “In die 
tien jaar is er verschrikkelijk veel 
in positieve zin veranderd en ont-
wikkeld in Hardenberg. Met jouw 
bevlogenheid kon je mensen over-
tuigen en kon de gemeente plannen 
realiseren. Niet praten en denken 
in bedreigingen en zwakten, maar 
positiever. Gewoon durven en doen! 
Kansen benutten en uitgaan van de 
kracht en de eigen mogelijkheden 
en kwaliteiten van mensen, van 
de Hardenberger samenleving”, 
meende Meulink. Dat was echter 
maar één kant van wat burgemeester 

Meulman had laten zien. Meulink: 
“Maar je had ook een keerzijde. Als 
je boos was dan was je vaak heel 
erg boos. Je hoorde of zag niet veel 
meer. Maar iedereen in jouw om-
geving wist dan. Even laten gaan, 
het gaat vanzelf weer over. Het 
dat was ook altijd zo. Op het oog 
lijk je ook wel wat wat nors, maar 
iedereen die jou beter kent weet dat 
daar een mensen-mens achter zit.”  
 
In een reactie vertelde Meulman 
dat hij zelf best tevreden was over 
de herindeling. Volgens hem wordt 
op het provinciehuis in Zwolle vaak 
naar Hardenberg gewezen, als er 
gevraagd wordt naar een voorbeeld 

van een geslaagde herindeling. 
“Dat vind ik het mooiste compli-
ment, dat is voor langere tijd. Al 
het andere kan morgen over zijn, 
want wij zijn vergankelijk als het 
gras”, vertelde Meulman, die wel 
aangaf dat het niet zijn succes was, 
maar het succes van ambtenaren, 
bestuurders en de raad samen.  
Ongetwijfeld zal Meulman de 
komende weken nog veel cadeaus 
krijgen, maar het eerste schonk 
Henk Meulink hem namens de raad. 
Zijn partijgenote Henriette van 
Veldhuisen had de ideeënbus van 
de oude gemeentewerf opgeknapt 
en daarin zaten persoonlijke brieven 
van alle raadsleden.

Raadsgriffier Jolanda Waaijer (r) luistert aandachtig, terwijl Henk Meulink (m) burgemeester Bert Meulman toespreekt.

Het was voor het eerst dat de raad 
een besluit kon nemen over de 
borgstelling, zei VVD’er Albert 
Schipper, tot verbazing van enkele 
raadsleden. Dit was toch zeker al de 
derde keer dat over het onderwerp 
werd gesproken? Schipper had 
echter gelijk, want de vorige keren 
dat een borgstelling aan de orde was 
haalden B&W het onderwerp van de 
agenda, omdat het provinciebestuur 
negatieve geluiden had laten horen. 
Toen ging het om een borgstelling 
van 15 miljoen, en de provincie 
vond dat Hardenberg niet genoeg 
geld in reserve had om een eventu-
ele tegenvaller op te vangen. Ove-
rigens speelt het provinciebestuur 
ook een dubieuze rol, want toen 
een inwoner van Hardenberg vorige 

Houding ziekenhuisbestuur roept wrevel op
HARDENBERG – Het woord ‘arrogant’ viel nog nèt niet, maar 
het was vorige week dinsdag tijdens de gemeenteraadsvergade-
ring in Hardenberg duidelijk, dat de raad niet te spreken was 
over de houding van de Raad van Bestuur van de Saxenburg-
hgroep. Deze bestuurders hadden de gemeente gevraagd om 
borg te staan voor een miljoen euro voor nieuwbouw van het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis. De raad gaf dinsdag B&W volmacht 
om de onderhandelen over de borgstelling, maar met een andere 
Raad van Bestuur was dat waarschijnlijk wat soepeler gegaan.

maand schriftelijk haar zorgen had 
geuit over het niet verlenen van de 
borgstelling zeiden gedeputeerde 
staten, dat het provinciebestuur in 
de zaak rond de borgstelling geen 
rol had gespeeld. GS hadden al-
leen aandacht gevraagd, schreven 
ze in een reactie, voor de eventuele 
gevolgen voor de financiële positie 
van Hardenberg. Officieel mag dit 
zo zijn, maar iedereen weet dat de 
provincie grote druk op Hardenberg 
heeft uitgeoefend om niet garant te 
staan voor de 15 miljoen euro. Als 
Hardenberg de financiën niet op 
orde zou hebben, zou de gemeente 
onder curatele komen te staan van 
de provincie. Dit keer ging het in 
de raadsvergadering niet om 15 
maar om 1 miljoen. De bouw van 

het ziekenhuis was opeens tien 
procent goedkoper uitgevallen en er 
waren andere financiers gevonden. 
CDA’er Henk Meulink was blij 
verrast, zei hij. Dit was een garant-
stelling die te overzien was, met 
weinig risico. Maar dat het project 
opeens miljoenen goedkoper uitviel 
zonder dat er wezenlijk iets was 
veranderd vond hij wonderlijk. Dat 
de gemeenteraad niet aan het handje 
had gelopen van de Raad van Be-
stuur van de Saxenburghgroep had 
misschien wel iets aan de plannen 
veranderd, veronderstelde Meulink. 
Over de rol van die Raad van Be-
stuur was hij duidelijk: “Jammer 
dat de bestuursleden niets hebben 
begrepen van de verantwoordelijk-
heden en positie van de raad.”

In de spiegel kijken
Onlangs had Henk Meulink in het 
blad Binnenlands Bestuur ook al 
kritische geluiden laten horen over 
de top van de Saxenburghgroep. 
“De zaak is niet ingewikkeld, maar 
ik denk voor u iets ingewikkelder 
dan voor mij” had Henk van der 
Wal, lid van de Raad van Bestuur,  
enkele maanden geleden verteld te-

gen de gemeenteraad. Die arrogante 
houding werd hem toen niet in dank 
afgenomen en nu nog niet. Dat noch 
Henk van der Wal noch zijn mede-
bestuurder Pauline Terwijn dinsdag 
bij de raadsvergadering aanwezig 
was, vonden meerdere partijen 
nogal opvallend. Mettina Grimme-
rink van de ChristenUnie: “Vreemd 
dat er geen contact is geweest 
tussen de Raad van Bestuur en de 
gemeenteraad van Hardenberg. Ik 
zou iedereen willen oproepen daar 
op korte termijn iets aan te doen”.

PvdA-raadslid Andy de Vos sloot 
zich aan bij de woorden van Henk 
Meulink. “Ik hoop dat de Raad van 
Bestuur uit het hele proces lering 
trekt en eens in de spiegel kijkt”, 
aldus De Vos. “Dat wij niet blij 
zijn met de manier waarop het pro-
ces is gelopen mag duidelijk zijn. 
Maar wij stellen het belang van 
het ziekenhuis voorop, vandaar dat 
wij achter het voorstel van B&W 
staan.” Dat laatste deden overigens 
alle partijen, zodat het college van 
B&W aan de slag kan om te onder-
handelen over de voorwaarden voor 
de borgstelling.

Geen waarneming - Bert Meulman 
zit na zijn pensionering in Harden-
berg op 1 september niet te wach-
ten op een baan als waarnemend 
burgemeester. “Tenzij er een grote 
vis voorbijkomt, die wil ik dan wel 
vangen”, vertelde hij na zijn laatste 
raadsvergadering in Hardenberg. 
“Een zomer in een kustgemeente 
bijvoorbeeld, daar is dan altijd wat 
te doen. Het moet niet te lang duren 
en ik wil niet alleen maar op de win-
kel passen. De kans op zo’n baantje 
is echter klein. En ik hoef hem ook 
niet, want ik heb wat afspraken met 
vrienden.” Meulman vormt met die 
vrienden een actief bestuur van de 
stichtingen Vivax en No Nonsense, 
die mensen met fysieke en financi-
ele problemen helpen.

Oefenen – HHC speelt woensdag 
13 juli om 19.30 uur tegen FC 
Zwolle. Dat gebeurt op het sport-
park Westerpark in Beerzerveld, 
thuishaven van vv Mariënberg. 
Het eigen sportpark De Boshoek is 
onbruikbaar vanwege werkzaam-
heden. Ook zaterdag 16 juli speelt 
HHC op het Westerpark. Dan tegen 
de beloften van Heerenveen en 
Bayer Leverkussen. Het toernooitje 
begint om 14.00 uur.

Sesamgekte – Nog ruim een week, 
en dan kan niemand er meer om 
heen: Hardenberg is ‘Sesamstad 
aan de Vecht’. Woensdag 20 juli 
begint een groep straatschilders 
op de Markt aan een reusachtige 
driedimensionale tekening over 
Sesamstraat. Maar ook elders in 
het centrum moet de komst van 
het zomertheater naar Hardenberg 
opvallen. De winkeliers gaan hun 
promotievlaggen vervangen door 
Sesamvlaggen, er komen zands-
culpturen met als thema Sesam-
straat en bij theater De Voorveghter 
komt een levensgrote Elmo-pop 
aandacht vragen voor hèt zomereve-
nement van Hardenberg, namelijk 
De verjaardag van Sesamstraat. 
Zaterdag 23 juli is de start van het 
festijn dat duurt t/m 21 augustus.

Concert - In serie donderdagavond-
concerten zingt het koor Zevenmaal 
donderdag 14 juli in de Höftekerk 
in Hardenberg. Op het programma 
staan  onder meer werk van Bach, 
Schubert en Mozart. De koorleden 
Hilda Smit; Hennie Davenschot en 
Bert Slijkhuis zullen orgelsolo’s 
verzorgen. Het concert begint om 
20.00 uur. De toegang is gratis.

Gezondheidspark – De raad van 
Hardenberg heeft het omgaan met 
amendementen nog steeds niet goed 
onder de knie. Bij de behandeling 
van het agendapunt Bestemmings-
plan Gezondheidspark kwamen 
vorige week dinsdag tijdens de 
raadsvergadering eerst alle partijen 
aan het woord die vertelden, dat ze 
het amendement zouden steunen 
dat nog ingediend moest worden 
(PvdA, GroenLinks, ChristenUnie) 
en pas aan het eind de partij die 
het amendement daadwerkelijk 
indiende (CDA). Het amendement 
zelf was een kleine overwinning 
voor de bewoners van de Parallel-
weg en de Jan Weitkamplaan. Zij 
protesteerden tegen onder meer de 
bouwhoogte van de nieuwe panden 
achter hun woningen. Dankzij het 
amendement mag er maximaal 8 
meter hoog in twee bouwlagen wor-
den gebouwd. Het voorstel van Op-
Koers en Liberaal Hardenberg om 
de rooilijn langs de Weitkamplaan 
tien meter naar achteren te verleg-
gen werd niet aangenomen.
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Kelten - De Bronstijdboerderij in 
de Duitse grensplaats Uelsen krijgt 
eind deze maand bijzonder gasten, 
namelijk Kelten. De Groningse 
groep Woads (www.woads.nl) is 
zaterdag 30 juli van 15.00 tot 18.00 
uur en zondag 31 juli van 12.00 tot 
18.00 uur aanwezig. De Groningers 
laten fragmenten zien van het leven 
dat de Britse Kelten rond het begin 
van de jaartelling leefden. Kleding, 
sieraden, werktuigen en wapens zijn 
te zien en te betasten. Informatie 
over de Bronstijdboerderij is te 
vinden op www.bronzezeithof.de.

Euregio – De Euregio houdt maan-
dag 25 juli 2011 van 18.00 tot 19.00 
uur een spreekuur voor burgers in 
het gemeentehuis van Hardenberg. 
Zij kunnen hier terecht met vragen 
over werken en studeren in Duits-
land, over sociale verzekeringen als 
AOW en WAO, algemene vragen 
over verhuizen naar het buurland 
en vragen over Duitse belastingen.

Mammograaf - Het Röpcke-
Zweers ziekenhuis in Hardenberg 
krijgt binnenkort een nieuwe mam-
mograaf, die afwijkingen in de borst 
haarscherp in beeld kan brengen. De 
apparatuur en daarmee de kwaliteit 
van de foto’s sluit exact aan bij de 
apparatuur die gebruikt wordt bij de 
bevolkingsonderzoeken. Voordeel 
van de nieuwe mammograaf is, dat 
het onderzoek minder belastend is 
voor de patiënt. Er komt minder 
straling vrij, het onderzoek is vaak 
minder gevoelig en het duurt korter. 
Bovendien zijn de foto’s digitaal 
en van nog betere kwaliteit dan 
voorheen, beweert het ziekenhuis.

Verlichting - De parkeergarage aan 
de Gedempte Haven in Hardenberg 
is onlangs voorzien van LED-
verlichting. Tot voor kort werd 
de parkeervoorziening Centrum/
Theater verlicht met conventionele 
TL-verlichting. De verlichting in 
de parkeervoorziening brandt met 
het oog op de veiligheid ook in de 
nachtelijke uren. Door gebruik te 
maken van LED-verlichting wordt 
50 % op de energielasten bespaard. 
Het plaatsen van de lampen is een 
proef. Als de proef gunstig uitvalt 
krijgen ook de andere parkeergara-
ges LED-verlichting.

HHC – Topklasser HHC heeft uit 
de eerste drie oefenwedstrijden ‘4 
punten’ gehaald. Tegen het op volle 
oorlogssterkte spelende FC Zwolle 
werd het vorige week woensdag 2-1 
voor de Hardenbergers. Zaterdag 
werd een mini-toernooi afgewerkt 
met de beloftenteams van SC 
Heerenveen en Bayer Leverkus-
sen. Tegen de Friezen werd met 
2-2 gelijkgespeeld, waarna van de 
Duitsers met 0-1 werd verloren. 
Alle wedstrijden zijn gespeeld op 
sportpark Westerpark in Beerzer-
veld/Mariënberg, omdat de eigen 
Boshoek gerenoveerd wordt.

Vertrek –De ‘tussenpaus’ van het 
Hardenberger bouwbedrijf Van 
Dijkbouw stapt op. Algemeen 
directeur Bert Beun, die zes jaar 
geleden het leidinggevend stokje 
overnam van vader Jan van Dijk, 
wordt vervangen door zoon Jeroen 
van Dijk, die sinds 2007 eigenaar 
van het bedrijf is. Op de website van 
de firma maakt Van Dijk bekend dat 
het niet goed gaat met het bedrijf 
door een krimpende markt. De 
afgelopen maanden is van heel wat 
werknemers gedwongen afscheid 
genomen en nu is ook het manage-
mentteam aan de beurt.

MARIËNBERG – Overal in de 
gemeente Hardenberg staan bij de 
invalswegen van de dorpen kunst-
werken. Meest roestige bouwsels 
die een poging moeten wagen 
de komgrens te verfraaien. De 
inwoners van Mariënberg hebben 
iets anders bedacht, namelijk een 
object neerzetten dat herinnert aan 
de historie van het dorp. Vrijdag 
15 juli is dat object, een kapelletje 
met de naam Mariaborch, offici-

Kapel herinnert aan ontstaan Mariënberg
eel in gebruik genomen door een 
groep monniken, waarvan één 
verdacht veel leek op de in Sibculo 
opgegroeide dominee Egbert van 
Beesten.

Middeleeuwse kapel
Zo’n negen maanden geleden zijn 
vrijwilligers uit het dorp begonnen 
met het bouwen van de Hut Maria-
borch. Het is een herinnering aan de 
kapel die ooit in de middeleeuwen 

door monniken is gebouwd. Die 
monniken onder aanvoering van 
Johan Clemme bleven trouwens 
niet in Mariënberg hangen maar 
trokken begin 15e eeuw verder de 
wildernis in, naar wat nu Sibculo 
is. Op de hoek van de Beerzerweg 
en de Nieuweweg is een bouwwerk 
verrezen van zo’n 3,5 bij 2 meter en 
4 meter hoog, met fundamenten van 
Bentheimer zandsteen en panelen 
van eikenhout. Informatieborden 

moeten de geschiedenis van Mari-
enberg duidelijk maken aan bezoe-
kers. Net als voor de kunstwerken 
in de andere dorpen van Hardenberg 
heeft de gemeente een geldbedrag 
beschikbaar gesteld. Dankzij deze 
subsidie en een gift van de Rabo-
bank is het Plaatselijk Belang gelukt 
de hut, de aankleding en de borden 
te betalen zonder dat de penning-
meester van de vereniging slapeloze 
nachten heeft gehad.

Minder dan een week voor de opening waren de stratenmakers nog volop aan het werk.

BERGENTHEIM - De gemeente 
Hardenberg heeft de rechtszaak 
over het woningbouwplan Mul-
dershoek in Bergentheim gewon-
nen. De raad heeft vorig jaar juni 
het bestemmingsplan vastgesteld 
dat de bouw mogelijk moet ma-
ken, maar een inwoner van het 
kanaaldorp heeft hiertegen bij de 
Raad van State beroep ingesteld.

Volgens de tegenstander van het 
plan wordt op de locatie bij de brug 
een zorgcomplex van 21 woningen 
gebouwd dat te groot is voor het 
dorp. De maximale bouwhoogte is 
stukken hoger dan de omliggende 
woningen, waaronder de woning 
van degene die naar de Raad van 
State is gestapt, dat gevreesd wordt 
voor aantasting van privacy. Verder 

HARDENBERG - Het budget dat voor 2011 beschik-
baar is voor starterleningen in de gemeente Hardenberg 
is uitgeput. De gemeente neemt daarom geen aanvra-
gen voor de starterlening meer in behandeling. Met 
de starterslening kunnen starters op de woningmarkt 
makkelijker een woning kopen. De overheid geeft de 
goedkope lening om de doorstroming op de woning-
markt weer op gang te brengen.

In 2005 is de gemeente Hardenberg als eerste gemeente 
in Overijssel op eigen kracht begonnen met het aanbie-
den van leningen aan koopstarters op de woningmarkt. 

4 mei comité krijgt geen extra geld
is de omgeving een groen gebied 
dat ernstig wordt aangetast door 
de nieuwbouw. Tel daarbij het 
extra verkeer dat ontstaat als er 21 
zorgwoningen komen en het mag 
duidelijk zijn dat het complex niet 
op die plek hoort, meent de tegen-
stander van de bouw.

Alle bezwaren verworpen
De Raad van State was het ech-
ter niet eens met de inwoner van 
Bergentheim. Het karakter van de 
omgeving en de stedenbouwkun-
dige kwaliteit zullen niet ernstig 
worden aangetast, meent de Raad. 
Ook de opmerking dat het verkeer 
toeneemt kan de Raad van State 
niet overtuigen. Ten eerste is dat 
slechts een aanname en ten tweede 
is niet bewezen dat de omliggende 
wegen een lichte groei niet aankun-
nen. Ten slotte is het volgens de 
Raad niet ongebruikelijk dat in een 
dorpskern gebouwd wordt zoals nu 
gaat gebeuren. De maximale bouw-
hoogte steekt niet erg af tegen wat 
normaal is en ook niet tegen wat in 
de omgeving is gebouwd. Omdat 
ook de bezwaren over de aanleg 
van parkeerplaatsen van tafel zijn 
geveegd heeft de buurtbewoner op 
alle punten ongelijk gekregen van 
de rechters, zodat de gemeente Har-
denberg, woningstichting De Veste 
en zorginstelling Baalderborg ver-
der kunnen met de bouwplannen.

Bouwen op Muldershoek mag
HARDENBERG - Het 4-mei co-
mité Hardenberg heeft nog geld 
in kas, geeft geld aan zaken waar 
de subsidie van de gemeente niet 
voor bedoeld is maar wil wel dat 
het subsidiebedrag wordt ver-
hoogd. B&W van Hardenberg 
voelen daar echter niets voor.

Volgens het comité is de 200 euro 
die de gemeente jaarlijks geeft niet 
langer kostendekkend is. Om die 
reden is gevraagd of het college het 
subsidiebedrag wil verhogen. B&W 
zijn dat echter niet van plan. De 
gemeente vindt subsidieverhoging 
ongepast als anderen geld moeten 
inleveren. Bovendien is het bedrag 
ook niet bedoeld om kostendek-
kend te zijn. In de regels voor het 
verlenen van subsidie staat,  dat het 

comité zelf ook voor inkomsten 
moet zorgen. Op verzoek van B&W 
zijn  de inkomsten en uitgaven over 
de afgelopen twee jaar bekeken. 
Daaruit blijkt dat het comité niet 
alleen kransen koopt voor de 4 mei 
herdenking, maar ook bloemen voor 
het Indiëmonument, overlijdensad-
vertenties betaalt en bijeenkomsten 
in restaurants belegt. Ook is 450 
euro gegeven voor het herdenkings-
concert van Zevenmaal, terwijl dit 
koor zelf ook geld heeft gekregen 
van de gemeente. Het comité heeft 
nog geld in kas en bovendien zijn 
er activiteiten ontplooid die strikt 
genomen buiten de doelstelling van 
de verordening vallen, meent de 
gemeente, en dus zullen B&W niet 
aan de gemeenteraad voorstellen het 
subsidiebedrag te verhogen.

Gemeente heeft geen geld meer voor starterleningen
Vanaf 2007 waren het Rijk, de woningstichtingen Beter 
Wonen en De Veste en vanaf 2008 ook de provincie 
Overijssel medefinanciers van het startersfonds. In 
totaal zijn sinds de start 209 starterleningen toegekend. 
Voor 2011 was er een budget voor circa 50 starterle-
ningen. Tot nu toe zijn 41 leningen toegekend en er 
zijn nog 10 aanvragen in procedure. Als deze leningen 
ook zijn toegekend, is het fonds van de gemeente Har-
denberg uitgeput. Dit betekent dat er voorlopig geen 
nieuwe leningen meer verstrekt kunnen worden en dus 
worden nieuwe aanvragen ook niet meer in behande-
ling genomen.
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HARDENBERG - In de provincies 
Overijssel en Groningen is sprake 
van het stelselmatig dumpen van 
dode dieren, beweert de Voedsel 
en Waren Autoriteit (VWA). In de 
omgeving van Hardenberg, Ommen 
en Wierden zijn sinds begin april 
van dit jaar 36 biggen- en varkens-
kadavers achtergelaten in natuurge-
bieden en bij parkeerplaatsen.

In de omgeving van Zuidhorn 
worden al geruime tijd kadavers 
van veulens, schapen en pony’s 
gedumpt in sloten, plassen en kana-
len. De VWA heeft een grootschalig 
onderzoek ingesteld en wordt hierin 
bijgestaan door de politie, gemeen-

BRUCHT – Zo heb je alle ruimte 
om je huis, en zo zit je midden 
tussen de varkens- en kippenstal-
len. Bewoners van de Twenteweg 
in Brucht zien de bui al hangen 
als de gemeente toestaat dat een 
kippenboer uit Heemserveen zijn 
bedrijf verhuist naar hun omge-
ving. Zij hebben dan ook een brief 
gestuurd naar de gemeente waarin 
ze hun bezwaren tegen de komst 
van het pluimveebedrijf noemen: 
meer stank, meer geluid en meer 
fijnstof. “Wij willen niet de dupe 

Hardenberg is een maand lang één grote Se-
samstraat. Nadat de bevolking wekenlang was 
voorzien van elk nieuwtje door de embedded 
press (“Waarvoor hartelijk dank”, zei wethouder 
René de Vent, maar dat was niet nodig want er 
was gewoon voor betaald) kon zaterdag eindelijk 
het startsein worden gegeven voor het vieren 
van de 35e verjaardag van het kinderprogramma.

Tientallen Hardenbergers hadden hun kroost 
meegenomen naar theater De Voorveghter, waar 

HARDENBERG – Òf de winke-
liers in Hardenberg hebben enkele 
maanden geleden niet goed begre-
pen wat de BIZ-belasting inhoudt 
(Bedrijven Investerings Zone), òf  
de ambassadeurs die op pad zijn 
gegaan om de middenstanders te 
informeren (te masseren, zeggen 
de tegenstanders) hebben goed 
werk gedaan. Hoe dan ook, in april 
bleek dat er te weinig voorstem-
mers waren om geld in een fonds 
te storten om leuke dingen te doen 
in Hardenberg-centrum. Vervolgens 
is besloten opnieuw een stemming 
te houden. De uitslag van die 
tweede stemming in juni was, dat 
nu wel aan alle voorwaarden was 

Opnieuw agrarisch bedrijf aan de Twenteweg
worden van de uitbreidingsdrang 
van de gemeente”, schrijven ze. De 
gemeente noemt dat zelf iets anders: 
“De pluimveehouder wil verhuizen 
omdat hij denkt dat zijn bedrijf op 
de huidige locatie op termijn in het 
gedrang komt door de woonwijk 
Marslanden.”

Waarschijnlijk kan de gemeente de 
verplaatsing van het bedrijf niet te-
genhouden, omdat  In het geldende 
bestemmingsplan de mogelijkheid 
is opgenomen, dat het college het 

plan wijzigt voor de vestiging van 
een (intensief) agrarisch bedrijf. 
Ook de provincie Overijssel zal 
niet dwarsliggen, maar dan moet 
het oude bedrijf wel worden opge-
heven. Een andere reden om aan 
het verzoek tot verplaatsing mee te 
werken is dat het niet om een zeer 
kwetsbaar gebied gaat, het nieuwe 
bedrijf heeft voldoende afstand tot 
de bestaande woningen en er is voor 
dit bedrijf moeilijk een andere plek 
te vinden. Het gaat namelijk om 
een specifiek bedrijf (opfokken van 

grootouderdieren van vleeskuikens) 
dat minstens twee kilometer van een 
andere pluimveebedrijf verwijderd 
moet zijn.
De buurtbewoners vinden het 
vreemd, zo schrijven ze, dat er 
nieuwe bedrijven aan de Twente-
weg komen terwijl er een robuuste 
verbindingszone zou komen (een 
groenzone voor wild). Maar, zegt 
de gemeente, als die zone ooit al 
wordt aangelegd dan wordt dat 
een bosgebied ten noorden van het 
agrarisch perceel.

Sesamstraat viert verjaardag in Hardenberg

De meeste ouders waren maar voor één ding gekomen: een foto maken van hun kroost dat samen met Bert, Ernie, Tommie of Elmo op de foto gaat.

kinderen met een reusachtige sleutel de deur naar 
de expositie over Sesamstraat openden. Dat had-
den er misschien meer kunnen zijn als alle scho-
len de infobrief over de opening aan de kinderen 
hadden meegegeven, sipte volgens Hardenberg.
nu een mede-organisator, maar omdat niet al het 
schoolpersoneel zich voor elke commerciële 
oprisping laat gebruiken was dat niet gebeurd.
Het hele Sesamstraatproject wordt voorgeschoten 
door de gemeente Hardenberg, in de hoop dat 
voldoende mensen het op prijs stellen dat er ’s 

zomers ook eens wat in De Voorveghter gebeurt 
of dat er bij slecht weer een binnenactiviteit 
bezocht kan worden. De toeristen, maar ook de 
autochtone Hardenbergers, zullen bij bezoek een 
prachtige tentoonstelling aantreffen die laat zien, 
wat de afgelopen 35 jaar is gebeurd in Sesam-
straat. En niet alleen zien, de kleintjes mogen ook 
aanraken en zelf aan de slag. Voor een normale 
theaterprijs kan vanaf dinsdag 2 augustus ook 
de theatervoorstelling Het beste van Sesamstraat 
worden bezocht, voor kinderen vanaf twee jaar.

Twee keer is al scheepsrecht
voldaan. Vanwege de vakantie kan 
de afdeling Voorlichting van de 
gemeente nu niet de exacte cijfers 
tevoorschijn halen, maar volgens de 
ambtenaren heeft notaris Bulthuis 
geconstateerd dat er dit keer vol-
doende voorstanders waren.

Er volgt nu een voorstel naar het 
college van B&W om te besluiten 
dat de BIZ in Hardenberg per 1 
januari 2012 ingevoerd wordt. 
De gemeente Hardenberg gaat de 
BIZ-bijdrage heffen en innen. De 
opbrengst wordt vervolgens in de 
vorm van een subsidie overgedra-
gen aan de stichting BIZ die in 
Hardenberg inmiddels is opgericht. 

Waarschijnlijk zal in ieder geval 
OpKoers.nu vragen stellen over 
deze gang van zaken, want in april 
stelde raadslid Hans Botter hierover 
vragen, maar duidelijkheid heeft hij 
toen niet van B&W gekregen.

De BIZ-bijdrage geldt uitsluitend 
voor bedrijfspanden in Hardenberg-
centrum en wordt vanaf 2012 gedu-
rende een periode van 5 jaar gehe-
ven. Het tarief is afhankelijk van de 
WOZ-waarde van het bedrijfspand 
en ligt tussen de 475 euro per jaar 
bij een pand tot 100.000 euro en 
1225 euro per jaar bij een pand met 
een WOZ-waarde die hoger is dan 
anderhalf miljoen euro.

ten, provincies en waterschappen.
Kadavers van landbouwhuisdieren 
moeten ter destructie aangeboden 
worden aan het verwerkingsbedrijf 
Rendac. Het dumpen van kadavers 
brengt grote risico’s met zich mee 
op het gebied van dierziektenver-
spreiding en volksgezondheid. 
Daarnaast kost het de gemeenschap 
veel geld om de dieren op te ruimen 
en te laten verwerken. Het illegaal 
dumpen van kadavers is een mis-
drijf waarop een gevangenisstraf 
van ten hoogste 6 jaren staat of een 
geldboete tot 76.000 euro.

Dumpen kadavers

Trekkertreffen - In de Duitse 
plaats Esche, zo’n 23 kilometer van 
grensovergang Venebrugge verwij-
derd, wordt zondag 14 augustus 
een groot tractorfestijn gehouden. 
De organiserende trekkerclub Der 
harte Kern verwacht de komst 
van 180 oldtimers en een paar 
reusachtige moderne exemplaren. 
Zaterdag wordt al een heel kampe-
ment opgezet voor de deelnemers. 
Bezoekers kunnen de oude trekkers 
de volgende dag bewonderen tussen 
10.00 en 18.00 uur.

Skatebaan – De werkgroep Park-
project in Slagharen krijgt een 
schenking van 15.000 euro van 
het Oranjefonds voor de aanleg 
van een skatebaan. De baan wordt 
aangelegd in het park rond het ver-
nieuwde zorgcomplex De Praam.

Ongeval – Op de kruising van de 
N36 en de Beerzerweg in Mariën-
berg heeft donderdagmiddag een 
ongeval plaatsgevonden, waarbij 
twee bedrijfswagens en twee per-
sonenwagens waren betrokken. 
Eén inzittende van de achterste 
personenwagen moest door ambu-
lancepersoneel worden behandeld. 
Het ongeval ontstond doordat de 
auto’s, die op de N36 reden, plotse-
ling sterk moesten afremmen omdat 
enkele auto’s uit de richting Mari-
enberg opeens de N36 opdraaiden.

Voetbalkamp - Dinsdagmorgen 26 
juli zijn zo’n 140 jonge voetballers 
en voetbalsters begonnen aan het 
jeugdvoetbalkamp op sportpark De 
Boshoek in Hardenberg. Het aantal 
van 140 is voor de organiserende 
vereniging HHC in verband met het 
aantal beschikbare velden het maxi-
mum, waardoor enkele tientallen 
jongeren op een wachtlijst geplaatst 
moesten worden. De deelnemers 
aan het kamp krijgen een volledig 
programma voorgeschoteld, waarin 
voetbal centraal staat. Elke dag zijn 
er activiteiten van 10.00 tot 15.30 
uur. Vrijdag is de laatste dag.

Insecten – In natuurcentrum De 
Koppel in Hardenberg wordt za-
terdag 30 juli van 13.15  tot 14.30 
uur Microcosmos vertoond. Dat is 
een film, die helemaal in het teken 
staat van het leven van insecten. De 
toegang is gratis.

Gewond - Bij een ongeval op cam-
ping De Beerzer Bulten in Beerze is 
zaterdagmiddag een 6-jarig meisje 
uit Hengelo ernstig gewond geraakt. 
Zij is per traumahelikopter met in-
wendig letsel naar het Academisch 
Ziekenhuis in Groningen vervoerd. 
Op het terrein van de camping aan 
de Kampweg werd zij door nog 
onbekende oorzaak door een pas-
serende caravan overreden.
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Het is slecht bijenweer. Het is trouwens al 
tijden slecht bijenweer, want te nat en te koud. 
Behalve als je het geluk hebt Jan Meilink 
tegen te komen. Lid van de imkervereniging 
Hardenberg en zo’n enthousiast verteller over 
bijen, dat het warm aandoet. Tegenkomen is 
eigenlijk niet de juiste uitdrukking, want we 
hebben een afspraak gemaakt in de bijen-
schuur. Jawel, Hardenberg heeft een bijenclub 
en een bijenschuur. Daar hebben weinig men-
sen weet van, terwijl het een van de oudste 
verenigingen van Hardenberg is. Minsten 100 
jaar oud, maar de precieze datum van oprich-
ting is niet meer te vinden, omdat de gegevens 
bij een boerderijbrand verloren zijn gegaan. 
Het archief en alle andere papieren werden 
gewoon bij een lid thuis bewaard, want de 
imkervereniging heeft geen clubhuis. Zesen-
dertig leden telt de verenging op dit moment. 
Twee keer per jaar komen ze voor een verga-
dering bijeen in natuurcentrum De Koppel. 
Tenminste, een deel ervan. Daarnaast worden 
er cursussen verzorgd, soms een expositie 
ingericht, sprekers uitgenodigd en af en toe 
markten bezocht om honing te verkopen. En 
dat alles voor vijf tientjes per jaar, waarbij je 
ook nog elf keer het tijdschrift Bijeen van de 
Nederlandse Bijenhoudersvereniging krijgt.

Niet alle leden zijn even fanatiek en er zijn er 
zelfs zonder een bijenvolk, maar wel allemaal 
geïnteresseerd in het leven van bijen. Jan 
Meilink, penningmeester van de club, is wel 
een fanatieke imker. Hij is werkzaam als on-
derwijzer aan de Kastanjehof in Hardenberg. 
Van een goede lichting, dus kan hij behalve les 
geven in taal en rekenen veel vertellen over 
aardrijkskunde, geschiedenis en biologie. En 
met name over bijenteelt.
“Ik ben ooit warm gemaakt voor het imker-
schap door Gerard Timmerman uit Harden-
berg. Hij is al wel 25 jaar imker, of misschien 

door Roel Gritter

Imkers wachten op warmte

nog wel langer. Tijdens een bruiloftsfeest 
raakten we aan de praat over bijen en hij kreeg 
wel door dat ik geïnteresseerd was. Een paar 
weken later belde hij dat hij een bijenvolk 
voor mij had. En of ik geen lid wilde worden 
van de vereniging.” Gerard Timmerman 
bracht hem veel bij over het werk van een 
imker, maar toch besloot Meilink de cursus 
Bijenhouders voor beginners te volgen, in En-
schede. In vier avonden werd daar de theorie 
geleerd waarna op zes zaterdagmiddagen de 
praktijk aan bod kwam. “Die cursus wordt 
nog steeds gegeven en we raden nieuwelin-
gen ook aan die te volgen”, vertelt Meilink. 
“Als ze daarna willen beginnen krijgen ze 
het eerste bijenvolk van de vereniging. De 
bijenkasten kunnen ze zelf maken of kopen, 
maar dat laatste is niet goedkoop. Bij alle 
werkzaamheden is hulp beschikbaar, want een 
nieuw lid wordt altijd begeleid. En ook als ze 
geen beginneling zijn kunnen ze hulp krijgen. 
Vorig jaar zaten opeens vijf leden zonder 
bijenvolk, omdat hun bijen de winter niet had-
den overleefd. Dan zorgen we als verenging 
ervoor dat enkele bestaande volken worden 
gedeeld, zodat ze opnieuw kunnen beginnen 
met een eigen volk en een eigen koningin.”

Zelf heeft Jan Meilink vier volken, maar hij 
denkt erover terug te gaan naar drie. “Want 
meer volken betekent meer tijd, en die is niet 
altijd beschikbaar. Ik ben iemand die zoveel 
mogelijk spullen zelf maakt in plaats van te 
kopen, omdat ik dat het mooiste vind, maar 
dat kan alleen als je niet veel volken hebt. 
Het is namelijk niet zo dat je een volk in een 
kast zet, wacht tot er voldoende honing is 
en daarna tientallen kilo’s kunt oogsten. Het 
werk van een imker is wel iets ingewikkelder 
geworden dan het vroeger was.” Meilink 
weet, als erfgenaam van een boerenleven, 
dat vroeger bijna alle boeren bijen hadden. 

De West-Europese zwarte bij was een echte 
heidebij, die in korven werd gehouden. Als 
in het najaar de heide bloeide en de opbreng-
sten goed waren werd een lapje met zwavel 
in brand gestoken en onder de korf gelegd, 
waarna na enkele minuten alle bijen waren 
gestorven en op een makkelijke manier de 
honing uit de korf gehaald kon worden. Dat  
doden van een volk was voor de boer niet 
zo’n probleem want hij hield genoeg over om 
het volgende jaar op dezelfde voet verder te 
gaan. “Maar er is weinig heide meer, zodat je 
andere bijen moet hebben en andere methodes 
om aan je honing te komen. Tegenwoordig 
wordt veel de Carnica gebruikt, afkomstig 
uit Hongarije en van de Balkan. Dat is een 

zachtaardige bij, minder steeklustig dan de 
inlandse. Als imker moet je wel zorgen dat je 
ook de echte Carnica houdt, en geen meng-
vorm. Je moet dus zorgen voor raszuiverheid. 
Dat proberen wij te bereiken door koningin-
nen te halen uit Lemmer, waarvan bekend is 
dat daar geen andere soorten voorkomen.”

De oude imkers hoefden zich er niet om 
te bekommeren, maar een moderne imker 
moet ook weten hoe je de varraomijt het 
beste kunt bestrijden. Dat is een parasiet 
die bijen zo kan verzwakken dat  ze vatbaar 
worden voor ziektes, waardoor hele volken 

uitsterven. Bestrijden gebeurt onder meer 
via de darrenraatmethode. Er wordt dan een 
speciaal raam voor darren (=mannetjesbijen) 
in de kast opgehangen, die als het ware veel 
mijten trekt. Deze biologische bestrijding van 
de varraomijt is redelijk effectief, maar nogal 
arbeidsintensief. Het kan ook anders, vertelt 
Meilink. “Je kunt bijvoorbeeld mierenzuur 
gebruiken. Informatie over de beste manier 
om dit toe te passen halen we onder meer uit 
Duitsland. Daar werken zo’n 800 beroepsim-
kers, tegenover in Nederland geen enkele. De 
Duitse overheid steunt het wetenschappelijk 
onderzoek rond de bijenteelt met aardig 
wat geld. Wij profiteren dan weer wat die 
onderzoeken aan kennis opleveren. Tijdens 
verenigingsavonden wordt de kennis gedeeld 
en wordt besproken, hoe wij de nieuwste 
methoden van bestrijding kunnen toepassen. 
Alleen daarom al is het belangrijk om lid 
te worden van een imkervereniging, want 
samen kun je deze mooie hobby nog mooier 
maken.” Wie de contactgegevens zoekt van de 
imkervereniging Hardenberg kan op internet 
kijken op bit.ly/bijenclub.

Ondertussen is het droog geworden, de zon 
doet een poging zich te laten zien en het 
geluid van vallende druppels is vervangen 
door een aanzwellend gezoem van bijen. Met 
tientallen tegelijk knallen ze de kassen uit. 
Meilink: “Dat kan zijn omdat een bij nectar 
heeft ontdekt. Als een bij iets vindt denkt 
ze (het is altijd ze, want de werksters zijn 
uitsluitend vrouwtjes): deze goeie plek ken-
nen ze thuis niet, waarna zij omkeert, bij de 
kas een bepaalde dans uitvoert en de andere 
bijen meeneemt naar de buit. Maar het is 
waarschijnlijker dat het jonge bijen zijn die 
vliegoefeningen houden.” Als even later de 
lucht betrekt en de regen gestaag uit de hemel 
komt, is het opeens weer stil bij de kassen.

“Het is belangrijk 
om lid te worden van 
een imkervereniging, 
want samen kun je 
deze mooie hobby 
nog mooier maken.”
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De voorganger van Ambiq, stich-
ting De Eik, heeft in 2002 een 
woning gekocht aan het Fluitekruid 
in Baalderveld voor behandeling 
van patiënten. Het gaat hierbij om 
kinderen en jongeren tussen de 5 en 
17 jaar met een licht verstandelijke 
handicap met ontwikkelingspro-
blemen en/of gedragsproblemen. 
Buurtbewoners hebben bij de ge-
meente aan de bel getrokken omdat 
zij overlast ervaren. Hierop heeft 
de gemeente De Eik gesommeerd 
met het werk te stoppen, omdat 

MARIËNBERG - Bij het NS-
station in Mariënberg worden 26 
extra parkeerplaatsen aangelegd. 

De bestaande parkeerstrook krijgt 
een nieuwe bestrating. Verder wordt 
dichtbij het stationsgebouw een in-
validenparkeerplaats aangelegd. De 
werkzaamheden beginnen maandag 
5 september en zijn eind september 
afgerond. Tijdens de werkzaamhe-
den blijven er minimaal 10 parkeer-
plaatsen beschikbaar.

Annette Roeters namens Windes-
heim en burgemeester Meulman 
namens Hardenberg plaatsten 27 
september 2006 hun handtekening 
op een groot schoolbord in het (toen 
nog) in aanbouw zijnde LOC aan 
de Parkweg. Het was de bezege-
ling van de overeenkomst tussen de 
gemeente en de Zwolse onderwijs-
instelling, dat Windesheim in Har-
denberg een soort kenniskantoor 
zou inrichten waar bedrijfsleven, 

Kanaal – Gedeputeerde Gerrit jan 
Kok geeft vrijdag 23 september 
bij Hardenberg-Hoogenweg het 
officiële startsein voor de bouw 
van een nieuwe brug over het 
Overijssels kanaal. Een dag later 
maakt de provincie Overijssel drie 
boottochten over het kanaal met 
mensen die langs het kanaal wonen 
en ander geïnteresseerden. Tijdens 
de gratis boottochten worden de 
gasten onder het genot van een 
hapje en een drankje bijgepraat over 
de werkzaamheden aan het kanaal 
tussen Almelo en De Haandrik. Ook 
kinderen zijn van harte welkom, 
voor hen is een apart programma 
in de maak. Na de zomervakantie is 
het definitieve programma bekend 
en kan men zich voor de boottoch-
ten opgeven.

Skeeleren - Op de skeelerbaan 
in Gramsbergen wordt zaterdag 
10 september de zesde wedstrijd 
gehouden van de Stouwdam 
Jeugdskeelercompetitie. De baan 
in Gramsbergen is voor de eerste 
keer het strijdtoneel van deze 
skeelerwedstrijden. De Stouwdam-
competitie is een competitie voor 
jeugdigen uit de noordelijke helft 
van Nederland in de leeftijd van 
7 t/m 17 jaar. De competitie gaat 
over in totaal zeven wedstrijden. 
De openingswedstrijd was 16 april 
in Staphorst en de finalewedstrijd 
wordt 17 september in Oldebroek 
verreden. In Gramsbergen worden 
zo’n 125 jongens en meisjes aan 
de start verwacht. De wedstrijden 
beginnen om 9.30 uur. De prijsuit-
reiking staat gepland om 14.30 uur. 
De toegang is gratis.

Jonge mantelzorgers - Woensdag 
31 augustus brengt  Carinova Man-
telzorgondersteuning een bezoek 
aan Rokes Erf in Ommen. Deze ac-
tiviteit is voor jonge mantelzorgers 
van 6 t/m 12 jaar (basisschool) uit 
de gemeenten Dalfsen, Hardenberg, 
Ommen en Raalte. Deelnemers 
kunnen van 13.30 tot 16.30 uur ver-
dwalen in een maïsdoolhof, koeien 
voeren, in het stro spelen van de 
speelschuur en trampoline springen. 
Er zijn geen kosten aan verbonden. 
Opgave vóór 25 augustus via tel. 
0900-8662.

Korfbalfusie – De selecties van de 
korfbalverenigingen UNI uit Kloos-
terhaar en SDO uit Westerhaar 
vormen in het nieuwe seizoen één 
team. De reden hiervoor is het ge-
ringe aantal spelers waarover beide 
verenigingen beschikken. De naam 
van de gezamenlijke selectie wordt 
SDO/UNI. Het eerste team speelt 
in de 3e klasse D, het tweede team 
in de reserve 4e klasse ZB. Trainer 
is Gerben de Krey. Er is voor de 
nieuwe teams ook een nieuw tenue 
ontworpen, waarin de kleuren van 
beide verenigingen zijn verwerkt. 
De thuiswedstrijden op het veld 
zullen zowel in Westerhaar als in 
Kloosterhaar gespeeld worden. De 
thuishaven voor de zaalwedstrijden 
is De Klaampe in Westerhaar. Zater-
dag 10 september speelt SDO/UNI 
1 de eerste wedstrijd in de nieuwe 
samenstelling tegen KIOS ’45 uit 
Sibculo.

Ballenteam - De topklasse, met 
deelname van voetbalvereniging 
HHC uit Hardenberg, krijgt komend 
seizoen op verzoek van de clubs 
ballenjongens of -meisjes langs de 
lijn. Met deze maatregel moet meer 
vaart in het spel gebracht worden. 
HHC gaat bij elke thuiswedstrijd 
een juniorenteam (jongens of meis-
jes) inzetten als ‘ballenteam’.

RADEWIJK - Informatie zoeken over de Roker Doedel Clan is geen een-
voudige klus. Maar dat is niet zo vreemd als je bedenkt dat de muziekgroep 
nog maar een paar maanden bestaat. Dit voorjaar hebben enkele doedel-
zakliefhebbers besloten een muziekgezelschap op te richten waarbij het 
vooral draait om plezier maken. Make music with fun, is hun motto. Tot 
vorige week hebben ze dat alleen maar binnenskamers kunnen tonen, maar 

HBO-experiment mislukt

studenten en onderwijsinstellingen 
elkaar konden ontmoeten. Bijvoor-
beeld om stageplekken te regelen, 
of om te kijken of cursussen voor 
bedrijven en instellingen in Harden-
berg verzorgd konden worden. Voor 
het bedrijfsleven aantrekkelijk om-
dat via leerplekken hoogwaardige 
klussen uitgevoerd kunnen worden, 
voor studenten interessant omdat er 
wellicht een stageplek gevonden 
kan worden en daarna misschien 

een baan, en voor de gemeenschap 
de moeite waard, omdat via deze 
weg hoger opgeleide jongeren niet 
naar elders hoeven te vertrekken, 
was de achterliggende gedachte.

Hiervan is niet veel terecht geko-
men. De gemeente verbloemt de 
mislukking door te zeggen dat er 
nu op een andere manier zal worden 
samengewerkt, maar duidelijk is dat 
er weinig is terechtgekomen van 
de plannen: bedrijven hebben niet 
meer scholing voor hun personeel 
besteld dan voorheen, het aantal 
hbo-studenten is niet spectaculair 
gegroeid (Windesheim beweert wel 
dat er een toename is maar noemt 
daarvoor geen oorzaak) en het is 
niet gelukt het Windesheim-kantoor 
in Hardenberg financieel op eigen 

benen te laten staan. Dat laatste 
moest in 2012 gerealiseerd zijn. 
Omdat het volgens de gemeente 
begin 2010 leek alsof de doelstel-
lingen met een beetje extra hulp 
toch gehaald zouden worden, is 
toen opnieuw geld geïnvesteerd in 
het project, maar uiteindelijk zonder 
resultaat.

Het mislukken van de dure plannen 
heeft het CDA aangezet tot het stel-
len van vragen aan het college van 
B&W. Raadslid Henk Bosch wil 
namens zijn partij weten waarom 
begin 2010 nog werd gezegd dat 
de plannen hoopvol leken, maar dat 
ze uiteindelijk weinig hebben opge-
leverd. Het antwoord zal vanwege 
de vakantie nog wel even op zich 
laten wachten.

HARDENBERG – Het leek vijf jaar geleden een aardig plan: de 
gemeente Hardenberg en hogeschool Windesheim in Zwolle gaan sa-
menwerken met als doel dat er meer hoger opgeleide werknemers in 
Hardenberg komen, dat bedrijven zich vernieuwen en dat daardoor 
op den duur meer werkgelegenheid ontstaat. Er werden enkele tonnen 
in het project gestopt, maar vorige week is besloten de stekker eruit te 
stekken: het project is namelijk mislukt.

Pipes and drums door de straten van Hardenberg
donderdagavond presenteerde een tiental doedelzakspelers en drummers 
zich voor het eerst in de straten van Hardenberg. Uitbreiding is van harte 
welkom, schrijven de groepsleden in hun folder. Ze willen zich niet echt een 
band noemen omdat muziek maken in een informele, ongedwongen sfeer 
voorop staan. Wie eens de sfeer wil proeven is welkom op maandagavond 
aan de Radewijkerweg 47 in Radewijk (tel. 0570-541613).

© Roel Gritter

Ambiq moet stoppen in Baalderveld

dit volgens het bestemmingsplan 
niet kan. Vervolgens heeft De Eik 
een rechtszaak tegen de gemeente 
aangespannen, omdat volgens de 
stichting een gemeenteambtenaar 
in 2002 toestemming zou hebben 
gegeven voor het behandelen van 
de patiënten in de woning aan het 
Fluitekruid.

Geen officiële aanvraag
De gemeente Hardenberg bestrijdt 
die lezing en heeft nu gelijk gekre-
gen van de rechter. De Eik moest in 

2002 haast maken met de aankoop 
van het pand, omdat de toenmalige 
eigenaar had verteld dat er meer 
gegadigden voor de woning waren. 
Er is toen aan de gemeente een 
intentieverklaring gevraagd of er 
een leefgroep van zes cliënten in de 
woning mocht komen. Een ambte-
naar van de gemeente, die hiertoe 
eigenlijk niet bevoegd was, heeft 
toen aangegeven dat dit onder voor-
waarden misschien wel mogelijk 
zou zijn. De Eik heeft dit opgevat 
als een toestemming, terwijl het 
volgens het bestemmingsplan niet 
mocht. Volgens de Raad van State 
had De Eik een officiële aanvraag 
om vrijstelling kunnen indienen, 
zodat het college van B&W een be-
sluit had kunnen nemen. Nu dat niet 
is gebeurd is het werk van De Eik 
– en nu dus ook van haar opvolger 

Ambiq – illegaal, zodat volgens ons 
hoogste rechtsorgaan de gemeente 
terecht heeft bevolen dat met de 
opvang gestopt moet worden.HARDENBERG – Stichting Ambiq, een orthopedagogisch centrum 

voor cliënten met een licht verstandelijke beperking in Noord- en 
Oost-Nederland, moet stoppen met het opvangen van jongeren in de 
Hardenberger woonwijk Baalderveld. Dat heeft de Raad van State 
vorige week besloten.

Extra parkeerplaatsen 
bij station Mariënberg
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NEUENHAUS – Liefhebbers 
van een ritje met een stoomlo-
comotief kunnen zaterdag 10 
september aan hun trekken 
komen. De Grafschafter Mo-
del- en Spoorwegclub laat die 
dag drie keer een bijna 90-ja-
rige loc rijden van Neuenhaus 
via Nordhorn naar Bentheim.

De stoomlocomotief van 400 
PK heeft ruim een halve eeuw 
dienst gedaan als rangeerloc bij 
een kolencentrale in Hattingen 
(Ruhrgebied). Tegenwoordig 
staat de trein te pronken in 
Haselünne, in de buurt van 
Meppen. Achter de loc zit de 
bekende Nikolaaswagen van 

de Bentheimer spoorwegclub, 
waarmee elk jaar in december 
gereden wordt met de Duitse 
versie van Sinterklaas aan boord. 
Daarnaast wordt een goederen-
wagon aangehaakt waarin water 
zit om de locomotief op stoom te 
brengen. In deze wagon is ook 
plaats voor 10 fietsen. De start 
is om 9.30 uur bij het station in 
Neuenhaus. Overigens hoeft niet 
de hele route afgelegd te worden 
maar kan men ook kiezen voor 
bijvoorbeeld alleen het traject 
Neuenhaus-Nordhorn. Voor 
meer informatie over vertrektij-
den en kosten kan de website van 
de vereniging worden bezocht: 
www.graf-mec.de.

HARDENBERG - Harry Len-
nips uit Baalderveld dreigt de 
gemeente Hardenberg met het 
openbaar maken van zijn verhaal 
over de aankoop van de voorma-
lige basisschool De Baanbreker in 
Lutten, als B&W het advies van 
de Commissie van Bezwaarschrif-
ten overnemen. Helaas voor hem 
is het een loos dreigement, want 
alle officiële correspondentie met 
de gemeente is al openbaar.

Lennips heeft vorig jaar het school-
gebouw gekocht voor recreatieve 
doeleinden. Het pand zou omge-
bouwd worden tot groepsaccommo-
datie, vergaderruimtes en een con-
ferentieoord. Voorwaarde was dat 
het bestemmingsplan gewijzigd zou 
worden. In plaats van een wijziging 
van het bestemmingsplan aan te 
vragen heeft Lennips gekozen voor 
een snellere afhandeling, namelijk 
het aanvragen van een omgevings-
vergunning. Er is hem op gewezen 
dat hij op die manier niet kan gaan 
verbouwen, zegt de gemeente, maar 
Lennips heeft toch doorgezet. Zijn 
aanvraag voor een omgevingsver-
gunning is vervolgens afgewezen. 
De inwoner van Baalderveld heeft 
tegen het besluit van B&W een 
bezwaar ingediend, maar niet aan-
gegeven waarom het college anders 

OBS De Baanbreker weer naar de gemeente
had moeten besluiten. Vlak voordat 
de termijn was verstreken waarop 
hij zijn bezwaar kon toelichten 
heeft Lennips gevraagd of hij meer 
tijd kon krijgen om te reageren. De 
gemeente heeft hem toen drie we-
ken extra gegeven, maar ook daar 
heeft hij geen gebruik van gemaakt. 
Vervolgens heeft de Commissie van 
Bezwaarschriften zich over de zaak 
gebogen en B&W geadviseerd het 
bezwaar af te wijzen. Het gemeente-
bestuur heeft 9 augustus dat advies 
overgenomen.

Lennips wil nu van de koop afzien 
en hij wil dat de gemeente al zijn 
onkosten (“ongeveer tienduizend 
euro”) betaalt, vanwege het onver-
wacht mislopen van de vergunning, 
zoals Lennips dat noemt. B&W 
piekeren er echter niet over. Alles 
is volgens de regels gegaan die 
Lennips van tevoren duidelijk zijn 
gemaakt, menen B&W, en als hij 
dan door laksheid of vergeetach-
tigheid niet reageert, zelfs niet na 
extra uitstel, is dat zijn probleem. 
In de gesprekken met de gemeente 
is de mogelijkheid besproken dat 
Lennips het koopcontract kan 
ontbinden. Nu hij dat in een brief 
aan B&W ook met zoveel woorden 
heeft aangegeven, zal de gemeente 
ervoor zorgen dat de ontbinding 

verder wordt afgehandeld en dat 
hij niet meer aan de koop vast zit.  
Dit alles betekent wel dat De Baan-
breker opnieuw in de verkoop kan 
komen. Vorig jaar is de openbare 
school via een openbare inschrij-
ving verkocht. Van de veertien 

personen die tijdens twee open 
dagen een kijkje namen hebben uit-
eindelijk zeven een schriftelijk bod 
uitgebracht. Lennips was destijds de 
hoogste bieder met 327.500 euro, 
voor een pand met een boekwaarde 
van 244.000 euro.

Met stoom en kokend 
water door de Grafschaft

Lakenvelder – Het bijzondere 
runderras Lakenvelder (“de koe met 
de witte band”) verdient wat extra 
belangstelling, vindt de Vereniging 
Lakenvelder Runderen. Zaterdag 3 
september wordt daarom een open 
dag gehouden. In de grensregio 
Overijssel-Drenthe zijn bezoekers 
tussen 10.00 en 17.00 uur welkom 
bij Hessel Wessels Boer, Elim-
merweg 2 in Schuinesloot en bij 
Bert Steenbergen, De Stuw 14 in 
Zuidwolde. Met een populatie van 
zo’n drieduizend Lakenvelders 
wereldwijd is het ras erg zeldzaam. 
Volgens de liefhebbers is de La-
kenvelder niet alleen een prachtige 
verschijning in het Nederlandse 
landschap, maar is het ook een 
probleemloze koe, ideaal voor 
hobby- en deeltijdboer. Bovendien 
worden Lakenvelders steeds meer 
ingezet bij natuurbegrazing en zijn 
ze door hun gemoedelijke karakter 
gewaardeerd op zorgboerderijen.

Vrijwilligers - Iedereen die te 
maken heeft of krijgt  met vrijwil-
ligerswerk in de gemeente Harden-
berg kan vanaf nu alle informatie 
over vrijwilligerswerk vinden op de 
nieuwe website van het Servicepunt 
Vrijwilligerswerk, dat onderdeel 
is van De Stuw. De nieuwe web-
site toont volgens de makers veel 
informatie , is gebruiksvriendelijk 
en toegankelijk. Zo kunnen bij-
voorbeeld. organisaties die een 
evenement willen aanmelden ge-
bruik maken van de agenda. Ook 
de digitale vacaturebank krijgt een 
nieuw jasje, maar die is pas aan het 
eind van het jaar af. De nieuwe web-
site is te vinden via www.destuw.nl.

Verkeer - In verband met groot 
onderhoud en het aanbrengen van 
geluidsreducerend asfalt wordt de 
provinciale weg N 377 binnenkort 
op twee plaatsen tijdelijk afgeslo-
ten voor het doorgaande verkeer. 
Deze week, nog t/m zaterdag 27 
augustus is de hoofdrijbaan van de 
N 377 tussen de bebouwde kom van 
Nieuwleusen en de bebouwde kom 
van Balkbrug afgesloten voor door-
gaand verkeer. Het verkeer wordt 
omgeleid via de N 340. Van maan-
dag 29 augustus tot en met vrijdag 
2 september is de hoofdrijbaan van 
de N 377 in De Krim afgesloten 
voor doorgaand verkeer. Het gaat 
om het tracé tussen de Fabriekswijk 
en het einde van de bebouwde kom 
(richting Coevorden). Het verkeer 
wordt omgeleid via de N 34 en de N 
343. Inwoners van De Krim worden 
door de provincie uitgenodigd voor 
een inloopmiddag/avond over de 
werkzaamheden op woensdag 24 
augustus, van 16.00 – 17.00 en van 
19.00 – 20.00 uur in dorpshuis De 
Planeet.

Topklasse – HHC uit Hardenberg 
heeft in de eerste wedstrijd in het 
nieuwe seizoen bijna voor een 
kleine stunt gezorgd. Tegen kam-
pioenskandidaat Rijnsburgse Boys 
werd het in Rijnsburg 2-2. Renco 
van Eeken had de Hardenbergers 
al in de 4e minuut op voorsprong 
gezet. Vlak voor rust werd het 
1-1. Rijnsburgse Boys kreeg in de 
2e helft de meeste kansen, maar 
HHC-er Thijs Houwing scoorde een 
kwartier voor tijd 1-2. Ver in bles-
suretijd kwam Rijnsburg verdiend 
op gelijke hoogte. Zaterdag 27 au-
gustus ontvangt HHC nieuwkomer 
Noordwijk, de kampioen van de 
hoofdklasse A. De eerste wedstrijd 
verloren de Noordwijkers thuis met 
2-4 van Genemuiden.

Blijkbaar slaat het idee aan, want er 
waren in de tuin van landgoed Het 
Laer enkele tientallen vrijwilligers 
actief om het de paar duizend gasten 
op zaterdag en zondag naar de zin 

Ommen terug naar de middeleeuwen

te maken. De bezoekers konden 
een markt bezoeken waar zaken 
als mosterd, wijn, bijlen, sieraden, 
brood, schelpen, Vikinghelmen en 
houten lepels werden aangeboden, 

of waar een kandidaat-notaris 
als hobby zelfgemaakte hartige 
taartjes verkocht. Verder konden 
ze ridders te paard zien oefenen, 
zelf gaan boogschieten, luisteren 
naar muzikanten of genieten van 
een middeleeuwse klucht. Ook aan 
de kinderen was gedacht, want die 
mochten bijvoorbeeld broodjes 
bakken, ringsteken, steltlopen of 
de Jannes de Goochelaar assisteren. 
Tot hun geluk was het twee dagen 
lang Roerdink Weather. Volgens 
medeorganisator Wim Roerdink 
was het de afgelopen dertig jaar 

wanneer hij bij een buitenactiviteit 
was betrokken altijd mooi weer, wat 
de bijnaam Roerdink Weather had 
opgeleverd.

Genoeg hulp dus van weergoden 
en vrijwilligers, maar de stichting 
kan nog wel wat hulp gebruiken, 
het liefst op ambtelijk en financieel 
gebied. “Het is wel een hele klus 
voor de vijf leden van de stichting, 
dus wat extra hulp is welkom”, 
meent Van den Biezenbos. Op de 
site www.middeleeuwsommen.nl 
zijn de contactadressen te vinden.

OMMEN – Tja, waarom organiseer je een weekendje Middeleeuws 
Ommen? De vijf organisatoren vragen het zichzelf ook wel eens af. In 
eerste instantie om te bewijzen, zoals twee jaar geleden gebeurde, dat 
ze het minstens zo goed kunnen (of eigenlijk: dat ze het beter kunnen) 
dan het evenement dat ze zagen in het Gelderse dorp Bussloo. Maar 
nu, tijdens de 3e editie? “Om de inwoners en de gasten van Ommen 
iets te bieden, een leuke activiteit te regelen waardoor men positief 
aan Ommen terugdenkt”, vertelt Jeannemarieke van den Biezenbos, 
één van de organisatoren.

De kwakzalver had het druik, want de Ommenaren waren volgens hem minder gezond dan ze zelf dachten.
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Lennips heeft ruim een jaar geleden 
de voormalige basisschool in Lutten 
gekocht om er een groepsaccom-
modatie van te maken. Er is hem 
van ambtelijke zijde aangeraden 
een omgevingsvergunning aan te 
vragen. Dat was een nieuwe manier 
om snel en zonder veel bureaucrati-
sche regels toestemming te krijgen 
voor verbouw en nieuw gebruik 
van panden. Op 17 juni 2010 is het 
koopcontract door beide partijen 
getekend. Lennips heeft daarbij 
de ontbindende voorwaarde laten 
opnemen dat hij zou afzien van de 

Lennips ‘not amused’ over handelswijze gemeente
HARDENBERG – De Hardenberger Harry Lennips is niet blij met de 
manier waarop de gemeente Hardenberg het hem onmogelijk maakt 
van de voormalige OBS De Baanbreker in Lutten een groepsaccom-
modatie te maken. Vorige week is de correspondentie tussen Lennips 
en de gemeente openbaar geworden, maar volgens de Hardenberger 
is er meer aan de hand.

koop, als de benodigde vergunnin-
gen niet zouden worden verleend. 
Binnen een jaar na verkoop moest er 
duidelijkheid over de vergunningen 
zijn en beide partijen zouden zich 
inspannen, zo was afgesproken, om 
de zaak zo snel en zo goed mogelijk 
rond te maken. Uiteindelijk wees de 
gemeente de aanvraag af, volgens 
Lennips omdat tot zijn verbazing 
een van de buren had geklaagd. “Ik 
heb bij de gemeente aangegeven dat 
ik graag de buurt wilde informeren, 
heb daar een paar keer op aange-
drongen maar volgens de gemeente 

was dat niet nodig”, vertelde Len-
nips, die daarop zelf maar een in-
loopbijeenkomst voor de buurt had 
geregeld. Na de afwijzing van zijn 
aanvraag heeft hij toen een nieu-
we aanvraag ingediend voor een 
groepsaccommodatie aan de Ven-
neweg in Collendoorn. Afhankelijk 
van het besluit van de gemeente zou 
hij even wachten met het indienden 
van een bezwaarschrift tegen het 
afwijzen van De Baanbreker in Lut-
ten. Uiteindelijk las hij in de krant 
dat ook het Plan Collendoorn was 
afgewezen. Tot overmaat van ramp 
was zijn bezwaarschrift tegen het 
afwijzen van Plan Lutten een dag 
te laat verstuurd.

Het gevolg van dit alles is dat Len-
nips een vreemde smaak in de mond 
heeft overgehouden van het gedrag 

van de gemeente. “Ambtenaren 
hebben steken laten vallen en nu 
neemt wethouder Prinsse het voor 
hen op, nadat hij mij eerst allemaal 
zoete verhaaltjes had verteld over 
onze goede samenwerking en dat 
natuurlijk alles in orde zou komen 
en dat de gemeente uiteraard de 
school niet voor niets aan mij had 
verkocht omdat men wel iets zag in 
mijn plannen.”
Toch wil Harry Lennips zijn groeps-
accommodatie realiseren. Hij is nu 
bezig met een plek te zoeken op 
landgoed De Groote Scheere. De 
gemeente wil in principe aan dit 
plan meewerken, maar heeft daarbij 
wel enkele voorwaarden gesteld. Zo 
moet Lennips aantonen dat er markt 
voor groepsaccommodaties is en dat 
er geen bestaande accommodaties 
van de markt worden verdrongen.

HARDENBERG - Tien instellingen 
in de gehandicaptenzorg horen tot 
de top 50 van Beste Werkgevers 
van Nederland en zijn genomineerd 
voor de bijbehorende prijs. Eén van 
de instellingen is de Baalderborg 
Groep. Woensdag 28 september 
wordt de uitslag bekend gemaakt. 
De verkiezing komt tot stand op 
basis van een onderzoek onder meer 
dan 300.000 medewerkers en hun 
werkgevers. Er is o.m. beoordeeld 
op de tevredenheid van de werk-
nemers, leiderschap en werksfeer.

HARDENBERG - De buurman van 
de Hadassa Hoeve aan De Vaart in 
Ane (het voormalige Erve Habers) 
heeft zijn strijd tegen de wijziging 
van het bestemmingsplan voor 
deze hoeve verloren. Vorige week 
bepaalde de Raad van State dat 
de gemeente Hardenberg het plan 
volgens de regels heeft gewijzigd.
Volgens het nieuwe bestemmings-
plan wordt de oude woonboerderij 
veranderd in een jeugdopvang 

Mantelzorg – De WMO-adviesraad 
en zorgverleners Carinova houden 
woensdag 14 september een voor-
lichtingsavond voor mantelzorg. 
De bijeenkomst vindt plaats in het 
Carinovagebouw, Hof van Pepijn 
3 (voorheen Stationsstraat) in 
Hardenberg en duurt van 19.30 tot 
21.30 uur. Er zijn geen kosten aan 
verbonden. Opgave is gewenst, niet 
verplicht. De voorlichtingsavond 
staat in het teken van de invloed die 
het mantelzorgen op het leven van 
mantelzorgers heeft.

Aanvaller – Topklasser HHC uit 
Hardenberg heeft alsnog een bui-
tenspeler voor dit seizoen kunnen 
aantrekken. Het is de 20-jarige 
Gersom Klok, die afkomstig is van 
Go Ahead Eagles uit Deventer en 
daarvoor bij BV Veendam voet-
balde. Voor die club heeft hij 37 
wedstrijden in het eerste gespeeld.

Harmonica – In Kloosterhaar 
wordt zondag 4 september een har-
monica- en accordeondag gehou-
den. De optredens zijn van 13.00 
tot 17.00 uur in en rond dorpshuis 
’t Haarschut. De toegang is gratis.

Stoomtrein – De stoomtreinritten 
door de Grafschaft Bentheim die op 
10 september zouden plaatsvinden 
zijn uitgesteld tot een nader te bepa-
len datum. De stoomloc is defect en 
de verwachting is dat de trein niet 
op tijd gerepareerd is.

Burgemeester – Vorige week is 
de benoeming van Peter Snijders 
tot burgemeester van Hardenberg 
officieel geworden. Hij volgt Bert 
Meulman op die 1 september met 
pensioen gaat. Snijders wordt 
maandag 3 oktober door de Overijs-
selse Commissaris van de Koningin 
Ank Bijleveld geïnstalleerd als bur-
gemeester van Hardenberg tijdens 
een buitengewone raadsvergade-
ring. De raadsvergadering begint 
om 14.30 uur.

Mars - De sterrenwacht Hellen-
doorn houdt vrijdag 2 september 
vanaf 20.00 uur in molen De Wippe 
aan de Ommerweg in Hellendoorn 
een lezing over de planeet Mars, 
onze buurman in het zonnestelsel. 
De lezing geeft een beeld van hoe 
we Mars nu zien, maar gaat ook 
over hoe er vroeger naar Mars ge-
keken werd en welke verstrekkende 
gevolgen dat soms had.

Huldiging - De 5-jarige Evan Ek-
kelenkamp uit Gramsbergen was 
maandag 22 augustus de 30.000e 
bezoeker van het huidige seizoen 
die de poort van zwembad Hat-
temat in Gramsbergen passeerde. 
Hij ontving van badmeester Albert 
van de Veen een bos bloemen voor 
zijn moeder en voor hemzelf een 
zwemabonnement voor het nieuwe 
seizoen. Overigens is het personeel 
van zwembad Hattemat niet erg 
tevreden over het bezoekersaantal 
van dit jaar. De maanden mei en juni 
verliepen goed en volgens schema 
(zo’n 10.000 bezoekers per maand) 
maar vanaf juli was de toeloop van-
wege het slechte weer aanmerkelijk 
minder. Het seizoensgemiddelde dat 
ruim boven de 40.000 ligt zal dit 
jaar niet worden gehaald.

Topklasse - De streekderby HHC 
uit Hardenberg tegen SVZW uit 
Wierden in de Topklasse van het 
amateurvoetbal is zaterdag 3 sep-
tember live te zien bij TV Oost. 
De omroep besteedt dit seizoen 
speciale aandacht aan de Topklasse, 
waarin zes Overijsselse teams uit-
komen. Het duel op sportpark De 
Boshoek begint om 17.00 uur.

Hadassa Hoeve mag 
zorgboerderij worden

voor maximaal acht jongeren die 
zorg nodig hebben. Op het terrein 
komen  een bed and breakfast met 
drie kamers, een vergaderruimte, 
een winkel en een museum.

De buurman denkt dat er geen 
sprake is van een financieel haalbare 
exploitatie, dat er teveel verkeer 
komt, dat in de winkel spullen wor-
den verkocht die niets met zorg te 
maken hebben waardoor extra klan-

Nominatie Baalderborg

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – HHC is de eerste thuiswedstrijd van het nieuwe seizoen 
verder gegaan met wat het vorig seizoen bijna alle thuiswedstrijden heeft 
gedaan, namelijk punten verliezen. Soms was dat verlies terecht, soms 
niet, maar HHC kreeg in ieder geval in elke wedstrijd kansen om iets aan 
de stand te doen. Kansloos betekent letterlijk ‘zonder een enkele kans’. En 
dat was zaterdag tegen Noordwijk het geval. De nieuwkomer, afgelopen 
seizoen kampioen van de Hoofdklasse A, had vorige week thuis nog met 
1-4 verloren van Genemuiden. Vooraf werd dus door menig HHC-fan 
gedacht dat een overwinning er wel inzat. Het groeiende gemor langs de 

HHC kansloos tegen Noordwijk

Zelfs centrale verdediger Kevin Mooibroek (nr.26) werd naar voren gestuurd, maar het leverde HHC geen doelpunten op.

kant maakte duidelijk dat in werkelijkheid Noordwijk een maatje te groot 
was. De Zuid-Hollanders waren feller, technisch beter, sneller en wonnen 
bovendien elk duel. Omdat HHC aan opbouwen niet toekwam werd het 
van de kant van de Hardenbergers een pot boerenkoolvoetbal: snel de bal 
naar voren knallen en daar maar zien wat de spitsen ermee doen. Dat was 
niet veel, want zo’n strijdwijze valt makkelijk te verdedigen. De Noord-
wijkers stelden daar veel kansen en drie doelpunten tegenover. Na twee 
wedstrijden lijkt het er nog niet op dat het gat met de ploegen uit Holland 
dit seizoen kleiner wordt.

ten komen met extra verkeersdrukte 
en dat de gebintenschuur, waar de 
bed and breakfastruimtes komen, 
binnen de geurcirkel van zijn boe-
renbedrijf valt. Dat laatste was niet 
de bedoeling van de gemeente, maar 
het plan laat het toe dat de schuur 
wordt uitgebreid zodat een deel dan 
binnen de geurcirkel valt.

De Raad van State heeft aangegeven 
dat het deel over de uitbreiding van 
de schuur veranderd moet worden, 
maar dat de buurman verder op geen 
enkel punt gelijk krijgt. De gemeen-
teraad, die het bestemmingsplan 
heeft vastgesteld, moet de buurman 
wel zo’n duizend euro betalen voor 
proces- en griffiekosten.
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Vijftig kilometer van Hardenberg 
(bijvoorbeeld via Venebrugge, 
Wilsum, Hoogstede en Twist) ligt 
bij het Duitse dorp Groβ Hesepe 
het Emsland-Moormuseum. Het 
grootste veenmuseum van Europa, 
beweert de museumleiding, hoewel 
met 26.000 bezoekers in 2010 het 
aantal van het Veenpark in Barger-
Compascuum bij lange na niet 
wordt gehaald (200.000 per jaar in 
de jaren ’80, na een faillissement 
tegenwoordig zo’n 80.000 per jaar). 
In het hoofdgebouw, geopend in 
2006 en gebouwd in de vorm van 
een regionale turfstrooiselfabriek, 
wordt de geschiedenis getoond en 
verteld van het werken in het veen. 
Ook in het Nederlands, want alle 
informatieborden zijn tweetalig. 
In het buitenterrein is onder meer 
een koloniehuis herbouwd, een 
kleine boerderij van een vervener/
landbouwer rond 1930. Naast de 
boerderij een mooi aangelegde 

Tijdreis door het
Bourtanger Moor

moestuin, in de schuur regionale 
dierenrassen als het Bentheimer 
varken en op het erf een bakhuis 
met twee ovens. Verder naar achte-
ren ligt een 30 hectare groot terrein 
waar het hoogveen een kans krijgt 
zich te herstellen. Je kunt al wan-
delend de heide en turf bekijken. 
Vanaf begin augustus 2011 nog 
beter dan voorheen, want sindsdien 
zijn de nieuwe wandelpaden, plat-
forms met verrekijkers en informa-
tieborden helemaal gebruiksklaar. 
Het is echter ook mogelijk een ritje 
door het gebied te maken met een 
veentreintje

Ottomeyerploeg
Wat het museum anders maakt dan 
andere veenmusea is de hal die in 
juli 2010 officieel is geopend door 
de minister van Cultuur en Weten-
schap van Nedersaksen. Op 1500 
m2 tentoonstellingsruimte wordt de 
geschiedenis van het Emslandplan 

in beeld gebracht. Dat plan omvat 
het toegankelijk maken van het 
Emsland via wegen en kanalen, 
het ontginnen van de woeste veen- 
en heidegrond en het bouwen van 
woningen. Er moest na de Tweede 
Wereldoorlog in de gebieden die 
Duitsland had overgehouden meer 
voedsel dan vroeger worden gepro-
duceerd, omdat het land de graan-
velden in het oosten was kwijtge-
raakt. Daarnaast werd een plek in 

het westen gezocht voor 400.000 
boeren en boerenknechten, die sa-
men met hun gezinsleden gebieden 
als Oost-Pruisen en Pommeren wa-
ren ontvlucht. De woeste gronden 
in het Emsland moesten binnen 
tien jaar 100.000 hectare bruikbare 
landbouwgrond opleveren, zo was 
de schatting. Dankzij de miljoenen 
van het Marshallplan konden de 
plannen worden uitgevoerd. En 
dankzij de reusachtige stoomploe-
gen van Wilhelm Ottomeyer uit 
Pyrmont. Het bedrijf verhuurde tot 
de Tweede Wereldoorlog aan be-

drijven in Duitsland, Denemarken 
en Nederland complete teams voor 
ontginningswerk, bestaande uit 
machinisten, ploegers en als belang-
rijkste persoon de kok. Van 1950 
tot 1970 werd voornamelijk voor 
de Duitse overheid gewerkt om het 
Emsland in cultuur te brengen.
Midden in de nieuwe hal van het 
Moormuseum staat zo’n ploeg: de 
Mammoet. De 30 ton zware ploeg 
vormt samen met de twee locomo-

bielen Thüringen en Magdeburg 
een stoomploeg. De locomobielen 
stonden aan weerszijden van de 
ploeg om de reusachtige Ottomeyer 
twee meter diep door de zware 
veengrond te trekken. Eén ploeg 
kon in vijf uur net zoveel werk 
verstouwen als een veenarbeider in 
500 dagen. In september 1972 werd 
de laatste voor getrokken bij Groβ 
Hesepe en daarmee zat het werk in 
het Emsland erop. De Ottomeyer-
ploeg, twee locomobielen en allerlei 
gereedschap bleven achter in het 
veen. Zij zorgden voor het ontstaan 

van het Moormuseum in 1979.
Emslandlager
Eén aspect van het leven in het veen 
wordt in het Emsland-Moormuse-
um niet belicht, namelijk het leven 
in de Emslandlager. Dat waren 
15 werk- en concentratiekampen 
langs de Nederlandse grens, in het 
Emsland en de Grafschaft Bent-
heim. In deze kampen, opgericht 
door de nazi’s in de jaren ’30, zaten 
politieke gevangen, strafgevangen, 

mensen uit het verzet in Frankrijk, 
België en Nederland en krijgsge-
vangen. De gevangenen moesten in 
het veen werken, om met de hand 
de woeste grond te cultiveren. Dui-
zenden zijn in de kampen om het 
leven gekomen door uitputting en 
ziekte, of door de nazi’s vermoord. 
In de Noord-Duitse stad Papenburg 
is een informatiecentrum ingericht 
in een voormalig veenhuis. Een 
permanente tentoonstelling biedt 
een overzicht van de geschiedenis 
van de kampen van 1933 tot 1945.

Boekweitpannenkoek
Net buiten de toegangspoort van het 
Moormuseum kan van het leven in 
het veen ook worden geproefd. In 
het kleine museumcafé wordt onder 
meer een boekweitpannenkoek ge-
serveerd, oftewel een Bookweiten-
Janhinnerk. Niet de gewone, maar 
de pannenkoek die op veel plaatsen 
in het Emsland op christelijke 
feestdagen op tafel kwam, dus met 
spekreepjes, preiselbeeren (rode 
bosbessen), schwarzbrot (rogge-
brood) en apfelmus (appelmoes). 
Wellicht een smakelijke afsluiting 
van een tocht door de recente his-
torie van de buurregio.

Meer info:
www.moormuseum.de
www.diz-emslandlager.de

Turf, heide en nieuwe landbouwgrond

Campings in Hardenberg en omgeving laten op hun web-
sites niet alleen zien hoe mooi hun eigen kampeerinrich-
ting is, maar ze tonen daarnaast iets van de activiteiten en 
attracties in de omgeving. En zelfs ‘sturen’ ze hun gasten 
naar verre oorden als kasteel Bentheim (60 km), Speelstad 
Oranje (50 km), de Apenheul in Apeldoorn (85 km) en 
het Spoorwegmuseum in Haaksbergen (65 km). Ook het 
Veenpark in Barger-Compascuum staat bij sommigen op 
de lijst, maar het veenmuseum in het naastgelegen Bour-
tanger Moor wordt nergens genoemd. En dat is eigenlijk 
wel jammer, want dan worden de toeristen niet gewezen op 
het bestaan van een aardig museum dat een stukje recente 
historie laat zien van een gebied net over de Nederlands-
Duitse grens.

Nederland heeft na de Tweede Wereldoorlog pogingen onderno-
men om een deel van het Emsland in bezit te krijgen. Niet zozeer 
vanwege de turf, maar vanwege de olievoorraden. Zo’n beetje het 
gebied ten westen van de lijn Papenburg, Meppen, Nordhorn moest 
als schadevergoeding Nederlands grondgebied worden, hoewel er 
ook wel andere uitbreidingen werden geopperd. Tijdens het slot van 
de Duitslandconferentie in Londen, in april 1949, werden de Neder-
landse eisen door de westerse geallieerden afgewezen. Wel werden 
in de buurt van Nijmegen en Arnhem enkele dorpen geannexeerd en 
langs de hele grens een paar kleine grenscorrecties toegepast. In 1963 
werd het gebied weer teruggegeven aan Duitsland, met uitzondering 
van de Duivelsberg bij Nijmegen.
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Het gaat hierbij om acht niet-
noodzakelijke investeringen, waar-
bij twee stuks eruit springen wat 
opbrengst betreft. Zo stond voor 
de ondersteuning van mantelzor-
gers 172.000 euro op de lijst. Een 
derde deel is inmiddels toegezegd 
voor de regeling Mantelzorger, tijd 

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg laat samen met het 
bedrijf Reggefiber onderzoeken, 
of in de hele gemeente een glasve-
zelnetwerk aangelegd kan worden. 
Door het netwerk kan elk huishou-
den snel internet ontvangen, maar 
het kan volgens de gemeente ook 
belangrijk worden voor domotica, 
oftewel huisautomatisering. Hier-

Molenloop – In de Duitse grens-
plaats Laar wordt zaterdag 17 sep-
tember de 26e Molenloop gehouden. 
Voor scholieren is er de 2 kilome-
terloop, de ouderen lopen afstanden 
van 5 kilometer (start 16.00 uur) 
of 10 kilometer (start 17.00 uur). 
Start en finish zijn bij de Laarmolen 
aan de Vecht. Parkeren kan bij het 
Dorpshuis aan de Hauptstraβe. Aan-
melden kan via de website http://
www.muehlenlauf.de.

Stilettorace – Tijdens Wereldmeis-
jesdag op 22 september houdt stich-
ting De Stuw in Hardenberg een 
stilettorace voor meiden uit groep 
7/8 van de basisschool en klas 1 en 
2 van het voortgezet onderwijs. Aan 
de wedstrijd is een goed doel ver-
bonden, namelijk de Borstkanker-
vereniging Nederland. De meiden 
moeten op hakken van minimaal 
3 centimeter een sprint van 60 tot 
80 meter afleggen. De twee snel-
sten krijgen een prijs. De race start 
om 16.00 uur bij het vernieuwde 
Kruserbrinkpark in Hardenberg. 
Tussendoor wordt een workshop 
dansen gegeven. Aanmelden kan 
via e.broeksema@destuw.nl.

Rondom - Het derde kwartaaltijd-
schrift van de Historische Vereni-
ging Hardenberg bevat 8 uiteenlo-
pende cultuurhistorische bijdragen. 
Met zijn artikel Langs de Elsbeek 
besluit Klaas Oosterkamp de serie 
historische landschapswandelingen 
langs beken in de oude gemeente 
Hardenberg. Dinah Hesselink-
Zweers en Erwin Wolbink starten 
een nieuwe serie, getiteld ‘Onze 
straatnamen’. In dit eerste deel 
wordt de geschiedenis van de straat-
naamgeving beschreven, gevolgd 
door een portret van schaapherder, 
dichter en amateurhistoricus Hen-
drik van Laar. Andere artikelen gaan 
onder meer over de herontdekking 
van de stadsmuur, de hervormde 
kerk in Kloosterhaar en de geschie-
denis van de kerkklokken van de 
Stephanuskerk in Hardenberg.

Zingende boswachters - Drie 
boswachters van Staatsbosbeheer 
Vechtdal brengen zaterdag 17 sep-
tember een ode aan het Vechtdal. 
Als Stepping Stones leggen ze in het 
bostheater Ommen op geheel eigen 
wijze een muzikale verbinding tus-
sen mens en natuur. Met beeld en 
geluid nemen ze de gasten mee door 
de rijke geschiedenis van het Vecht-
dal. Er wordt kennis gemaakt met de 
verwondering van de boswachters, 
witte wieven, historische figuren en 
overige spelers van het Vechtdal. De 
voorstelling begint om 19.30 uur, 
de toegang is gratis. Het bostheater 
is bereikbaar via de ingang van 
Recreatiecentrum Besthmenerberg.

Brocante - Zaterdag 17 september 
wordt op landhoeve De Zwieseborg 
in Loozen van 10.00 tot 16.00 uur 
voor het eerst een antiek-, bro-
cante- en curiosamarkt gehouden. 
Ongeveer 20 standhouders komen 
producten te tonen. Daarnaast zijn 
er optredens van onder meer jeugd-
koor Together, Big Band Muzerie 
en Melon. Voor kinderen is een 
speciaal programma georganiseerd.

Trekkers – De trekkertrekvereni-
ging Balderhaar houdt zaterdag 17 
september een ouderwetse Trekker 
Trek in Kloosterhaar met gewone 
landbouwtractoren. De trekkers zijn 
ingedeeld in 7 klassen, van 2800 t/m 
11000 kg. De wedstrijd is van 08.30 
uur tot 18.00 uur aan de Verlengde 
Broekdijk/Breeslootdijk.

VROOMSHOOP – Er zijn niet veel ambachtelijke distilleerderijen meer in 
Nederland. En van die paar handenvol is er maar één die eigen grondstoffen 
verwerkt en dat is Kalkwijck Distillers aan de Tonnendijk in Vroomshoop. 
Zaterdag hebben drommen bezoekers het verhaal ‘van korrel tot borrel’ 
kunnen horen uit de mond van  Lisanne Benus. In haar vaders boerderij 
Pertjaja (Maleis voor ‘vertrouwen’) werden de hele dag rondleidingen 
gehouden in het kader van de Open Monumentendag 2011.

De boerderij aan de Tonnendijk 176 paste uitstekend bij het thema van de 
monumentendag: Nieuw gebruik – Oud gebouw, oftewel het hergebruik van 
een pand dat oorspronkelijk voor een andere bestemming was gebouwd. De 
distilleerderij was voor het eerst in de lijst met monumenten opgenomen 
maar bleek een trekker van jewelste. Terwijl andere monumenten het met 
twintig, dertig of veertig bezoekers moesten doen bleef Lisanne’s tante 
maar turven, zodat ze twee uur voor sluiting al 120 streepjes had gezet. 

Gemeente schrapt in lijst met investeringen
HARDENBERG – Bijna een jaar geleden heeft de gemeenteraad van Hardenberg opdracht gegeven aan 
B&W, om eens te kijken naar de lijst met investeringen die niet absoluut noodzakelijk zijn. B&W heb-
ben toen een lijst gemaakt ter waarde van 1,5 miljoen euro. In juni van dit jaar heeft de raad een motie 
aangenomen waarin het gemeentebestuur wordt gevraagd nu daadwerkelijk te gaan strepen in de lijst, 
zodat minstens een half miljoen euro kan worden toegevoegd aan de algemene reserve. Het college komt 
in oktober met voorstellen waardoor de reservepot van de gemeente met 426.000 euro groeit.

voor jezelf. De rest van het bedrag, 
bestemd voor incidentele subsidies 
aan projecten, is niet verplicht. 
B&W stellen voor dit bedrag van 
112.000 euro aan de algemene re-
serve toe te voegen. Een ander pro-
ject waarvoor geen geld meer wordt 
uitgetrokken is het Multifunctioneel 

centrum (MFC) in Bruchterveld. 
Voor de bouw van zo’n centrum 
was 164.000 euro gereserveerd. Het 
blijkt echter dat de co-financiering 
van Leader+ (geld van de Europese 
Gemeenschap) niet doorgaat, omdat 
die pot leeg is. “We weten niet of 
er nog weer geld uit Brussel komt, 

zodat het onzeker is of de bouw 
van een MFC in Bruchterveld in 
de toekomst mogelijk is. Nu de 
gemeenteraad heeft besloten dat 
het MFC in Gramsbergen voorlopig 
het laatste project is, hebben we het 
geld voor Bruchterveld niet nodig”, 
zegt wethouder Douwe Prinsse. 

Nu nieuwbouw niet doorgaat moet 
wel het bestaande dorpshuis Heuj-
mansbelt worden opgeknapt. Voor 
het gemeentelijk deel van deze 
opknapronde hebben B&W 50.000 
euro gereserveerd.

Distilleerderij trekt veel bezoek 
tijdens Open Monumentendag

De gasten begonnen de rondleiding bij het hart van de distilleerderij: een 
koperen ketel van 300 liter met whiskyhelm. Daarna werden de magazij-
nen bekeken, de winkel waar de jenevers en likeuren worden verkocht en 
uiteindelijk werd het proeflokaal bezocht waar een glaasje van de streek-
producten werd aangeboden.

“Het is trouwens niet alleen een streekproduct omdat het in deze oude 
Groningse boerderij wordt gemaakt, maar ook omdat we de 18 ton graan 
gebruiken die we samen met de achterbuurman bij de boerderij verbouwen 
en die daarna bij de Leemansmolen in Vriezenveen wordt gemalen”, ver-
telde Lisanne. Samen met haar vriend en familieleden wist ze zaterdag de 
gasten zo te ontvangen en te boeien, dat aardig wat bezoekers aangaven nog 
eens terug te komen voor een bezichtiging of een proeverij. De informatie 
daarover is te vinden op de website www.kalkwijckdistillers.nl.

Hardenberg wil glasvezel
door is dienstverlening van buiten 
de woning mogelijk, waardoor 
bijvoorbeeld ouderen langer zelf-
standig kunnen blijven wonen.
Het onderzoek moet niet zozeer dui-
delijk maken of het aanleggen van 
glasvezelkabel technisch mogelijk 
is, want dat is geen probleem. Er 
moet een antwoord komen op de 
vraag of het financieel mogelijk 

is om alle 25.000 woningen in de 
gemeente van glasvezel te voorzien. 
“Voor de dichtbevolktere kernen 
als Hardenberg en Dedemsvaart 
zal dat geen probleem zijn, maar 
we willen ook het buitengebied 
erbij betrekken”, zegt wethouder 
Douwe Prinsse. De gemeente zoekt 
nog naar medefinanciers om de 
glasvezelkabels aan te leggen. Om 
de bevolking duidelijk te maken 
wat de mogelijkheden van een 
glasvezelnetwerk zijn, wordt aan de 

verenigingen van Plaatselijk Belang 
gevraagd om de bewoners actief te 
benaderen en voor te lichten. Ver-
der wordt geprobeerd de gemeente 
Ommen bij het project te betrekken, 
zodat samen opgetrokken kan wor-
den. Het onderzoek moet volgens 
Prinsse het liefst nog dit jaar zijn 
afgerond. Als de uitkomst positief is 
en er ook verder weinig problemen 
opdoemen, kan over een jaar begon-
nen worden met de aanleg van de 
glasvezelkabel.
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HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg gaat niet de bu-
reaucratische weg bewandelen 
om mensen die na 29 juli een 
ID-kaart hebben gekocht hun 
geld terug te geven, maar zoekt 
de burgers op.

Door een uitspraak van de Hoge 
Raad mogen geen leges meer gehe-
ven worden voor de aanvraag van 
een verplicht document. Formeel 
moeten degenen die op of na 29 juli  
een ID-kaart hebben aangeschaft 

KLOOSTERHAAR – Korfbal-
vereniging UNI uit Kloosterhaar 
heeft zaterdagmorgen het nieuwe 
kunstgrasveld op sportpark De 
Polderhoek in gebruik genomen. 
Dat gebeurde door de Kangoeroes, 

In de loop van dit schooljaar wor-
den de lokalen aan deze nieuwe 
situatie aangepast. De eerste fase 
van de verbouwing is voor de zo-

HARDENBERG – In het Röpcke-
Zweers ziekenhuis in Hardenberg 
is woensdag 14 september aan 
het eind van de middag in de ste-
riele berging van de operatiekamers 
(OK) een vleermuis aangetroffen. 

Het beestje is direct gevangen en 
verwijderd. Het OK-programma 
was op dat moment al afgelopen, er 
waren geen patiënten meer binnen 
de OK-ruimtes. Na de ontdekking 
is meteen onderzocht hoe de vleer-
muis in de berging is gekomen. 
Volgens ziekenhuismedewerkers 
is het dier niet rechtstreeks via de 
OK naar binnen gekomen en ook 
niet via de luchtkasten. Naar alle 
waarschijnlijkheid is de vleermuis 
meegelift tijdens transport van 
materiaal naar de OK-berging. 
Nadat geconstateerd was dat er 
geen andere vleermuizen aanwezig 

Verbouw Vechtdal College door vernieuwing onderwijs

mervakantie begonnen en wordt 
deze week afgerond. De verouderde 
keuken, bestemd voor de leerlingen 
van consumptieve techniek en 

verzorging, is in juni verwijderd. 
Nieuwe leidingen zijn aangelegd, 
afzuigkappen geplaatst en een 
nieuw plafond aangelegd. Deze 

week wordt de vloer gestort en de 
nieuwe keukeninventaris geplaatst. 
Het lokaal wordt vrijdag opgele-
verd, zodat maandag 26 september 
de eerste lessen in de nieuwe ruimte 
gegeven kunnen worden. Verder 
zijn naast de keuken twee lokalen 
samengevoegd. Hierin is nieuwe 
inventaris geplaatst, waardoor 
leerlingen kennis kunnen maken 
met verzorging in de breedste zin 
van het woord.

HARDENBERG - Tot vorig schooljaar konden bovenbouwleerlingen van vmbo-basis en vmbo-kader van het 
Vechtdal College Hardenberg kiezen uit acht afdelingen: bouwtechniek, metaaltechniek, voertuigentechniek, 
elektrotechniek, groen, verzorging, handel & administratie en consumptieve techniek. Om leerlingen beter voor 
te bereiden op de veelheid aan banen in het bedrijfsleven, om ze niet te vroeg een keuze voor te leggen voor een 
toekomstig beroep en ze de mogelijkheid te geven ook kennis te maken met andere beroepenvelden, heeft de 
school ervoor gekozen een groot deel van de beroepsgerichte programma’s samen te voegen. Leerlingen kiezen 
voortaan voor techniek, voor dienstverlening & commercie of voor groen.

Vleermuis in operatiekamer
waren, is het gehele OK-complex 
schoongemaakt. Een ingeschakelde 
vleermuisdeskundige heeft per-
soonlijk vastgesteld dat het om een 
volwassen dwergvleermuis gaat. 
Dit type vleermuis is geen drager 
van hondsdolheid. Door middel 
van metingen met speciale appara-
tuur is vastgesteld dat het om een 
enkele dwergvleermuis ging. Het 
ziekenhuis heeft de Inspectie is ge-
waarschuwd, die constateerde dat er 
adequaat is gehandeld en dat er geen 
aanleiding voor verdere actie is.

Burgers krijgen ID-geld terug
een bezwaarschrift indienen, daarna 
moet een uitspraak volgen over dat 
bezwaar en tenslotte kan het geld 
teruggestort worden. Hardenberg 
doet dat anders. Het is bekend dat 
circa 440 personen voor teruggave 
in aanmerking komen. Zij hebben of 
krijgen binnenkort een brief waarin 
staat, hoe ze hun geld kunnen 
terugkrijgen. De teruggave geldt 
overigens niet voor personen onder 
de 14 jaar en voor spoedaanvragen.

Kosten
De uitspraak van de Hoge Raad 
kost de gemeente dit jaar ongeveer 
40.000 euro. Volgend jaar zal dat 
naar verwachting 160.000 euro zijn. 
Als het Rijk de helft hiervan betaalt, 
zo denkt het college van B&W, 
moet Hardenberg een oplossing 
vinden om het jaarlijkse tekort van 
80.000 euro te dekken.

UNI blij met kunstgras

Pink Ribbon – In Hardenberg 
wordt zaterdag 1 oktober een Ladies 
Fietstocht gehouden om geld in te 
zamelen voor de strijd tegen borst-
kanker. Om 10.00 uur start de tocht 
van zo’n 20 kilometer rond Harden-
berg bij café Docks. Inschrijven kan 
via fietsenpinkribbon@hotmail.
com. De kosten om deel te nemen 
bedragen 15 euro. Hiervoor krij-
gen de deelnemers koffie/thee, een 
lunch bij de Rheezerbelten en een 
leuke verrassing. De organisatoren 
vragen elke deelnemer om spon-
soren te zoeken. Dit gebeurt op 
vrijwillige basis, maar ze hopen dat 
iedereen een bedrag van minimaal 
25 euro inbrengt. Er hebben zich al 
bedrijven gemeld die al hun vrou-
welijke medewerkers sponsoren. 
Rond 13.00 uur wordt de voorlopige 
opbrengst bekend gemaakt bij de 
finishplaats De Voorveghter.

Afsluiting - De provincie Overijssel 
gaat de hoofdrijbaan van de provin-
ciale weg N 341 tussen Westerhaar 
en Kloosterhaar afsluiten voor het 
doorgaande verkeer van maandag 
26 september t/m maandag 7 no-
vember. Het doorgaande verkeer 
wordt omgeleid via Vriezenveen, 
Vroomshoop, Hardenberg naar 
Kloosterhaar (via de N 750, N 
36 de Hardenbergseweg en de N 
343) en andersom. De omleiding 
wordt met borden aangegeven. De 
afsluiting van de N 341 is nodig 
om werkzaamheden aan de weg 
snel en veilig te laten plaatsvinden. 
Het gaat om het aanbrengen van 
nieuw asfalt, het aanbrengen van 
vluchtheuvels en nieuwe strepen 
op de weg.

Stop – CDA-fractievoorzitter Henk 
Meulink verlaat de gemeenteraad 
van Hardenberg. Hij was 13,5 jaar 
raadslid, waarvan de laatste 10 jaar 
fractievoorzitter. Meulink wordt 
als voorzitter opgevolgd door Dirk 
van der Valk. Zijn plek als raadslid 
wordt vanaf 11 oktober ingenomen 
door Ad Fokke uit Heemserveen.  
Henk Meulink blijft actief in de 
politiek voor het CDA als lid van 
de Provinciale Staten van Overijs-
sel. Volgens Meulink kan hij door 
de groei van zijn bedrijf niet meer 
volop tijd besteden aan de twee 
politieke parttime banen. De komst 
van de nieuwe burgemeester, die 3 
oktober wordt geïnstalleerd, heeft 
zijn besluit niet beïnvloed, zegt 
Meulink, “maar het is natuurlijk wel 
een mooi moment.”

Dierenhulp - De afdeling Noord-
Overijssel van de Dierenbescher-
ming hoopt dat de inwoners in haar 
regio dit jaar tijdens de collecte in 
de eerste week van oktober diep 
in de buidel tasten, want de kosten 
voor dierennoodhulp waren het af-
gelopen jaar vele malen hoger dan 
de opbrengst van de jaarlijkse col-
lecte. In 2010 is er in de gemeente in 
Noord-Overijssel, waaronder Har-
denberg en Ommen, bijna 20.000 
euro opgehaald. Een bedrag waar 
de Dierenbescherming blij mee 
is, maar het was niet genoeg om 
alle kosten van dierenhulp in dat 
jaar te dekken. Alleen al aan Die-
rennoodhulp is in 2010 meer dan 
30.000 euro uitgegeven. De collecte 
is naast de contributiegelden de 
belangrijkste inkomstenbron. De 
afdeling ontvangt geen subsidies. 
Voor het collecteren zoekt de Die-
renbescherming nog vrijwilligers 
(opgave via tel. 06-47143787).

HARDENBERG – HHC-spits Martijn Berger kan niet alleen goed voet-
ballen, hij kan ook erg ver met telefoons gooien. Berger was zaterdag op 
het evenemententerrein aan de Europaweg een van de deelnemers aan 
de 3e editie van het Hardenbergs Kampioenschap mobieltjes werpen, 
georganiseerd om geld in het laatje te brengen van het hospice ’t Huis 
aan de Vecht. Zijn vroege worp (hij was op weg naar sportpark De 
Boshoek voor de wedstrijd HHC-Montfoort) van 61,11 meter leverde 
Berger de eerste prijs op.

Vorig jaar waren er ruim 50 deelnemers, dit jaar bijna 50. Voor 2 euro per 
beurt mochten ze een Nokia-telefoontje weggooien om in aanmerking te 

Mobieltjes werpen voor ‘t Huis aan de Vecht

komen voor de hoofdprijs, een nieuw mobieltje. Er werd in drie klassen 
gestreden: jeugd tot 14 jaar, vrouwen en mannen. Aly Waterink was met 
haar (bijna) 78 jaren de oudste deelnemer, de 2-jarige Babice Wiendels 
de jongste. John Sieben, de herenkampioen van 2010, kwam dit keer niet 
verder dan een tweede plaats. Bij de dames was het Miranda Alfring die, 
net als vorig jaar, de eerste plek voor zich opeiste. Jurn Sprinkelder was 
de beste jongere.
Organisator Aad Kolthof toonde zich na afloop niet ontevreden, al had hij 
wel op wat meer deelnemers gehoopt. Als alle bedragen binnen zijn kan 
hij naar verwachting een kleine duizend euro aanbieden aan de stichting 
Vrienden van het hospice.

Als er nog wat aan de techniek van Susan Otter geschaafd wordt, valt ze wellicht volgend jaar ook in de prijzen.

de jongste leden van de club. Na 
de openingshandeling werkten de 
jonkies samen met het ‘sterrenteam 
van weleer’ een strafworpsessie af, 
waarna de reguliere competitiewed-
strijden werden gespeeld. De eerste 
‘kunstgrasdag’ werd afgesloten met 
een feest in de kantine Het 4e vak.
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HARDENBERG - De groep vrijwilligers van het IVN 
kiest wekelijks voor een natuurproject in en rond Har-
denberg of Gramsbergen, om daarin op verzoek van 
de beherende instantie het nodige onderhoudswerk 
te doen. Dit gebeurt altijd in een ongedwongen sfeer. 
Zo is er binnen de groep geen duidelijke leiding en 
een ieder werkt naar eigen kunnen en mogelijkheden. 
Om anderen met dit werk te laten kennismaken wordt 
zaterdag 1 oktober ‘open vrijwilligerswerk’ gedaan 
binnen de Loozensche Linie. In dit natuurgebied bij 
de Zwieseborg in Loozen hebben veel jonge boompjes 
kans gezien zich te vestigen. Het is nu de tijd om deze uit 
het gebied te verwijderen, want anders dreigt het gebied 
te “verbossen” en daarmee zal een beoogd natuurlijk 
plas-dras gebied een geheel ander karakter krijgen.

HARDENBERG – B&W van 
Hardenberg presenteren de ge-
meenteraad in november een slui-
tende begroting voor 2012. Dat is 
grotendeels mogelijk dankzij het 
omvangrijke pakket aan bezuini-
gingsmaatregelen waarmee de raad 
in juni van dit jaar heeft ingestemd. 
Ook de meerjarenbegroting t/m 
2015 ziet er veelbelovend uit. Er 
is zelfs ruimte voor investeringen. 

Tot en met 2014 kan een bedrag 
van ruim 16 miljoen euro worden 
besteed, zoals is afgesproken in 
het collegeprogramma. Volgens 
loco-burgemeester Douwe Prinsse 

Snoeiafval – inwoners van de ge-
meente Hardenberg kunnen op de 
zaterdagen 8, 15 en 22 oktober en 5 
november gratis snoeiafval brengen 
naar vuilstortplaats Het Bovenveld 
(nabij de Witte Paal). Dat kan tussen 
9.00 en 16.00 uur. Omdat de actie 
alleen gratis is voor Hardenbergers 
is legitimatie verplicht.

Zwemfeest – Zwembad De Marsch 
in Hardenberg viert zijn 40e verjaar-
dag, schrijft de gemeente. Dat moet 
zijn: in zijn huidige vorm, want De 
Marsch bestaat al 77 jaar. Dat het 
huidige bad vier decennia bestaat 
wordt de hele maand oktober ge-
vierd. Zaterdag 1 oktober kost een 
kaartje 40 cent, vaste gasten worden 
later die maand getrakteerd op een 
brunch, 9 en 23 oktober zijn er 
gratis proeflessen voor ouder- en 
kindzwemmen, wie in oktober jarig 
is mag een keer gratis komen zwem-
men en voor wie volgende maand 
net als het bad 40 wordt heeft het 
personeel nog meer in petto. Die 
laatste groep krijgt hierover een 
brief van De Marsch.

Fair Trade – GroenLinks in Har-
denberg houdt dinsdag 27 septem-
ber van 20.00 tot 22.00 uur in de 
wijkboerderij in Baalder een bij-
eenkomst over Fair Trade (eerlijke 
handel). Tijdens de bijeenkomst 
wordt een presentatie gegeven over 
de campagne Fair Trade Gemeente. 
Hierna komen medewerkers van de 
Wereldwinkel aan het woord en de 
Hardenberger wethouder René de 
Vent. Achterliggende gedachte van 
de organisatoren is om van Harden-
berg een Fair Trade Gemeente te 
maken. Daartoe moet ‘gemeente-
breed’ veel aandacht wordt besteed 
aan fair trade: van bedrijven tot 
het café om de hoek, van school 
tot sportkantine, in supermarkt en 
kledingzaak. Belangstellenden zijn 
welkom, de toegang is gratis.

Werk aan N36 - Rijkswaterstaat 
voert van vrijdag 30 september 
20.00 uur tot zaterdag 1 oktober 
18.00 uur werkzaamheden uit aan 
de invoegstroken naar de N36 ter 
hoogte van Westerhaar. De invoeg-
strook naar de N36 van Westerhaar 
richting Hoogeveen is vanwege 
de werkzaamheden afgesloten. Er 
wordt een omleidingroute ingesteld.

Vloeivelden – De vloeivelden in 
De Krim kunnen voorlopig niet 
op financiële steun rekenen van de 
provincie Overijssel. Tijdens een 
excursie in februari, in de aanloop 
naar de verkiezingen van provinci-
ale staten, hebben diverse partijen 
aangegeven dat ze geld beschikbaar 
wilden stellen om verdroging van 
het natuurgebied tegen te gaan. De 
provincie had al eerder 100.000 
euro toegezegd omdat eigenaar 
Staatsbosbeheer krap bij kas zat, 
maar trok die toezegging later in.
Nu blijkt dat de provincie dit jaar 
ruim 4 miljoen euro overhoudt 
diende GroenLinks vorige week een 
voorstel in om toch de beloofde ton 
beschikbaar te stellen, maar hier-
voor was geen meerderheid te vin-
den. Volgens het CDA zijn er ook 
aan ander projecten toezeggingen 
gedaan en moet nu eerst een volg-
orde worden bepaald. De Krimse 
vloeivelden bestaan uit bassins die 
tot twintig jaar geleden gebruikt 
werden door aardappelmeelfa-
briek Onder Ons. Ze hebben zich 
afgelopen twintig jaar ontwikkeld 
tot een gevarieerd natuurgebied, 
dat van belang is voor bedreigde 
broedvogels.

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg gaat de strijd aan met 
bewoners van solitaire recreatie-
woningen. Al eerder zijn de bewo-
ners van parkwoningen aangepakt 
die hun vakantiehuis niet voor 
recreatiedoeleinden gebruikten, 
maar er permanent woonden. Nu 
zijn de bewoners aan de beurt van 
vakantiewoningen die niet op een 
recreatiepark staan.

In totaal gaat het om 38 recrea-
tiewoningen in onder meer Ber-
gentheim, Rheezerveen, Diffelen, 
Den Velde en Sibculo. Drie stuks 

HOOGENWEG – Krijgt de 
nieuwe brug over het Overijssels 
kanaal in de Hoogenweg de ope-
ning aan de Hardenberger kant of 
de Duitse kant? Het verhaal gaat 
namelijk dat de huidige brug, 
die na de Tweede Wereldoorlog 
is gebouwd ter vervanging van 
zijn opgeblazen voorganger, ex-
pres de opening aan de kant van 
de Duitse grens heeft gekregen, 
zodat je bij nieuwe aanvallen uit 
het oosten een soort ophaalbrug 
hebt. Voordeel: je hoeft je eigen 
brug niet te vernielen en je houdt 
toch de Duitsers buiten de poort.

De vraag is actueel geworden omdat 
de huidige brug wordt vervangen. 
Net zoals de bruggen in Beerzer-
veld, Kloosterdijk, Bergentheim 
en de Emtenbroekerdijk. De ver-
vanging is onderdeel van het op-
knappen van het kanaal Almelo-De 
Haandrik. Dat opknappen bestaat 
behalve uit het plaatsen van vijf 
nieuwe, bredere bruggen, uit het 
verwijderen van 250.000 kubieke 
meter zand uit de vaarweg omdat 
het kanaal verdiept wordt van 3,10 
meter naar 3,50 meter en uit het 
verbeteren van twaalf wachtplaat-
sen. Vanaf 2014 is het kanaal dan 

Sluitende begroting 2012
is investeren van groot belang. “We 
moeten blijven investeren, want dat 
zorgt voor extra banen en bedrijvig-
heid. Dat is goed voor onze econo-
mie en op de lange termijn plukt 
iedereen daar de vruchten van.” De 
gemeente investeert de komende 
jaren tientallen miljoenen euro’s in 
onder andere Sportpark De Krim, 
het centrum van Dedemsvaart, de 
stationsomgeving in Hardenberg, 
wegen, riolering en onderwijshuis-
vesting. De gemeenteraad bespreekt 
de begroting op 1 november in de 
oriënterende ronde, waarna naar 
verwachting de begroting op 8 no-
vember wordt vastgesteld.

Ook bewoners losse recreatiewoningen 
moeten op zoek naar ander woonadres

komen volgens de gemeente in 
aanmerking voor wijziging van het 
bestemmingsplan, waardoor het 
huis verandert van een vakantiewo-
ning in een ‘gewone’ woning. Zij 
voldoen aan de voorwaarden die de 
minister van Volkshuisvesting heeft 
opgesteld, om de woonfunctie van 
een recreatiewoning te veranderen. 
De eigenaars van de overige 35 
vakantiehuisjes moeten, net als 
bijvoorbeeld de bewoners van Park 
Moscou in Bergentheim, een ander 
woonadres zoeken. De gemeente-
raad neemt 25 oktober een besluit 
over het voorstel van B&W.

Opknappen kanaal begint bij Hoogenweg

Gedeputeerde Gerrit Jan Kok onthulde het bouwbord voor het opwaarderen van het kanaal.

geschikt voor schepen met een laad-
vermogen van 700 ton, “oftewel per 
schip 35 minder vrachtwagens op de 
weg”, vertelde gedeputeerde Gerrit 
Jan Kok. Deze oud-burgemeester 
van Ommen, sinds dit voorjaar 
provinciebestuurder, mocht vrijdag 
23 september de feestelijke aftrap 
geven van het project. Dat gebeurde 
vanaf het partyschip Organza bij 
de brug in de Hoogenweg, die als 
eerste aan de beurt is en volgend 
jaar al vervangen moet zijn.

Voor de aanleg van de nieuwe 
brug in de Hoogenweg wordt het 
kanaal over een lengte van 200 
meter verbreed. Daarnaast is er 
een grotere ‘kelder’ nodig. In de 
kelder zit het bewegingsmechaniek 
van de brug en voor het nieuwe 
mechaniek is meer ruimte nodig. 
Door deze aanpassingen komt er 
ongeveer 1000 m3 grond vrij. In 
eerste instantie leek het erop dat de 
grond mogelijk vervuild was. Uit 
aanvullend onderzoek is gebleken 

dat de grond helemaal schoon is 
en zonder problemen afgevoerd 
kan worden. Daarnaast is er ook 
onderzoek gedaan naar het asfalt 
en de fundering. Ook hier zijn geen 
vervuilende stoffen aangetroffen.
 
Terugkomend op de aanleg van de 
brug: volgens de tekening wordt 
de opening aan de Duitse kant ge-
maakt. Maar dat is waarschijnlijk 
meer om pragmatische dan histori-
sche redenen.

Boompjes verwijderen uit Loozensche Linie
Het werk begint om 9.00 uur bij de Zwieseborg, 
Hardenbergerweg 23 in Loozen (aan de weg van 
Hardenberg naar Gramsbergen). Om 11.30 uur zit het 
werk er op en wordt gezamenlijk snert gegeten in het 
restaurant van de Zwieseborg. Nieuwe vrijwilligers 
kunnen zich aanmelden bij de coördinator Vrijwillig 
Landschapsonderhoud van het IVN in Hardenberg op 
het telefoonnummer 06-20009596.

HHC wint thuis van Capelle
Topklasser Capelle was zaterdag op De Boshoek in 
Hardenberg grotendeels gelijkwaardig aan HHC. De 
ploeg had echter geen eindpass en geen afmaker. HHC 
wel, zodat de 3-1 overwinning verdiend was. De Har-
denbergers staan nu na Spakenburg op de tweede plaats.
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VECHTDAL – Amateurarcheoloog 
Ab Goutbeek uit Dalfsen heeft don-
derdag 29 september de eerste  Cul-
tuurhistorische atlas van de Vecht 
in ontvangst mogen nemen uit 
handen van de Commissaris van de 
Koningin Ank Bijleveld. Hij kreeg 
het boek als vertegenwoordiger 
van de Vechtdalbewoners die in het 
boek worden geportretteerd, maar 
ook als kenner van het Vechtdal en 
schrijver over de historie en de cul-
tuur van het Vechtdal. Goutbeek is 
een van de ontdekkers van de oude 
loop van de Vecht. De Vecht heeft 
ergens in het begin van de Middel-

Wat de wethouder wel wil doen is 
het aanbrengen van rode fietssug-
gestiestroken. “Dat kan betaald 
worden uit het potje van drie ton dat 
de coalitiepartners willen besteden 
aan het verbeteren van de verkeers-

Sleutels – Vorige week dinsdag 
heeft woningcorporatie Beter 
Wonen de sleutels uitgereikt van 
de nieuwe huurwoningen aan de 
Vechthof in Hardenberg-centrum. 
Beter Wonen heeft vorig jaar negen 
woningen gekocht in het project de 
Vechthof en ze begin dit jaar als 
huurwoning op de markt gebracht. 
De interesse was ondanks de huur-
prijs van 675 euro per maand groot. 
In het ontwerp is rekening gehou-
den met  duurzaamheid: zo maken 
de woningen gebruik van warmte-
koude-opslag en beschikken alle 
ruimtes over vraaggestuurde wo-
ningventilatie.

Koeler – Het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg biedt 
sinds kort kankerpatiënten een 
hoofdhuidkoeler aan. Dit appa-
raat verkleint of voorkomt de 
kans op kaalheid ten gevolge van 
chemotherapie. Door de koeling 
gaan de bloedvaatjes naar de haar-
wortels samenknijpen. Hierdoor 
is er tijdelijk een verminderde 
bloedvoorziening en daarmee ook 
geen toevoer van chemomiddelen 
naar de haarwortels. Dit principe 
zorgt in veel gevallen ervoor, dat 
de haarwortel niet beschadigd 
raakt en niet afbreekt, waardoor 
kaalheid kan worden voorkomen. 

Jaarrekening - De gemeente Har-
denberg koerst af op een sluitende 
jaarrekening. Dat blijkt uit de twee-
de bestuursrapportage die vorige 
week door het college van B&W is 
vastgesteld. Op dit moment toont 
de balans van meevallers en te-
genvallers een voordelig saldo van 
282.500 euro. Volgens B&W komt 
dit doordat tijdig is bijgestuurd op 
dreigende tekorten en doordat een 
pakket aan bezuinigingsmaatrege-
len in de begroting is verwerkt.

Opening - De combibaan van 
ijsvereniging Ons Genoegen in 
Gramsbergen wordt zaterdag 8 ok-
tober officieel worden geopend. De 
baan is al twee jaar in gebruik, maar 
het wachten was op de oplevering. 
Sinds december 2009 wordt er al 
geschaatst op de baan, maar er zijn 
ook tal van andere activiteiten. Zo 
wordt de combibaan gebruikt voor 
de wielersport, skeeleren, beach-
volleybal, beachsoccer en jeu de 
boules. Vanaf 13.30 is iedereen van 
harte welkom om bij deze feeste-
lijke opening aanwezig te zijn. De 
combibaan zal op originele wijze 
door een regionale sporter worden 
geopend. Daarna zullen de verschil-
lende gebruikers van de combibaan 
hun activiteiten promoten.

Zelfstandig – In het Boomstam-
menrestaurant in Heemse wordt 
donderdag 6 oktober het Zelfstan-
digen Platform Hardenberg officieel 
opgericht. Het platform is bedoeld 
voor zelfstandigen met maximaal 
twee medewerkers in dienst. De 
bijeenkomst begint om 19.45 uur. 
Aanmelden is gewenst, via info@
zphardenberg.nl.

N34 – Het CDA wil van B&W 
van Hardenberg weten hoe de 
geluidoverlast in woonwijk De 
Marslanden wordt aangepakt. Om 
de geluidhinder op de Haardijk 
tegen te gaan is een ‘groene Golf’ 
toegezegd bij de verkeerslichten, 
maar hier is weinig van te merken, 
meent het CDA. De partij wil ook 
weten of de beloofde tweelaags 
ZOAB wel wordt aangelegd op de 
N34, of dat het blijft bij één laag wat 
meer geluidhinder betekent.

HARDENBERG – De klagende 
burgers die ervoor hebben gezorgd 
dat het bestemmingsplan voor 
bedrijventerrein Broeklanden-zuid 
vernieuwd moet worden, kosten de 

HARDENBERG - De provincie Overijssel is maandag 3 oktober begon-
nen met de voorbereidingen voor de aanleg van een recreatiesluis in de 
Vecht bij Hardenberg. Het gaat om een sluis die geschikt is voor een kleine 
rondvaartboot en kleine vaartuigen, zoals sloepen, kano’s en vlotten. Boten 
die volgens de provincie passen bij het gebied. De sluis wordt gebouwd 
op de plek waar nu de vistrap is, tussen de stuw en natuurcentrum De 
Koppel. De vistrap wordt verplaatst naar een plek binnen het nog aan te 
leggen Vechtpark. Verder wordt de brug over de vistrap, onderdeel van 
de fietsverbinding over de Vecht, vervangen. In de zomer van 2012 is de 
recreatiesluis klaar, de kosten bedragen 1,2 miljoen euro.

De bouwwerkzaamheden beginnen eind dit jaar. Omdat volgens wetgeving 
tussen 15 oktober 2011 en 15 april 2012 niet zonder speciale voorzieningen 

Fietspad langs Kloosterdijk te duur

veiligheid. Nu Ommen iets aan de 
kruisende Westerweg gaat doen en 
de provincie in de Kloosterdijk een 
nieuwe, bredere brug gaat aanleg-
gen waar ook ruimte is voor fietsers 
en voetgangers, kan de gemeente 

Hardenberg ook aan de slag. Maar 
niet met een fietspad. De weg komt 
niet voor op de lijst met gevaarlijke 
plekken van de ROVO en ook niet 
op de lijst van de politie. Dat fietsers 
zich onveilig voelen als ze door een 
auto worden gepasseerd begrijpen 
we wel. Daarom willen we rode 
stroken aanbrengen en de maxi-
mumsnelheid verlagen tot 60 km 
per uur”, zegt Janssen. Zo’n ‘rode 
loper’ kost de gemeente ongeveer 
80.000 euro. Dat er geen geld is 
voor een fietspad duurt minstens 
tot 2014. Daarna zou een nieuwe 

SIBCULO – “Een vrijliggend fietspad kost meer dan een miljoen 
euro. Daar hebben wij op dit moment geen geld voor.”  Wet-
houder Jannes Janssen van de gemeente Hardenberg maakte 
vorige week duidelijk dat Plaatselijk Belang Sibculo op dit mo-
ment niet kan krijgen wat het wil, namelijk een fietspad langs 
de Kloosterdijk van Sibculo naar Mariënberg. Niet omdat het 
gemeentebestuur het niet nodig vindt, maar omdat het te duur is.

gemeenteraad iets anders kunnen 
besluiten.

Plaatselijk Belang wil een fietspad 
om fietsveilige verbinding van 
Sibculo naar Hardenberg te cre-
eren. Volgens PB ontbreekt voor 
scholieren op dit moment een beter 
alternatief om veilig het reisdoel te 
bereiken, hoewel de fietsers over 
vrijliggende fietspaden via Kloos-
terhaar en Bergentheim de scholen 
in Hardenberg kunnen bereiken, 
een route die even lang is als via 
de Kloosterdijk naar Mariënberg.

Vecht wordt beter bevaarbaar door aanleg recreatiesluis

Naast de stuw wordt een sluis aangelegd voor kleine vaartuigen, zoals sloepen, kano’s en vlotten..

in het winterbed van de Vecht mag worden gewerkt, legt de provincie een 
bouwkuip aan. In de bouwkuip mag tijdens de winter worden doorgewerkt. 
Het aanleggen van de bouwkuip vindt plaats tussen 3 en 14 oktober. In die 
periode wordt ook een deel van de vistrap gesloopt, wordt het bestaande 
bruggetje over de vistrap verwijderd en een tijdelijke fietsverbinding 
aangebracht.

Vanuit het programma Ruimte voor de Vecht bestaat de wens om van de 
Vecht een doorgaande vaarroute voor recreatievaart te maken voor kleine 
boten met een diepgang van 50 centimeter. Momenteel is hiervan geen 
sprake. Tussen Ommen en het Kanaal Almelo - De Haandrik liggen vier 
stuwen, die een doorgaande vaart verhinderen. De provincie wil deze be-
lemmeringen wegnemen door het aanleggen van kleine sluizen.

Kostbaar uitstel Broeklanden-zuid
gemeente Hardenberg, en dus haar 
burgers, minimaal 100.000 euro en 
mogelijk zelfs 700.000 euro. Je kunt 
ook zeggen dat de Raad van State 
de boosdoener is omdat die eerst 
geen milieueffectrapportage (mer) 
nodig vond en later wel. Of mis-
schien had de gemeente het zekere 
voor het onzekere moeten nemen en 
zo’n mer toch moeten laten maken. 
Zelfs het externe adviesbureau dat 
de gemeente voor de zekerheid in 
de arm had genomen en dat, naar nu 
blijkt, verkeerd heeft geadviseerd, 
zou de zwarte piet toegespeeld 
kunnen worden. Hoe dan ook, de 
uitspraak van de Raad van State op 
31 augustus dat het besluit tot vast-

stelling van het bestemmingsplan 
Broeklanden-zuid vernietigt moet 
worden kost de gemeenschap geld.

Een nieuw bestemmingsplan ma-
ken kost minimaal 100.000 euro. 
Volgens plan zou in 2013 de eerste 
kaveluitgifte van 1,25 hectare 
plaatsvinden. Als het de gemeente 
niet lukt om in dat jaar grond te 
verkopen in Broeklanden-zuid dan 
veroorzaakt dat een nadelig saldo 
van 600.000 euro aan rentelasten 
in de exploitatie, laat de gemeente 
weten. Toch is verkoop in 2013 nog 
niet helemaal van de baan, maar 
dan moet er wel snel ambtelijk en 
bestuurlijk gehandeld worden.

Cultuurhistorische 
atlas van de Vecht 
gepresenteerd

eeuwen haar loop verlegd naar de 
huidige loop, maar zij liep vroeger 
zuidelijker, waar tegenwoordig de 
buurschappen Emmen, Hoonhorst, 
Lenthe en Wijthmen liggen. In het 
boek Cultuurhistorische Atlas van 
de Vecht wordt voor het eerst een 
diepgravende landschapsgeschiede-
nis gepresenteerd van het Vechtdal 
(van bron tot monding), compleet 
met vele historische kaarten en oude 
afbeeldingen.
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HOOGENWEG - De provincie 
Overijssel begint eind oktober 
met de vervanging van de brug 
Hoogenweg (Hardenberg) over 
het kanaal Almelo-De Haandrik. 
Tijdens de werkzaamheden is er 
een omleidingroute voor gemotori-
seerd verkeer. De werkzaamheden 
bestaan uit het aanleggen van een 
noodbrug voor fietsers en voetgan-
gers, het verwijderen van de oude 
brug inclusief de fundering, het 
aanbrengen van de fundering voor 
de nieuwe brug en het plaatsen van 
de nieuwe brug. Het vervangen van 

HARDENBERG – De gemeente 
gaat 620 energieslurpende licht-
masten vervangen. Nog dit jaar 
wordt een begin gemaakt met de 
verwijdering van oude straatlan-
taarns en de plaatsing van nieuwe 
exemplaren. De gemeente bespaart 
met het plaatsen van de lichtmasten 
13.000 euro op elektriciteitskosten 
en 12.000 euro onderhoudskosten 
per jaar. De kosten voor rente en af-
lossing bedragen 27.000 euro, zodat 
de vervanging geen financiële winst 
oplevert. “Maar wel milieuwinst”, 
laat de gemeente weten, “want in 20 
jaar tijd vermindert de CO2 uitstoot 
met  900.000 kg.”

HARDENBERG – Als theater De Voorveghter een balkon had gehad 
en als wethouder Douwe Prinsse zichzelf de rol van kardinaal had 
toegemeten, had hij maandag 3 oktober tot de inwoners van Harden-
berg kunnen roepen: Habemus burgimagister, oftewel: we hebben 
een burgemeester. Na het vertrek van Bert Meulman heeft het bur-
gemeesterloze tijdperk precies een maand geduurd. Vorige week is 
Peter Snijders in de grote zaal van De Voorveghter beëdigd als nieuwe 
burgervader van Hardenberg, nadat de Commissaris van de Koningin 
in Overijssel, Ank Bijleveld, hem de ambtsbelofte had afgenomen.

Volgens waarnemend raadsvoorzitter Henk Meulink had de raad van Har-
denberg niet in de eerste plaats gekeken naar de signatuur van de kandidaat, 
want dat was het waarschijnlijk een CDA- of CU-burgemeester geworden, 
maar naar de kwaliteiten. “We waren niet op zoek naar een politieke kleur, 
we wilden de beste”, vertelde Meulink. En daarom kent Hardenberg nu voor 
het eerst een VVD-burgemeester, die in de toespraken aan zijn adres bijna 

HARDENBERG - Voetbalver-
eniging HHC heet voortaan ook 
officieel HHC Hardenberg, dus 
Hardenberg Heemse Combinatie 
Hardenberg. Dit als gevolg van een 
statutenwijziging, die vorige week 
tijdens de ledenvergadering is af-
gesproken. Net als zijn voorganger 
Bert Nijboer jaarlijks deed, kon 
voorzitter Louis Breukelman een 
groei melden van het ledental. Op 
dit moment telt de club 1871 leden, 
waarvan 1243 wekelijks binnen de 
lijnen verschijnen in 78 competitie-

Hardenberg heeft weer een burgemeester

mythische kwaliteiten werden toegedicht. Commissaris van de Koningin 
Ank Bijleveld zei dat ze het wel begreep dat Snijders naar de vacature in 
Hardenberg had gesolliciteerd, want volgens haar is Drenthe mooi (Snij-
ders was burgemeester van De Wolden), maar gebeurt het echte werk in 
Overijssel, en dus ook in Hardenberg.

Er werd trouwens wel meer op Drenthe en de Drenten afgegeven, zelfs 
door geboortige Drent Snijders. Bijleveld vertelde dat Drentse journalisten 
zich lieten paaien met een kroket om elke twee weken bij Snijders op visite 
te komen en de nieuwe burgemeester noemde zichzelf een Drent van het 
zachtere soort, niet zoals degenen die in 1227 de bisschop van Utrecht in 
de Slag bij Ane vernietigend hadden verslagen. Dat laatste is misschien wel 
jammer, want Hardenberg kan wel een kloeke en dappere Drent gebruiken 
om de komende magere jaren door te komen. De slotwoorden van Peter 
Snijders doen verwachten dat dat toch wel goed zit: “We hebben nu genoeg 
gepraat, handen uit de mouwen en de schop in de grond.”

HHC groeit nog steeds
teams. Om dit alles in goede banen 
te leiden zijn er 448 kaderleden 
actief. Volgens de penningmeester 
is HHC een financieel gezonde 
vereniging die het boekjaar positief 
afsluit. Dat is vooral te danken aan 
de eenmalige sponsorbijdrage en de 
wedstrijd tegen Volendam.

Een jaarlijks terugkerend agenda-
punt is de huldiging van de jubila-
rissen. Drie leden werden gehuldigd 
omdat zij 50 jaar lid zijn van HHC, 
te weten Koos Akkerman, Joop Fre-

deriks en Frits Amsink. Laatstge-
noemde was tijdens de vergadering 
niet aanwezig maar hij kreeg op een 
later tijdstip een bos bloemen en het 
klokje met HHC-logo. Daarnaast 
werden zes leden in de bloemetjes 
gezet omdat ze 25 jaar lid zijn van 
de vereniging.
Traditiegetrouw werd aan het eind 
van de vergadering het bestuur 
een pluim op de hoed gestoken 
door Henk Hakkers, dat door de 
andere leden met applaus werd 
ondersteund.

Energieslurpers weg

Burgemeester Peter Snijders krijgt de ambtsketen omgehangen door wethouder Douwe Prinsse.

Hoogste punt gemeentehuis bereikt

Naar verwachting wordt het ge-
bouw op 2 juli 2012 opgeleverd 
door de aannemer. Nadat het ge-
bouw definitief is ingericht, vindt 
eind juli 2012 de verhuizing plaats. 
Vervolgens wordt het huidige ge-
meentehuis gesloopt en wordt de 
Europaweg doorgetrokken tot aan 
de Witte de Withstraat. Tot slot 

wordt het park in de omgeving van 
het gemeentehuis aangelegd. Vol-
gens de planning wordt het nieuwe 
gemeentehuis in september 2012 
officieel in gebruik genomen.

De parkeergarage wordt medio 
2013 geopend, nadat de Bruchter-
weg opnieuw is ingericht.

HARDENBERG - Het nieuwe gemeentehuis in Hardenberg bereikt 
woensdag 12 oktober het hoogste punt. Op een hoogte van zo’n 
24 meter plaatsen burgemeester Snijders en wethouder Prinsse 
een zonnepaneel als hoogste element op het dak van het nieuwe 
gemeentehuis.

Eind oktober vervanging brug Hoogenweg
de brug Hoogenweg is nodig om 
het kanaal geschikt te maken voor 
grotere schepen. In mei 2012 is de 
nieuwe brug klaar, de kosten van 
de vervanging bedragen ongeveer 
1,8 miljoen euro. Om bewoners 
en andere belangstellenden over 
de werkzaamheden te informeren, 
houdt de provincie Overijssel een 
inloopavond op dinsdag 18 oktober 
van 19.30 tot 21.00 uur in Het Ge-
bouw in Hoogenweg. Tijdens deze 
inloop is er gelegenheid de plannen 
in te zien en vragen te stellen over 
de werkzaamheden.

Onderwijsprijs - Woningstichting 
de Veste uit Ommen heeft dit jaar 
voor de vijfde keer onderwijsprij-
zen beschikbaar gesteld voor de 
beste scholieren uit het Vechtdal. 
Er zijn 12 leerlingen genomineerd 
van vier verschillende scholen voor 
vmbo, havo en vwo. Wethouder 
Douwe Prinsse van de gemeente 
Hardenberg reikt donderdag 13 
oktober om 19.30 uur in Huize Laer 
in Ommen de prijzen uit. Naast de 
titel ontvangen de prijswinnaars een 
geldbedrag van 500 euro, dat be-
steed moet worden aan hun studie.

Koor – Zangvereniging Euphonia 
uit Gramsbergen viert zaterdag 12 
november het 60-jarig bestaan met 
een jubileumconcert in gebouw 
De Vlaswiek. Onder leiding van 
dirigent Henk Bols biedt Euphonia 
de bezoekers een afwisselend pro-
gramma, met zowel oud als nieuw 
repertoire. Daarnaast wordt opge-
treden door het tienerkoor Believe 
Together uit Slagharen. Het concert 
begint om 20.00 uur.

Meer koor - Een muzikaal duo uit 
Gramsbergen is van plan in maart 
2012 een eigen bewerking uit te 
voeren van de Mattheüs Passion. 
Gerard van Amstel en Piet van 
Midden zoeken mensen om een 
projectkoor te vormen, dat vrijdag 
30 en zaterdag 31 maart een uit-
voering van een uur verzorgt. De 
nieuwe liederen en de solozang 
neemt het koor voor zijn rekening, 
de bekende koralen uit de Mattheüs 
Passion worden onder orgelbege-
leiding gezongen door het koor en 
bezoekers. De repetities worden 
vanaf 12 oktober onder leiding 
van Marjan Snippe gehouden op 
woensdagavond van 18.45 tot 19.45 
uur in de Meiboom. Omdat het 
Dorpshuis vervangen wordt door 
een Multifunctioneel centrum en 
dus niet beschikbaar is, wordt deze 
“Gramsberger Passie’ uitgevoerd in 
gebouw De Vlaswiek.

Veiliger - Gedeputeerde Staten van 
Overijssel hebben het plan klaar om 
de N377 tussen Lichtmis en Slag-
haren veiliger te maken. In totaal 
worden 19 knelpunten aangepakt. 
Tot 15 november liggen de plan-
nen ter inzage in onder meer de 
gemeentehuizen van Hardenberg 
en Ommen. De provincie houdt 
twee inloopbijeenkomsten. Bezoe-
kers kunnen de oplossingen voor 
de 19 knelpunten op grote borden 
bekijken en vragen stellen aan 
medewerkers van de provincie. Dat 
gebeurt woensdag 12 en donderdag 
13 oktober van 16.00 tot 21.00 uur 
in ’t Trefpunt in Balkbrug.

Ster – Het is jammer dat HHC-
trainer Verdonkschot niet het laatste 
kwart van een wedstrijd zijn hele 
team mag vervangen, want dan zou 
misschien de concentratie wel aan-
wezig zijn om een wedstrijd win-
nend af te sluiten. Zaterdag stond 
HHC tien minuten voor tijd met 2-0 
voor tegen koploper GVVV. Er leek 
geen vuiltje aan de lucht, omdat de 
Hardenbergers veel beter speelden 
dan hun tegenstanders. Toch prijkte 
aan het eind een stand van 2-2 op 
het scorebord. Voorafgaand aan de 
wedstrijd reikte oud-international 
Jaap Stam een oorkonde uit aan het 
Hoofd Opleidingen Eric Lippoldt, 
omdat HHC als enige amateurclub 
in Nederland een 2e KNVB-oplei-
dingsster bezit. De club mag hopen 
dat in de opleiding voldoende aan-
dacht wordt besteed aan ‘scherpte 
tot het eind’. 
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HARDENBERG – Het project 
Zomertheater in Hardenberg 
is afgesloten met een winst van 
20.000 euro. Of er is quitte ge-
speeld. Het hangt van de gemeen-
teraad af welke uitkomst juist is.

Hardenberg was van eind juli tot 
eind augustus in de ban van Sesam-
straat. Dit kinderprogramma vierde 
zijn 35e verjaardag en ter promotie 
van Hardenberg gebeurde dat in en 
rond het stadscentrum. Een tentoon-
stelling in de ruimtes van theater De 
Voorveghter, enkele keren per week 
een voorstelling in de grote zaal, 

HARDENBERG – Champagne voor de hoogwaardigheidsbekleders, warm 
vlees en een envelop met inhoud voor de bouwvakkers en een zonnepaneel 
voor het nieuwe gemeentehuis. Woensdagmiddag hebben burgemeester 
Peter Snijders en wethouder Douwe Prinsse in de stromende regen een 
zonnepaneel geplaatst op het dak van het gemeentehuis, ten teken dat het 
hoogste punt was bereikt. “Nog een eindsprint van zo’n negen maanden 

Treindrukte – De drukte op de lijn 
Emmen-Zwolle in de ochtendspits 
is sinds september verminderd, 
zeggen Gedeputeerde Staten van 
Overijssel. GS antwoorden daarmee 
op vragen van Provinciale Staten, 
die veel klachten hadden gehoord 
over drukte op station Dalfsen. 
Sinds september wordt een extra 
trein ingezet tussen Ommen en 
Zwolle. Vanaf december 2012 gaat 
de nieuwe vervoerder op de lijn 
Arriva een kwartierdienst rijden 
tussen Coevorden en Zwolle. Dan 
zijn volgens GS de spitsproblemen 
helemaal opgelost.

Afscheid – CDA-fractievoorzitter 
Henk Meulink heeft vorige week 
dinsdag afscheid genomen van de 
gemeenteraad van Hardenberg. Dat 
gebeurde tijdens de eerste raads-
vergadering van de nieuwe burge-
meester Peter Snijders. “Maar er is 
geen oorzakelijk verband”, vertelde 
Meulink. Hij zat sinds 1998 in de 
raad, eerst van ‘oud-Hardenberg’ en 
daarna van de fusiegemeente Har-
denberg. Meulink blijft de politiek 
trouw, want sinds afgelopen voor-
jaar is hij lid van Provinciale Staten. 
Hij wordt in de raad opgevolgd door 
Ad Fokke uit Heemserveen.

Jazz – De Jazzclub Hardenberg 
presenteert zondag 23 oktober in de 
foyer van theater De Voorveghter 
van 16.00 tot 18.00 uur een optre-
den van Jay Jay’s Border Jazzman.
Volgens de Jazzclub is het een soe-
pel swingend orkest, met muzikan-
ten uit de Achterhoek en Twente.

Duurzaam – Jan Boersema, hoog-
leraar aan de VU in Amsterdam en 
transportondernemer Henk Brink 
uit Hardenberg zijn dinsdag 8 no-
vember sprekers tijdens een debat in 
het LOC in Hardenberg over Geloof 
in duurzaamheid. De bijeenkomst is 
georganiseerd door de Protestantse 
Gemeente in Hardenberg. Na de in-
leiding door de twee sprekers volgt 
een debat onder leiding van CDA-
statenlid Henk Meulink. Aanvang 
19.30 uur, de toegang is gratis.

Familiebeurs – In dorpshuis ‘t 
Haarschut in Kloosterhaar wordt 
zaterdag 29 oktober een net-even-
anders familiebeurs gehouden. Dit 
is een beurs voor het hele gezin. Er 
zijn standjes met onder meer glas-
kunst, schilderijen, schoonmaakar-
tikelen, cadeau-artikelen, sieraden 
en tuinaccessoires. Iedereen is 
welkom van 10.00 tot 16.00 uur.

Portefeuilleverdeling – Burge-
meester Peter Snijders neemt alle 
portefeuilles over van zijn voor-
ganger Bert Meulman. Alleen het 
onderdeel financiën blijft tot januari 
in handen van wethouder Prinsse, 
omdat die de begrotingsvergadering 
nog zal afhandelen. De dorpen waar 
Snijders ‘gebiedsbestuurder’ van 
is zijn Sibculo, Dedemsvaart en 
Heemserveen/Rheezerveen.

Fusie – Half november wordt het 
duidelijk of de ambtenaren van Har-
denberg en Ommen gaan fuseren. 
Begin november mogen de beide 
gemeenteraden het plan van aanpak 
van de B&W’s bespreken, waarna 
twee weken later een besluit wordt 
genomen. Het is de bedoeling dat 
de twee ambtelijke organisaties op 
1 juli 2012 zijn samengevoegd. De 
ambtelijke fusie betekent niet dat 
ook de twee gemeenten gaan fuse-
ren. Hardenberg en Ommen blijven 
zelfstandig met een eigen B&W en 
eigen gemeenteraad.

HARDENBERG – “De gemeente 
doet alles om maar geld in het 
laatje te krijgen. Bezuinigingen, 
verhoogde belastingen, noem maar 
op. Zoiets noem ik burgertje pes-
ten.” Dat was één van de reacties 
op internet toen nog werd gedacht 
dat parkeerwachters 40 personen 
hadden bekeurd bij sporthal De 
Beek in Hardenberg. “Dit soort 
kansarme sukkels kunnen enkel hun 
medeburgers een oortje aannaaien” 
aldus een andere internetter. En de 
meest grove, uiteraard net als alle 
andere opmerkingen anoniem: “Ik 
wist niet dat de gemeente Harden-
berg een NSB-bestuur had. Aan dit 
lafhartige optreden te zien, is dat 
dus wel zo.”

Aanleiding voor de vuilspuiterij 
was het volgende bericht op de 
site van judovereniging Anbergen, 
nadat zaterdag 8 oktober in De 
Beek in de wijk Baalderveld een 
judotoernooi was gehouden.

B&W willen volgend jaar weer Zomertheater
twee keer een streetparade  en een 
3d-tekening op de Markt moesten 
ervoor zorgen dat veel mensen het 
centrum zouden bezoeken.
Volgens de gemeente is dat ook 
gebeurd. B&W hebben laten on-
derzoeken of het Zomertheater is 
aangeslagen en of het iets heeft 
opgeleverd. Uit dat onderzoek blijkt 
dat 57.000 mensen Sesamstraat in 
Hardenberg hebben bezocht, die 
overwegend zeer tevreden zijn over 
de activiteiten. Gemiddeld heeft 
elke bezoeker 18 euro uitgegeven 
aan entree, parkeren, eten, drinken 
en andere aankopen. De inkomsten 

voor de stad waren dan ook meer 
dan een miljoen euro.

Winst
Het project Zomertheater sluit af 
met een winst van 20.000 euro, ten-
zij de gemeenteraad besluit dat dit 
geld weer terug moet naar de post 
Recreatie & Toerisme. De raad heeft 
eind 2010 toestemming gegeven om 
50.000 euro uit het wandelnetwerk 
te lenen, geld dat bedoeld was om 
er bankjes, tafels en schuilhut-
ten van te kopen. Met name de 
ChristenUnie zal erop staan dat het 
overgebleven geld terugvloeit in de 

gemeentekas, want die partij heeft 
dat toen met zoveel woorden in een 
motie aangegeven. B&W willen dat 
liever niet. Het college is van plan 
in 2012 het project Zomertheater te 
herhalen en dan komen die 20.000 
euro goed van pas.
De ondernemers in Hardenberg 
hopen dat er een vervolg komt. Zelf 
organiseren zien ze niet zo zitten, 
blijkt uit het onderzoeksrapport, 
maar ze vinden het wel goed dat de 
gemeente in dit soort evenemen-
ten investeert. De gemeenteraad 
bespreekt de evaluatienota in no-
vember.

Zonnepaneel voor nieuwe gemeentehuis Hardenberg

en dan moet alles klaar zijn” blikte Prinsse alvast vooruit op de opening in 
het najaar van 2012. Dan moeten de weersomstandigheden de bouwers niet 
opnieuw tegenzitten, zoals de afgelopen twee jaar enkele keren is gebeurd. 
Volgens Martijn Luchjenbroers van Koenen Bouw waren de winters te koud, 
de eerste zomer was te heet en de tweede te nat. Ondanks deze problemen 
wordt volgens de bouwer de opleverdatum in juli volgend jaar wel gehaald.

Gesteggel over parkeerboetes
“Een domper op de feestvreugde 
was het optreden van de parkeer-
wachters van de gemeente Harden-
berg. Iedereen weet dat er te weinig 
parkeerruimte is en daarom werd 
de ‘foute’ parkeersituatie jarenlang 
gedoogd door de politie en de ge-
meente rondom sporthal De Beek 
tijdens het oktobertoernooi. Dit jaar 
echter meenden de parkeerwachters 
een 40-tal bekeuringen te moeten 
uitschrijven wegens fout parkeren. 
Dank gemeente Hardenberg na-
mens de organisatie, dat noemen 
ze dan ‘Hardenberg promoten’, de 
organisatie doet erg haar best om 
Hardenberg te promoten maar dat 
wordt  op deze manier onder je 
handen afgebroken.”

Twee lokale media namen de tekst 
vrijwel ongewijzigd over, waarna 
dinsdagavond CDA-raadslid Henk 
Dogger tijdens de raadsvergadering 
vragen stelde aan het college van 
B&W over deze zaak.

Burgemeester Peter Snijders had, in 
tegenstelling tot alle anderen, wel 
informatie ingewonnen bij de par-
keerwachters. Volgens hen waren 
er geen 40 boetes uitgedeeld maar 
5. En pas nadat was omgeroepen 
dat men de auto’s van gevaarlijke 
plekken zoals het fietspad en de 
middenberm moest verwijderen. 
Vijf autobezitters hadden zich niets 
van de oproep aangetrokken en 
waren daarom bekeurd. “Bovendien 
was er ruimte genoeg in de wijk, al-
leen niet pal voor de deur”, vertelde 
Snijders.

Gerard Anbergen van de gelijk-
namige judovereniging wil pas 
reageren als het hele toernooi is 
geëvalueerd. “Het blijkt uit uw 
vragen dat u over andere gegevens 
beschikt dan wij, en dat wij heel an-
dere verhalen horen. Maar voorop 
gesteld, 5 bekeuringen zijn er ook 
nog 5 teveel”, aldus Anbergen. Over 
de suggestie van burgemeester Snij-
ders om volgende keer verkeersre-
gelaars in te schakelen werd met 
geen woord gerept. Overigens was 

het ook zo dat er reacties op internet 
waren van mensen die het opnamen 
voor de parkeerwachters, omdat zij 
hadden gezien dat de judoka’s hun 
auto’s op gevaarlijke plekken had-
den neergezet.

Ter gelegenheid van het bereiken van het hoogste punt wordt een zonnepaneel geplaatst.

HARDENBERG - Woningcorpo-
ratie Beter Wonen is de gemeente 
Hardenberg te hulp geschoten met 
een zak geld om het Jupiterplein 
in Heemse op te knappen. Eerder 
al waren diverse straten in de wijk 
door de gemeente onder handen ge-
nomen in het kader van het project 
‘Opwaarderen Woonomgeving’. 
Voor de herinrichting van het Ju-
piterplein volgens de ideeën van 
Plaatselijk Belang, de ondernemers 
aan het plein, de wijkagent en wel-
zijnswerk De Stuw was geen geld 
meer in kas. Dankzij een bedrag van 
100.000 euro van Beter Wonen kan 
het oorspronkelijke plan toch door-
gaan. Er wordt nog met de buurt 
overlegd wanneer wordt begonnen 
met de werkzaamheden.

Hulp voor Jupiterplein



Kortweg

Woensdag 26 oktober 2011

redactie@sallander.nl

© Roel Gritter

Een journalist hoort argwanend te 
zijn. Als je een persbericht krijgt 
of er wordt een rapport gepresen-
teerd moet je je altijd afvragen 
waarom dat nou net op dat moment 
gebeurt. Neem bijvoorbeeld het 
onderzoeksrapport dat de gemeente 
Dalfsen vorige week naar buiten 
heeft gebracht over de toekomst 
van deze Vechtdalgemeente. Zelf-
standig blijven? Ambtelijke fusie 
met andere gemeenten? Samen met 
een andere gemeente een nieuwe 
gemeente vormen?

Dalfsen werkt al op veel gebieden 
met andere gemeenten samen, maar 
werd in januari 2009 opeens wakker 
geschud door de toenmalige burge-
meester Kok van Ommen, die tij-
dens zijn Nieuwjaarsspeech zei dat 
het volgens hem een goed idee zou 
zijn als Ommen en Dalfsen zouden 
fuseren. Een nieuwe herindeling 

dus. Dalfsen reageerde enigszins 
verrast en terughoudend. Er werd 
gewacht op een reactie uit de raad 
van Ommen, maar die kwam niet. 
Ook in Ommen kreeg de oproep 
geen vervolg. Tot verrassing van 
Dalfsen kwam Ommen echter begin 
dit jaar met de mededeling dat een 
ambtelijke fusie met Hardenberg 
op stapel stond. Pas na aandringen 
van de Ommer gemeenteraad werd 
Dalfsen uitgenodigd om als derde 
partij mee te doen. En nu blijkt dat 
Dalfsen daar weinig zin in heeft. 

De gemeente kiest liever voor een 
Shared Service Centre (SSC) met 
Zwolle, Kampen en de provincie 
Overijssel. Eén organisatie die dien-
sten levert aan meerdere gemeen-
ten. Kennis die je niet hebt huur je 
in, waardoor je als kleine gemeente 
toch goed werk kunt leveren en niet 
zoveel kosten hoeft te maken.

Ommen is echter niet helemaal uit 
beeld. Ambtelijk samengaan met 
Ommen èn Hardenberg wil Dalfsen 
niet, want volgens deze gemeente 
betekent ambtelijke fusie op den 
duur bestuurlijke fusie en heb je 
één grote Vechtdalgemeente. Voor 
inwoners van Dalfsen geen goede 
zaak, want die zijn helemaal gericht 
op Zwolle en niet op Hardenberg, 
zegt het gemeentebestuur. Een 
bestuurlijke fusie met Ommen 
ziet Dalfsen nog wel zitten, als die 
nieuwe gemeente zich dan maar 

wel ambtelijk en bestuurlijk richt 
op Zwolle.
Maar de hamvraag is waarom 
Dalfsen nou net vorige week dat 
rapport heeft uitgebracht. Dat is 
omdat de gemeenteraden van zo-
wel Hardenberg als Ommen zich 
zeer binnenkort moeten uitspreken 
over een ambtelijke fusie van Om-
men met Hardenberg. Dalfsen wil 
dat de gemeenteraad van Ommen 
gaat twijfelen, daarna op de rem 
trapt zodat de ambtelijke fusie met 
Hardenberg op de lange baan wordt 
geschoven en dat Ommen tenslotte 
gaat onderzoeken of er niet gefu-
seerd kan worden met Dalfsen. Voor 
Hardenberg zal dat in elk geval een 
financiële tegenvaller zijn, want er 
was rekening mee gehouden dat de 
ambtelijke fusie volgend jaar veel 
geld bespaart. De vraag is nu of de 
raad van Ommen voet bij stuk houdt 
of dat hij toch gaat zwabberen.

Voor een deel van Nederland is het deze week herfstvakantie, voor een 
ander deel was dat vorige week. Zaterdag 22 oktober, op de scheiding van 
beide vakanties, is het (daardoor?) drukke centrum van Hardenberg bezocht 
door het van oorsprong Venetiaanse straattheatergezelschap Teatro Pavana. 
Steltlopers, die vier eeuwen geleden al te zien waren in Italië. Tegenwoor-

dig is Teatro Pavana gehuisvest in Amsterdam en bestaat het uit artiesten 
met verschillende nationaliteiten en achtergronden. In Hardenberg waren 
de Struzzi present: vogels op stelten die het winkelend publiek met een 
brutale nieuwsgierigheid tegemoet traden.

Tijdens de begrotingraad van 9 no-
vember 2010 is door Mettina Grim-
merink een motie ingediend om het 
geld dat overblijft van het project 
Zomertheater terug te storten in de 
pot Recreatie & Toerisme. Uit deze 
pot - en dan met name uit het on-
derdeel Wandelnetwerk – is 50.000 
euro gehaald om het Zomertheater  
te subsidiëren. De politieke partijen 
hadden hier moeite mee, maar gin-
gen uiteindelijk overstag nadat was 
toegezegd dat wanneer er geld zou 
overblijven dit zou worden terug-
gestort. B&W hebben twee weken 
geleden echter aangegeven dat ze de 
20.000 euro die zijn overgebleven 
willen gebruiken voor Zomerthe-
ater 2012. Uit een overzicht van 
uitgaven en inkomsten blijkt nu dat 
er helemaal geen 20.000 euro zijn 
overgebleven, want het Zomerthea-

B&W willen motie ChristenUnie niet uitvoeren

ter heeft ook geld ontvangen uit het 
project Panorama Hardenberg, dat 
bedoeld was om mensen van buiten 
te interesseren voor een verhuizing 
naar Hardenberg.

Geld van Panorama
Voor Panorama Hardenberg was 
80.000 euro beschikbaar: 50.000 
euro van de gemeente en 30.000 
van het bedrijfsleven. Hiervan is 
39.000 euro gebruikt voor huur van 
een ruimte, inrichting, pr en mar-
keting. Normaal gesproken zou dat 
betaald moeten zijn met 30.000 euro 
van het bedrijfsleven en 9.000 euro 
gemeenschapsgeld. De gemeente 
zou de overgebleven 41.000 euro 
weer in de eigen kas hebben moeten 
stoppen, maar dat is niet gebeurd. Er 
is namelijk 25.000 euro geschonken 
aan het eigen gemeentelijke project 

Zomertheater 2011. Zowel het 
Zomertheater als Panorama Har-
denberg hebben zoveel geld gekost 
dat een vervolg in deze tijd van be-
zuinigingen eigenlijk obsceen zou 
zijn. Het gemeentelijk onderzoeks-
rapport dat het tegendeel beweert 
en alleen maar van successen rept 
is van zulk slechte kwaliteit, dat de 
gemeenteraad dat niet als leidraad 
kan gebruiken. Wat de raad gaat 
doen nu B&W de aangenomen mo-
tie van de ChristenUnie naast zich 
neerleggen wordt pas in de loop van 
november duidelijk.

CU wacht op rapport
In een reactie zegt de CU dat het 
Zomertheater een goede zaak is 
voor Hardenberg, maar dat B&W 
wel met goede argumenten moeten 
komen om de fractie ervan te over-
tuigen dat het beter is de motie toch 
niet uit te voeren. Een echt oordeel 
kan de CU pas geven als het evalu-
atierapport is ontvangen, dat de pers 

HARDENBERG - B&W van Hardenberg zijn van plan een 
motie van de ChristenUnie, die door de raad is aangenomen, 
naast zich neer te leggen.

al meer dan een week in bezit heeft 
en de raadsleden nog niet.

RHEEZE – Er zijn nog zo’n 15 
plekken over voor de Natuurwerk-
dag in Hardenberg op zaterdag 5 
november. Maximaal 80 personen 
gaan van 10.00 tot 15.00 uur aan 
het werk op het Vipera Verbindt 
terrein. Dit is een speciaal stukje in 
het Staatsbos bij Hardenberg waar 
grote bomen zijn verwijderd om het 
leefgebied van de adder (Vipera) 
te vergroten. De werkzaamheden 
bestaan o.m. uit het schonen van 
heide, steken van grove den, lariks, 
berk en kleinschalig plagwerk. Voor 
de deelnemers is er tussen de mid-
dag soep en pannenkoeken. De plek 
is aangemeld als kinderlocatie. De 
deelnemers verzamelen zich bij het 
SBB-kantoor aan de Ommerweg 
24a in Hardenberg. Meer info op 
www.natuurwerkdag.nl.

Werken in de natuur

Trein - GroenLinks in de gemeente 
Hardenberg heeft zich ingezet om 
Hoogeveen de status van intercity-
station te laten behouden, om met 
name de inwoners van Slagharen en 
Schuinesloot ter wille te zijn. Te-
vergeefs, want vorige week hebben 
Gedeputeerde Staten van Drenthe 
laten weten dat onderzocht is of 
Hoogeveen met de grote plaatsen 
mag blijven meedoen, maar dat de 
belangen van reizigers uit Assen 
en Groningen zwaarder wegen. 
Een extra stop in Hoogeveen zorgt 
ervoor dat reizigers bij het over-
stappen in Zwolle en Groningen de 
aansluitingen missen. De Tweede 
Kamer moet de knoop doorhakken.

Voedsel - Voedselbank Noordoost-
Nederland, waar de voedselbank 
van Hardenberg ook onder valt, 
vindt dat Nederland gebruik moet 
maken van een aanbieding van de 
Europese Commissie om overge-
bleven producten in te vriezen en 
onder de Europese landen te verde-
len. Het gaat met name om tomaten, 
komkommers en courgettes die 
teveel geproduceerd zijn. Staats-
secretaris Henk Bleker wil geen 
gebruik maken van de aanbieding. 
De  Voedselbank heeft daarom de 
politieke partijen benaderd met een 
oproep om toch mee te doen. Don-
derdag 3 november wordt de zaak 
besproken in de Tweede Kamer.

Protest - Het Duits-Nederlandse 
Europark bij Coevorden, in de buurt 
van de gemeentegrens met Harden-
berg, dreigt volgens omwonenden 
een tweede Ruhrgebied te worden. 
Zij vrezen voor hun gezondheid 
omdat er een grote biovergister is 
gepland. Op het industrieterrein is 
al een vuilverbrander gevestigd. 
De buurt heeft zich verenigd in een 
groep Burgerbelangen en is van 
plan zich fel te verzetten tegen de 
komst van een biovergister.

HHC – Tijdens de thuiswedstrijd 
van topklasser HHC tegen Rijns-
burgse Boys op zaterdag 10 decem-
ber wordt het vernieuwde sportpark 
De Boshoek officieel heropend. Het 
gaat hierbij om uitbreiding van de 
commissiekamer, de bestuursruim-
te, de bouw van de staantribune, de 
herbestrating van de parkeerplaats 
en de aanleg van een kunstgrasveld. 
De laatste actie om geld in te za-
melen voor al deze vernieuwingen 
heeft voldoende geld opgeleverd 
om de geldbarometer tot het nulpunt 
te laten dalen. Radio 538-dj Ruud 
de Wild heeft zeefdrukken gemaakt 
van zwarte en oranje verf en flarden 
uit een HHC-lied. Hiervan zijn er 
zo’n 100 verkocht tegen een bruto 
prijs van 275 euro voor leden en 600 
euro voor niet-leden.

Namen – Om ambulancemede-
werkers beter van dienst te zijn wil 
de gemeente enkele fietspaden in 
Baalderveld een naam geven. Het 
fietspad Beekweg levert problemen 
op omdat er ook een straat is met 
de naam Beekweg. Voortaan heet 
het fietspad Oude Beekpad. Het 
fietspad van het station onder de 
Kellerlaan naar Baalderveld krijgt 
de naam Bekeplaatspad.

Meer namen – Voor het multifunc-
tioneel centrum in Gramsbergen dat 
onder meer het dorpshuis vervangt, 
moet nog een nieuwe straatnaam 
worden vastgesteld. De werkgroep 
die zich met de bouw bezig houdt 
stelde MFC De Binder voor. De 
gemeente Hardenberg gaat akkoord, 
maar dan zonder de afkorting MFC.



Baalder. Dit is anderhalf miljoen euro goedkoper, 
maar de exploitatielasten stijgen met zeven ton 
tot een bedrag van ruim 1,3 miljoen euro per jaar.

In de Twentsche Courant zegt de Hellendoornse 
wethouder Jelle Beintema dat de plannen van 
het DB niet goed zijn gevallen bij de 14 ver-
keerswethouders. Ze hebben twijfels over de 
miljoenen die geïnvesteerd moeten worden en 
Beintema vindt daarnaast het sluiten van de halte 
Daarlerveen onbespreekbaar. Wethouder Roel 
Koster van Twenterand is het met Beintema eens: 
opwaarderen is prima, maar niet ten koste van 
de bereikbaarheid. Wethouder Theo Schouten 
van Almelo hikt ook tegen het investering- en 
exploitatiebedrag aan, maar is wel voorstander 
van het doortrekken van de lijn. “Dit voorjaar heb 
ik hierover samen met mijn collega’s uit Harden-
berg, Coevorden en Emmen een brief gestuurd 
aan de formateur van het nieuwe college van GS 
van Overijssel”, reageert hij. “Daarnaast kan ook 
nog eens gekeken worden naar het verbeteren 
van de aansluiting van de Twentelijn op de lijn 
Zwolle-Emmen. Nu is het namelijk nog zo dat 
voor een deel van de  aansluitende treinen een 
lange wachttijd bestaat in Mariënberg.” Schouten 
heeft vorige week donderdag namens de Regio 
Twente de zaak nog eens weer aangekaart bij 
gedeputeerde Gerrit Jan Kok. Wordt ongetwijfeld 
binnenkort vervolgd. 
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...........in de kantlijn

Als raadsgriffier Jolanda Waayer 
denkt dat ze het makkelijker krijgt 
met de nieuwe burgemeester van 
Hardenberg heeft ze het mis. De vo-
rige burgemeester, Bert Meulman, 
moest tijdens raadsvergaderingen 
nog wel eens ingefluisterd worden 
hoe bepaalde procedures waren. 
Meulman was iemand van de grote 
lijnen die zich niet zo bezig hield 
met officiële regeltjes. Waarschijn-
lijk dacht Waayer dat nieuweling 
Peter Snijders het wel alleen afkon. 
Vorige week dinsdag bleek dat niet 
zo te zijn. Ad Fokke moest tijdens 
de raadsvergadering als nieuw 
CDA-raadslid worden beëdigd, 
ter vervanging van Henk Meulink. 

Hij werd door Snijders naar voren 
geroepen, stond al in de houding 
om de eed af te leggen toen opeens 
fractievoorzitter Wim Boersma van 
de ChristenUnie het spel bedierf. 
Of er niet eerst geloofsbrieven 
onderzocht moesten worden, vroeg 
hij. Dat nou net een betrekke-
lijk nieuweling dat moest zeggen 
spreekt niet erg in het voordeel van 
de oudgedienden. Burgemeester 
Snijders stond even met de mond 
vol tanden en griffier Waayer werd 
een beetje rood van schaamte, maar 
de nieuwe burgervader had de zaak 
weer snel onder controle en loodste 
daarna alles en iedereen soepel door 
de verplichte procedure.

Dat ‘spelbederf’ van Boersma is aan 
de ene kant natuurlijk een goede 
zaak, want de procedure moet wel 

volgens de wettelijke regels verlo-
pen. Maar aan de andere kant is het 
jammer dat de fout niet tot het eind 
toe gemaakt werd. Want zouden 
de besluiten van de raad dan on-
geldig verklaard moeten worden? 
En zou de beëdiging van Fokke de 
volgende raadsvergadering worden 
herhaald?
Dat laatste is niet te hopen want dan 
zou iedereen weer moeten luisteren 
naar het verhaal van de Stichting 
2015, die veel teveel spreektijd 
kreeg. De stichting die zich bezig 
houdt met de Millenniumdoelen 
wilde verantwoording afleggen aan 
de grote geldschieter, de gemeen-
teraad van Hardenberg. Allemaal 
prachtig, maar dat had ook op een 
A4-tje gezet kunnen worden. Dat 
later raadslid Hans Botter vanwege 
tijdgebrek de mond werd gesnoerd 

toen hij nog een laatste vraag wilde 
stellen over een belangrijke zaak als 
de ambtelijke fusie van Hardenberg 
met Ommen maakt het geheel wat 
wrang. En dat uitdelen van de jasjes 
aan de raadsleden, kan dat wel? Jij 
geeft subsidie en krijgt van de ont-
vangende partij een presentje? Eén 
raadslid reageerde met de opmer-
king “ik zal 5 euro aan de stichting 
overmaken, want dan heb ik hem 
zelf betaald.” Waarschijnlijk nog 
goed betaald, want het jasje was niet 
van superieure kwaliteit, maar toch. 
Niemand geeft de raad cadeautjes, 
niemand geeft een verslag van 
activiteiten tijdens een raadsver-
gadering. Waarom de mensen van 
de Stichting 2015 dat wel mogen 
doen? Tja, zeg het maar.

r.gritter@sallander.nl

MARIËNBERG – Als het aan de meerder-
heid van de verkeerswethouders in Twente 
ligt wordt de treindienst Almelo-Mariënberg 
niet doorgetrokken tot Hardenberg, tenzij de 
provincie Overijssel wil meebetalen. Het is 
voor hen een afweging van nut en noodzaak 
tegenover veel geld investeren. Behalve voor 
de bestuurders van Twenterand en Hellen-
doorn. Zij zien ook de bui hangen voor de 
haltes Geerdijk en Daarlerveen, als de plan-
nen van het Dagelijks Bestuur (DB) van de 
Regio Twente doorgaan.

Het DB heeft begin oktober het plan om de 
treindienst door te trekken besproken met de 
verkeerswethouders. Volgens het regiobestuur 
moet de kwaliteit van de lijn verbeterd worden 

Twentse wethouders vinden opwaarderen 
spoorlijn Almelo-Mariënberg te duur

om de bereikbaarheid van de economische zones 
Emmen, Zwolle en Enschede te vergroten. Dat 
vinden overigens ook de provincie Overijssel 
en de gemeenten Hardenberg, Coevorden en 
Emmen. Het boemeltje tussen Almelo en Ma-
riënberg kent een matige dienstregeling en een 
snelheidslimiet van 80 km per uur. Hierdoor laten 
veel potentiële klanten de trein links liggen en 
nemen ze de auto. Doortrekken naar Harden-
berg kost 20 miljoen euro, de stations Geerdijk 
en Daarlerveen moeten opgeheven worden om 
harder te kunnen rijden en er moet elk jaar zes 
ton extra aan exploitatiekosten worden betaald. 
Dit levert naar verwachting een reizigersgroei op 
van acht procent. Een alternatief is het aanleg-
gen van een dubbelspoor bij Daarlerveen en een 
keerspoor ter hoogte van de Hardenberger wijk 

© Roel GritterStation Mariënberg blijft nog wel even eindpunt van de lijn uit Almelo.

HARDENBERG - De gemeente Hardenberg heeft de aanbesteding afgerond van de hulp bij het huis-
houden in het kader van de Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo). De aanbesteding is voorlopig 
gegund aan Betuwe Zorg, Solace, TDC, VVT en Beter Thuis Wonen. De beide laatste werken nu al 
in de gemeente Hardenberg.  De contracten met de huidige aanbieders lopen per 1 januari 2012 af. 
Volgens Europese regels is de hulp bij het huishouden opnieuw aanbesteed. Elf bedrijven hebben 
zich hiervoor aangemeld. Tussen de afvallers zitten bekende aanbieders als Thuiszorg Salland en 
Carinova. Deze laatste instelling bedient nu nog 1000 cliënten met 300 medewerkers in Hardenberg. 
Nadat de contracten zijn getekend worde alle cliënten persoonlijk ingelicht. De gemeente gaat in 
overleg met de oude en nieuwe zorgaanbieders om de overgang zo soepel mogelijk te laten verlopen.

Aanbesteding huishoudelijke hulp afgerond

Vloeivelden – De provincie Over-
ijssel trekt 100.000 euro uit voor 
het behoud van de vloeivelden in 
De Krim. Provinciale Staten heb-
ben dat 26 oktober besloten tijdens 
de behandeling van de begroting 
2012. Provinciale politici hebben 
in verkiezingstijd toegezegd geld 
te investeren in de vloeivelden. Het 
geld is nodig om verdroging van het 
gebied te voorkomen waardoor bij-
zondere vogelsoorten verdwijnen.

Brandweerhulp – De brandweer 
van Hardenberg heeft maandag 24 
oktober de Duitse buren in Wielen 
geholpen met een hoogwerker. Er 
woedde hoog in de maïsdroogin-
stallatie van de Raiffeisen coöpe-
ratie een brand, waar de Duitse 
brandweer niet goed bij kon. Door 
de Hardenberger inbreng van een 
hoogwerker en een warmtebeeld 
camera kon de brand uiteindelijk 
worden bedwongen.

Varen - Het leek alsof de plannen 
van het waterschap Velt & Vecht 
om sluizen in de Vecht aan te leg-
gen met een diepgang van 50 cm 
onomkeerbaar waren, maar volgens 
Henk Brink van de belangengroep 
die zich sterk maakt voor het beter 
bevaarbaar maken van de rivier, 
is een kentering merkbaar. Vorige 
week was hij inspreker tijdens een 
bestuursvergadering van Velt & 
Vecht en daar vond hij gehoor voor 
de plannen van zijn groep om de 
diepgang te wijzigen in 150 cm. 
Het goed bevaarbaar maken van de 
rivier is volgens Brink zowel een 
economisch als een maatschap-
pelijk belang. De kans bestaat dat 
er  nu een onafhankelijk onderzoek 
komt naar nut en kosten van het 
bevaar maken van de Vecht tussen 
Hardenberg en Ommen.

Lintje - Gerard Nijhof uit Schui-
nesloot heeft woensdag 26 oktober 
een Koninklijke onderscheiding ge-
kregen uit handen van burgemeester 
Peter Snijders. Nijhof werd Ridder 
in de Orde van Oranje Nassau tij-
dens zijn afscheid als voorzitter van 
de Raad van Beheer van DOC Kaas 
in Hoogeveen.

Starters - De gemeente Hardenberg 
gaat in 2012 door met het verstrek-
ken van startersleningen. B&W 
hebben hiervoor 500.000 euro 
beschikbaar gesteld. Woningcor-
poratie Beter Wonen stort 100.000 
euro in het startersfonds. Het bedrag 
wordt naar verwachting door de 
provincie Overijssel verdubbeld, 
zodat in 2012 ruim 40 startersle-
ningen van 30.000 euro verstrekt 
kunnen worden. De startersleningen 
kunnen vanaf januari 2012 weer bij 
de gemeente worden aangevraagd. 
Om in aanmerking te komen voor 
de starterslening mag de maximale 
koopprijs van een woning 178.000 
euro exclusief kosten koper zijn.

Bouwen – Woningcorporatie Beter 
Wonen begint binnenkort met de 
bouw van Schoutenhof 2. Dat is een 
appartementencomplex in de Har-
denberger woonwijk Marslanden, 
tegenover Schoutenhof 1 (ingang 
prinses Amaliabrug). In de woonflat 
komen 22 seniorenwoningen en vier 
woongroepen. De appartementen 
zijn bestemd voor mensen vanaf 55 
jaar en worden verhuurd via Beter 
Wonen. In de vier woongroepen 
wordt zorg verleend door de Saxen-
burgh Groep. De verwachte ople-
vering is eind 2012, begin 2013. 
De appartementen zullen in januari 
aangeboden worden voor verhuur.
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Alle grote staatslieden hebben pr-
mensen in dienst die precies aange-
ven wat ze wel en niet moeten doen: 
hoe ze zich moeten kleden, hoe ze 
dienen te zwaaien naar het volk, wat 
ze in het openbaar moeten eten en-
zovoort. De Amerikaanse president 
Bill Clinton kreeg te horen dat als 
je op tournee bent je vooral baby’s 
moet optillen, want dat vinden 
vrouwen zo vertederend. En zijn 
opvolger Bush jr. rende af en toe 
een rondje door het park, omgeven 
door twaalf gorilla’s die eerst zes 
weken training hadden gehad in een 
bootcamp om met een snelheid van 
4 kilometer per uur langs camera’s 
te sjokken. Het lijkt alsof de nieuwe 
Hardenberger burgemeester Peter 
Snijders ook dat soort pr-mensen 
heeft aangenomen. Of geërfd van 
zijn voorganger. In dat laatste geval 
hebben ze jaren moeten wachten 
tot ze enige activiteit op dit gebied 

konden ontplooien, want Bert 
Meulman liet zich niet zo sturen. 
Hoe dat met Peter Snijders zit is nog 
een vraagteken, maar waarschijnlijk 
zien enkele communicatieambtena-
ren eindelijk hun kans schoon om 
in praktijk te brengen wat ze ooit 
hebben geleerd op de cursus Hoe 
word ik een succesvolle spindoctor.

Maar dat alles moet wel op de Har-
denberger manier, uiteraard. Baby’s 
optillen doen we hier niet, alleen de 
Klepperman als er toevallig eentje 
is geboren op de dag van zijn instal-
latie. En door een park sjokken zal 
ook niet gaan, vanwege het gebrek 
aan een park van enige omvang. 
Wat nu?, zei Pichegru. De oplos-
sing is gevonden in het rondsturen 

van het persbericht dat Snijders op 
bezoek gaat bij een basisschool, 
“want veel kinderen hebben daarom 
gevraagd”. Dat laatste is natuurlijk 
niet waar, want kent u ook maar 
één normaal kind dat vraagt of de 
burgemeester bij hem op bezoek 
komt? Een kind dat in plaats van 
voetbalhelden plaatjes van lokale 
gemeentebestuurders boven z’n 
bed heeft hangen? Maar goed, de 
burgemeester gaat naar een basis-
school om brieven in ontvangst te 
nemen en of de persfotografen zin 
hebben om even langs te komen?

Dat is echter nog niet alles. Een 
beetje burgemeester moet als het 
effe kan sportief en dus aantoonbaar 
jeugdig en energiek overkomen. 
Meulman had daar lak aan en ging 
gewoon bij HHC naar een voetbal-
wedstrijd kijken. De spindoctor van 
Snijders heeft iets anders bedacht. 

De nieuwe burgemeester is hard-
loper – hij heeft onlangs nog de 4 
mijl van Groningen gelopen, wat 
zeg ik: uitgelopen in een tijd van 
32 minuten en 23 seconden – en dat 
moet je uitbuiten. Wat kun je beter 
doen dan hem inschrijven voor de 
achtste editie van de Hardenberg 
City-run. Die loop is vrijdag 20 
april 2012, maar het inschrijven 
gebeurde woensdag 2 november in 
de raadzaal van het gemeentehuis. 
En natuurlijk was de pers meer 
dan welkom om deze handeling 
bij te wonen. Eigenlijk had ik daar 
graag bij willen zijn, maar ik was 
uitstedig. Hopelijk komt er nog 
wel een vervolg, bijvoorbeeld een 
uitnodiging voor een kookdemon-
stratie in Huize Snijders, omdat de 
burgervader zojuist heeft geleerd 
hoe je water kunt koken.

r.gritter@sallander.nl

HARDENBERG - Nu de tijd van donkerte en slecht weer nadert, vinden 
overal in de omgeving bij scholen voor voortgezet onderwijs fietskeuringen 
plaats. Plaatselijke fietsenmakers controleren de fietsen van (vooral) leer-
lingen van klas 2 op veiligheid. Leerlingen van klas 1 hebben hun spullen 
meestal wel voor elkaar, omdat ze net naar het voortgezet onderwijs gaan 
en hun ouders aandacht besteden aan de fietsen. Als ze een jaar verder 
zijn is de aandacht wat verslapt, vandaar dat de fietsen van klas 2 worden 

Volgens die motie moet geld dat 
is overgebleven terug naar de pot 
Recreatie, waar het ook tijdelijk 
uit is gehaald. PvdA-raadslid Ria 
Juurlink liet dinsdag tijdens de ori-
enterende raadsvergadering blijken 
dat ze lak had aan het niet uitvoeren 
van de motie door B&W. Ze was 
warm voorstander van een tweede 
editie van het zomertheater, want 
de eerste keer was een groot succes 
geweest. Hoe ze dat wist, wilde de 
CU-raadslid Mettina Grimmerink 
weten, want het evaluatierapport is 

Fietsenmakers en scholen werken aan veilige fietsen

gecontroleerd. De meest voorkomende problemen tijdens de keuring van 
afgelopen week waren losse handvaten, kapotte verlichting en slappe 
kettingen. De leerlingen kregen een kaartje mee van de Toezichthouders 
Veiligheid, waarop stond welke gebreken de fietsenmakers hadden gecon-
stateerd. De politie IJsselland gaat binnenkort controles houden, waarbij 
vooral naar de veiligheid wordt gekeken.

PvdA in de bres voor eigen cultuurwethouder
HARDENBERG - Het zomertheater houdt de politieke gemoe-
deren in Hardenberg nog steeds flink bezig. De veroorzaker of 
misschien zelfs de schuldige is wethouder René de Vent. Hij wil 
geld dat zogenaamd is overgebleven van 2011 gebruiken voor 
het zomertheater 2012. Dat gaat in tegen een CU-motie die vorig 
jaar door de raad is aangenomen.

alleen nog maar bekend bij de pers 
en niet bij de raadsleden. “Het is 
dus een erg voorbarige conclusie”, 
zei Grimmerink, maar Juurlink 
had met eigen ogen gezien dat 
het zomertheater succesvol was 
geweest èn ze had op de zoekma-
chine Google gezocht naar de term 
Sesamstraat en was toen vaak de 
naam Hardenberg tegengekomen. 
Voor de ChristenUnie was dit soort 
‘wetenschappelijk onderzoek vol-
gens de methode Stapel’ niet erg 
overtuigend. Bovendien deugde 

de volgorde van behandeling niet. 
Eerst zou tijdens de begrotings-
vergadering de uitgave aan het 
zomertheater goedgekeurd moeten 
worden en pas de week daarna zou 
de evaluatie volgen.
Ondanks dat De Vent toegaf dat de 
volgorde niet deugde wilde hij de 
behandeling van de zaak niet aan-
passen. “U dwingt ons om volgende 
week tegen te stemmen”, reageerde 
CU-fractievoorzitter Wim Boersma 
daarop. Wat volgde was wat je in 
voetbaltermen zou noemen ‘een 
sliding met twee gestrekte benen’. 
PvdA’er Andy de Vos begreep dat 
zijn wethouder dringend hulp no-
dig had en riep op zijn gebruikelijk 
agressieve toon tegen Boersma “dat 
het misschien is omdat u nog maar 
kort meegaat, maar de raad beslist 

zelf wat er gebeurt, u wordt nergens 
toe gedwongen.” Een voetballer 
zou voor zo’n overtreding een rode 
kaart krijgen, maar De Vos kwam er 
mee weg. Het CDA deed bij monde 
van Henk Dogger ook nog een duit 
in het zakje. De twintigduizend 
euro die wethouder De Vent wil 
reserveren voor 2012 was volgens 
Dogger bij lange na niet genoeg 
om het zomertheater te vervolgen. 
“En we hebben niets gereserveerd 
op de begroting voor volgend jaar, 
dus is een zomertheater eigenlijk 
onmogelijk”, rekende hij De Vent 
voor. Dinsdag 8 november, te laat 
voor verwerking in deze krant, heeft 
de raad tijdens de begrotingsverga-
dering een besluit genomen over het 
wel of niet steunen van een nieuwe 
editie van het zomertheater.

Dijkgraaf - De waarnemend bur-
gemeester van de gemeente De 
Ronde Venen, Albertine van Vliet, 
wordt voorgedragen als nieuwe 
dijkgraaf van waterschap Velt & 
Vecht. Mevrouw Van Vliet was van 
2000 tot 2010 burgemeester van 
Amersfoort en daarvoor onder meer 
dijkgraaf van waterschap Veluwe. 
De nieuwe dijkgraaf moet onder 
meer het proces begeleiden van 
verregaande samenwerking met de 
waterschappen Regge & Dinkel en 
Rijn & IJssel.

Opknappen – Woningcorporatie 
Beter Wonen wil de woningen aan 
de Hoopsteeweg in Bruchterveld 
verbeteren. De woningen hebben 
veel last van tocht en vocht. Verder 
moeten vanwege de fysieke en 
sociale beheersbaarheid de kavels 
worden verkleind. Hiervoor heeft 
Beter Wonen een verzoek ingediend 
bij de gemeente Hardenberg om op 
het eerste deel van de Hoopsteeweg 
(t/m huisnummer 36) 10 nieuwe 
woningen te bouwen.

Nieuw veld – Voetbalvereniging 
Bergentheim krijgt op sportpark 
Moscou een vierde voetbalveld. De 
uitbreiding is nodig om te voldoen 
aan de KNVB-regels. Met de eige-
naar van de grond is overeenstem-
ming bereikt, zodat begonnen kan 
worden met het aanpassen van het 
bestemmingsplan. Als alles meezit 
kan na de winterstop 2012-2013 van 
het veld gebruikt worden gemaakt. 
Vooruitlopend op de ruimtelijke 
procedure hebben ambtenaren een 
informatieavond gehouden, waar-
bij enkele omwonenden aangaven 
dat ze bezwaar maken tegen het 
plan, omdat het veld dichtbij hun 
woning komt te liggen. Nadat een 
akoestisch onderzoek is uitgevoerd 
is duidelijk geworden dat het veld 
ministens 26 meter van de dichtst-
bijzijnde woning moet worden 
aangelegd. Overigens mag er op het 
veld alleen worden gespeeld en niet 
getraind. Ook mag er geen geluids- 
en lichtinstallatie komen, om het 
woongenot van de buurt niet aan 
te tasten. De gemeenteraad heeft 
precies een jaar geleden besloten 
250.000 euro uit te trekken voor de 
aanleg van het veld.

Rabokantoor – Er zijn geen be-
zwaren ingediend tegen het be-
stemmingsplan dat de bouw van 
een kantoor mogelijk maakt in De 
Pruttieshoek in Heemse. De Rabo-
bank verlaat het gehuurde voorma-
lige gemeentehuis van Avereest en 
verhuist naar de ‘oksel’ van de N34, 
tegenover garage Mastebroek. Om 
de bouw en aanleg van toegangswe-
gen mogelijk te maken moeten twee 
huizen verdwijnen. De woning aan 
de Esdwarsweg 1 wordt gesloopt en 
vervangen door een nieuwe woning 
tussen het kantoor en de Hessen-
weg. Het gemeentelijk monument 
aan de Hessenweg 31 wordt afge-
broken en verderop weer herbouwd. 
In het voortraject zijn wel bezwaren 
ingediend tegen de verplaatsing van 
het gemeentelijk monument, maar 
daarna niet meer tegen de wijziging 
van het bestemmingsplan.
 
Eten - Inwoners van Kloosterhaar 
kunnen woensdag 16 november 
deelnemen aan een gezamenlijke 
maaltijd in dorpshuis ‘t Haarschut. 
Het hoofdgerecht bestaat uit een 
buffet van huisgemaakte stamp-
potten. Opgeven kan tot maandag 
14 november 12.00 uur bij mevr. 
G. Kampman, telefoon 242173. De 
maaltijd begint om 17.30 uur.
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NEUENHAUS - Bernhard Voshaar, 
ereraadslid van Stadt Neuenhaus, 
was het zijn vader verschuldigd, 
vond hij. Die had samen met zijn 
joodse vriend Siegmund Süskind in 
het Duitse leger gediend tijdens de 
Eerste Wereldoorlog. Beiden waren 
door veldmaarschalk Von Hinden-
burg onderscheiden vanwege dap-
per gedrag. Alle twee waren naar 
Neuenhaus teruggekeerd en had-
den daar een bestaan opgebouwd. 
Totdat eerst tijdens de Kristallnacht 
in november 1938 woningen, win-

Neuenhaus gaat Hardenberg voor met Stolpersteine

kels en de synagoge van de joodse 
Neuenhausers werden vernield en 
in 1942 alle overgebleven joden 
werden gedeporteerd en vermoord. 
Ter herinnering aan die vriendschap 
van zijn vader met een joodse me-
deburger en eigenlijk om alle joodse 
inwoners van Neuenhaus te eren 
heeft de 85-jarige Bernhard Voshaar 
contact opgenomen met beeldend 
kunstenaar Gunter Demnig uit Keu-
len. Die is in 1993 begonnen aan 
zijn project Stolpersteine. Demnig 
brengt gedenktekens aan in het trot-

toir voor de huizen van mensen die 
door de nazi’s zijn verdreven, gede-
porteerd, vermoord of tot zelfmoord 
zijn gedreven. Deze Stolpersteine 
(letterlijk ‘struikelstenen’) herin-
neren onder andere aan Joden, Sinti 
en Roma, politieke gevangenen, ho-
moseksuelen, Jehova’s getuigen en 
euthanasieslachtoffers. De kunste-
naar noemt ze Stolpersteine omdat 
je erover struikelt met je hoofd en je 
hart en je moet buigen om de tekst 
te kunnen lezen. Op de stenen zijn, 
in een messing plaatje, de naam, 

Gunter Demnig plaatst Stolpersteine in het trottoir in Neuenhaus. Inzet: bovenaanzicht van een gedenksteen.

geboortedatum, deportatiedatum 
en plaats en datum van overlijden 
gestanst. Op dit moment zijn al 
meer dan 31.000 stenen geplaatst 
in een groot deel van Europa. In 
Nederland hebben ruim 40 plaatsen 
deze herdenkingsstenen. Vlak over 
de grens waren al stenen geplaatst 
in Emlichheim, Nordhorn en Itter-
beck en sinds 10 november nu ook 
in Neuenhaus, zo’n 25 kilometer 
van Hardenberg verwijderd. Nadat 
Voshaar contact had gelegd met 
Demnig werd het gemeentebestuur 
ingeschakeld. Die besloot onlangs 
2.000 euro uit te trekken om op zes 
plaatsen gedenktekens te kunnen 
plaatsen: achttien in totaal, voor 
elke joodse inwoner één.

In Hardenberg zijn enkele jaren ge-
leden al voorzichtige pogingen ge-
daan om ook hier Stolpersteine aan 
te brengen, maar het project is een 
vroegtijdige dood gestorven. Als 
de gemeenteraad, Lions, Rotary of 
andere instellingen de handschoen 
oppakken moet er voor ruim 40 
stenen van 120 euro per stuk zo’n 
5.000 euro worden vrijgemaakt. 
In veel Duitse steden zijn stenen 
geadopteerd door scholen en straten 
waar joden woonden.

De tekstschrijver van woningstich-
ting Beter Wonen kan het mooi zeg-
gen. Vroeger had de Hoopsteeweg 
in Bruchterveld niet zo’n beste 
naam. Wild volk, waar de politie 
nog wel eens aan de deur kwam. 
Een buurt die in het klein leek op 
de Amsterdamse volksbuurt De 
Jordaan en daarom ook die bijnaam 
droeg. Dat wilde gedoe is al lang 
verleden tijd, maar de mensen die 
er wonen zijn wel de afstammelin-
gen of, zo u wilt, erfgenamen van 
die oorspronkelijke pioniers. Beter 
Wonen wil de buurt opknappen en 
kondigde dat zo aan: “De bewoners 
aan de Hoopsteeweg in Bruchter-
veld houden van de vrije leefstijl. 
Dit is hun plekje zonder dat iemand 
daar heel veel aanstoot aan neemt. 
Om die reden wil Beter Wonen dit 

gebied behouden.” Als je dat zo 
leest lijkt het alsof het zo’n unieke 
buurt is dat het zonde zou zijn als 
die zou verdwijnen. Dat schrijft 
Beter Wonen dan ook letterlijk: 
“Om het bijzondere en waardevolle 
aspect van dit gebied te kunnen 
behouden moeten de woningen 
worden verbeterd.” Bijzonder en 
waardevol, die woorden schieten 
je niet als eerste te binnen als je 
denkt aan een buurt als De Jordaan. 
Misschien moet de gemeente eens 
gaan denken aan een wijziging van 
de straatnaam Hoopsteeweg in PC 
Hooftstraat of Lange Voorhout. 
Opvallende woorden van Beter Wo-
nen. Maar ook opvallende woorden 

vóór Beter Wonen. Om precies te 
zijn: vóór het hoofdkantoor langs 
de Haardijk. Net als op andere 
invalswegen van Hardenberg staat 
daar een bord met aankondigingen. 
Blijkbaar heeft voetbalvereniging 
HHC er aan meebetaald, want de 
thuiswedstrijden van deze club 
worden wel vermeld en die van 
andere verenigingen niet. En ik gok 
dat ook restaurant De Rheezerbelten 
een duit in het zakje heeft gedaan, 
want er staat regelmatig geschreven 
hoe goed je daar kunt vertoeven 
terwijl andere eetgelegenheden 
niet worden genoemd. Maar hoe 
zou dat met de kerken zijn? Want 
’s zondags valt er in rode letters te 
lezen Welkom in de kerken.  Zou 
trouwens zo’n hartelijke begroeting 
met daarop volgend een bezoek aan 

een kerk nou het bruisende zijn dat 
de PvdA-fractie voor ogen heeft? 
De raadsleden van deze partij, met 
een forse invloed uit het op Sodom 
en Gomorra gelijkende Dedems-
vaart met zijn coffeeshop, pleiten al 
enige tijd voor reuring op zondag, 
misschien zelfs uitmondend in 
een koopzondag. In Dedemsvaart 
zou dat misschien kunnen, maar 
in Hardenberg toch niet, lijkt mij. 
Zolang jou daar nog op zondag de 
woorden Welkom in de kerken aan-
kijken als je per auto het centrum 
bezoekt, hoef je niet te denken aan 
nog bruisender activiteiten. Een 
flesje Spa rood op een terrasje, dat 
is voor Hardenbergers al heel veel 
bruis vergeleken met een tiental 
jaren geleden.

r.gritter@sallander.nl

Voorzitter – Jan Smit, voorzitter 
van profclub Heracles, is dinsdag 29 
oktober te gast bij vv Bergentheim. 
Bert van Losser,  sportverslaggevers 
bij RTV Oost, zal Smit interviewen, 
waarna  het publiek vragen kan stel-
len. De bijeenkomst in de kantine 
van de club begint om 20.00 uur.

Fluit – Bijna nergens in de regio is 
nog een stoomfluit van een fabriek 
te horen. Eén van de laatste was 
die van de strokartonfabriek in 
Coevorden, maar na meer dan 80 
jaar dienst was het onlangs iemand 
die op 5 kilometer van de fabriek 
woont gelukt de fluit het zwijgen 
op te leggen. Totdat inwoners van 
Coevorden actie ondernamen en 
handtekeningen verzamelden voor 
de terugkeer van de fluit. De provin-
cie Drenthe denkt dat op basis van 
eerdere uitspraken van de Raad van 
State de fluit de status van industri-
eel erfgoed kan krijgen. Hoe lang en 
hoe hard de fluit straks is te horen 
is nog wel een punt van discussie.

Bedankje - Vrijwilligers die 12,5 
25 of 40 jaar vrijwilligerswerk 
doen in de gemeente Hardenberg 
kunnen de komende maanden 
genieten van een theateravond in 
De Voorveghter. De gemeente zet 
deze vrijwilligers in het zonnetje als 
dank voor hun jarenlange inzet. De 
gemeente Hardenberg heeft vereni-
gingen en instellingen gevraagd om 
vrijwilligers aan te melden die dit 
jaar jubileum vieren. Er zijn meer 
dan tweehonderd aanmeldingen 
ontvangen.

Voorlichting – Het Alfa-college 
in Hardenberg houdt donderdag 
17 november van 19.00 tot 21.00 
uur een voorlichtingsavond voor 
toekomstige leerlingen. Dat gebeurt 
in het LOC aan de Sportlaan. Tij-
dens deze avond kunnen vmbo- en 
havoleerlingen met eventueel hun 
ouders vragen stellen aan docenten 
en studenten over de inhoud van 
opleidingen, doorstuderen en car-
rièrekansen. Ook zijn er loopbaan-
experts aanwezig voor advies over 
de juiste studiekeuze.

Vluchtelingen – De provincie 
Overijssel is nog wel eens kritisch 
over het aantal vluchtelingen dat 
Hardenberg ‘afneemt’, maar als er 
genoeg woningen zijn maar geen 
asielzoekers blijft het oorverdovend 
stil. De gemeente heeft woonruimte 
voor acht alleenstaande vluchtelin-
gen of veertien in gezinsverband, 
maar de asielzoekers zoeken liever 
landgenoten op in een grote stad.
Op dit moment zijn er 22 asiel-
zoekers gehuisvest in de gemeente 
Hardenberg.

Kanaal – De afsluiting van de brug 
in de Hoogenweg over het kanaal 
Almelo-De Haandrik wordt uitge-
steld. Voor de voorbereidingen is 
meer tijd nodig dan verwacht, zo 
laat de provincie Overijssel weten. 
Zodra duidelijk is wanneer brug 
wordt afgesloten worden omwonen-
den en andere betrokkenen hierover 
nader geïnformeerd. Met het bag-
geren bij de brug is inmiddels wel 
begonnen. Op dit moment wordt 
een stuk gebaggerd over een lengte 
van 3 km, aan weerszijden van de 
brug. Bij Hardenberg is een depot 
ingericht om de bagger te zuiveren, 
te drogen (ontwateren) en tijdelijk 
op te slaan. Later voert de aannemer 
de bagger af naar een locatie die 
op dit moment nog niet bekend is. 
In totaal komt er naar verwachting 
250.000 m3 bagger uit het kanaal.

DIFFELEN – De eigenaar van 
restaurant De Gloepe in Diffelen 
heeft de gemeente gevraagd of hij 
een hotel achter zijn restaurant mag 
bouwen. Het is de bedoeling een ho-
telaccommodatie te bouwen van 16 
tweepersoonskamers en 2 eenper-
soonskamers. Volgens het huidige 
bestemmingsplan mag dat niet maar 
de gemeente vindt de bouw wel pas-
sen in het gebied en wil in principe 
meewerken aan de plannen, als aan 
enkele voorwaarden wordt voldaan. 
Zo moet de eigenaar aantonen dat 
er behoefte is aan hotelkamers op 

BALDERHAAR – Het restant van 
de erfenis van Harm Markfluwer uit 
Balderhaar wordt voortaan beheerd 
door de Stichting 2015. Markfluwer 
liet bij zijn overlijden in 1998 meer 
dan een miljoen gulden na aan de 
gemeente Hardenberg. Een deel 
hiervan wordt gebruikt voor steun 
aan ontwikkelingssamenwerking. 
Omdat de Stichting 2015 zich met 
dezelfde zaken bezighoudt krijgt die 
het beheer over de 90.000 euro die 
nog over zijn, als de gemeenteraad 
dat voorstel goedkeurt.

Rest Markfluwergeld 
naar Stichting 2015

Plannen voor hotel bij De Gloepe
die plek, hij moet ervoor zorgen 
dat er voldoende parkeerplaatsen 
op zijn eigen terrein aangelegd 
worden en hij moet ervoor zorgen 
dat er voldoende groen wordt ge-
plant zodat het nieuwe hotel niet 
teveel afsteekt tegen de omgeving. 
Er liggen op dit moment nog meer 
plannen voor hotelaccommodatie in 
de la (kleinschalig bij restaurant De 
Rheezerbelten en grootschalig langs 
de N34 en in Hardenberg-stad), 
maar de gemeente denkt niet dat het 
Gloepe-hotel die andere plannen in 
de wielen zal rijden.
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Er is iets mis met de gemeenteraad 
van Hardenberg in het algemeen 
en de VVD in het bijzonder. En het 
onderwerp op de raadsagenda waar 
dat vorige week dinsdag vooral op-
viel was het Zomertheater. Vrijwel 
alle partijen veegden de vloer aan 
met het onderzoeksrapport naar 
de effecten van het Zomertheater 
(wethouder De Vent: “Maar we 
hebben tenminste een rapport.”), 
ze vroegen zich af hoe het kan dat 
De Vent denkt dat hij 20.000 euro 
winst heeft gemaakt terwijl de 
gemeente meer dan 100.000 euro 
in het project heeft gestopt (de wet-
houder gaf geen antwoord en zoals 
zo vaak kwam geen raadslid hierop 
terug), er werd getwijfeld aan de 
bereidheid van de ondernemers 
om een volgende keer mee te doen 
en toch zal de raad waarschijnlijk 
volgende week dinsdag besluiten 
het zogenoemde ‘overgebleven 

geld’ te besteden aan een nieuwe 
activiteit in 2012. Met waarschijn-
lijk een motie van de ChristenUnie 
vooraf, die wil dat B&W zich hou-
den aan een afspraak van verleden 
jaar om het geleende geld voor het 
Zomertheater terug te stoppen in de 
pot Recreatie & Toerisme. VVD-er 
Albert Schipper vond dat vreemd. 
Vorig jaar heeft zijn partij de motie 
van de ChristenUnie gesteund, maar 
dat die partij nu wil dat B&W die 
motie ook daadwerkelijk gaan uit-
voeren noemde hij “bureaucratisch 
geneuzel” en “muggenzifterij”.

Wat er mis is met de VVD en vooral 
met haar opportunistische voorman 
Albert Schipper mag dus duidelijk 

zijn. En de rest van de raad? Het 
CDA heeft bij monde van Henk 
Dogger twee weken geleden gezegd 
dat 20.000 euro niet genoeg is om 
een nieuwe editie van het zomerthe-
ater te realiseren. Toch wil De Vent 
niet meer geld uittrekken (“Ik kom 
niet bij u terug met de vraag om 
meer geld”), zodat de handelsver-
eniging, Stad Hardenberg Promotie 
en de campings moeten meebetalen. 
CDA’er Henk Bosch wilde weten of 
de ondernemers wel bereid zijn te 
betalen. Volgens De Vent wel. We 
gaan samen de schouders eronder 
zetten, zei hij, want de gemeente 
trekt niet alleen de kar. Dat stond 
ook met zoveel woorden in het 
onderzoeksrapport: “Het is nu de 
kunst dat ondernemers en mid-
denstand zelf de kar gaan trekken.” 
Maar even verderop in het rapport 
stond dat de meeste ondernemers 
aangaven dat ze weinig mogelijk-

heden zien om dit evenement zelf 
te organiseren.
Eigenlijk willen de ondernemers 
wel, moet de conclusie zijn, als 
de gemeente maar regelt en met 
geld over de brug komt. De eerste 
editie van het Zomertheater moet 
ze daarom wel goed zijn beval-
len. De gemeente stopte er veel 
ambtelijke uren in (alleen al voor 
30.000 euro aan overuren!) en gaf 
daarnaast 75.000 euro uit om het 
spektakel rond de 35e verjaardag 
van Sesamstraat mogelijk te ma-
ken. En volgend jaar willen B&W 
nog een keer. Vreemd genoeg is de 
PvdA in deze financieel moeilijke 
periode de meest fanatieke partij 
om dit vervolg mogelijk te maken. 
Het begint erop te lijken dat de SP 
toch een keer een kans maakt op 
voldoende stemmen in Hardenberg.

r.gritter@sallander.nl

ANE - Hij had het er net daarvoor nog over gehad, wethouder René de Vent. 
Over dat reclamefilmpje waarbij een fles champagne tegen een schip wordt 
gegooid waarna het schip in tweeën uiteenvalt. Toen hij donderdagmid-
dag met kunstenaar Jeroen Doorenweerd en voorzitter Ronald Belser van 
Stadsbelang Gramsbergen met een fles champagne het nieuwe kunstwerk 
bij de Vechtbrug in Ane doopte, vloog door de harde klap een plaat uit de 
metalen creatie. Gelukkig voor de kunstenaar had hij zijn technische helpers 
meegenomen, zodat de schade snel hersteld kon worden.
Het kunstwerk had als werktitel De Scheepsbrug, maar Doorenweerd heeft 
het later de naam Hello, Sailor gegeven. “Het is een plek waar mensen 
elkaar ontmoeten en begroeten, bijvoorbeeld als ze boven in het object 
staan naar mensen beneden”, vertelt Doorenweerd. Oorspronkelijk was 
het echter een uitnodigende uitdrukking die door gewillige vrouwen werd 
gebruikt als zeelieden na een lange reis weer aan land kwamen.

Scheepsbrug als navigatiepunt voor kunstliefhebbers

Jeroen Doorenweerd, de maker van Hello, Sailor! (r), in gesprek met onder meer Dientje Jonkeren, die te horen is in het kunstwerk.

Het kunstobject is een grote witte constructie die lijkt op de brug van een 
schip. Je kunt er in klimmen en uitkijken over de Vecht. In het kunstwerk 
klinken geluidsfragmenten in het Duits,
Nederlands en dialect over de Vecht en haar geschiedenis. De tekst in het 
dialect is ingesproken door Dientje Jonkeren uit Gramsbergen. Wat don-
derdag nog ontbrak was een misthoorn. De genodigden en nieuwsgierigen 
werden vanwege het beperkte zicht zelfs dichtbij het kunstwerk geroepen, 
om iedereen en alles te kunnen zien “en om wat warmte te geven”, vertelde 
De Vent.

Hello Sailor! is onderdeel van het gemeentelijke programma Kunst in de 
Kernen. Dit is een programma voor beeldende kunst in de openbare ruimte 
in de verschillende kernen in de gemeente Hardenberg. Zie ook www.
kunstinhardenberg.nl.

Nieuwe baan – De aandeelhouders 
van Twente Milieu hebben woens-
dag 16 november oud-burgemeester 
Bert Meulman van Hardenberg 
benoemd tot voorzitter van de 
Raad van Commissarissen. Hij 
volgt Jeroen Goudt op, die langer 
waarnemend burgemeester blijft in 
de Hof van Twente. Voordat Meul-
man naar Hardenberg kwam was hij 
burgemeester van Den Ham.

Fusie - De gemeenteraad van Har-
denberg heeft dinsdag 15 november 
besloten het onderwerp Ambte-
lijke fusie met Ommen van de 
raadsagenda te halen. Hardenberg 
wil eerst meer informatie over de 
financiële problemen die Ommen 
heeft met betrekking tot het bouw-
plan De Drieslag. Volgens gelekte 
informatie gaat Ommen voor 28 
miljoen euro het schip in. De Om-
mer raad had al eerder besloten te 
wachten met een besluit over de 
fusie. Hardenberg neemt nu op 
29 november een besluit, Ommen 
volgt een dag later.

Afscheid - Hoofdbrandmeester 
Gerrit Pullen uit Hardenberg heeft 
vrijdag 18 november afscheid geno-
men van de plaatselijke brandweer 
wegens ontslag op eigen verzoek. 
Hij is 33 jaar in dienst geweest van 
de brandweer Hardenberg. Pullen 
kreeg ‘s avonds een afscheidsre-
ceptie aangeboden in de kazerne.

Promotie - De malletband van mu-
ziekvereniging Soli Deo Gloria uit 
Ane heeft zaterdag 12 november bij 
het podiumconcours in Hoogezand 
een eerste prijs gehaald met 87,4 
punten. Door dit puntenaantal heeft 
de malletband ook promotie naar de 
tweede divisie in de wacht gesleept.

Jazz – De Jazzclub Hardenberg 
presenteert zondag 27 november 
van 16.00 tot  18.00 uur in de foyer 
van theater De Voorveghter het trio 
French Connection (3 stemmen, 2 
gitaren en 1 contrabas). De formatie 
speelt onder meer dixieland, bel-
canto, tango en Engels wals.

Water – Het dagelijks bestuur 
van waterschap Velt & Vecht wil 
dat volgend jaar de tarieven voor 
het zuiveren van afvalwater dalen. 
Daarentegen zullen de tarieven 
voor het beheer en onderhoud van 
watergangen en de zorg voor vol-
doende water stijgen. De meeste 
huishoudens zullen op basis van 
deze voorstellen volgend jaar per 
saldo minder of ongeveer hetzelfde 
kwijt zijn aan waterschapslasten. 
Grondbezitters, en dan met name 
agrariërs, zullen meer gaan betalen. 

Middeleeuwse kerst – Jeanne 
van der Stappen uit Hengelo geeft 
maandag 28 november in het mu-
seum aan de Kloosterdijk in Sibculo 
een lezing over de verbeelding van 
het kerstverhaal in de middeleeuwse 
schilderkunst. Zij doet dat aan de 
hand van uitgebreid beeldmateriaal. 
Vanaf 19.30 uur zijn bezoekers wel-
kom, de lezing begint om 20.00 uur.

Windmolen - Minister Hans Hillen 
heeft maandag 21 november het 
eerste windmolenpark van Defensie 
geopend in Coevorden. Het park 
bestaat uit drie turbines, die zijn ge-
bouwd bij het magazijnencomplex 
aan de weg van Gramsbergen naar 
Coevorden. De windturbines zijn 
goed voor 5 procent van de totale 
elektriciteitsbehoefte van Defensie. 
Bij gelijkblijvende energieprijzen 
verdient het ministerie de investe-
ring in negen jaar terug.

HARDENBERG - De stichting IJs-
selacademie heeft maandag 14 no-
vember het startsein gegeven voor 
de 12e editie van de Frits de Zwer-
ver schijfwedstrijd. Jonge schrijvers 
tussen 14 en 18 jaar die op school 
zitten of wonen in de Regio IJssel-
Vecht kunnen tot eind januari 2012 
hun schrijftalent beproeven op het 
thema Het lege huis.
Het lege huis is bijvoorbeeld het 
leeggeroofde huis van een jood, het 

HARDENBERG - Burgemeester 
Peter Snijders van Hardenberg 
verricht donderdagmiddag 24 
november de officiële opening 
van het nieuwe Dialysecentrum 
Hardenberg. Zaterdag 26 novem-
ber volgt een open huis voor alle 
belangstellenden.

Het nieuwe Dialysecentrum Har-
denberg is onderdeel van de Saxen-
burgh Groep en gevestigd in een 

Opening dialysecentrum Hardenberg
modern pand aan de overzijde van 
het Röpcke-Zweers ziekenhuis. Het 
centrum levert medisch specialisti-
sche zorg aan patiënten met acuut 
en/of chronisch nierfalen, in de 
vorm van hemodialyse (kunstnier) 
of dialyse via het buikvlies. Het 
centrum is al sinds half september 
in gebruik. Zaterdag 26 november 
is iedereen welkom tussen 10.00 en 
16.00 uur om een kijkje te komen 
nemen tijdens het open huis.

Nieuwe editie Frits de Zwerverprijs
verlaten huis na het bombardement 
van Rotterdam of het ontruimde 
huis van een kustbewoner. Slui-
tingsdatum voor de wedstrijd is 31 
januari 2012. Voor de drie beste in-
zendingen worden prijzen beschik-
baar gesteld van 300, 200 en 100 
euro. Ze worden uitgereikt op 27 
april 2012 in het gemeentehuis van 
Hardenberg. Een informatiepakket 
is op te vragen bij de IJsselacademie 
in Kampen.
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HARDENBERG - Dankzij een 
subsidieregeling van de provincie 
Overijssel is de aanschaf van groen-
gasvoertuigen aantrekkelijker voor 
bedrijven. In Hardenberg wordt 
woensdag 30 november bij het 
tankstation Mastebroek, op de hoek 
van de Haardijk en de N34, een 
groengastankstation geopend door 
gedeputeerde Bakker van de provin-
cie Overijssel en wethouder Janssen 

Wie wint de glasvezelstrijd in 
Hardenberg: is dat Reggefiber met 
HHC-man Bert Nijboer aan het 
roer? Of is het Cogas, dat behalve 
gas in sommige delen van Overijs-
sel ook tv-ontvangst levert.

De strijd begon enkele weken gele-
den, toen de gemeente aankondigde 
dat er onderzocht zou worden  of in 
de hele gemeente glasvezel aange-
legd kan worden. Dus niet alleen 
in de hoofdkernen Hardenberg en 
Dedemsvaart, want de aanleg daar 
is best rendabel, maar ook in de 
kleinere kernen, waar de aanleg 
flink duurder is. Vervolgens hoorde 
je niks meer van de gemeente maar 
zag je wel paginagrote adverten-
ties van het bedrijf Reggefiber. En 
eigenlijk bevatten die advertenties 
maar één boodschap: jeetje, wat 
heeft het lang geduurd voordat jullie 
eindelijk glasvezel mogen hebben 
maar nu het eenmaal zo ver is moet 
je wel als de gesmeerde bliksem 
een contract afsluiten andere gaat 

deze worst je neus voorbij. En niet 
eventjes, maar voor jaren.
Tja, dan toch maar eens even naar 
een voorlichtingsavond, want wat 
kun je ermee en vooral: wat kost 
het? Reggefiber heeft drommels 
goed in de gaten dat het de mensen 
voornamelijk om de centen gaat 
en dat hun hebzucht moeilijk is te 
genezen. En dus werden fietsen en 
ipads in de strijd geworpen om de 
klanten naar voorlichtingsavonden 
en de glasvezelwinkel te lokken. 
Met zo’n 2500 aansluitingen in 
Hardenberg-stad valt een fiets van 
duizend euro en vier ipads van 
samen amper 2000 euro makkelijk 
terug te verdienen.

Er leek voor de Twentse firma niks 
aan de hand, totdat opeens Cogas 
zich meldde. Ook van oorsprong 
een Twents bedrijf dat al meer dan 

veertig jaar actief is in de energie-
sector. De kabelpoot van dit bedrijf 
maakte twee weken geleden bekend 
dat het negen Twentse gemeenten 
van glasvezel wil voorzien, waaron-
der Hardenberg. Nou ligt Harden-
berg historisch gezien niet in Twen-
te, maar het deel dat vroeger bij 
de gemeente Gramsbergen hoorde 
krijgt wel kabeldiensten van Cogas. 
In Gramsbergen begint de victorie 
voor Cogas, zou je kunnen zeggen, 
waarna misschien over enkele jaren 
de rest van de gemeente Hardenberg 
aan de beurt is. Overleg maar met 
elkaar, zei de gemeente, want er kan 
maar één glasvezelkabel komen. 
En dus is het erg waarschijnlijk dat 
de twee glasvezelboeren de markt 
verdelen: Reggefiber in Hardenberg 
en Cogas in Wierden, om maar een 
voorbeeld te noemen. Zo gaat dat 
in Nederland-polderland.

Iedereen moet dus aan de glasvezel-
kabel, is het devies, want dan heb je 
de toekomst  nu al in huis. Die druk 

op de bevolking schijnt ook iets 
te maken te hebben met KPN, dat 
aandelen Reggefiber bezit en meer 
aandelen wil kopen tegen een leuk 
bedrag als er meer aansluitingen 
zijn. Maar goed, dat zijn verhalen 
uit de wandelgangen. Ondertussen 
hebben ook de concurrenten van 
glasvezel zich geroerd. Vorige week 
kwam er tegengas van kabelbedrijf 
Ziggo, dat beweerde dat je helemaal 
geen glasvezel nodig hebt, want de 
huidige tv-kabel is de komende tien 
jaar snel genoeg voor internet, tv, 
telefonie en allerlei andere leuke 
diensten en nog goedkoper ook. 
Bij veel mensen is de verwarring 
ondertussen zo groot geworden dat 
ze niet meer weten wat ze moeten 
doen. Minstens 30% van de Har-
denbergers vóór 12 februari een 
glasvezelabonnement? Het lijkt er 
nog niet op, maar wie weet heeft de 
oud-voetballer Nijboer toch nog een 
slotoffensief in petto.

r.gritter@sallander.nl

Kenniscentrum Hibertad officieel van start

HARDENBERG - Hoe kun je het beste duurzaam bouwen, is één 
van de vragen die kenniscentrum Hibertad wil beantwoorden. In het 
bedrijfspand van ruim 2000 m2 op bedrijvenpark Haardijk in Har-
denberg worden (nieuwe) duurzame materialen toegepast en getest. 
In het gebouw is ook de stichting Hibertad gevestigd, die kennisdeling 
en bewustwording over duurzaamheid wil bevorderen bij bedrijven 
en de jeugd. Dinsdag 22 november is het gebouw officieel geopend.

De opening gebeurde door burgemeester Peter Snijders, die samen met een 
cliënt van Baalderborg op een hometrainer energie ging opwekken om het 
pand van verlichting te voorzien. Dat Baalderborg een rol speelde bij de 

opening is niet zo vreemd. Deze instelling huurt een deel van het gebouw 
voor arbeidscentrum De Koppeling. Dat is een professionele wasserij- en 
assemblageafdeling voor arbeidsmatige dagactiviteiten. De Koppeling biedt 
een werkplek aan 60 mensen die bij het verrichten van arbeid in meer of 
mindere mate ondersteuning nodig hebben.

Veel belangstelling
Na de openingshandeling, die symbool moest staan voor het bijzondere 
en duurzame karakter van het pand, was er gelegenheid om het gebouw te 
bezichtigen en werd er een hapje en drankje geserveerd. Zo’n 350 belang-
stellenden waren bij de feestelijke opening aanwezig.

Gratis vervoer - Rond de feestda-
gen in december kan iedereen in 
Overijssel, maar ook in Gelderland 
en Flevoland, voordelig kennis-
maken met het openbaar vervoer. 
Vanaf 26 november t/m 8 januari 
kunnen twee personen met de bus of 
regionale trein reizen voor de prijs 
van één. Eén persoon reist met een 
geldig vervoerbewijs en de tweede 
kan gratis meereizen met de bon die 
via www.ervaarhetov.nl is geprint.

Atlas –Commissaris van de Ko-
ningin in Overijssel Ank Bijleveld 
heeft woensdag 23 november de 
Applas van Overijssel gelanceerd. 
Dat is een app voor gebruik op een 
iPad, andere tablets of smartpho-
nes. Met de Applas zijn tientallen 
Overijsselse kaartlagen te bekijken.
 
Gezocht – Theater Hofpoort in 
Coevorden zoekt amateurmuzikan-
ten die nummers van Bob Dylan 
willen spelen. Vijftig jaar geleden, 
in maart 1962, bracht deze Ameri-
kaanse muzikant zijn eerste album 
uit. Ter ere hiervan is het de bedoe-
ling dat verschillende amateurmu-
zikanten en -muziekgroepen uit de 
regio op zaterdag 24 maart 2012 
hun favoriete Bob Dylan-nummer 
op hun eigen wijze spelen. Iedereen 
is welkom: solo, in band-, koor- of 
orkestvorm of in welke bezetting 
dan ook. Meer informatie is ver-
krijgbaar bij theater Hofpoort (www.
theaterhofpoort.nl). De inschrijving 
sluit op 31 december.

Vertrek - Kees Erends, de afgelo-
pen 7 jaar directeur/bestuurder van 
de Baalderborg Groep, vertrekt 
per 1 maart 2012. Hij treedt toe 
tot de Raad van Bestuur van de ‘s 
Heeren Loo Zorggroep. Volgens 
Erends staat de Baalderborg Groep 
er momenteel goed voor en kan hij 
een nieuwe uitdaging aan met de 
wetenschap dat hij een gezonde 
organisatie achterlaat.

Hospice - De stichting Hospice 
Hardenberg trekt de provincie in. 
Dinsdag 22 november hebben Wil-
lem Muijlwijk van Woonstichting 
VechtHorst en Henk van der Wal 
van stichting Hospice Hardenberg 
gezamenlijk de huurovereenkomst 
getekend van de pastorie aan de 
Bloemendalstraat in Dalfsen. Hier 
wordt in de loop van 2012 het hos-
pice ’t Huis De Pastorie gevestigd.

Burgemeester Peter Snijders fietst samen met een cliënt van Baalderborg voldoende electriciteit bijeen om voor verlichting te zorgen.

Eerste tankstation met groen gas in Hardenberg
van de gemeente Hardenberg.
Voor ondernemers die meer willen 
weten over het rijden op groengas 
of duurzaam rijden in het algemeen 
wordt aansluitend aan de opening 
het minisymposium gehouden 
Duurzaam rijden in de praktijk. 
Voorzitter Raymond Gense van 
het Partnersplatform mobiliteit 
Groengas Nederland vertelt over 
Groengas in de praktijk. Directeur 

publiekszaken Mei Li Vos van 
OrangeGas gaat in de op de poli-
tieke strijd om groene energie en 
Elma Verbree, adviseur duurzaam 
rijden provincie Overijssel, gaat in 
op ervaringen in de praktijk. Het 
symposium wordt afgesloten met 
een discussie. Het minisymposium 
wordt gehouden van 15.00 tot 17.00 
uur in Boomstamrestaurant Het 
Heemse in Hardenberg.

HARDENBERG  - OpKoers.nu 
vindt dat de gemeenteraad van 
Hardenberg deze week niet moet 
stemmen over een ambtelijke fusie 
met Ommen. Er zijn volgens deze 
partij nog teveel zaken onduidelijk 
om nu al een weloverwogen besluit 
te kunnen nemen. Raadsleden Hans 
Botter en Annie Kelder denken 
dat de fusie niet genoeg besparing 
oplevert en ze willen weten of 
er financiële tegenvallers zijn te 
verwachten die van de fusie een 
hachelijke zaak maken. Verder 
vragen ze zich af of de ambtenaren 
nog wel net zo enthousiast zijn 
als weleer. Aanvankelijk stond 
de Ondernemingsraad trappelend 
van ongeduld aan de start en liet 
dat ook schriftelijk blijken, maar 
nu distantieert diezelfde OR zich 
van dat beeld dat ze zelf heeft op-
geroepen. Er schijnen ambtenaren 
voor hun baan te vrezen waardoor 
het draagvlak onder het personeel 
vermindert.

OpKoers wil uitstel 
van ambtelijke fusie

HARDENBERG – Op last van het 
Ministerie van VROM worden met 
enige regelmaat de plafonds van 
overdekte zwembaden gecontro-
leerd op chloorcorrosie (roest door 
chloordampen). In Hardenberg zijn 
dat De Marsch in Hardenberg en De 
Kiefer in Dedemsvaart. Beide ba-
den hebben uit veiligheidsoverwe-
gingen dit voorjaar gegalvaniseerde 
ophangingen gekregen.

Controle zwembad
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HARDENBERG – Bij garage Mastebroek aan de Haardijk in Hardenberg 
is woensdag 30 november een vulpunt voor groengas in gebruik genomen. 
Dat gebeurde door de Overijsselse gedeputeerde Ineke Bakker en de Har-
denberger wethouder Jannes Jansen. Groengas is brandstof die ontstaan is 
uit plantaardig en dierlijk afval. Voor het nieuwe vulpunt stond een koe te 
grazen, om te laten zien waar het gas voor een groot deel vandaan komt.

Vergeleken met traditionele brandstoffen geeft rijden op groengas minder 
uitstoot van schadelijke stoffen en geluidhinder en scheelt het fossiele 
brandstoffen. Bovendien is het rijden op groengas goedkoper. De hogere 

Groene auto’s rijden op poep

aanschafprijs van groengasauto’s kan een reden zijn om van de koop af te 
zien. Om twijfelaars daarin tegemoet te komen heeft de provincie Overijs-
sel een subsidieregeling in het leven geroepen. Deze regeling geldt voor 
alle soorten groengasvoertuigen (auto’s, bussen en vrachtwagens). Om 
het rijden op groengas aantrekkelijker te maken moeten er wel voldoende 
tankstations zijn. Het gasstation in Hardenberg is het achtste in Overijssel. 
Het nieuwe vulpunt is te danken aan subsidies van Provincie Overijssel 
en investeringen van Orange Gas, Mastebroek en Melk Transport Twen-
te. Gedeputeerde Bakker denkt dat door de subsidies minimaal 350 extra 
voertuigen gebruik gaan maken van groengas.

Wethouder De Vent door het 
stof! Als dit de Telegraaf was en 
ik had niet met Sint alle chocola-
deletters opgegeten dan zou dit als 
kop boven een artikel staan over 
het Zomertheater in Hardenberg. 
Doordat De Vent vorige week dins-
dag vlak voor de discussie over een 
herhaling van het zomerse spektakel 
in Hardenberg-centrum excuses 
aanbood, voorkwam hij een motie 
van de ChristenUnie. “In mijn en-
thousiasme ben ik teveel over de 
CU-motie van verleden jaar heen 
gewalst. Het was beter geweest als 
er in het raadsvoorstel aandacht was 
geweest voor die motie”, vertelde 
de PvdA-wethouder. De CU-motie 
waar hij op doelde was een motie 
die eind 2010 is aangenomen door 
de hele raad, over het terugstorten 
van overgebleven geld van het pro-
ject Zomertheater in de recreatiepot. 
De Vent wilde dat niet, want er moet 
in 2012 opnieuw een Zomertheater 

komen,  vond hij. Welke ervaren 
wethouder of ambtenaar hem dat 
excuus heeft ingefluisterd blijft 
geheim, maar het is wel briljant. Nu 
had de CU opeens geen punt meer. 
Klasse, vond CU-woordvoerder 
Mettina Grimmerink en zei verder 
niets over de zaak, terwijl twee 
weken daarvoor haar partij nog vrij 
strijdvaardig was geweest.

Omdat de CU niets meer deed nam 
GroenLinks het stokje over. B&W 
willen de motie uit 2010 niet uit-
voeren en geven liever ruimhartig 
aan evenementen, dan de kwetsbare 
groepen in de samenleving te ont-
zien. Daarom zou het B&W sieren 
dat ze toegeven dat de financiële 
afwikkeling van het Zomertheater 
geen schoonheidsprijs verdient en 

dat ervoor wordt gezorgd dat het 
project uiterlijk in 2013 geen geld 
meer kost, meende de GL-fractie. 
Ria Juurlink van de PvdA snapte 
niet dat GroenLinks met zo’n motie 
durfde te komen. Niet serieus te 
nemen, meende ze, en ook het CDA 
vond de motie maar niks. Eigenlijk 
vreemd, want er stond geen onwaar-
heid in. Maar ja, de PvdA moest 
haar falende wethouder verdedigen 
en vooral: GroenLinks moest even 
op de vingers getikt worden, omdat 
net daarvoor het jonge raadslid 
Marco Laarman de vloer had aan-
geveegd met de plannen voor amb-
telijke fusie tussen Hardenberg en 
Ommen. De manier waarop hij dat 
had gedaan was de oude herenclub 
niet erg bevallen. Daarom werd hij 
tijdens de vergadering door raads-
leden van CDA en PvdA tot de orde 
geroepen (“meneer de voorzitter, de 
toonzetting is niet prettig”) en na de 
vergadering door de burgemeester. 

Old school geluiden van mensen 
die in leeftijd nog niet bejaard zijn, 
maar die gelet op hun knorrige 
reactie die indruk wel wekken. En 
Laarman? Hij zag het gedoe min-
zaam glimlachend aan.
Was er dan niks mis met Groen-
Links? Zeker wel. In twitterberich-
ten van Marco Laarman schreef hij 
dat het onverantwoord is in deze 
financieel moeilijke tijden voor 
kwetsbare groepen een paar ton 
weg te schuiven naar Sesamstraat. 
Daarnaast is De Vent zo slecht bezig 
dat hij eigenlijk een motie van treur-
nis verdient, meent Laarman. Maar 
toen het op stemmen aankwam 
stemde GroenLinks vóór herha-
ling van het Zomertheater. De hele 
fractie, dus ook Marco Laarman! 
Tja, een goed raadslid worden gaat 
met vallen en opstaan. En velen lukt 
het nooit.

r.gritter@sallander.nl
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Dijkgraaf - Willem Wolthuis stopt 
als dijkgraaf van waterschap Velt 
en Vecht. Zijn termijn loopt af op 
31 december 2011. Als waterschap-
per zorgde hij de afgelopen 36 jaar 
voor schoon, veilig en aantrekkelijk 
water, waarvan 24 jaar als dijkgraaf. 
Hij is vanaf het eerste uur betrokken 
bij het ontstaan van Velt en Vecht. 
Dit waterschap is ontstaan in 2000 
uit een fusie van vijf waterschappen 
en twee zuiveringsschappen. Het 
waterschap ligt in Drenthe, waar de 
oude benaming ‘Velt’ naar verwijst 
en in Overijssel, waar het water in 
de rivier Vecht vanuit Duitsland 
naar Zwolle stoomt. In 2005 is het 
beheer van de Vecht overgegaan van 
Rijkswaterstaat naar de waterschap-
pen Groot Salland en Velt en Vecht.

Zwembad –Nadat in 2001 het 
plafond van een overdekt zwembad 
in Steenwijk naar beneden kwam 
houdt sinds die tijd het Ministerie 
van VROM de vinger aan de pols bij 
soortgelijke baden. Omdat de oor-
zaak chloorcorrosie was (roest door 
chloordampen) staan alle zwemba-
den met opgehangen plafonds onder 
controle. In Hardenberg zijn dat De 
Marsch in Hardenberg en De Kiefer 
in Dedemsvaart. Beide baden heb-
ben uit veiligheidsoverwegingen dit 
voorjaar gegalvaniseerde ophangin-
gen gekregen.

Duurder zwemmen - De tarieven 
voor de gemeentelijke zwembaden 
in Hardenberg worden in de pe-
riode tot en met 2013 geleidelijk 
met 10 procent verhoogd. Bij het 
bezuinigingsprogramma heeft de 
gemeente Hardenberg besloten de 
zwembad-inkomsten te verhogen 
met een bedrag van 40.000 euro. 
Hiervoor moeten de prijzen voor 
2012 naast de jaarlijkse inflatiecor-
rectie voor het tweede achtereenvol-
gende jaar worden verhoogd met 3 
procent. Een kaartje voor zwembad 
De Marsch gaat straks 3,10 euro 
kosten. Dit tarief geldt ook voor 
de buitenbaden Hattemat (Grams-
bergen) en Onder Ons (De Krim). 
Deze verhoging geldt niet voor het 
verenigingsgebruik. Deze tarieven 
worden jaarlijks aangepast.

Koppel-kerst – Natuurcentrum 
De Koppel in Hardenberg houdt 
woensdag 14 december een kin-
dermiddag van 14.00 tot 16.00 uur, 
waarbij het om Kerst draait. Kinde-
ren van 6 t/m 12 jaar zijn van harte 
welkom. De kinderen gaan een mo-
bile maken met daaraan voorwerpen 
als kerstboompjes, engeltjes, sterren 
en sneeuwpoppetjes. Hierbij kun-
nen ze bijvoorbeeld papier, glitter, 
verf, koord en dennenappeltjes. Zijn 
de kinderen eerder klaar, dan mogen 
ze een kerstkaart maken. Voor infor-
matie en opgave tel. 0523-273388.

N34 - Om de bereikbaarheid en 
verkeersveiligheid te verbeteren 
heeft de provincie Overijssel een 
plan gemaakt om de provinciale 
weg N34 Witte Paal-Coevorden 
om te bouwen naar een veilige 
regionale stroomweg met een 
maximum snelheid van 100 km/
uur. De provincie presenteert het 
plan tijdens een informatiemarkt op 
donderdagavond 15 december 2011 
in de Klepperzaal van de Evene-
mentenhal in Hardenberg. Iedereen 
is welkom tussen 18.00 en 22.00 
uur. Bezoekers krijgen eerst een 
korte film te zien, waarin het hele 
N34-plan wordt toegelicht. Daarna 
kunnen belangstellenden gedetail-
leerde informatie krijgen en vragen 
stellen bij de verschillende stands.

De fractie van de Partij van de 
Arbeid zat dinsdag 29 november 
tijdens de raadsvergadering in een 
spagaat. Fractievoorzitter Andy de 
Vos zei dat zijn partij steeds meer 
de voordelen van de fusie was gaan 
waarderen, maar nu onlangs bekend 
is geworden dat er financieel iets 

PvdA vóór ambtelijke fusie maar tegen raadsvoorstel

niet in orde is in Ommen, moest de 
PvdA wel tegen stemmen. “Want of 
de berichten nou kloppen of niet, er 
is wel veel onrust onder bevolking 
ontstaan”, zei hij. “Hoe maken we 
duidelijk dat de financiële pro-
blemen van Ommen niet op het 
bordje van de Hardenbergers terecht 

komen”, vroeg hij zich hardop af.
Het antwoord werd hem door het 
CDA en de VVD op een presen-
teerblaadje geboden. Deze partijen 
dienden een amendement in waarin 
stond dat elke gemeente zijn eigen 
broek moet ophouden. Tegenvallers 
in Ommen moeten de Ommenaren 
oplossen en Hardenberger proble-
men zijn voor de Hardenbergers. De 
PvdA was blij met dit amendement, 
stemde ook voor, maar toen het hele 
voorstel aan de orde kwam bleek dat 

de toevoeging van CDA en VVD 
niet voldoende was. De Vos en zijn 
fractiegenoten meenden dat er nog 
steeds geen goede uitleg geven kon 
worden aan de inwoners van Har-
denberg. Of de opmerkelijke draai 
van de PvdA wèl uit te leggen valt 
werd verder niet besproken.
Omdat behalve de Partij van de Ar-
beid alleen OpKoers.nu en Groen-
Links tegen stemden werd het 
voorstel van B&W met 19 tegen 9 
stemmen aangenomen.

HARDENBERG - Hoe leg je aan je kiezers uit dat je eigenlijk 
vóór ambtelijke fusie bent van Hardenberg met Ommen, maar 
dat je toch tegen het raadsvoorstel hebt gestemd waarin dit 
werd voorgesteld?

De grazende koe bij tankstation Mastebroek symboliseert de groene bron van het biogas.
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In de Liederenbank komt je hem 
nog tegen, de regel ‘Oranje zal 
bloeien, zal nooit vergaan, hoezee’. 
Het was een lied uit de tijd dat de 
Oranjegezinden en de patriotten 
lijnrecht tegenover elkaar stonden, 
in de periode van de Franse Revo-
lutie. Daarna is het lied door on-
telbaar veel clubs en verenigingen 
ingepikt, waarbij het woord Oranje 
veranderde in Uni (gymnastiek), AZ 
(voetbal) of Thor (waterpolo: Tot 
Heil Onzer Ribbenkast).

De gemeente Ommen hanteert de 
leus ‘veelzijdig en uniek’ maar had 
tot vorige week het Oranjelied ook 
wel als lokaal volkslied kunnen ge-
bruiken. Waarnemend burgemeester 
Mittendorff sprak namelijk een paar 
weken geleden de woorden “Om-

LUTTEN - Het dorpshuis in Lutten 
krijgt een subsidie van een kleine 
50.000 euro van de gemeente Har-
denberg. Het geld wordt gebruikt 
voor de bouw van een berging en 
een extra zaal.

Het dorpshuis bestaat momenteel 
uit één grote zaal die door een 
schuifwand kan worden opgesplitst. 
Dit brengt een aantal praktische 
problemen met zich mee: de peuter-
speelzaal moet dagelijks materiaal 
verplaatsen en het is niet mogelijk 
meerdere activiteiten tegelijk te 
houden. Het bestuur wil graag nieu-
we activiteiten gaan ontwikkelen 

men was niet failliet, Ommen is niet 
failliet en Ommen gaat niet failliet”, 
naar aanleiding van (toen nog) de 
geruchten dat haar gemeente voor 
zo’n 30 miljoen het schip in was 
gegaan bij het bouwproject De 
Drieslag: wonen in het Havenge-
bied, werken in De Rotbrink en 
ontspannen in Westbroek. Dus 
eigenlijk: Ommen zal bloeien, zal 
nooit vergaan, hoezee. Hoe anders 
is de werkelijkheid. Ommen bloeit 
niet, Ommen bezit al jarenlang 
een miserabele bestuurscultuur en 
eigenlijk is Ommen niet in staat 
alleen verder te gaan.

De gemeente Hardenberg heeft het 
bestuurlijke Klein Duimpje al de 
reddende hand toegestoken door 
een ambtelijke fusie aan te gaan. 
Overigens niet alleen uit mede-
menselijkheid, maar ook omdat er 
financieel voordeel wordt verwacht. 
En we kunnen gebruik maken van 
de ambtelijke kennis van Ommen, 
was één van de redenen voor de 
gemeenteraad om het fusieplan te 
omarmen. Dat laatste lijkt mij een 
beetje al te optimistisch. Ambtelijke 
kennis van mensen die hun falende 
bestuurders al die jaren hun gang 
hebben laten gaan zonder zelf met 
slimme oplossingen te komen? Die 
zelf nooit eens aan de bel hebben 
getrokken omdat ze zaken verkeerd 
liepen? Ja, tot enkele weken geleden 
maar toen was het al te laat. Mis-

schien moet de ambtelijke fusie 
maar snel worden vervolgd met een 
totale fusie. En dan geen referen-
dum houden zoals GroenLinks in 
Hardenberg wil, want we weten hoe 
dat afloopt. Alle zakelijke argumen-
ten worden dan ondergesneeuwd 
door emotionele reacties. Dan krijg 
je weer toestanden zoals tien jaar 
geleden tijdens het fusieproces met 
Gramsbergen en Dedemsvaart, toen 
mensen liever de Republiek Ane 
wilden uitroepen dan samengaan 
met Hardenberg. En zie eens hoe 
dat fusieproces tot vrijwel ieders te-
vredenheid is verlopen. Ommen bij 
Hardenberg, het is waarschijnlijk de 
beste oplossing voor alle partijen. 

 
r.gritter@sallander.nl

Zaaltoernooi – Woensdag 28 de-
cember houdt Hardenberg’85 voor 
de 6e keer een zaalvoetbaltoernooi 
voor de jeugd. In sporthal De Beek 
in de wijk Baalderveld zullen zo’n 
45 teams tegen elkaar in het strijd-
perk treden. Het toernooi begint 
om 08.00 met de jongste spelers en 
duurt tot 22.30 uur met de eindstrijd 
van de A-junioren.

Kerstmarkt - Het activiteitencen-
trum van de RIBW IJssel-Vecht aan 
de Stuwdijk in Hardenberg houdt 
vrijdag 16 december van 16.00 tot 
21.00 uur een grootse kerstmarkt. 
In samenwerking met een aantal 
winkeliers uit de omgeving is er van 
alles te eten, te drinken, te zien en 
uiteraard te kopen. Ook de produc-
ten die vanuit het activiteitencen-
trum worden gemaakt, zijn te koop 
op deze kerstmarkt, zoals sieraden, 
houten artikelen en edelstenen. Voor 
de kleinsten is er een grabbelton en 
er loopt een Kerstman rond.

Kerstmarkt (2) – In en om gebouw 
De Bo in Bergentheim wordt vrij-
dag 16 december een kerstmarkt 
gehouden van 18.00 tot 21.00 uur. 
In de NH-kerk speelt Quint, een 
muziekgroep die bestaat uit mensen 
met een verstandelijke beperking, 
maar ook buiten is livemuziek te 
horen. Bij de kramen worden onder 
meer knieperties, kerstkaarten en 
kerstbakjes verkocht. Verder kan 
meegedaan worden aan spelletjes 
en men kan genieten van glühwein 
en chocolademelk.

Varkenshouderij - AOC De Groe-
ne Welle in Hardenberg biedt samen 
met personeelsbemiddelaar AB 
Oost de vernieuwde BBL-opleiding 
Varkenshouderij niveau 3 aan mét 
baangarantie. AB Oost regelt voor 
de deelnemers aan deze opleiding 
stageplekken.  Bovendien biedt AB 
Oost de studenten na de opleiding 
een baangarantie aan. Varkenshou-
ders zitten te springen om goed 
opgeleid personeel. Tijdens de op-
leiding gaan de leerlingen één dag 
in de week naar school. De overige 
dagen doen zij werkervaring op.

Niet serieus - De raad van Harden-
berg heeft momenteel wat moeite 
met het serieus nemen van Groen-
Links nadat deze partij onlangs een 
e-motie indiende over het Zomer-
theater, en nu maakt het raadslid 
Marco Laarman het er niet beter op. 
Hij wil weten hoe het gemeentelijk 
grondbedrijf er financieel voorstaat. 
Niet jaarlijks, maandelijks of we-
kelijks, hij wil minstens één keer 
per dag door B&W op de hoogte 
worden gebracht  van de stand van 
zaken. Als B&W zijn bijgekomen 
van het lachen zullen ze ongetwij-
feld proberen een serieus antwoord 
te geven, namelijk: nee, dat doen 
we niet.

Kiekdagen - De Historische Ver-
eniging Hardenberg houdt zijn 
traditionele Kiekdagen tussen Kerst 
en Oud & Nieuw in het museum ‘t 
Stadhuus. Er is dit keer een foto-
expositie ingericht over de heer 
Boekhoven, jarenlang ambtenaar 
van de burgerlijke stand in Har-
denberg. Verder zijn in het museum 
leden van alle werkgroepen aan-
wezig, om uitleg te geven over hun 
activiteiten. Op het Klepperplein 
staat een tent waarin het project 
Hardenberg 650 jaar uitgebreid aan 
bod komt. Het museum is tussen 
Kerst en Oud & Nieuw geopend 
van 10.00 17.00 uur, op donderdag 
zelfs tot 21.00 uur.

HARDENBERG - CDA, CU en 
VVD in Hardenberg zijn erg be-
nieuwd of hun besluit van twee 
weken geleden om ambtelijk te 
fuseren met Ommen problemen 
kan opleveren, nu het Ommer rap-
port over het Drieslagdebacle is 
gepresenteerd. Opmerkelijk genoeg 
zoeken ze dat niet zelf uit maar 

HARDENBERG - De witte zakdoekjes konden ongebruikt weer mee-
genomen worden naar huis. De supporters van HHC hoefden zaterdag 
na de wedstrijd HHC-Rijnsburgse Boys de ploeg of trainer niet uit te 
zwaaien. Nou zal dat in Hardenberg toch niet zo snel gebeuren, want 
ook na een hele rits nederlagen waren de supporters alleen maar 
geïnteresseerd in de volgende wedstrijd en niet in het aanwijzen van 
schuldigen. Maar zaterdag was dat laatste ook niet nodig, het was 
namelijk zo’n dag dat het leven er opeens weer een stuk mooier uitziet.

Vooraf de heropening van het HHC-deel van sportpark De Boshoek, dat 
de afgelopen maanden  weer up to date is gebracht met een derde kunst-
grasveld, uitbreiding van de businessruimte en vooral het overdekt maken 
van de staantribune. De officiële opening van die tribune gebeurde door 
vaste supporter Gerrit Lenters en voorzitter Louis Breukelman, twee HHC-

Vernieuwd sportpark motiveert HHC extra

ers die elke thuiswedstrijd zijn te vinden tussen de supporters van Vak Q.
Het duel na de heropening, de laatste voor de winterstop tegen koploper 
Rijnsburgse Boys, leek vooraf niet de aangewezen wedstrijd om het ge-
schonden blazoen op te poetsen, maar dat bleek verkeerd gedacht. HHC 
was op alle fronten beter, creëerde twee handen vol kansen tegenover 
de ploeg uit Zuid-Holland slechts één  en kan zichzelf alleen het verwijt 
maken dat het ‘maar’ 2-0 werd. Aan de woorden van Rijnsburger-trainer 
Niek Oosterlee na afloop hoeft weinig te worden toegevoegd: “HHC heeft 
verdiend gewonnen. Mijn ploeg zat geen moment in de wedstrijd en daar 
heeft Hardenberg voor 100% van geprofiteerd“. Misschien alleen nog de 
opmerking dat HHC de tegenstander ook niet in de wedstrijd liet komen. 
Een goede organisatie, in grote delen van de wedstrijd verzorgd veldspel 
en een positieve portie vechtlust zorgden ervoor dat Rijnsburg in feite 
kansloos was.

Verbouw dorpshuis Lutten
zoals een buurtkamer en biljarten, 
maar door ruimtegebrek kunnen 
deze niet gerealiseerd worden. 
Daarnaast heeft het dorpshuis te 
kampen met opslagproblemen; door 
de toename van het aantal activitei-
ten zijn er ook meer materialen die 
opgeslagen moet worden. Momen-
teel staan er drie zeecontainers op 
het terrein van het dorpshuis waar 
deze spullen in zijn opgeslagen. Met 
de bouw van een bergruimte en een 
extra zaal zouden beide problemen 
kunnen worden aangepakt.

Het dorpshuis heeft de totale ver-
bouwing begroot op ongeveer 

265.000 euro. De gemeente Har-
denberg betaalt 50.000 euro. Voor 
de rest van het bedrag benadert het 
dorpshuis ondernemers en fondsen. 
Ook wordt een beroep gedaan op 
eigen werk en eigen middelen.

Benieuwd naar gevolgen Drieslagrapport
laten ze het B&W doen. Als die 
groen licht geven vertrouwen ze de 
collegeleden op hun mooie blauwe 
ogen dat er straks geen financiële 
lijken uit de kast komen. “Wij ver-
wachten dat alles goed komt, maar 
willen toch wel een reactie van het 
college”, laat CDA-woordvoerder 
Van der Valk weten. PvdA, Op-
Koers en GroenLinks hebben voor 
een andere weg gekozen. Zij hebben 
twee weken geleden aangegeven dat 
het verstandig zou zijn het rapport 
van Ommen af te wachten, hoewel 
ze niet tegen de ambtelijke fusie 
zijn. De reactie van B&W is nog 
niet bekend.



Zuidoost-Drenthe beter bereikbaar, 
kosten ongeveer 50 miljoen euro. 
Dat is maar liefst 38 miljoen euro 
meer dan de provincie enkele jaren 
geleden kreeg van het Rijk bij de 
overdracht van de weg. Dat nu 
voor een duurdere variant is geko-
zen komt doordat Overijssel vele 
miljoenen heeft overgehouden aan 
de aandelenverkoop van energie-
leverancier Essent. De gemeente 
Hardenberg legt bijna 4 miljoen 
euro op tafel, met name om bij de 
kruising N34/Kellerlaan de N34 
half verdiept aan te leggen en de 
Kellerlaan half verhoogd. Nadat 
alle inspraakrondes zijn afgewerkt 
zijn de plannen naar verwachting 
in juni 2013 gebruiksklaar. Begin 
2014 kan dan de eerste schop in 
de grond.

Kortweg
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“Wie zich brandt moet op de blaren 
zitten”, vertelde CDA-fractievoor-
zitter Dirk van der Valk vorige 
week dinsdag tijdens de raadsver-
gadering. Die opmerking slaat 
echter vooral op hemzelf. Van der 
Valk werd door de andere partijen 
afgebrand tijdens de behandeling 
van vragen over de Wmo, de Wet 
Maatschappelijke Ondersteuning.

De soap begon met vragen van de 
ChristenUnie in september. De par-
tij wilde toen weten hoe het zat met 
de eigen bijdrage die Hardenbergers 
vanaf juli moeten betalen. Niet ie-
dereen, alleen degenen die het wat 
beter kunnen betalen. De CU kreeg 
toen als antwoord dat we gerust 
konden gaan slapen, er was niets 
aan de hand. Enkele weken geleden 
hoorde de PvdA andere geluiden en 
stelde vragen aan B&W. Het geld 
werd namelijk door het administra-
tiekantoor CAK niet geïnd, hoewel 
sommigen wel vijf keer daarover 
hadden gebeld. De beantwoording 
zinde PvdA-raadslid Ria Juurlink 

niet. Flutantwoorden meende ze, 
over ziekte, computerproblemen 
en miscommunicatie en ze wilde 
de beantwoording dan ook op de 
raadsagenda plaatsen. Tijdens de 
bespreking zei ze dat gedacht werd 
aan het indienen van een motie om 
de zaak netjes te regelen voor de 
Wmo-gebruikers als B&W niet met 
betere antwoorden zouden komen. 
“Dat vinden wij ook”, vertelde Van 
der Valk (CDA), “en wij zullen de 
PvdA op haar wenken bedienen 
door zelf een motie in te dienen. Wij 
denken daarbij aan het kwijtschel-
den van de eigen bijdrage.”

Niet chique, meende de VVD, want 
je gaat geen motie van een andere 
partij pikken. Niet alleen de VVD 
viel over Van der Valk heen, alle 
andere partijen noemden de CDA-
actie ongehoord. Dat sloeg op het 
stelen van andermans motie, maar 
ook op het vragen om kwijtschel-

ding. Blijkbaar had het CDA van 
tevoren contact opgenomen met 
wethouder Douwe Prinsse, want 
die begon spontaan getallen en 
bedragen op te hoesten. Er zijn 700 
Wmo-gebruikers, 40 procent moet 
een eigen bijdrage betalen variërend 
van 5 tot 85 euro per vier weken, 
dat is over het afgelopen half jaar 
zo’n 100.000 euro “en dat geld kun-
nen we wel missen om binnen de 
exploitatie te blijven”, vertelde hij.

Eigenlijk net zo’n bespottelijke 
actie als die van zijn partijgenoten. 
Ouden van dagen kunnen de hon-
denbelasting amper betalen, het 
loopt storm bij de voedselbanken, 
kinderen worden en masse van 
hun sportclub gehaald nadat beide 
ouders vanwege de economische 
crisis zijn ontslagen en dan willen 
B&W wel een ton laten schieten 
omdat het CDA daarom vraagt. 
Een ton, oftewel 100.000 euro, die 
betaald moet worden door mensen 
die een aanslag krijgen omdat ze 
behoren tot de groep die het wel 

kan betalen. Die oplossing had ove-
rigens niet de voorkeur van Prinsse, 
want er zou dan wel ongelijkheid 
ontstaan tussen groepen Wmo-ers. 
Het schaamrood stond Prinsse op de 
kaken, zei hij zelf, maar het leek er 
meer op dat hij de zaak zag als een 
bedrijfsfoutje, dat wel even recht 
gebreid kon worden. Trouwens, 
ook bij Van der Valk was geen 
schaamrood te zien na de vernie-
tigende reacties van zijn collega’s. 
Zelfs na twee schorsingen durfde hij 
nog te beweren dat het CDA toch 
echt geen punt had overgenomen 
van de PvdA. De motie werd uit-
eindelijk niet ingediend, want Van 
der Valk begreep wel dat hij nooit 
een meerderheid zou halen. Zelfs 
binnen zijn eigen fractie ontbrak 
volledige steun.

Twee weken geleden schreef ik dat 
een goed raadslid worden gebeurt 
met vallen en opstaan. Blijkbaar 
geldt die opmerking ook voor frac-
tievoorzitters.

r.gritter@sallander.nl

Behalve de tunnel bij de Boshoek 
worden er ook tunnels aangelegd 
bij de Willemsdijk, om bijvoorbeeld 
de toeristen een veilige oversteek te 
bieden van camping De Klimberg 
naar recreatieplas De Oldemeijer, 
bij de Pothofweg in Anevelde, 
waardoor het fietsplan weer uit de 
kast gehaald kan worden om van 

N34 wordt vlotter en veiliger

HARDENBERG – Supporters van Rijnsburgse Boys, Spakenburg of 
Lisse, om maar een paar voorbeelden te noemen,  moeten over enige 
tijd een paar kilometer verder rijden als ze hun club tegen HHC willen 
zien spelen op sportpark De Boshoek. Doorrijden naar de kruising bij 
garage Mastebroek, dan linksaf de Haardijk op richting Lutten, bij 
de rotonde weer met een bocht terug en dan door een nieuwe tunnel 
naar het sportpark. Die nieuwe tunnel komt op de plek van de huidige 
kruising, en maakt onderdeel uit van de plannen om de N34 vlotter en 
veiliger te maken. Vorige week donderdag presenteerde de provincie 
Overijssel de plannen om het stuk tussen de Witte Paal en de Drentse 
grens te vernieuwen.

de Zwieseborg over een nieuwe 
Vechtbrug naar het Engelandse bos 
te fietsen, en bij de Scheerseweg in 
Holthone, nabij pannenkoekenboer-
derij De Ganzenhoeve. Verder ko-
men er ongelijkvloerse kruisingen 
bij de Kellerlaan in Hardenberg en 
bij de Coevorder buurtschap Kloos-
ter, net over de Drentse grens. Alle 

andere ongelijkvloerse kruisingen 
worden opgeheven.

Door het plan van de provincies 
Overijssel en Drenthe en de ge-
meenten Hardenberg en Coevorden 
moeten drie woningen verdwijnen, 
namelijk de woning op de hoek 
N34/Kellerlaan (’t Holt 10) en de 
twee overgebleven woningen van 
wat ooit de Zeven Zaligheden werd 
genoemd, de van oorsprong zeven 
arbeidershuisjes aan de Ommerweg. 
De bewoners staan nu bijna mid-
den op de N34 als ze hun voordeur 
uitstappen. Doordat de weg en de 
bermen breder worden gemaakt is 
er geen plek meer voor dit tweetal.

De plannen om de N34 veiliger te 
maken en Noordoost-Overijssel en 

De provincie Overijssel heeft veel werk gemaakt van het informeren over de vernieuwde N34. In de Evenementenhal zijn donderdag eerst de omwonenden 
geïnformeerd, vervolgens kwamen raadsleden aan de beurt, daarna de media en donderdagavond was er een inloop voor alle andere belangstellenden.

Brug - De provincie Overijssel is 15 
december begonnen met de vervan-
ging van de brug in de Hoogenweg  
over het kanaal Almelo-De Haan-
drik. De werkzaamheden bestaan 
uit het aanleggen van een noodbrug 
voor fietsers en voetgangers, het 
verwijderen van de oude brug, het 
aanbrengen van de fundering voor 
de nieuwe brug en het plaatsen van 
de nieuwe brug. De nieuwe brug is 
naar verwachting in juni 2012 klaar.

Feestcontrole – De brandweer 
van Hardenberg gaat dit jaar extra 
controles uitvoeren op het gebruik 
van brandgevaarlijke versiering in 
horecapanden en winkels. Op die 
manier wil de brandweer gevaar-
lijke situaties voorkomen. Er wordt 
onder meer gelet op het aantal aan-
wezigen in de panden, de beschik-
bare vluchtroutes en het gebruik van 
de feestversiering. Teams van de 
brandweer hebben diverse scholen 
in de gemeente  Hardenberg al be-
zocht en gecontroleerd op brandvei-
ligheid. Winkels en horecapanden 
volgen steekproefsgewijs.

Kiekdagen – De stichting Kloos-
ter Sibculo houdt woensdag 28 en 
donderdag 29 december van 10.00 
tot 16.00 uur Kiekdagen in het mu-
seum aan de Kloosterdijk. Tijdens 
de Kiekdagen zijn oude foto’s te 
zien waarvan niet altijd bekend is 
wie er allemaal op staan en waar 
of ter gelegenheid waarvan de foto 
is gemaakt. Gehoopt wordt dat er 
onder de bezoekers mensen zijn die 
dat wel weten.

Marslanden II - De gemeente 
Hardenberg en ontwikkelaar Rotij 
willen de Hardenberger wijk Mars-
landen na 2013 verder uitbreiden 
met zo’n 1800 woningen, waardoor 
het totaal op 3000 stuks komt. De 
ontwikkeling gaat in fases: tot 2025 
de eerste 700 tot 1000 woningen, de 
rest in de jaren daarna.

Vol – De 4e editie van de Carbage 
Run, de grootste straatrally van 
Europa, zit vol. Maandag 9 juli 
zullen de 500 deelnemers starten 
vanuit Hardenberg met hun brik 
die maximaal 500 euro gekost mag 
hebben. Ze rijden vervolgens een 
5-daagse route door onder meer 
Duitsland, Polen, Kroatië, Italië en 
Oostenrijk. IJs en weder dienende 
zullen de deelnemers vrijdag de 13e 
finishen in Salzburg. Aan de wed-
strijd doen 23 teams uit de gemeente 
Hardenberg deel.

Facelift – De oudste flats van 
Hardenberg (bouwjaar 1959, aan 
de Trompstraat en de Karel Door-
manlaan) hebben de afgelopen vier 
maanden een facelift ondergaan. De 
muren en vloeren zijn geïsoleerd 
en de woningen zijn voorzien van 
isolatieglas. De  oude balkonhekken 
zijn vervangen door gekleurd hard-
glas, naar een ontwerp van architect 
Hamhuis. Volgens de een geven ze 
de flats een fris en modern uiterlijk 
en zorgt de transparantie voor een 
glas-in-lood effect dat bij oude flats 
past. Anderen zien het als een vlag 
op een modderschuit. Waar voor 
en tegenstanders het over eens zijn 
is dat het opvallend is. De groen-
voorziening rondom de flats wordt 
volgend jaar aangepakt.

Vertrek – Nadat hij tien jaar het 
oranje shirt van HHC uit Harden-
berg heeft gedragen is Almeloër 
Kenny Kroeze volgend seizoen te 
bewonderen in de geel-zwarte kleu-
ren van DOS’37 uit Vriezenveen. 
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